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Вие сте дошли на тази планета за да изпитате двоинственост/дуалност 

в липса на съзнателност. Дошли сте на планета Земя с цел едно 

пътуване от състояние на липса на съзнателност към осъзнаване. Вие 

всички пътувате от място където любовта липсва към мястото на 

абсолютна любов. 

Любов и съзнателност са едно и също...вие сте тук за да се научите да 

обичате...себе си и вашите фамилии. Ние сме тук за да разпръснем 

тъмнината и да отпушим потока към новия свят. 

Информацията по този въпрос е като гоблен. Всичко е преплетено и 

взаимно свързано, в резултат на което всичко отнасящо се до една тема 

вече засяга друга подобна.  

 

 

 

                                    

 

                              

 

 

                                     

 

 

 

                                

 

 

 



 
 

 
4 

                               СЪДЪРЖАНИЕ 

Признания................................................................................................12 

Увод...........................................................................................................16 

   За какво става въпрос?......................................................................16 

   Аспекти на дуалността......................................................................17 

Моят път...................................................................................................18 

Пророчеството.........................................................................................20 

Кратка селективна история на света.....................................................21 

   Ранно християнство (преди Никейска епоха)................................23 

   Империи.............................................................................................24 

   Демокрация........................................................................................25 

   Покръстване на Европа.....................................................................25 

   Римската империя и Британските острови....................................27 

   Древно Келтско християнство.........................................................29 

   Келтската църква...............................................................................29 

Кралица Будика.......................................................................................30 

Клеопатра - кръвосмешение и бракове между благородската среда33 

Цезар във Франция..................................................................................36 

Малко за Хенри VIII................................................................................37 

Етническо пречистване на Кромуел в Ирландия................................41 

Континентална Европа...........................................................................43  

Късна античност 4-6 век.........................................................................43 

Константин...............................................................................................45 



 
 

 
5 

Сол Инвиктус (Незавладяно Слънце) и Пантеона на боговете.............50 

Нови богове и нова религия......................................................................53 

Интересни сходности.................................................................................54 

Франция , Исус Христос и Граалът...........................................................55 

Трубадури и Катари....................................................................................58 

Рицарите Тамплиери..................................................................................60 

Откритието на Америките..........................................................................62 

Сблъсък на култури и религии...................................................................64 

Америките преди Колумб...........................................................................66 

Изгаряне на манастири и религиозни книги...........................................67 

Унищожаване на свещени знания.............................................................67 

Системата....................................................................................................109 

   Военна....................................................................................................110 

   Медицинска..........................................................................................120 

   Растенията учители-лекарства с душа...............................................127 

   Религия..................................................................................................130 

   Минали животи и прераждане...........................................................137  

Духовно изцеление - моето преживяване със Стан...............................139 

Проблеми с женствеността.......................................................................141 

Информационна система.........................................................................146 

Информационния ред- международната агенция за новини..............151 

Банкиране...................................................................................................156 

От Гърция до Исландия.............................................................................162 



 
 

 
6 

Образование...............................................................................................163 

Правителство.............................................................................................172 

   Демокрация..........................................................................................177 

   Системата на патентите......................................................................181  

   Заключение..........................................................................................182 

 

           КАК СТИГНАХМЕ ДО НАСТОЯЩЕТО СИ СЪСТОЯНИЕ? 

 

   В началото............................................................................................187  

   Душата..................................................................................................190 

   Дуалност...............................................................................................191 

   От духа в тялото...................................................................................192 

   Избирайки нашите родители............................................................193 

   Денят в който сте се родили..............................................................194 

   Генетически отпечатък-матрица......................................................194 

 

                           КОИ СМЕ НИЕ ?  

 

Нашата истинска същност.......................................................................198  

Спомни си кой си......................................................................................200 

Съзвездия и Вселената.............................................................................204  

Микрокосмосът на Макрокосмоса  

Божественото и семейното съзвездия....................................................205 



 
 

 
7 

   Пътуване с цел за повторно свързване.............................................206  

   Както горе , така и долу......................................................................207 

   Перфектно съзвездие..........................................................................207  

 

4те КВАДРАНТИ..........................................................................................................211 

   Баби и дядовци  

   Прабаби и прадядовци 

   Ядрото на семейството - Зеления диамант 

   Други членове на разширеното семейство 

Фамилните съзвездия в дълбочина - Първо , второ, трето....................214 

 

                   КАКВО СЕ СЛУЧИ? УПАДЪК НА СЪЗНАНИЕТО.................226 

Егото във връзка със съзвездието.............................................................229 

Карма от нашите предци...........................................................................233 

Вътрешното дете е отражение на семейното съзвездие........................234 

               

                                ТРИЛОГИЯ 

РОДИТЕЛИТЕ...............................................................................................................236 

   Съзнателно или несъзнателно родителство......................................237 

   Родителите като майка и баща...........................................................239 

   Майката.................................................................................................239  

   Майчинство...........................................................................................241 

   



 
 

 
8 

Бащата....................................................................................................243 

   Вътрешните майка и баща.............................................................245 

   Родителите като съпруг и съпруга................................................246 

   Родителите и огледалото...............................................................247 

НАРАНЯВАНЕ.........................................................................................................249 

   Наранените родители.....................................................................251 

   Майката и бащата нараняват детето............................................252 

   Енергииния поток блокиран от вътрешните майка и баща......254 

   Отсъстващата майка.......................................................................256 

   Отсъстващия баща .........................................................................259 

   Изоставяне на детето от родителите............................................260 

   Съпругът и съпругата травмират детето......................................261 

   Нараненото дете.............................................................................264 

   Фрагментираното дете..................................................................267 

   Подтиснатото дете........................................................................269 

   Проблемното дете като резултат на енергии от миналото......272 

   Вътрешен свят на човек с нерешени проблеми от детството..276 

                             

    НАРАНЯВАНЕ ОТ СИСТЕМАТА..................................................................278 

    ПРОТОТИПИ................................................................................................280 

4те основни негативни енергии........................................................282 

   Раната на Крал Рибар...................................................................282  

   Тъмните енергии...........................................................................285 



 
 

 
9 

   Сексуална злоупотреба , изневяра и срам..................................286 

   Военни енергии.............................................................................287 

Описание на прототипите и как ни засягат.....................................288 

   Кралят.............................................................................................288 

   Кралицата.......................................................................................290 

   Крал Рибар......................................................................................291 

   Баба Яга...........................................................................................293  

   Магьосникът...................................................................................296 

   Магьосницата.................................................................................298 

   Страх................................................................................................300 

   Проститутката.................................................................................301  

   Тъмните енергии............................................................................303 

   Войнът.............................................................................................305 

   Жената войн...................................................................................307 

   Гняв.................................................................................................309 

 

Сексуална злоупотреба , кръвосмешение,  

изневяра и срам .........................................................310 

  Кръвосмешение..............................................................................312 

   Изневяра.........................................................................................314 

   Срам.................................................................................................315 

   Прелъстителката............................................................................317 



 
 

 
10 

   Любовникът......................................................................................319 

   Скръб..................................................................................................322 

   Военни енергии.................................................................................324 

   Монахинята........................................................................................328 

                                   

                             ПРОТОТИПНИ ЕНЕРГИИ.................................329 

ВЪТРЕШНИЯ СВЯТ..................................................................................................333 

   ДВД, ДВД плейър и прожектор.......................................................333 

   Огледалото.........................................................................................336 

   Съзвездие на щастливото семейство / по подобие на слънчевата 

система.....................................................................................................340 

   Медитация канализираща любов...................................................341 

   Лицето като серия от батерии.........................................................341 

   Незаредени батерии- грях...............................................................342 

   Травма................................................................................................343 

   Мъжкото и женското........................................................................343 

   Басейнът............................................................................................345 

   Брега на реката.................................................................................347 

   Мъжкият и женският поток............................................................347 

   Споразумение между мъжкото и женското..................................350 

   Божествените мъжко и женско......................................................351 

Вазата на любовта ................................................................................352 

Възстановяване на вазата - свещения Граал , Слънцето и Пеперудата353 



 
 

 
11 

Папката със цип.......................................................................................356 

Духовните водачи....................................................................................358 

Митове и приказки..................................................................................360  

Митът за Парсифал (Приказният замък).............................................361 

Съзнание...................................................................................................362 

Христово съзнание...................................................................................370 

Магическо дете.........................................................................................371 

 

ЧАКРИ..........................................................................................................................373 

Активиране на нова чакра......................................................................374 

Втора сакрална чакра..............................................................................375 

Езотеричен консепт.................................................................................376 

Двойни пламъци......................................................................................378 

Еволюция и Революция..........................................................................381 

Напрежение.............................................................................................384 

Духовна еволюция и физическа революция.......................................384 

Външният свят........................................................................................388  

Живот в метафизичен свят....................................................................389 

Киното......................................................................................................390 

Творене и проявление............................................................................392 

Наблюдения на чувства, мисли, емоции (мисли, чуствай, твори)...394 

Творене чрез мъжки и женски енергии...............................................396 

Процеса на проявление на нашата реалност......................................397 



 
 

 
12 

Отдаване...................................................................................................403 

Освобождаване на чувства и емоции....................................................404 

Мечти........................................................................................................405 

Даване и получаване...............................................................................406 

Карма и уроци..........................................................................................406 

Карма и война..........................................................................................408                      

Грешки......................................................................................................409 

Упрек, куцане и оговорност....................................................................409 

Вяра и опит...............................................................................................410 

Ходене по опънато въже.........................................................................412 

Отпусни се, успокой се и отпочивай......................................................413 

Изкуството да се отстраним....................................................................414 

Тръгни си...................................................................................................415 

Материален свят и пари..........................................................................415 

Любов и пари............................................................................................416 

Език........................................................................................................... 416 

Еволюциониране в процеса на еволюция.............................................417 

Грижи за физическото тюло...................................................................418 

    Почистване и пречистване на тялото.............................................418 

     Медитация и лечение.....................................................................420 

     Молитва или медитация.................................................................421 

Приятелство...............................................................................................422 

Прощаване.................................................................................................423                                   



 
 

 
13 

ВЗАИМООТНОШЕНИЯ..............................................................................................425 

 

Мъжко и женско- Излекувай себе си първо..........................................426 

Истински взаимоотношения-да живеете, споделяте мечтите си 

заедно.........................................................................................................427 

Огледалото на взаимоотношенията.......................................................428 

Роля на мъжкото и женското във взаимоотношенията.......................430 

Правилни енергии и роли........................................................................430 

    Мъжка/женска роля..........................................................................432 

Възвращане на божественото мъжко......................................................434 

Взаимоотношения - първо вие.................................................................436 

Взаимоотношения и вашите родители...................................................438 

Родителство................................................................................................439 

Интимност/секс.........................................................................................441 

Заключение................................................................................................441 

Процеса на изцелението- Това е началото..............................................442 

Енергията на Дракона..............................................................................453 

Вълшебните ключове за кралството на Рая..........................................455 

Изцелението започва във вътрешния свят............................................461  

Изчистване на енергията на Дракона....................................................464 

 

РАСТЕНИЯТА УЧИТЕЛИ............................................................................................468 

Аяхуаска 



 
 

 
14 

Ибога 

Магически гъби 

Канабис 

Акупунктура............................................................................................475 

Лекуване на фамилното съзвездие......................................................477 

Групов подход.........................................................................................480 

Семейна терапия.....................................................................................481 

В случай на кръвосмешение..................................................................486 

Външният свят 

Процесът на проявление на нашата реалност....................................489 

Заключение.............................................................................................492 

Последна дума в заключение................................................................498 

АРКОНИТЕ са наши врагове 

Енергията на смъртта.............................................................................500 

Мечът........................................................................................................501 

Референции и справки............................................................................504 

 

 

 

                                

                                    

                                 ПРИЗНАНИЯ  

 



 
 

 
15 

Преди всичко бих искал да призная покойните си родители за тяхната 

подкрепа в живота ми. Те бяха обикновени хора от работническата 

класа и живееха според възможностите си. Баща ми служи на страната 

си като войник през Втората световна война. Иска ми се да са все още 

живи и до днес. Липсват ми. 

Също така бих искал да почета и благодаря на многото лечители, които 

работиха с мен през годините. Мисля, че сме пробили нова територия и 

всичко това ми помогна да разбера всичко необходимо за да напиша 

тази книга. Тази книга е базирана на моя опит. 

 

Бих искал да благодаря на Гайо, който преди много години събра 

стария уебсайт и Лий Ан, която изложи книгата. Искам също да 

благодаря на Крион, тъй като Крион, който ме напътства и ми даде 

възможност да открия моята душа, която е Мистичния бял орел. 

Мистичният бял орел от своя страна ме съпроводи по останалото 

пътешествие до мястото, където съм сега. 

   

Бих искал да благодаря на Духовете на лечебните растения, които ми 

помогнаха в процеса. Ибога, аяхуаска, магически гъби и канабис - 

много благодаря за невероятните пътешествия и прозрения, които 

получих през годините. 

   

Благодаря и на всички хора, с които съм работил през годините и съм 

научил много от тях- много благодарности и много любов. Благодаря и 

на всички координатори, които подкрепиха работата ми през годините. 

                 

                                  

                                  

                             УВОД 
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Ние всички сме магически същества в тази вселена, великолепни отвъд 

нашето разбиране. Част от приключението и забавлението да бъдем 

тук, в този свят на двойственост, е да намерим пътя си обратно към 

цялостност и завършеност чрез процес, подобен на метаморфозата - в 

който ние осъзнаваме себе си като магически същества, които вървят по 

магически път между Небето и Земята . 

Ние всички идваме в състояние на любов и честност, с дълбоко чувство 

на благоговение за целия човешки род. Всеки от нас носи 

специализирана информация и знания от всички краища на Вселената, 

за да ни помогне в този процес на издигане. Няма нито една единица 

или специализирана група от знания и разбиране, с които не може да 

се осъществи контакт. 

Да живеем тези човешки животи, е като да се потопиш в игра на шах 

или спортна игра, освен че в тази „игра на живот“, в крайна сметка няма 

да има губещи. Има специфични правила, с които се съгласяваме за да 

играем тук. Крайната цел на играта е отново да станем цялостни и да си 

тръгнем с динамично вълнение и приятни спомени за това, че сме 

имали желанията, емоциите, драмите и слабостите, които съпровождат 

тази житейска игра. 

                                      

                         

                        ЗА КАКВО СТАВА ВЪПРОС 

 

Ние стигнахме до етап в нашата еволюция, където можем да започнем 

да създаваме реалност базирана на чистата любов. Има възможност за 

метаморфоза на цялото човечество, за всеки човек, който желае да 

поеме по този път. 

Природата на този двоинствен свят, в който живеем, е, че тя 

непрекъснато се измества и балансира - всичко се променя - нищо 

физическо не остава напълно постоянно. Чрез нашите лични желания 

и чувства всеки от нас преживява един непрекъснат процес на 
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преминаване от относително напрежение към относително 

равновесие… и обратно. 

 

                  АСПЕКТИ НА ДУАЛНОСТТА 

Други примери за аспекти на двойствеността включват: 

 - нагоре и надолу (и винаги има някъде по средата) 

- горещо и студено  

- мъжко и женско  

 -ин и ян  

-отдолу и отгоре 

Списъкът е почти безкраен, защото всичко в този свят е творение както 

на мъжки, така и на женски (положителни и отрицателни) енергии. 

Искам да разберете откъде идвам - много внимателно - защото има 

много теории за двойствеността. Причината, поради която искам да 

знаете, че съществува тази „двойственост“, е, че самата двойственост е 

форма на напрежение. В напрежението, което създава дуалността, 

винаги има неутрална зона. 

Да кажем например, искате да се изкъпете. Включвате горещия кран и 

студения кран. Горещото и студеното са двете противоположности, 

които създават двойствеността. Оставяте ваната да се напълни и си 

потапяте дланите във водата, за да проверите температурата. След това 

регулирате температурата по ваш вкус, като добавите още студена или 

гореща вода. И накрая, можете да се насладите на ваната си при 

оптималната температура, която ви подхожда. 

Ако водата за къпане е твърде гореща или твърде студена, това би 

създало напрежение в тялото ви и няма да се насладите на банята. 

Това е аналогия за любовта. 
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Любовта е между напрежението - винаги ще намерите любов, където 

няма напрежение. Това ще бъде странно за западното съзнание, защото 

всичко, на което сме научени, води до напрежение. Това, което ви 

казвам, е обратното. 

Тук съм, за да ви напътствам да намерите зоната, в която няма 

напрежение - няма напрежение в любовта. 

Кралете Рибари, трубадурите, рицарите тамплиери и катарите винаги 

са търсили да открият любовта. Намерили любовта в тишината (слушат 

тишината). И в любовта те намерили силата да управляват света… 

техния собствен свят. 

В гностичното Евангелие на Тома Исус каза: „Тези, които търсят, не 

трябва да спират да търсят, докато не намерят. Когато открият, те ще 

бъдат смутени. Когато се смутят, те ще се чудят и ще царуват над всички 

(и след като са царували, ще си починат). 

Процесът на разгръщане на човешкия живот е точно като горното - 

всичко е във Вътрешния свят. Понякога ще откриете неща, които ви 

безпокоят, но винаги - винаги - те се освобождават, което ви позволява 

да се чувствате свободни да се смайвате на великолепието. 

Тук съм, за да ви науча да живеете живота по съвсем различен начин. 

Тук съм, за да ви покажа пътя, който ще ви накара да откриете любовта, 

която ще ви помогне да получавате от вселената, а не да трябва да 

взимате от нея. Има друг свят, който ви очаква и времето е удачно. 

 

                           МОЯ ПЪТ 

Поемането на този жизнен път не беше лесно. Това изискваше много 

решителност и отдаденост от моя страна, но това промени живота ми и 

аз не съм същият човек, който бях на четиридесет. Сега съм на 

шестдесет години. 

Въпреки дългата ми вътрешна работа с интуицията / душата,  

чувствам, че едва сега наистина се чувствам на по-високо ниво- което 
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ме накара да напиша тази книга и да науча ключовите аспекти на 

трансформацията, за да помогна на другите да пробият в Светлината и 

Любовта. 

Моите знания не са от учебник - не е сякаш седях на бюрото в някаква 

класна стая. Преживял съм серия от житейски изживявания, които ми 

помогнаха да науча по начин, който никога няма да забравя. 

Този път ме направи много смирен. Никога повече няма да съдя друго 

човешко същество. Днес съм много различен от това което бях преди 

години - много неща се промениха в живота ми. Не съм богат, но не съм 

беден на финансово ниво - това не беше моят фокус през последните 

няколко години. Мисля, че в сравнение с от преди двадесет години, 

тялото ми се чувства много по-силно, по-гъвкаво и много по-пълно с 

любов. 

Фокусът ми беше и е винаги върху съзнанието.  

Чрез личното ми пътешествие научих много странни неща, които, в 

ретроспекция, не мисля, че някой трябва да се научи сам. 

Когато за първи път поех по този път, осъзнах, че наистина не разбирам 

чувствата си. Аз съм англичанин - бях научен просто да се заемам с 

нещата, да не давам израз на емоции и изражението на лицето ми да не 

се променя. Ако някой не ме разбираше, просто бих повишил 

интонацията. 

Едно от първите неща, които направих, беше да се старая да  чувствам. 

Лежах на леглото, сканирах тялото си и си задавах въпроса: „Какво 

чувствам?“ Имаше глас, който ми проговори, понякога с думи, които 

едва разбирах - определено не от обичайния си речник. 

Аз съм бил ръководен през много нива на съзнание. Научих се да 

разбирам вселената, как тя работи и как се отнасяме към вселената. 

Опознах причината за блокиране на потока на енергия и как да го 

отпуша. Научих много неща. Научих всички тези неща чрез 

собственото си лично пътешествие, чрез изцеление на себе си и работа 

върху моите собствени проблеми (от които имаше много). 
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Опитът, който съм придобил в овладяването на тези нива на съзнанието 

чрез личното ми пътешествие, ми предостави възможността сега да 

мога даго споделя със света.  

Моята Философия, ако можете да започнете да я разбирате, ще ви 

предостави възможност за много прекрасни промени в живота. 

 

                          ПРОРОЧЕСТВОТО 

 

Понастоящем излизаме от епохата на Риби и се движим към епохата на 

Водолея. Епохата на Рибите беше епоха на измама, а епохата на Водолея 

е епоха на любов и експанзия. 

               

За тези, които изберат да преминат в Златния век - в ерата на Новата 

Атлантида, ще са в състояние на съществуване, където всяко човешко 

същество е цялостно и завършено, изцяло свързано с Майката Земя и 

Отец небето. 
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Това ще бъде епоха, в която всички ние ще сме се научили да се 

обичаме, като първо обичаме себе си. Това ще бъде свят без война. Това 

ще бъде свят, в който напълно разбираме красотата на благостта и 

благочестието. 

На 23 септември 2017 г. ще има съзвездие в небето - сигнал за края на 

епохата на Рибите и началото на епохата на Водолея. Новият Месия ще 

се появи и цялото ново съществуване ще бъде достъпно за онези, които 

направят избора. 

В момента на планетата Земя има ситуация, в която се държим в много 

ниска вибрация - при ниско ниво на съзнание. В бъдеще вибрациите тук 

на Земята ще достигнат до единството на любовта. Но няма гаранции 

за тези, които не се изправят пред предизвикателствата на новите 

енергии. 

Когато се събудите за новите енергии и станете цялостни и завършени, 

ще реализирате мечтата си с лекота. Всъщност всичките ви мечти ще се 

сбъднат. 

 

              КРАТКА (ПОДБРАНА) ИСТОРИЯ НА СВЕТА 

  

Веднъж попитах учителя по история как очаква да научим нещо 

полезно от неговия предмет, когато ми се струваше, че е нищо друго 

освен еднообразно и мръсно наследство на баронски разбойници, 

лишени от всякакви човешки стойности. Провалих се по история. 

Преди да започна по този въпрос, искам да знаете, че не е лесно, защото 

всеки има собствено мнение. 

Историята означава „неговата история”. Оказва се, че тези, които са 

спечелили битките, са тези, които трябва да бъдат чути. Това в крайна 

сметка означава, че винаги има друга страна на всяка история, за която 

ние не чуваме. 

Базирайки се на този тип пример, искам да обясня, че е имало 
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определено потискане на съзнанието през вековете.  

Причината, поради която ви казвам това, е да ви накарам да осъзнаете 

нещо - това е, че съществува аспект от нас, който автоматично знае 

истината. 

Искам да събудя тази част от вас. Искам да слушате това, което казвам 

и да чувствате дали тя резонира във вас. 

Ще ви дам подбрана история на света - друг поглед върху света и 

миналото - като увод към яснотата и съзнанието, които могат да 

променят света, което води до по-светло бъдеще. 

Това е метафизична книга (което означава извън физиката). Заедно ние 

като раса създадохме тази история. Колкото и да имаме нужда да 

събудим аспекти от себе си, някои аспекти от себе си трябва да се 

излекуват. 

Прочетете внимателно това, докато бавно наблюдавате мислите, 

чувствата си и емоциите си. Ще променим света, като променим себе 

си, един по един. 

Има причина, поради която светът не е намерил мир - и може би не сме 

имали за цел до този момент. 

Много различни общества намериха любов и мир, но - отново и отново 

- мирът и знанието бяха унищожени. Това е много тъжна ситуация за 

човечеството. Ние като раса сме поляризирани (разделени и тласкани 

в определени посоки). Сега е необходимо да намерим центъра - 

любовта. 

Истината е написана във всеки един от нас. Ние като цивилизация 

имаме много срамно минало. Докато четете следващия раздел, ще 

започнете да разбирате, че нещо на Земята не е съвсем на ред. Ще 

получите изчерпателно въведение за причините поради които нещата 

са се объркали и най-важното е, че ще ви бъдат дадени прозрения и 

инструменти, за да лекувате както вътрешно в себе си така и в целия 

свят. 
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Всяка една война струва много пари. 

Всички тези войни са били предварително планирани - те не са се 

случили без финансиране и планиране от едната страна. Всяка война 

причинява много болки и за двете страни. 

Докато четете този раздел от книгата, искам да помислите за това много 

внимателно. Това е „средният Джо”, който винаги е наранен - много 

рядко управляващият елит някога се е включвал във война. 

По мое мнение това е сякаш има скрита сила в двете страни на всеки 

конфликт, която захранва болката и негативните емоции на 

участващите. Тази скрита сила трябва да има голямо влияние и е 

вероятно дори да предлага финансиране, за да накара две държави да 

започнат война. 

Изглежда, че тази „сила“ има силата да създава война с единствената 

цел да унищожи „мира“ и всички добри дела, които Хората на света са 

извършили с течение на времето. 

Тази скрита сила има проблем с любовта. Любовта е враг на скритата 

сила. Скритата сила, която управлява над нас, живее в сенките и не иска 

да бъде видяна в истинския си вид. Злото на най-върховния слой на 

обществото. Полезно е да се разбере миналото в този контекст и затова 

съм съставил списък на някои от разрушителните събития, които са се 

случили на Земята през последните две хиляди години 

 

               РАННО ХРИСТИЯНСТВО (ПРЕДИ НИКЕЯ) 

Дванадесетте апостоли на Исус и техните бащи започнаха процеса на 

превръщане на първоначално еврейската секта в религия на 

езичниците.  

Арменските и етиопските църкви са единствените случаи на налагане 

на християнството от суверенните владетели, предшестващи 

Никейския съвет.  

Първоначалното покръстване на Римската империя става най-вече в 



 
 

 
24 

градските райони на Европа, където първите преобразувания понякога 

са били сред членове на еврейското население. По-късни 

преобразувания ставали сред  римско-келтското население през 

вековете. 

Думата „Езичник“ произхожда от латински, която означава „селянин, 

селски и цивилен“ и произлиза от този исторически преход. 

 

                           ИМПЕРИИ 

 

Всяка империя се нуждае от вашата липса на съзнание с цел да ви 

налага правила и управлява. Искам да ви покажа как Римската 

империя, Британската империя и сега Американската империя са 

подтискали съзнанието на своите поданици. Ще включа и няколко 

други места по света, така че можете да видите, че всъщност това е 

глобално явление. 

Отново и отново, през цялата история, свещените книги са били 

изгаряни. В Александрия, Египет, загубата на единствения най-голям 

архив на знанието в древния свят - Александрийската библиотека –

била опустошавана с векове. 

Карл Велики, Шарлеман, крал на франките и бъдещ император на 

Свещената Римска империя, завладява Европа и изгаря всички 

религиозни книги, на които е попаднал, с изключение на Библията. 

Така че винаги има някакъв дебат за миналото - никога няма истинска 

яснота - защото нямаме всички факти. Системно знанието е 

унищожавано. Това е повтарящ се модел на нашата история.   

                        ДЕМОКРАЦИЯ 

 

Произходът на демокрацията обхваща три древни цивилизации - 

римска, гръцка и персийска - като се фокусира предимно върху 

подходите им да управляват гражданите, които ги представляват. 
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В Атина Сократ (гръцки философ) е бил обявен за виновен от съдебните 

заседатели за корупция на съзнанието на младите хора и подобни 

обвинения, свързани с несъгласие. Той бил осъден на смърт  чрез 

отравяне. 

"Хората не обичат знанието им да се поставя под въпрос, но аз знам, че 

нищо не знам."  

Това са думите, на които той се е позовал, и се твърди, че той е първата 

жертва на демокрацията. Той силно е чувствал, че политиците в Гърция 

са само на властови позиции базирани на „първородство“ . Това е 

важно, защото атиняните се славят със създаването на демокрация. 

Четиристотин хиляди души са живели в Атина по време на разцвета на 

древна Гърция, а повече от двеста хиляди от тези жители са били роби, 

които, разбира се, не са имали никакви права на глас или 

представителство. 

В сравнение, Персийската империя управлявала чрез по-традиционен 

и директен метод на диктатурата. В тази обширно разпростряла се 

империя от Индия до Египет, владетелите на провинции с подобни 

религиозни възгледи  са председателствували. 

  

                   ПОКРЪСТВАНЕ НА ЕВРОПА 

Това е историята за процеса на покръстване на  Европа от 300 г. н.е., 

до окончателното капитулиране на „варварските” литуанци в 

удивително късната година 1386 г. 

 Епична история предадена  от един съвременен историк. 

Превръщането на езическата Европа във християнската вяра е в 

периода след разпадането на Римската империя до около 1300 г., когато 

хегемонията на Свещената Римска империя е твърдо установена. В 

кампаниите за християнизиране от късната античност и през 

Средновековието бяха използвани различни стратегии и техники. 

Тези кампании включват евангелизиране от монаси или свещеници, 
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органичен растеж в рамките на вече частично християнизирано 

общество или кампании срещу езичеството, като превръщане на 

езическите храмове в християнски църкви или изкупление на 

езическите богове и практики. 

Преди да продължим, е необходимо да разберете, че „християнството”, 

наложено от държавата и християнството, както Христос действително 

е проповядвал, са две съвсем различни неща.  

За да съществува държавата, тя трябва да се състои от поданици с липса 

на съзнание, докато истинското християнство - както е проповядвано от 

Христос е правило хората осъзнати и свободни. 

За да съществува държавата, тя трябва да бъде без съзнание, докато 

истинското християнство - както е преподавано от Христос - би 

направило човека съзнателен и свободен.  

Така че, може да се каже, че християнизирането на Европа отнема 

първокласна религия, която създава съзнание и свобода за своите хора, 

като я замества с третокласна религия, която прави хората неосъзнати 

и зависими от държавата. За да ви улесня да проследите различни 

исторически събития в тази глава, ще изброя действителните събития в 

хронологичен ред във всяка географска област. В някои случаи има 

припокриване, но това е образеца. 

        РИМСКАТА ИМПЕРИЯ И БРИТАНСКИТЕ ОСТРОВИ 

 

По времето на Христос Британските острови са били обитавани от 

половин милион жители . Великобритания била завладяна от Юлий 

Цезар през 55- 54 г. преди Христос. Първото нашествие било за 

разузнаване, а второто било отблъснато. 

Има легенда, че Йосиф от Арематеа е отишъл в Англия около 30 г. след 

Хр. Той взел със себе си братята и сестрите на Христос. Казва се, че те 

построили първата църква в Англия и превърнали много хора в 

християни. Той възприел съзнанието за тогавашната епоха - Епохата на 

Рибите - в Англия, после той и братята и сестрите му се оженили в 
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кралските семейства на Англия. 

В онези времена Англия била много различно място. Царят бил цар на 

народа си, а не цар на земята. В онези дни царете и цариците обичали 

хората; имали благоговение към хората и боговете. Например, кралица 

Мери на шотландците а не кралица  Мария на Шотландия. 

Англия е съставена от много малки царства, а системата на убежденията 

е била езическа. Хората живеели със слънчевите цикли, планетите, 

луната и звездите, с отлива и прилива на морето. 

Йосиф от Арематее донесъл това ново съзнание с него. То е интегрирано 

в системата на друидските и езическите вярвания и по този начин става 

келтско християнство. Това било много мощна религия, която донесла 

свобода и мир в сърцата на хората. Тази нова религия се 

разпространила из Британските острови като горски пожар и 

продължила до седмия век. 

Римляните отново нахлули в Британия в 43 г. през ноември, но този път 

успяли да завладеят Великобритания. Тогава римляните поставили 

царете на власт, които им били лоялни, но ненавиждали религията на 

Великобритания - келтското християнство. Те започнали да рушат и 

забраняват тази религия напълно. 

През 388 г. Рим бил в беда, атакуван на много фронтове легионите 

започнали да напускат Великобритания. До 410 г. всички римляни са 

били призовани в Рим, а императорът Хонориус казал на британците, 

че вече нямат връзка с Рим, че трябва да се защитават.  

Между 400 и 600 г. имало вълна от англосаксонска имиграция, от които 

сто хиляди души донесли своята култура на британските брегове и 

разредили културата на келтското християнство. 

От 563 г., ирландски мисионери, водени от Свети Колумбия (базирани 

в Йона и другаде), са превърнали много пикти, както и двора на Англо-

саксонската Нортумбрия.  

Григорианската мисия, която се приземила в 596 г., направила същото 

и с кралството на Кент. Те били изпратени от папа Григорий 1 и били 
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водени от Августин от Кентърбъри с мисионерски екип от Италия. 

Във всички случаи превръщането е „от върхушката надолу“, като 

кралското семейство и благородството приемат първи новата религия. 

Между 789 г. и 1104 г., викингите започват набези във Великобритания. 

Това била друга група народи, които донесли своето влияние и начин 

на живот във Великобритания. Нашествията на викингите. 

Великобритания унищожила много манастири, а новите заселници от 

викингите възстановили езичеството в области като Нортумбрия и 

Дъблин за известно време, преди  собственото си преобразяване - 

въпреки че се е отличавало от саксонската или класическата религия. 

За  последен път, Великобритания е завладяна през 1066 година от 

норманите водени от Уилям Завоевателя и неговата група от наемници, 

нонашествието включвала само промяна в управляващите. 

 

                    

                ДРЕВНО КЕЛТСКО ХРИСТИЯНСТВО 

 

По време на дългия си период на изолация, келтската църква е развила 

пълна независимост и се е отклонила значително от пътищата, 

следвани от Рим - не само по въпросите на формата и ритуала, но по 

принцип в цялата й организация. 

През 664 г. се е състояла среща в сегашното абатство Уитби. На тази 

среща било решено, че цяла Великобритания трябва да следва 

римокатолическата традиция и че келтската църква е нищожна. 

Келтското християнство продължило да живее още сто години във 

Великобритания.  

Келтското християнство се отнася в общи линии до някои особености 

на християнството, които са били обичайни или се смятали за обичайни 

в целия келтски език през ранното Средновековие. Имало някои 
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традиции и практики, използвани в ирландските и британските 

църкви, но не и в по-широкия християнски свят. 

Тези традиции и практики включват: 

 - отличителна система за определяне на дата за Великден 

 - стил на монашеско пострийство (практиката на рязане на косата или 

бръснене на скалпа, като знак за религиозна преданост или смирение) 

 - уникална система на покаяние - популярността на „влизането в 

изгнание в името на Христос“. Освен това имало и други практики, 

развили се в някои части на Великобритания или Ирландия, но не се е 

знаело, че са се разпространили извън определен регион. Следователно 

терминът „келтско християнство“ означава по-скоро регионални 

практики сред островните църкви и техните сътрудници, отколкото 

действителните теологични различия. 

                           

                       КЕЛТСКАТА ЦЪРКВА 

 

Терминът „келтска църква“ предполага единен и разпознаваем обект, 

напълно отделен от основния поток.  

Въпреки това е възможно да се говори за развитието и 

разпространението на отличителните традиции, особено през шестия и 

седмия век. Някои елементи може да са били въведени в Ирландия от 

британецът Сен Патрик. По-късно други се разпространили от 

Ирландия до Великобритания с ирландската мисия на Свети Колумба. 

Историите на ирландската, уелската, шотландската, бретонската, 

корнушската и манската църкви значително се различават след осми 

век (което води до голяма разлика между дори съперничещи ирландски 

традиции). 

Интересът към темата е довел до поредица от „келтски християнски 

възрожденски движения“, които са формирали популярните 

възприятия на келтите и техните религиозни практики. 
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                       КРАЛИЦА БУДИКА 

 

Кралица Будика - известна още като Боадицея и (на уелски) като Будуг 

- била кралица на британското племе Ицени (60 или 61 г.), келтско 

племе, което водело бунт срещу окупационните сили на Римската 

империя. 

Тацит и Дио са единодушни, че Будика била от кралски произход. Дио 

я описва като: „Притежаване на голяма интелигентност, както често 

принадлежи на жените.“ Той я описва и като висока, с груб глас, жълто 

кафява коса висяща под кръста й, и пронизващ поглед. Той отбелязва, 

че тя обикновено носела голяма златна огърлица (може би торка), 

цветна туника и дебело наметало, закрепено с брошка. 

Кралица Будика се противопоставила на римляните през 60-те години 

на X век. Около 150 000 души били загубени общо; приблизително 

тридесет процента от населението на Британските острови. В 

допълнение към това, много други животи били загубени чрез тази 

принудителна окупация на Британските острови - за които изглежда 

няма записи - вероятно изгорени заедно с други уличаващи 

доказателства.  

Това е начинът, по който действали римляните. Първо - атакували и 

убивали воините с превъзходни бойни умения. Второ - са инсталирали 

владетели, които ги облагодетелствували (римляните); подкупени и 

платени. След това религията на хората се намесва и замества от 

втората религия, заедно с непълна система от знания. 

Има една религия за масите и религия за така наречения елит. 

 

Можете да се свържете с предишния параграф по-лесно, като 

погледнете Южна Африка, където точно същото нещо се е случило само 

преди 150 години. 
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През 60-ти или 61-ви век, докато римският управител Гай Суетоний 

Паулин води кампания на остров Англеси до северозападния бряг на 

Уелс, Будика води Ицени, както и бунтовниците Триновантес и други. 

Те унищожили Камулодунум (модерен Колчестър). Камулодунум е бил 

по-рано столица на Триноватите, но по онова време е бил колония - 

селище за освободени римски войници - както и мястото на храма на 

бившия император Клавдий. 

Чувайки новината за въстанието, Светоний побързал в Лондон 

(съвременен Лондон), който тогава бил двайсетгодишно търговско 

селище, което трябвало да бъде следващата мишена на бунтовниците. 

Римляните, стигнали до извода, че не разполагат с броя на хора за да 

защитят селището, евакуирали и изоставили Лондон. Будика довела 

сто хиляди Исени, Тринованти и други да се бият срещу 9-ия испански 

легион, след което изгорили и унищожили Лондиниум и Веруланиум 

(съвременен Сейнт Олбанс). 
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Броят на жертвите бил около 70 хиляди до осемдесет хиляди римляни 

и британци в трите града, водени от Будика. В същото време Светоний 

прегрупирал силите си в Уест Мидландс и въпреки че бил 

превъзхождан многократно, победил британците в битката при 

Уотлинг Стрийт. 
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Кризата накарала императора Нерон да обмисли оттеглянето на всички 

римски сили от Великобритания, но бъдещата победа на Светоний над 

Будика затвърдила римския контрол над провинцията.  

Съпругът на Бодука, Прасутаг, бил владетел на племето Ицени. Той 

управлявал като номинално независим съюзник на Рим и оставил 

царството си съвместно с дъщерите си и римския император в неговата 

воля. 

Нормално било в римската практика да се разрешава на съюзническите 

кралства независимостта им само поживотно на техния крал, който 

трябвало да се съгласи да остави царството си на Рим по своя воля. 

Например провинциите Витиния и Галатия били включени в 

империята точно по този начин. Римското право също позволявало 

наследството само по мъжка линия. Така че, когато умрял Прасутаг, 

неговите опити да запази потомската линия били пренебрегнати и 

царството му било анексирано, сякаш било победено. Неговите земи и 

имущество били конфискувани, а благородниците му превърнати в 

роби. Според Тацит, Будика била пребита и дъщерите и били 

изнасилени. Касиус Дио казва, че римските финансисти, включително 

и Сенека Младши, решили  този път да си призоват заемите. 

 

                          КЛЕОПАТРА  

      КРЪВОСМЕШЕНИЕ И БРАКОВЕ С БЛАГОРОДНИТЕ СРЕДИ 

 

Клеопатра VII Филопатор (69 пр.н.е. - 12 август, 30 г. пр.н.е.) - известна 

през цялата история като Клеопатра - е последният активен фараон на 

Древен Египет,наследена от сина си Цезарион за кратко време. 

Клеопатра е член на династията Птолемей, семейство от македонски 

гръцки произход, което управлявало Египет след смъртта на 

Александър Велики през елинистическия период. Птолемеите през 

цялата им династия говорели гръцки и отказвали да говорят египетски, 

което е причината гръцките (както и египетските) езици да се 
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използват в официалните съдебни документи като „Розетския камък“. 

С течение на времето Клеопатра се научила да говори египетски и се 

представяла като превъплъщение на египетска богиня Изида. 

Първоначално Клеопатра е управлявала заедно с баща си, Птолемей 

XII Аулетес, а по-късно и с братята си, Птолемей XIII и Птолемей XIV, 

за които се е омъжила по египетски обичай. Но в крайна сметка тя 

станала единственият владетел. Като фараон тя започва връзка с Юлий 

Цезар, която укрепва позицията й на трона. По-късно тя издигнала 

сина си Цезарион (син на Цезар), за да стане сътрудник по име. 

След убийството на Цезар през 44 г. пр. Хр, тя се съюзила с  Марк 

Антоний в опозиция на законния наследник на Цезар, Гай Юлий Цезар 

Октавиан (по-късно известен като Август). С Антони тя родила 

близнаци; Клеопатра Селен II и Александър Хелиос, и друг син, 

Птолемей Филаделф (от браковете с братята си не се родили деца). 

След като загубил битката за  Актюй от силите на Октавиан, Антоний 

се самоубил. Клеопатра последвала примера му (според традицията), 

като се самоубила чрез ухапване от змия на 12 август 30 г. пр. Хр. За 

кратко тя била надживяна от Цезарион, който бил обявен за фараон от 

своите поддръжници, но след това бил убит по заповед на Октавиан. 

Тогава Египет става римска провинция Египтус. 
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До днешни времена Клеопатра остава популярна фигура в западната 

култура. Нейното наследство оцелява в многобройни произведения на 

изкуството и чрез многото драматизации на нейната история в 

литературата и други медии. 

За да запазят парите и властта в семейството, кралските семейства по 

света са имали политика, според която членовете на семейството 

сключвали бракове помежду си. Това се практикувало и все още се в 

продължение на много поколения, като резултатът на което децата им 

започват да се раждат с увреждания и деформации. На Крал Тута от 

Египет децата му били мъртвородени. Европейските хабсбургци са 

имали много здравословни проблеми - включително толкова големи 

езици, че не са можели да говорят, и изразени челюсти, с които не 

могли да ядат. 

Кръвосмешението във фамилиите е било практикувано от кралските 

семейства на Хавай, от сините кръвници на Европа, от банкерите на 

Ротшилд, както и от някои обикновени хора. 
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Кръвосмешението причинило много умствени проблеми. Всъщност 

една от причините, поради която управляващите класи практикували 

кръвосмешение, се дължи на факта, че то променя ума ви. Ако това се 

прави при контролирани обстоятелства, кръвосмешението може да 

направи човек много отворен психически - дори в състояние да се 

движи в други измерения. Казва се, че кръвосмешението дава на човека 

способността да вижда добре отвъд завесата. 

Тази книга обхваща всичко за енергията и за това как енергията се 

движи. Както виждате, ако има твърде много кръвосмешение, то в 

крайна сметка се проявява във физическото. Проблемът не е 

физически, а в мозъчната дейност с мисловните процеси на човек, 

създаден чрез кръвосмешение. 

Кръвосмешението може да причини много зло, омраза и гняв - най-

вече поради това, че двете страни, които са го извършили и семействата 

около тях не са в съгласие с акта. И за съжаление, това се случва често. 

В резултат на това се появяват редица „владетели“, които са били 

възприети, възпитавани и обучавани да ръководят в омраза. 

Възможно е вече да проумявате формиращия се образец. 

 

                       ЦЕЗАР ВЪВ ФРАНЦИЯ 

Галските войни били поредица от военни кампании, водени от римския 

проконсул Юлий Цезар срещу няколко галски племена. Римската 

война срещу галските племена е продължила от 58 г. пр. Хр. до 50 г. пр. 

Хр. И е кулминирала в решаващата битка за Алезия през 52 г. пр. Хр. 

Франция и Белгия). Войните проправили пътя за Юлий Цезар да стане 

единствен владетел на Римската република. 

Юлий Цезар е извършил геноцид в Галия от 58 до 52 г. пр. Хр. Той е 

воювал на територията на сегашна Франция. От три милиона галски 

войници, участвали във войните, един милион били убити и един 

милион били пленени. 

Въпреки че Цезар представя това нашествие като превантивно и 
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отбранително действие, повечето историци са единодушни, че войните 

се водели главно с цел да се засили политическата кариера на Цезар и 

да се изплатят огромните му задължения. 

Въпреки това Галия е имала военно значение за римляните, тъй като 

няколко пъти са били атакувани от местни племена от Галия, така и от 

други по-далеч на север. Покоряването на Галия позволило на Рим да 

осигури естествената граница на река Рейн. Галическите войни са 

описани от Юлий Цезар в книгата си “Коментари от Бело Галлико” и 

остават най-важната историческа победа. 

Цезар пише: “състезанието продължи дълго и енергично със 

съмнителен успех. Победеният Хелветий предложил тяхното 

предаване, което Цезар приел. Обаче, шест хиляди мъже от хелветския 

клан от Вербигени избягали, за да избегнат залавянето. По заповед на 

Цезар други галски племена заловили и върнали тези бегълци, които 

били екзекутирани.” 

Онези, които се предали, били смятани за полезни като буфер между 

римляните и северните племена. Затова им било наредено да се върнат 

в родината си, за да се възстановят, и били организирани необходимите 

доставки, за да ги изхранват. В заложния хелветски лагер, Цезар 

твърдял, че е открито и проучено преброяване на гръцки език. В него се 

посочва: „От общо 368 000 хелвети, от които 92 000 са здрави мъже, 

само 110 000 оцелели и били оставени да се завърнат у дома‟. 

 

                         МАЛКО ЗА ХЕНРИ VIII 

Хенри VIII поел престола на Англия през 1509 г. Той се оженил за 

Катрин от Арагон, която не могла да поднесе на Хенри мъжки 

наследник. Хенри не бил много щастлив от това и поискал развод. В 

онези дни католическата църква не му позволила да се разведе. 

Католическата църква имала властта да решава кои ще бъдат 

управниците на различните европейски страни. 

Богословските съветници на Хенри измислили друга стратегия. Между 
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1533 и 1536 г. били приети редица парламентарни актове. 

Кулминацията бил Актът за върховенството от 1534 г., който обявил, че 

кралят - и никой друг на земята е единственият върховен глава на 

Църквата в Англия“ че английската корона „ще се радва на всички 

почести, достойнства, предимства, юрисдикции, привилегии, власти, 

имунитети, печалби и стоки от това достойнство“.  

До 1540 г. над осемстотин манастира са били разпуснати. Процесът 

отнел около четири години. 

През 1536 г. британският крал Хенри VIII и неговият министър-

председател, сър Томас Кромуел, ограбили и разпуснали осемстотин 

абатства и манастири. Абатството в Гластънбъри, за което се твърди че 

някога е съхранявало Свещената чаша, е пострадало от търговски крах 

и никога не се  възстановило. 

Унищожаването на книгите било невероятно огромно. Бейл ги описва 

че те били използвани от подвързвачи на книги, бакалии и търговци за 

опаковане на стоките си. Маскел изчислява, че само загубата на 

литургични книги е достигнала до четвърт милион. Библиотеките, 

събрани през вековете, като тези на Христовата църква и Св. Олбанс 

(както класически, така и богословски), изчезнали в един миг. 

Монасите също имали библиотеки, макар че - както Леланд се отнася 

за оксфордските францискани - те не винаги знаеха как да се грижат за 

тях. Така че едва през 1535 г. епископът на св. Асаф наследява пет 

марки, за да си купи книги за сивите манастири в Оксфорд от 

„Разпадането на религиозните къщи“). 

Когато Хенри VIII затворил манастирите, той донесъл голямо 

страдание на бедните по много начини. Дарил някои от манастирските 

земи на приятелите си. Тези „господа“, които станали алчни, започнали 

да разширяват собствеността си, като заградили общите земи с огради. 

Бедните били допускани да нахранят кравите и овцете си на тези общи 

земи, но сега, когато били заградени , овцете и кравите умирали от глад 

- бедните хора били по-зле от всякога. 

Всички изхвърлени от манастирите били католици. Останали бездомни 
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те отишли сред хората, казвайки им, че всичките им скърби са заради 

промяната на религията. 

Накрая хората се надигнали на бунт - много от тях едва ли са знаели 

защо освен чувството, че са много нещастни. Този бунт скоро бил 

смазан и водачите били убити. 

Хенри VIII имал три деца; Мери, Елизабет и Едуард. Едуард бил син на 

лейди Джейн Сиймор, третата съпруга на Хенри, и  най-млад от 

тримата. Но по няколко причини той бил коронован в  крал. Едуард 

бил само на девет години.  

Неговият чичо, лорд Съмърсет, бил регент или защитник (държавен 

глава). Лорд Съмърсет не бил силен човек и не управлявал добре. Той 

искал да бъде силен и се опитал да се превърне в крал със всичко освен 

с име. Неговият брат, Томас Сеймур, също искал да управлява - в 

действителност е имало заговори и кавги помежду им и между другите 

велики благородници. 

Въпреки че Хенри VIII е бил в конфликт с папата, той никога не станал 

протестант, нито желаел да се промени религията на страната. Но 

лейди Джейн Сиймор била протестантка, както и брат й, който бил лорд 

протектор. След смъртта на Хенри VIII, Едуард VI бил отгледан в новата 

религия и въпреки, че имал много малка власт, той искал страната да 

стане протестантка. 

Но това не било желанието на хората като цяло. Много от тях не 

харесвали новата английска служба, която кралят заповядал да се 

използва в църквите. Било като коледна игра - казали те. Те поискали 

да се върнат старите латински служби, наречени „Маса“, услуга, с която 

бяха свикнали. 

Лондон се разраствал. Възникнали проблеми с канализацията (липсата 

на канализация) - всички отпадъци били  хвърляни на улицата или в 

реката. Това било отвратителна ситуация. През 1665 г. Лондон е бил 

нападнат от плъхове, хранещи се с мръсотията по улиците. В резултат 

на това избухнала бубонната чума и много от тях загинали. На 

следващата година Лондон изгорял - това прекратило проблема с 
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чумата и Лондон бил възстановен. 

В края на XVI и началото на седемнадесети век англииското население 

се увеличава. В резултат на ограждането на традиционни общи земи  

използвани за отглеждане на овце, много обикновени хора са били 

принудени да станат работници на заплати или просто да станат 

просяци. Същата съдба сполетяла и горците в Шотландия, когато през 

1785 г. английските военни започнали да прогонват хората от тяхната 

земя, заменяйки ги с овце, които да осигуряват вълна за мелниците на 

индустриалната революция. 

Сега можете да видите, че с течение на времето е имало систематично 

отделяне на британските народи от Бога и от тяхната земя - от времето 

около Христос, когато религията се е приемала сериозно и хората 

обичали да се свързват с духа, с положението в 1550 г., когато живеели 

в абсолютно отвратителни условия. Хората просто били изгонени от 

земята си, а населението се третирало като роби. В момента във 

Великобритания (нация от шестдесет и шест милиона души) седемдесет 

и пет процента от земята е собственост на дванадесет хиляди семейства 

или общности. 

0,0002% от населението притежава седемдесет и пет процента от 

земята във Великобритания - подвиг, който не се среща никъде другаде 

по света. 

Ако някога сте се чудили откъде омразата и злото са произлезли в този 

свят, можете да започнете с разглеждане на това, което се случва във 

Великобритания. Злата им империя е контролирана от семействата 

собственици на земята, лица и хора. Те са получили голяма част от 

земята чрез услугите на монархията. 

През 1584 г. Великобритания започва да колонизира света. Първите 

кораби били изпратени към новите континенти на Америка. 

Завоевателите пренесли болести, които местните колонии не 

познавали и към които нямали имунитет. 

 „Туземците“ в тези колонии били езически хора. Техните земи били 

девствени; те имали свои собствени богове; те вярвали във Великия 
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Създател, който живее отвъд и зад слънцето. Те също така вярвали в 

Отец Небе и Майка Земя - Бог Слънце и Майка Земя. Те взимали от 

Земята само онова, от което се нуждаели. Изглежда, че тяхното 

население било устойчиво и имало повече от достатъчно за всички. 

За съжаление колониите били унищожени, умиращи от неизвестни за 

тях болести или били прогонени в резервати. 

Случилото се с келтските хора, живеещи в мир на Британските острови, 

се повторило с индианците - историята се повтаря.  

Сега те са били най-вече изтребени. Същото се случило и с коренното 

население на Северна Америка, Южна Америка, Австралия, Нова 

Зеландия и колониите в Африка. Изглежда много странно, че тези, 

които са се научили да живеят със земята - тези, които са свързани с 

Бога и Майката Земя - са тези, които са изчезнали. 

 

    КРОМУЕЛСКО ЕТНИЧЕСКО ОЧИСТВАНЕ НА ИРЛАНДИЯ 

Кромуелската война в Ирландия, от 1649 до 1653, се отнася до 

завладяването на Ирландия от силите на английския парламент, 

водени от Оливър Кромуел, по време на войните между трите царства.  

Кромуел пристигнал в Ирландия с новата си армия от името на 

парламента на Англия. След ирландското въстание от 1641 г. по-

голямата част от Ирландия е била под контрола на Ирландската 

католическа конфедерация. В началото на 1649 г. конфедератите се 

обединили с английските роялисти, които били победени от 

парламентаристите в английската гражданска война. 

До май 1652 г. парламентарната армия на Кромуел победила 

конфедерацията и коалицията Роялист в Ирландия и окупирала 

страната, като ефективно приключила ирландските конфедеративни 

войни (или единадесет години война). Въпреки това, партизанската 

война продължила още една година. 

Кромуел приел серия от наказателни закони срещу римокатолиците и 
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конфискувал земята им. Парламентарното завладяване на Ирландия 

било брутално, а Кромуел все още е омразен за Ирландия. Степента, до 

която Кромуел (който е бил в пряко командване за първата година от 

кампанията) е отговорен за зверствата, се обсъжда и до днес. 

До края на периода - известен като Конфедерация Ирландия през 1649 

г. - единственият останал парламентарен пост в Ирландия бил в 

Дъблин. Под командването на полковник Майкъл Джоунс, 

комбинираната Роялистка и Конфедеративна сила под ръководството 

на Маркиз Омонд се събрала в Ратмин, южно от Дъблин, за да превземе 

града и да лишат парламентаристите от пристанище, в което могат да 

се приземят. Джоунс обаче започнал изненадваща атака срещу 

роялистите, докато те се разгръщали на 2 август и ги прогонил. 

Главният лекар на армията на Кромуел, д-р Уилям Петти, изчислил, че 

„около 504 000 от ирландците са загинали от  меч, чума, глад, 

трудности и изгнание между 23 октомври 1641 г. и същия ден през 1652 

г.“. 

Казано по друг начин, населението на Ирландия през 1641 г. е 

1,448,000. До 1652 г. са загинали 616 000 души, от които 504 000 са 

местни жители, 112 000 са колонисти, а 40 000 войници са напуснали 

Ирландия, за да се присъединят към армиите на континента. 

През 1695 г., скоро след обсадата на Лимерик, лорд Капел призовал 

парламента да приеме и възобнови някои наказателни закони. 

Целта на тези закони е тройна: 

(1) да лишат католиците от целия граждански живот  

(2) да ги доведат до състояние на невежество 

 (3), за да ги отделят от земята 

По-долу е даден списък на Наказателния кодекс, даден на Mac Maнус - 

Историята на ирландската надпревара. 

На ирландския католик било забранено да упражнява своята религия , 

да получава образование, да има професия; да заема публична 
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длъжност; да се занимава с търговия; да живее в корпоративен град или 

на пет мили от него; да притежава кон с по-голяма стойност от 5 паунда 

, да купува или дава под наем земя, да приема ипотека върху земя или 

обезпечение за заем , да притежава оръжия за защита, да издържа 

живот, да купува земя от протестант или да наследява земя от 

протестант или да получава подарък земя от протестант, да наема земя, 

която струва повече от тридесет шилинга годишно, да извлича от 

земята си печалба, надвишаваща една трета от наемът, не може да бъде 

настойник на дете. Той / тя не може, когато умира, да остави малките 

си деца под католическо настойничество, той / тя не може да присъства 

на католическото богослужение , той / тя е принуден от закона да 

присъства на протестантското поклонение , той / тя не може сам да 

образова дете , той / тя не може да наеме учител да дойде при детето, 

той / тя не може да изпрати детето си в чужбина, за да получи 

образование. Всеки католически свещеник, който е дошъл в страната 

бил обесен, а ръководителят на училището също наказан. 

Човек трябва да се чуди кой е финансирал военните ескапади на 

Кромуел. През 1290 г. крал Едуард 1 издал указ за изгонване на всички 

евреи от Англия. Указът за експулсиране остава в сила до края на 

Средновековието. Оливър Кромуел разрешава на евреите да се 

завърнат в Англия през 1657 г., над 360 години след изгонването им от 

Едуард 1-ви. 

 

     КОНТИНЕНТАЛНА ЕВРОПА -КЪСНА ДРЕВНОСТ (4-6 ВЕК) 

  

Християнизирането на Римската империя обикновено се разделя на 

две фази; преди и след 312 година, която бележи значителната 

квазиконверсия на Константин. 

Към тази дата християнството вече е преобразувало значителна, но 

неизвестна част от градското население на империята, включително 

редица елитни класи. Константин сложил край на периодичното 

преследване на християнството с миланския указ, който дал 
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толерантност към всички религии - особено като се споменава 

християнството.  

Под наследниците на Константин, християнизирането на римското 

общество протичало на приливи и отливи (както Джон Кюрън наскоро 

документира подробно).  

Синовете на Константин например забранили религиозните 

жертвоприношения на езическа държава в 341 г., но не затворили 

храмовете. Въпреки че всички държавни храмове във всички градове са 

били разпоредени да бъдат затворени през 356 г. - когато Грациан 

отхвърлил позицията и титлата на Понтификс Мфксимус, неговият акт 

ефективно е сложил край на държавната религия, поради властта и 

връзките на позицията в емпиричната администрация. 

Отново, обаче, този процес сложил край на официалните държавни 

практики, но не и на частната религиозна преданост. С 

разпространението на християнството много от древните езически 

храмове били осквернени, разграбени, унищожени или превърнати в 

християнски обекти чрез фигури като Мартин от Турс и на Изток - често 

от монаси бойци. 

Въпреки това, много храмове остават отворени, докато Солунският указ 

на Теодосий 1-ви, през 380 г., прави публичното изразяване на 

древните култове незаконно, като формално приключва древната 

религиозна толерантност.  

През следващите години били приети други закони срещу останалите 

езически практики. Християнизирането на централните Балкани е 

документирано в края на 4-ти век, когато Никита, епископът на 

Ремесиана, донесъл евангелието на „тези планински вълци“, Бесите. 

Смята се, че неговата мисия е била успешна и поклонението на Дионис 

и други тракийски богове е било заменено от християнството. 
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                          КОНСТАНТИН 

 

Константин се обявил за единствения истински спасител Месия вместо 

Исус Христос. 

Римската империя се образувала около шест или седемстотин  години 

пр. Хр. В крайна сметка тази свободна конфедерация на държавите се 

превърнала в империя. Първият император бил Август, през 63 г. пр. 

Хр. 

Робството било често срещано в тази империя, както във всички 

империи. Римската империя имала невероятна военна сила и така се е 

поддържала - чрез сила и насилие. Имала социална структура; богати и 

бедни, подобни на съвременната структура. 

В крайна сметка структурата станала твърде скъпа за поддържане. 

Римската империя зависела от разширяването си чрез военни 

завоювания. Военните разходи стрували прекалено много и Римската 

империя западнала около 3-ти век. 

Император Константин влязал в сила през 307 г. от н.е. Първоначално 

той завладял цяла Европа. Константин имал проблем с християните на 

изток. Той искал да намери друг начин да управлява Империята. По 

това време в катакомбите на Рим са загинали и са били погребани 

много преследвани християни.  

Константин събрал християнските лидери и  сключил сделка с 

християните, според която той щял да приеме християнството като 

официална религия за цялата империя, като той щял да бъде водач. 

Християните неохотно приели. 

Константин искал универсална религия за цяла Европа. Вместо да 

контролира военната империя, той искал да контролира умовете на 

хората. 

„Правителство“ означава „да контролира ума“. 
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Искал да намери начин да успокои хората, да ги охлади. Той свършил 

страхотна работа. Според проучване, половината от всички хора на 

запад са имали депресия. Когато го сравните с древните християни, 

които били хора с огън в сърцата си и без страх да влязат в леговището 

на лъва, той свършил чудесна работа. 

Първото значимо дело на Константин е да постанови раждането на 

Христос на двадесет и петия ден на декември. 

ВЪВЕЖДАНЕ НА КОЛЕДА 
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Двадесет и петият ден от декември е велик Свещен ден за поклонниците 

на слънцето и за езичниците. Константин искал да интегрира новата си 

религия сред поклонниците на слънцето и езичниците. 25 декември 

идва четири дни след зимното слънцестоене в Северното полукълбо. 

Това което става е, че слънцето се движи на юг в продължение на шест 

месеца, а двадесет и първият ден на декември е зимното слънцестоене; 

тогава слънцето спира да се движи на юг. След това за четири дни се 

оказва, че слънцето стои неподвижно.На 25 декември слънцето се 

задвижва с 1 ° на север (слънцето изгрява). Така, в резултат на това, 

двадесет и петия ден на декември бил обявен за Коледа. 

В Сибир (Русия) - през септември и октомври шаманът събирал 

магически гъби в горите. Той ги окачвал да изсъхнат на борово дърво в 

гората. Когато гъбите били изсушени, той ги вземал у дома и ги 

приготвял за двадесет и петия ден от декември. В Сибир на 25 декември 

има малко или никакво слънце и много сняг. Шаманът спретвал 

шейната си дърпана от северен елен, напълвал я с вълшебни гъби и ги 

раздавал на хората си. 

В Сибир хората живеели в кръгли палатки с дупка в покрива, за да 

излиза дим от огъня. Заради снега предните врати били блокирани - и 

така щяло да се наложи да се изкачи на покрива и да се спусне през 

дупката в палатката, за да достави гъбите си. 

На 25 декември слънцето започва да се движи на север след шест месеца 

движение на юг. Това е денят, в който езическите сибирци ще започнат 

да рестартират своите вътрешни часовници. 

И тъй, когато слънцето започна да оживява и се връща на север, 

езичниците ще направят същото. Телата им също ще започнат да се 

връщат към живота, подготвяйки се да преминат от зимните месеци 

към пролетта и плодородието, връщайки тези езически хора обратно в 

хармония с вселената. 
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Въвеждане на Великден… 

Празникът на разпятието бил поставен по същото време на езическото 

празненство за плодородието. В днешно време фермерите винаги сеят 

определени видове култури по време или след пълнолуние (по някакъв 

начин помага за плодородието и дава по-добра реколта). В Северното 

полукълбо, след Пролетното равноденствие, пълната луна 

символизира времето за засяване на семената. 

Исторически, честването на плодородието винаги е било поставяно 

след пълната луна, последвана от Пролетното равноденствие. Една от 

езическите богини на плодородието е наречена Еостре, и оттук идва 

името Великден. 

Няма нищо по-плодовито от зайците и няма нищо по-представително 
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за плодовитост от едно яйце. Това са езическите символи. Пълната 

противоположност на това е разпятието (смъртта). Въпреки това, 

Константин решил да постави разпятието на езическия фестивал - на 

пълнолуние след Пролетното равноденствие. 

Затова езичниците се опитват да създадат прекрасен и плодороден 

живот, но той е заменен с поклонение на Христос, страдащ на кръста. 

Това създава доста контраст. Също така е полезно да се помисли, че 

това, което почитате, ще създадете. 

През 325 г. Константин поканил всички епископи в своя дом на езерото, 

събитие известно сега като Първи Никейски съвет, за да обсъди 

движението на християнската му църква. 

На тази среща било решено, че Исус и Бог са едни и същи, но това не е 

съгласувано от всички. Също така било взето решение кои християнски 

книги да бъдат част от Библията. Всички знаем кои са книгите в 

Библията, но важните книги, които са били пропуснати, са гностичните 

учения на древните християни. Тази среща била в основата на 

католическата църква. 

„Католици“ означава „универсален“ на гръцки. 

Първият Съвет на Никея е първият събор на екуменическото 

(обединение на световните християнски църкви). Най-важното било, че 

това довело до първата унифицирана християнска доктрина, наречена 

Никейска вяра. 

Със създаването на вероизповеданието беше създаден прецедент за 

следващите местни и регионални съвети на епископите (Синоди) за 

създаване на изказвания за вярвания и канони на доктриналната 

ортодоксия - намерението е да се определи единството на вярванията 

за цялото християнство. 

Някои от очакваните участници в този съвет включвали хиляда и 

осемстотин епископи на християнската църква (хиляда от изток и 

осемстотин от запад), въпреки че присъствали много по-малък и 

неизвестен брой. Други дошли от Римската империя, Кесария, 
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Антиохия, Сколастикус и много други места. 

Една от целите на съвета била да разреши разногласията (произтичащи 

от църквата в Александрия) по отношение на естеството на връзката на 

Сина с Отец. Твърди се, че Христос не е от същата същност като Бога и 

следователно не е Бог. Някои казват, че той не е съществувал преди да 

е бил роден на Земята и следователно не е бил вечен с Бога. Арий, 

християнски свещеник от Александрия, Египет, настоявал, че 

Божествеността на Бащата е по-голяма от тази на Сина, че Синът е под 

Бог Отец и не е равен или съ-вечен с Него. 

Съветът осъдил Арий като еретик и го заточил, след което обявил за 

престъпление, да се притежават неговите писания. Константин обаче го 

призовал от изгнание и заповядал на Атанасий (двадесетият епископ на 

Александрия) да примири Арий с Църквата. Атанасий отказал да 

направи това, въпреки че Арий навлезал с император Константин. След 

като представил своя Символ, Константин обявил, че произведенията 

на Арий били православни и наредил на Александър да даде общение 

на Арий. Но съвсем внезапно Арий умрял - най-вероятно отровен. 

Почти всеки път, когато съветите се срещали, арианците печелили с 

идеите си, защото текстът, използван от тези в Рим и Северна Африка, 

се основавал на текста от Септуагинта или Александрийският. Трудно 

било да се използва този текст, за да се опровергаят арианските 

аргументи - дори императорът бил убеден, че това е правилно. Накрая 

трябвало да се отърват от лицето зад него. Въпреки това били 

необходими много векове, за да бъдат премахнати широко 

разпространените ариански вярвания (някои от тези вярвания 

продължават да съществуват до днес). 

 От дните на Август (60 г. пр. Хр.) До приключването на Римската 

империя през 476 г., повече от тринадесет милиона от неговите 

поданици са били подложени на меч. 

Предшественикът на основния християнски символ е Лабару. 
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Счита се, че Константин 1 е въвел символа в християнството, но самият 

символ предхожда това. 

Въпреки че християнската традиция твърди, че Константин е избрал 

Лабарума, защото имал видение, което го е накарало да се обърне към 

християнството, много историци оспорват преобразуването на 

Константин. Мотивът на Константин за избора на Лабарум бил 

политически, като той съзнателно направил своя банер, който можел 

да се тълкува като подкрепящ някоя от двете основни религии на 

Римската империя по онова време. Константин видял „единството” 

като начин за постигане на политическа стабилност и прекарал много 

време в опит да намали разделението. 

Преди Лабарум основният християнски символ - също и най-ранният - 

е бил подобен на риба символ, сега известен като лихтис (гръцката дума 

за риба). Има няколко други връзки с християнската традиция, 

свързани с този избор на символ, според някои той се позовава на 

храненето на петте хиляди, както и на факта, че някои от апостолите 

преди това са били рибари. 
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Може би това е свързано и с факта, че Исус дойде в началото на епохата 

на Рибите? Или, вероятно, символът на рибата има нещо общо с Vesica 

Piscis, женски принцип на свещената геометрия. 

 

     

 

 

Sol Invictus е латински за „непобедимото Слънце‘ и произлиза от 

едноименния римски култ. Храмът в Рим, посветен на всички основни 

богове, се нарича „Пантеонът“. Той е кръстен на думата, използвана за 

цялата колекция от римски богове. 

Римляните вярвали в много различни богове и богини. За всичко, което 

можем да си представим, те имали бог или богиня, която отговаряла. 

Марс, например, бил Бог на войната - което означава, че всички 

войници трябвало да се молят на Марс. 

Минерва е била богинята на мъдростта, интелигентността и учението и 

е била обслужвана главно от ученици и момичета и императори, така 

че те да управляват страната разумно. Римските богове били странна 

смес от влияния. 

Преди Рим да се превърне в голям град, зоната около него, наречена 

Лаций, била заселена от суеверни селяни, латините, които вярвали в 

много богове и духове. Когато Рим се превърнал в град и започнал да 

става по-силен, той влязъл в контакт с гърците, които имали свой 

собствен пантеон. 

Изглежда, че римските богове били смесица от тези две основни 

влияния; Латински и гръцки. В много случаи римляните открили, че е 

имало латински и гръцки бог за едно и също нещо, така че накрая те 

смесвали двете; например Вулкан - латинският Бог на огъня и Хефест 

на гръцки. 

Някои други богове и богини включват Юпитер, Юнона, Венера, 
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Нептун, Церера, Диана, Бакхус, Меркурий и Веста. В римската религия 

всяко домакинство имало свои лични духове, които ги защитавали. 

Ларесите били духовете на предците. Пенатите били добри духове, 

които охранявали килера. 

Малки фигурки на тези духове се съхранявали в малка къща, наречена 

Lararium. Духовете били почитани от семейството в специални дни и 

храна или вино били пожертвани или предлагани на тях. 

 

                   НОВИ БОГОВЕ И НОВА РЕЛИГИЯ 

 

С огромния размер на империята, разбира се, имало много нови богове 

от далечни цивилизации, за които римляните научили. Римляните не 

били склонни да мислят, че само техните богове са правилните. Ако 

чуели за богове от други народи, те ги приемали за истинските богове, 

от други части на света, боговете, за които просто не са чували. 

И така, когато научили за тези нови богове, в римския пантеон били 

построени нови храмове за тези „новопристигнали“. По-късно 

започнали да съществуват други чужди богове като Изида, която е 

египетската богиня на Земята. Нейното поклонение включвало сложни 

и екзотични ритуали. 

Друг Бог бил Пан, гръцкият бог на планините - половин козел, половин 

човек - винаги носещ тръби с него, които днес познаваме като „пан-

тръби“. 

Третият Бог е Милтра, Бог на светлината от Персия. Той винаги е 

изобразяван като убиващ светия бик - чрез което давал живот на 

Земята. Той имал много последователи в римската армия, толкова 

много, че често го наричали Истинския Бог. Интересно е да се 

отбележи, че Римската империя преминала от политеистична система 

(вярвайки в много богове) към монотеистична система (вярвайки в 

един Бог) и след това се провалила. 



 
 

 
54 

                     ИНТЕРЕСНИ СХОДНОСТИ 

  

Митра бил известен култ, популярен в Римската империя, който 

църковните бащи били определили като работа на дявола, 

предназначена умишлено да пародират историята на Христос. 

Фактът, че култа към Митра е съществувал много преди рождението на 

християнския Месия, не спрял тези изобретателни личности. Те просто 

твърдяли, че Дяволът е лукава стара лисица, която е отишла назад във 

времето, за да постави човек, който ще дискредитира очевидната 

оригиналност на Христовата история. 

Ето само някои от древните фигури, които са били считани за богове, 

всички от които предхождат Христос: 

- Гаутама Будха - роден от девствената Мая около 600 г. пр. Хр. 

- Кирнус - ранен римски спасител, роден от девица 

- Атис - роден от девствената Нама във Фригия около 200 г. пр. Хр 

- Индра - роден от девица в Тибет около 700 г. пр. Хр 

- Адонис - вавилонски Бог, роден от девицата Ищар 

- Кришнар - хиндуистко божество, родено от девствената Деваки около 

1200 г. пр. Хр 

- Зороастър - роден от девица между 1500 и 1200 г. пр. Хр 

- Митра - роден от девица в конюшна на 25 декември около 600 г. пр. 

Хр. Неговото възкресение бе празнувано на Великден 

Изглежда, че през вековете доста невинни млади дами раждат децата 

на боговете. 

Култовият Митра е особено неудобен за християните, които не приели 

сатанинската теория за пътешественика назад във времето. Доктрините 

включвали кръщението, тайнственото хранене, вярата в безсмъртието, 
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спасителният Бог, който умря и възкръсна отново, за да действа като 

посредник между човек и Бог, възкресение, последен съд, рай и ад. 

Интересно е, че в церемониите му се използвали свещи, тамян и 

камбани. 

Ако една жена е постигнала апотеоз (издигане на човека към Бога), 

тогава тя ще бъде чиста - друга дума за чиста е девствена. 

  

                 ФРАНЦИЯ, ИСУС ХРИСТОС И ГРАЛА 

 

Ако версията на църквата за събитията около човека, когото наричаме 

Исус Христос, не е исторически точна, бихме очаквали мнозинството 

съвременни писания да са в конфликт с тази официална история. 

Бързо установихме, че това е така, тъй като скриптите на Наг Хамади и 

свитъците от Мъртво море хвърлят съвсем различна светлина върху 

интерпретацията, дадена в Новия завет. 

Основна трудност за църквата е фактът, че централният мит на 

християнството предхожда Исус Христос. 

Така династичната линия на Дома на Юда е уникално установена като 

династия на свещеническите царе или, както потомците на Исус 

станали добре известни в Граалските познания – Кралете Рибари. 

Потомствените линии от Исус и Магдалена, които се появили чрез 

Кралете Рибари, запазили материалния дух на Екс да стане „семейство 

на водите“. Темата и повечето детайли от Христовата история са 

древни, някои от историите, предшествали раждането на Христос с 

много стотици години. От девственото раждане в скромно обкръжение 

до жертвената смърт, която е спасила неговия народ - тя е предавана 

през историята да служи на религиозните фигури. 

Дори преди това, интимността между съпруг и съпруга на династията 

била разрешена само през декември с цел ражданията на наследниците 

винаги да бъдат през месец септември, месец на изкупление - най-
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святия месец от еврейския календар. Всъщност именно това правило 

самите родители на Исус (Йосиф и Мария) не спазили.  

И това е причината, поради която евреите са били разделени в мнение 

за това дали Исус е всъщност техният истински Месия.  

Когато едно династично дете е заченато в неподходящо време на 

годината, майката обикновено е поставена в монашески арест за 

раждането, за да се избегне обществено смущение. Това се наричало „да 

бъдеш премахнат прилично“. Матей съвсем ясно заявява, че когато е 

била открита бременността на Мария - “Йосиф, мъжът й, който е 

праведен човек и не иска да я направи публичен пример, е имал 

намерение да я остави в тайна. 

Ако Исус беше неговият жив катализатор, християнството трябва да се 

основава на ученията на самия Исус; моралните и социални кодекси на 

справедливо мислене, толерантно служене на хората като негови 

благодетели. 

Но ортодоксалното християнство не се основава на учението на Исус - 

то се основава на ученията на Римската църква, които са напълно 

различни. 

Само чрез отстраняване на Исус от фронтовата линия царували папите 

и кардиналите. Както беше споменато по-рано, когато официално 

установил християнството като държавна религия на Рим, Константин 

заявил, че той е единственият истински „Спасител Месия“, а не Исус. 

Що се отнася до епископите на Рим (папите), те получили апостолски 

произход от Св. Петър, а не легален биологичен произход от Исус и 

неговите братя, както е записано от Назарянската църква. 

Очевидно единственият начин, по който римската Висша църква 

можела да спре наследниците на Мария Магдалена, било да 

дискредитира самата Мария и да отрече връзката й с Исус. 

Но какво да кажем за брата на Исус, Джеймс? 

Във франкската империя германските народи претърпяват постепенно 
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християнизиране в ранното Средновековие, което води до уникална 

форма на християнството, известна като германско християнство. Това 

често е смес от арианско християнство и германско езичество. В 

политеистичната немска традиция е било възможно да се покланят на 

Исус до родните богове като Воден и Тор. По време на битките, 

езическите военни лидери могли да се молят на Исус вместо на Один за 

победа. 

По време на саксонските войни Карл Велики - царят на франките - 

християнизирал саксонците чрез война и закон при завладяването. 

В Голямата Моравия - тяхната територия първоначално е 

евангелизирана от мисионери, идващи от Франкската империя, или от 

византийските анклави в Италия и Далмация от началото на 8 век и 

спорадично по-рано. Първият моравски владетел, известен като 

Моймир 1ви, е кръстен през 831 г. от Регинхар, епископ на Пасау. 

Въпреки официалното одобрение от елитите, великоморавското 

християнство е описано като съдържащо много езически елементи още 

през 852 година. 

В нацията на България - след създаването при хан Аспарух през 681 г., 

България запазва традиционната българска религия, тенгризъм и 

езическите вярвания на местното славянско население. 

На Балканите до 870 г. сърбите са били кръстени и са създали 

епархията Рас, по заповед на император Василий 1-ви. 

В Полша кръщението на Полша (полски - хржест полск) през 966 г. се 

отнася до кръщението на 1ви Миежско, първият владетел на обединена 

полска държава. Неговото кръщение е последвано от изграждането на 

църкви и създаването на църковна йерархия. Миежско видя 

кръщението като начин да засили властта си с активната подкрепа, 

която можеше да очаква от епископите. Той също го видя като 

обединяваща сила за полския народ. Действието на Миежско се 

оказало много успешно. До 13-ти век, католицизма е станал 

доминиращата религия в Полша. 

В Скандинавия християнизацията започва през 8 век с пристигането на 
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мисионери в Дания. Това християнизиране е поне „номинално“ 

завършено до 12-ти век, въпреки че Самисът остава непроменен до 18-

ти век. Всъщност, макар че скандинавците станаха номинално 

християни, на действителните християнски вярвания е щяло да бъде 

необходимо значително повече време да се установи сред хората. 

Старите местни традиции, които предоставяли сигурност и структура от 

незапомнени времена, били предизвикани от непознати идеи; идеи 

като първородния грях, непорочното зачатие, Троицата и т.н. 

За християнизирането на Киевска Рус - в периода от 8-ми до 13-ти век, 

районът на сегашната европейска Русия, Беларус и Украйна, се заселва 

от Киевска Рус (Рус - народ, държава, федерация или държава, 

обединени в единство ). Опит за християнизирането им вече е направен 

през 9-ти век, с християнизирането на Рус Каганат. Усилията най-

накрая били успешни през 10-ти век, когато около 980 г. Владимир 

Велики е бил кръстен в Херсонес. 

                           

                         ТРУБАДУРИ И КАТАРИ 

 

Трубадурите били специални хора, много повече от певци и поети. 

Имало един вид ранен ренесанс в края на 11-ти век, отчасти чрез темата 

на Troubadour за „любезната любов“ и понятия като „convivencia“ 

(съжителство) и „paratge“ (споделяне). 

„Convivencia“ означавало нещо повече от „дружелюбие“ (качеството на 

приятелството), а „paratge“ означавало нещо много повече от чест, 

учтивост, рицарство или благородство. 

Трубадурите почитали високите идеали, насърчавайки дух на 

равенство, основан на общата добродетел и обезсърчаваща 

дискриминация, основана на кръв или богатство. Техен принос бил 

голямия разцвет на творчеството. 

Chivalric или „Courtly Love“ произлизат от т. Нар. „Трубадури“. Тези 

колоритни фигури от региона на Прованс в Южна Франция ефективно 
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оспорват и се опитват да предефинират традиционните християнски 

идеали за любов, брак, мъжественост, добродетел и женственост. 

Под спонсорството на мощни благородници като Елинор от Аквитания 

и Мария де Шампан, тяхното влияние постепенно се разпространило 

във Франция и в крайна сметка в Англия и Германия. До средата на 13-

ти век, философията на Трубадур е станала практически 

институционализирана в съдилищата на Европа и „фината любов“ е 

станала основа за бляскав и вълнуващ нов стил на живот. 

Следващата група хора са катарите, които са живели в същия район 

като Трубадурите. Можете да бъдете сигурни, че са участвали с 

„Трубадурите“, тъй като те са гледали на живота по много подобен 

начин. Има много информация и много невярна информация за тях, но 

знаем, че катарите са били прости хора, тъкачи и търговци. Катарите са 

почитали жените и женските богове, както и Божия Син или Христос, 

както и рицарите тамплиери и трубадурите. 

Катарите са известни като „добри хора“ (Bons Hommes). Когато един 

катар навършил петдесет и пет години, той ствал безбрачен. Той също 

постил три пъти в годината четиридесет дни и четиридесет нощи, 

живеейки само на хляб и вода. 

Катарите станали чисти в резултат на този процес - „катарите“ означава 

„чист“. Катарите вярвали в дуалността - че целият свят е  двойствен. 

Всичко е двойно. Една от основните им точки е, че имаме физическо 

тяло, наследено от нашите семейства, а също и дух, който тече през 

тялото. Духът ще научи физическото тяло да стане цялостно и пълно. 

Катарите вярвали в кръщението с вода. Мъжете и жените се приемали 

като равни. 

Тъй като катаризмът започнал да се разпространява из цяла Европа, 

убежденията и начините на катарите изглеждали заплаха за 

Римокатолическата църква. Така че, Римокатолическата църква 

решила да изкорени катарите. 

 От 1208 г. се водила терористична война срещу местното население и 

техните владетели. През този период около петстотин хиляди до един 
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милион мъже, жени и деца от Лангедок са били избити. Графовете 

Тулуза и техните съюзници били лишени и унизени, а земите им били 

анексирани към Франция. Образованите и толерантни управници на 

Лангедок били заменени от варвари.  

Последният от катарите е бил изгорен на клада от инквизицията на 

Римокатолическата църква в Монцегур, Лангедок, Франция през 1244 

година. 

   

                     РИЦАРИТЕ ТЕМПЛИЕРИ  

 

Основана през 1118 г. от Хю дьо Пайен, официалната версия за целта на 

рицарите тамплиери, е била да защитава поклонниците в Светата земя. 

Те имали девет мъже, които да защитават поклонниците по време на 

пътешествието от шест хиляди километра. Първоначално те били 

разположени близо до мястото, където някога е стоял Храмът на 

Соломон.  

Храмът на Соломон е структура, създадена по закона на свещената 

геометрия от най-ранните потомци на масонството и е изложена по 

такъв начин, че да се позове на същността на египетските митове за 

Изида и Озирис. 

Рицарите тамплиери започват да разкопават храмовия обект. През 

същата година (1118) те открили тайна стая под Храмовата планина - 

очевидно знаели точно какво търсят и къде да го намерят. Това, което 

са открили, е обект на легенда, но напоследък също е получил научна 

подкрепа. 

Според Европейската мрежа за изследване на наследството на 

тамплиерите - „Тамплиерите открили, наред друго богатство, 

гностичните евангелия“. Изглежда, че тамплиерите след това са 

живели според тези евангелия. 

Мъдростта от тези евангелия може би им е дала огромно предимство 
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пред другите „средни” хора на своето време - рицарите станали богати 

за една нощ. Те станали толкова силни, колкото всеки един от царете в 

цяла Европа. Те станали банкери на кралете и кралиците на Европа. 

Всичко това създало много ревност, която вдъхновила крал Филип от 

Франция да ги атакува. Той бил подкрепен от папа Климент V, който 

просто се е оказал приятел на Филип от детството. На зазоряване в 

петък, 13 октомври 1307 г., десетки френски тамплиери били 

едновременно арестувани от агенти на крал Филип. Те трябвало да 

бъдат измъчвани - на места като Кулата в Чинтън - в признаването на 

ерес и други кощунства. Тъй като тамплиерите били измъчвани, 

мнозина признавали, че са се покланяли на един странен идол, наречен 

„Бафумат“ - те били убити. Ето защо петък 13-ти се счита за нещастен. 

Това име Бафхумат е декодирано като „София, богинята на мъдростта“. 

Д-р Хю Шонфилд прилага „Атбаш шифър“ към това странно име 

(заместващ шифър, където буквите на азбуката са обърнати, т.е. ), и 

резултатът е София. И така, за пореден път откриваме религиозен ред, 

почитащ женска богиня, а благородството и римокатолическата църква 

извършват убийство срещу тях. 

Последните изследвания показват, че рицарите тамплиери са открили 

Америка около 150 години преди пътуването на Колумб. Тайна 

търговия с Новия свят, главно за злато и сребро, с това би могло да се 

обясни голямото им богатство. 

Някои от френските тамплиери избягали. Клеър заминал за 

Шотландия и построил църква, наречена Рослинска параклис. Той е 

построен сто години преди Христофор Колумб да отиде в Америка. 

Параклиса е украсен с американски цветя и американски плодове, 

което отново потвърждава, че рицарите тамплиери са знаели за 

Америките много преди Христофор Колумб. Семейството Сейнт Клер 

сега се нарича Синклер. 
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                   ОТКРИВАНЕТО НА АМЕРИКИТЕ 

  

Колумб повел трите си кораба - Нина, Пинта и Санта Мария - от 

испанското пристанище Палос на 3 август 1492 г. Целта му била да 

отплава на запад, докато стигне до Азия (Индия), където го очаквало 

богатство от злато, перли и подправки. Първата му спирка била 

Канарските острови, където липсата на вятър спряла експедицията до 6 

септември. 

Веднъж отплавал отново, Колумб се възползвал от спокойни морета и 

постоянни ветрове, които го бутнали на запад (Колумб открил южните 

„Търгове“, които в бъдеще ще подхранват ветроходните кораби, 

превозващи стоки до Новия свят). Пътуването обаче било дълго - по-

дълго от очакванията на Колумб и екипажа му. За да успокои 

опасенията на екипажа си, Колумб използвал две групи навигации; 

една показваща истинското разстояние, изминато всеки ден, а другата 

по-малко разстояние. Първият дневник се пазел в тайна. Последният 

журнал успокоил тревогата на екипажа, като не съобщил истинското 

разстояние, което са изминали от родината си. 

Тази измама имала само временен ефект. До 10 октомври 

недоволството на екипажа се превърнало почти в бунт. За да 

предотврати бунта, Колумб обещал на екипажа си, че ако не открият 

земя до два дни, ще се върнат у дома. На следващия ден били открити 

доказателства за близката земя - те видяли пясъчници и зелена 

тръстика близо до кораба, малка пръчка от желязо, както и малко 

тръстика, растителна земя, малка дъска и малко клонче, покрито с 

плодове. Всички въздъхнали с облекчение и се зарадвали на тези знаци. 

Корабите били закотвени, чакащи дневна светлина. В петък те 

пристигнали на малък остров, наричан Лукаес (на езика на 

индианците) Гуанахани. Хората, които видели за пръв път, били голи. 

Адмиралът, Мартин Алонсо Пинзон и брат му, който бил капитан на 

Ниня, Висенте Янез, отишли на брега във въоръжената лодка. 

Адмиралът носел със себе си знамето „Кралски стандарт“, а капитаните 
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носели знамена на Зеления кръст, които адмиралът развявал на всички 

кораби.    

При пристигане те видяли здрави зелени дървета, много вода и плодове 

от всякакъв вид. Адмиралът извикал капитаните, и всички, които 

скочили на брега, включително Родриго Есковедо (който бил секретар 

на цялата флота) и Родриго Санчес от Сеговия, че „те трябва да 

свидетелстват, че той в присъствието на всички е станал притежател на 

споменатия остров за своите лордове, краля и кралицата. 

Той правел необходимите декларации, които до голяма степен били 

изложени в свидетелствата, които се появили в по-късните писания. 
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             СБЛЪСЪК НА КУЛТУРИТЕ И РЕЛИГИИТЕ 

 

Различните европейски колониални заселници в Новия свят 

подложили местното индианско население на християнство, 

принудителен труд, експулсиране от техните земи и чужди болести. 

Сега е широко прието, че голяма епидемия към която местните жители 

не са били изложени преди колонизирането и не са имали 

резистентност, е основната причина за масивното намаляване на 

населението на индианците. 

Преди приемането на това обяснение, има две доминиращи хипотези, 

които претендират да обяснят обезлюдяването. 

Първата е бруталните практики на испанските завоеватели (известни 

като Черната легенда), както са записани от самите испанци. Те били 

приложени чрез Енкомиенда, система, привидна за защита на хората 

от воюващите племена, и чрез изучаването на испанския език и 

католическата религия. На практика обаче това било равносилно на 

робство. Най-забележителното обяснение на тази система е това на 

доминиканския монах Бартоломе де лас Касас, чиито писания ясно 

описват зверствата, извършени от испанците. 

След известно време император Карл V премахнал идеята за системата 

на Енкомиенда за използване на робския труд (очевидно е, че нямало 

достатъчно испанци, които да са причинили толкова голям спад на 

населението). 

Второто европейско обяснение било възприемането на божественото 

одобрение, според което „Бог отстранил местните жители като част от 

Неговия божествен план, за да направи път за нова християнска 

цивилизация“. По същия начин много индианци разглеждали 

проблемите като резултат на религиозни или свръхестествени причини 

според собствените си системи на вярвания. 
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Скоро след като европейците и африканците започнали да пристигат в 

Новия свят, носейки със себе си инфекциозните болести на Европа и 

Африка, наблюдатели отбелязали, че огромен брой индиански 

американци са започнали да умират от тези болести. 

Една от причините за тази смъртност, която се пренебрегва или 

омаловажава, е, че болестите изпреварват европейската миграция в 

много области. Болестта е убила значителна част от населението, преди 

да бъдат направени наблюдения и писмени записи от европейците. 

След като епидемията вече е убила огромния брой местни жители,  по-

нови европейски имигранти приемат, че винаги е имало относително 

малко коренно население. Обхватът на епидемията през годините бил 

огромен, убивайки милиони хора - вероятно над 90% от населението в 

най-силно засегнатите райони.  

Едно от най-опустошителните заболявания било едрата шарка. Други 

смъртоносни заболявания включвали тиф, морбили, грип, бубонна 

чума, холера, малария, паротит, жълта треска и коклюш (магарешка 

кашлица). 

В коренното население на Америка също имало редица ендемични 

заболявания като туберкулоза (въпреки че някога се смятало, че са 

донесени от Европа, останките от скелети, открити в Южна Америка, 

досега са доказателство за туберкулоза преди испанското пристигане) и 

необичайно вирулентен тип сифилис, който станал широко 

разпространен, когато се пренесъл от Стария свят. Прехвърлянето на 

болестите между Стария и Новия свят е част от феномена, известен като 

Колумбийската борса.  

Въпреки че болестите, донесени в Новия свят, се оказали изключително 

смъртоносни за индианците, епидемията имала много различни 

ефекти в различни региони на Америка. 

Най-уязвимите групи били тези с относително малка част от 

населението и слабо изграден имунитет. Много групи на острова, били 

унищожени. Карибите и араваците от Карибските острови почти 

престанали да съществуват, както и Бетукс от Нюфаундленд. Докато 
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болестта бързо преминала през гъсто населените империи на 

Мезоамерика, разпространението и в разпръснатите населени части в 

Северна Америка се забавило. 

Съвременните историци спорят за легитимността на наричането на 

квази-изчезването на американските индианци „геноцид“. Прогнозите 

за населението преди Колумб са варирали от 8,4 до 112,5 милиона души, 

докато оценките за местните смъртни случаи обикновено варират от 2 

до 15 милиона. 

През 1976 г. географът Уилям Деневан е получил консенсус от около 

петдесет и четири милиона души. Преди пристигането на Колумб, в 

Хиспаниола, местното население на Тайно преди контакта се състояло 

от няколкостотин хиляди и се понижило до шестдесет хиляди в 1509 

година. 

Въпреки че ,броят на населението варирал, отец Бартоломе де лас Касас 

- защитник на индианците - изчислил, че шестте милиона Тайноси и 

Арауакси в Карибите (по време на пристигането на Колумб през 1492 г.) 

били драматично намалени, а населението на родните индиански 

народи в Мексико намалели с около 90% (станали 1 от 2,5 милиона 

души) до началото на 17-ти век. В Перу местното индианско население 

преди контакта от 6.5 милиона души е намаляло до един милион до 

началото на 17-ти век. 

  

                    АМЕРИКИТЕ ПРЕДИ КОЛУМБ 

 

Америка била богат континент, преди нахлуването на Колумб и 

подобни на него. Но освен покосяването на местното население 

настъпили и много други промени, както в Америка, така и в Европа. 

Например: 

- В Америка нямало ябълки или праскови преди пристигането на 

Колумб. 
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- Американският кон бил изчезнал в края на последната ледникова 

епоха и се върнал благодарение на испанските конкистадори. 

- Заселниците в Северна и Южна Америка твърдяли, че почти не могли 

да управляват лодките си, защото водата е била пълна с риба. 

- Най-голямото домашно животно на американския континент била 

лама. През 1491 г. местните жители не са знаели за коня, кравата, овцете 

или прасетата. 

- През 1491 г.  възможно Европа и Америка да имали сходно население. 

- През 1491 г. в части от амазонските дъждовни гори имало добре 

уредени селскостопански общности. 

- Неплодородният каньон Чако някога е бил покрит с растителност. 

-Благодарение на европейската пчела, европейските растения 

процъфтяли в Новия свят. 

- Плевелите като детелина и глухарче били донесени в Америка от 

европейците. 

- Пуйката, опитомена от ацтеките, не е съществувала в Европа през 1491 

година. 

- Първите заселници изкарвали прехраната си с дървения материал и 

рибата, която продавали в Европа. 

- Пътническите гълъби пътували с милиони, толкова много, че 

заселниците трябвало да тичат за прикритие или да бъдат покрити с 

екскременти. 

  

      ИЗГАРЯНЕ НА МАНАСТИРИ И РЕЛИГИОЗНИ КНИГИ 

         УНИЩОЖАВАНЕТО НА СВЯТОТО ЗНАНИЕ 

Следващият раздел е част от статия, написана и изследвана от Марк 

Мълиган. Когато прочетох статията за първи път, се почувствах 
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шокиран - за мен стана ясно, че някой манипулира света.  

Всеки път, когато обществото става просветлено, злите сили 

унищожават любовта, радостта и мира.  

Единствената причина, която ги подбужда, е да скрият нещо. 

Всеки път, когато едно общество стане просветлено, то е открило нещо, 

за да стане просветлено (точно както аз). 

Сред нас живеят хора, които имат пари и власт да започнат война по 

желание. Въпреки това, има само две групи хора с достатъчно пари и 

власт, за да направят това. Тези хора крият нещо и до края на тази книга 

ще знаете точно какво.  

Когато хората по света открият какво правят тези две мощни групи и 

защо, светът ще се промени завинаги и това зло ще спре. 

Днес, за разлика от всяко друго време в историята на човечеството, ние 

имаме силата на Интернет и медиите да разкрият тези хора в истинския 

им облик, какво правят и как го правят.  

Всеки ще опознае истината. 

Всички ние можем да спрем да играем тяхната игра, в резултат на това 

да живеем щастливо. 

Ето текста на Марк Мълиган: 

Начален Цитат> ―Гигантската библиотека в Антиохия изгоряла в 37 

година заедно с родния си град. Преди поражението си, родната 

кралица Боадицея изгорила Римския Лондиниум, Лондон в 50 год. Три 

четвърти от Рим изгорял в 64 г. Рим завладял Йерусалим през 63 г. и го 

изравнил със земята през 70год. През 68год. римляните унищожили 

Кюмран, еврейското Есене общество , което охранявало Свитъците от 

Мъртво море.  

Рим избива жителите на Цезура Палестина (красив и много богат град 

с изкуствено пристанище), Йотапата и Масада (последната крепост на 

евреите) до 73 г. Следващите бунтове били насочени към еврейските 
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колонии в големите имперски градове (много декадентски 

космополитни, както обикновено). Това клане струвало на Римската 

империя стотици хиляди животи и еквивалентно съкровище. Рим 

завладял остров Англеси през 78 г., последното известно убежище на 

друидите. 

През 80 г. сл. Хр. (Обща, текуща или календарна епоха) се наблюдавало 

първото унищожение на един от най-големите будистки центрове, 

Анурадхапура, на Цейлон. Основан през 437 г. пр.н.е., той ще бъде 

унищожен от тамилските нашественици през 8-ми век, този път 

завинаги. 

През първите два века от н.е. Кушан нахлува, заселва и управлява 

Златен век на будизма в Северна Индия под заглавието „Гуптас“. 

Цивилизацията на Гупта се погубила, докато е спирала белите 

(кавказки) хунски нашественици през V век. Няколко династични 

заповеди се борели за имперски контрол над Южна и Централна Азия, 

докато започнала вълната на опустошителните мюсюлмански 

нашествия от 1000 до 1400 година. 

Например, царството на Хотан, от  китайския край на Пътя на 

коприната, е било завладяно от мюсюлманските караханиди през 1006 

г. “Ние се спуснахме върху тях като наводнение: излязохме сред техните 

градове, съборихме идолите, и седнахме на главата на Буда! ”Махмуд 

ал-Кашгари. 

В резултат на това будистките монаси запечатали близката пещера на 

библиотеката от пещерите Магао или пещерите на хилядите буди. Това 

място съдържа десетки хиляди ръкописи, включително няколко от най-

старите известни публикувани произведения - Диамантената сутра. 

Тези съдържания били разграбени от австриеца Аурел Щайн, след това 

французина на име Пелиот, след това японски, руски и китайски 

еквиваленти, които ги разпръснали в различни столици. Днес всички 

тези колекции са цифрово консолидирани от Международния 

Дунхуански проект. 

Китайската столица, Чанган (население: един милион), изгоряла в 24. 
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Пан Ку и неговата сестра Пан Чао съставили Хан Шу (История на Хан) 

около 70. Те започнали дълга традиция на включване на библиография 

във всяка династична история. За съжаление, три библиотечни 

катастрофи са унищожили по-нататъшния прогрес на Хан. Ло-ян, 

столицата на хан, изгоряла около 200. Повече книги били изгубени, 

когато правителствените функционери избягали обратно в Чан-ан. 

Лао-цзе, основателят на даоизма, бил архивист на съда под властта на 

Чоу. 220. Близо четиристотин години от периода на воюващите 

държави (220-581 г.) унищожили повечето китайски колекции. В своя 

Ланг Хуан Чи, Чанг Хуа (232-300) оплаква огромна въображаема 

библиотека, пълна с ценни древни ръкописи, загубени за историята. До 

279 г. каталогът на династията Западна Цин е възлизал на 30 000 тома. 

Китайците държали хуните извън укрепленията на Великата стена в 

продължение на шест века. Тези нашественици най-накрая пробили и 

ограбили столиците на Чин, Лоян и Чанган, през 312 г. Тяхното 

разрушително господство продължило до 581 г. Династията Лианг 

създала колекция от 140 000 тома. За съжаление, но предсказуемо, тази 

библиотека е изгоряла през 554 г. В Хопей е построена гигантска 

будистка пещерна библиотека през периода на Шестте династии от 221 

до 589 г. През следващите хиляда години тази колекция ще натрупа 

много конфуциански класици чрез изсичане на суров камък стените на 

пещерата. Подобно съоръжение бе създадено до Националната 

академия. 

Около 600 г. Ниу Хунг написал меморандум на императора Суи за 

унищожаването на предишните библиотеки. Той предложил 

имперските колекции да бъдат увеличени чрез копиране на частни 

книги. Дворецът Чиасе натрупал 370 000 тома, следвайки тази нова 

политика. През 605, китайският император, Лю Фан, уволнил 

Индрапура, столицата Чам. През 754 г. населението на Китай било 

около петдесет и три милиона души намаляло до седемнадесет 

милиона в 764.  

Изчезнали два ключови текста за японската история: Кокки 

(Национален рекорд), по време на инцидента с Исхи (Итсуши) през 645 
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г. и Теноки на по-късна дата. 

През 758 г. арабите и персите разграбили Кантон. Един британски 

колекционер купил копие от будистката диамантена сутра от 868 г. в 

Тунхуан през 1907 г. Това е най-старата известна печатна книга. Много 

будистки секти признават това заглавие като техен върховен текст. 

През 907 г. строителните материали от руините на Чанган са били 

рафтирани, за да се построи новата столица, Кайфенг. Китайците 

изобретили печатни машини в същата година. Имитационната преса 

на Гуттенберг нямаше да разтърси Европа до 1454 г. През 978 г. 

китайската имперска библиотека притежавала 80000 тома. 

Универсалните проверки на държавната администрация утвърдили 

властта на Мандарин над Китай от 960 г. до комунистическото сваляне 

на манджурските мандарини в края на 40-те и може би дори днес. 

Всъщност, загубата на китайското технологично превъзходство се 

дължи на потъпкването от монголската орда и нейното 

деветдесетгодишно потискане на китайската култура, последвано от 

вековете на смесено управление, което робски имитира монголите във 

военна тирания и технологична изостаналост, ако не друго. Сорти като 

африкански тирани, имитиращи бруталността на техните бели 

колониални предшественици. 

Ренесансът на песента (около 1200 г.) създала извор на мирно 

творчество и недостиг на оръжие. През следващите седем века 

различни династии, както китайски, така и чужди, потиснали 

китайското творчество, за да се уверят, че такава уязвимост не се 

появява отново. Парадоксално, както обикновено, потискането на 

мирните технологии довело до равностойно спиране на развитието на 

новото оръжие. В опитите си да укрепят Китай военно, тези династии 

само успяли да го отслабят до степен на безпомощност. Възстановилите 

се наскоро от културна катастрофа, нововъзникналите ханци отново 

пожелали да покажат своя зашеметяващ интелектуален потенциал 

през следващите няколко десетилетия. 

Вътрешният хаос разрушл половината от книгите в различни имперски 



 
 

 
72 

библиотеки до края на царуването на Хсуан Цунг в 1000. Под 

ръководството на Танг, както частни, така и монашески библиотеки 

процъфтяли известно време. По време на периода на северните суни, 

продължил до 1126 г., в съвременния Кей-фен е създадена Чун-уенската 

зала. Тази библиотека съдържала 6705 произведения в 73 877 тома. Чин 

я унищожил, когато поел властта. 

В продължение на хилядолетия военните експедиции били изпращани 

от Средното кралство, да завладяват чужди племена, градове, 

библиотеки и манастири по разрастващата се граница. Тибетците се 

борили; те окупирали китайската столица Чаанган през 763 г. Те били 

китайски васали преди, щяли да видят своя храм Дригунг, изгорен до 

земята от монголско-китайска армия през 1290 г., и били повторно 

анексирани през 1720 г. Китайските окупатори притискат тибетците и  

рушат тяхната цивилизация и в настояще 

време. 

Хан Кублаи изоставил своята монголска столица Каракорум в полза на 

Пекин. По време на средата на 13-ти век, отмъстителният Китай 

унищожил Каракорум. Монголите разграбили и изгорили Паган, 

столица на Бирма (основана през 849 г.) през 1287 г. Шанците 

направили същото през 1299 г., този път завинаги. През 13-ти век 

монголските вождове консолидирали всяка библиотека, която 

китайските им роби ги умолявали да избавят.Тази колекция се 

разширила през следващите седем века, както и други в Китай. 

Сериозните щети били резултат от манджурското управление от 

средата на 1640 г., когато Нанкин, Пекин, Фукин и Кантон са сменяли 

позиции няколко пъти. 

Последвало ужасяващото въстание на Тайпинг с двадесет милиона 

жертви (по същото време американска гражданска война унищожила 

600 000. Следват двете опиумни войни срещу лондонския / Бостънския 

наркокартел. Вярвате или не, тези гангстери на наркотици били 

ръководени от кралица Виктория и подкрепени от финансистите на 

лордовете от Станфордския университет и транс-континенталните жп 

линии на Америка. 
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По време на боксьорското въстание европейските, американските и 

японските армии разграбили имперската резиденция в Забранения 

град на Пекин. След това няколко китайско-японски войни намалили 

китайските библиотеки с три четвърти. Най-накрая, американците 

финансирали националистите по време на китайската гражданска 

война. Тази невеща политика кулминирала с евакуацията им в Тайван. 

Китайският премиер Мао Цзюн бил  библиотекарски помощник по 

това време. 

Обратно към „Европа“ около годината нула. Друг римски император, 

Веспатиан, празнувал унищожаването на Йерусалим от сина му, 

поставяйки публична библиотека във форума, който бил построил 

около 70. Октавианската библиотека била разрушена през 80. 

Император Домитиан 81-96 възстановил няколко разрушени 

библиотеки. Търсейки изчезнали ръкописи, изпратил емисари да 

копират уникални оригинали в Александрия. Средствата по 

възстановяването на цивилизацията били пропиляни, наемнически 

армии, започнали да изтръгват, режат и изгарят всичките му усилия за 

възстановяване. 

През 105 г. Рим разрушил столицата на Дакианската империя - 

Сърмизегетуса, на четири века, в днешна Румъния. Римските 

дезертьори управлявали последните бастиони на съпротивата. По 

същия начин ирландските дезертьори от американската армия 

защитавали мексиканските позиции до край, когато САЩ нахлуха в 

Мексико. Междувременно рейнджърите от Тексас обслужвали 

американската армия в Мексико като агенти на Гестапо. 

През II в. Били унищожени най-известните западни библиотеки в Комо 

и Тиволи в Италия, Триполи в Ливан и Тимгад в Алжир. Берберите 

унищожили този последен град през 7 век. Всеки един от тези градове 

бил завоюван, ограбен и постепенно запуснат. През 130 г. римляните 

издигнали Алия Капитолина върху шестдесетгодишните руини на 

Йерусалим. Рим завоювал  персийската столица Селевкия през 165 г. 

Библиотеката на Палатин била разрушена около 190 г. През 196 г. 

Септимус Северус завладява бунтовническата Византия; изгорил и 
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поробил населението и я възстановил по обичайна римска практика и 

я преименувал на името на жена си Антониния. През 197 г. келтският 

търговски център Лугдунум (Лион) бил разрушен по време на друга 

римска гражданска война. Едва наскоро той възстановил известния си 

просперитет. Рим разграбил Стесифон, столица на съперническа 

Персия, през 198 година и отново ограбвил Сиракуз през 216 година. 

През 224 г. пр. Хр едно земетресение сринало Родоския колос - друго 

чудо на света. Издигнат петдесет години по-рано, той бил висок 100 

фута. Бил направен толкова великолепно, че се казва, че корабите 

правели пристанище между краката му. Предполага се, че това бил 

невъзможен подвиг на инженерството - какво, друг невъзможен подвиг 

на древното инженерство?! Град Родос е бил травмиран от 

земетресението, както физически, така и духовно. Оцелелите жители 

отказали предложението на египетския крал Птолемей III да 

финансира  реконструкцията на известната статуя на Хелиос, Бог 

покровител на слънцето. 

Епископ Александър създал Латинска библиотека в Йерусалим. Около 

това време Ориген и Памфилус създали в Кесария голяма библиотека, 

която сега е разруха. Херули Готи разграбили Филиполис през 250. 

Персийският Шапур I удвоил Антиохия два пъти през 256 г. 

Междувременно, готи изгорили Ефес през 262 г. Ефес бил азиатският 

Ню Йорк по това време. Неговият храм на Диана (Артемида) бил друго 

чудо на света. Бил седалище на третата най-голяма библиотека в 

Западния свят след тези на Александрия и Пергам. Както беше 

отбелязано по-рано, той вече бил изгорен поне веднъж. Тези готи 

отишли да разграбят Халкедон, Ница, Прусе, Апанда, Сиус, Атина 

Коринт, Спарта, Аргос, Никомедия и много други градове от 265 до 277. 

Александрия преживяла петнайсет години гражданска война, глад и 

чума от 250 до 265 г. Друг римски император потиснал бунт в 272 г. (с 

неизразими щети на библиотеката). Той победил готите и алеманите и 

след това разрушил Палмира в 273 г. Франките унищожили Сиракуза 

около 280. Друг римски император потиснал още един бунт на 

Александрия и разграбил града през 295 година. През 298 г. той 
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заповядал да изгорят всички християнски текстове, унищожил 

църквите и обявил изповядването на вяра незаконно. 

Тази масивна чистка вероятно отменила последната възможност да се 

проследи хронологично  Христовия живот.  

Библиотеката в Антиохия отново изгоряла в 363 г. заедно с останалата 

част от града. Понякога между 300 и 500 г. град Убар, първичната 

станция в пустинята за каравани превозващи ароматни пръчки на 

арабите, потънал. Мохамед приложил неговото унищожение като урок 

за неверните. 

През 365 г. Египет, Сицилия, Далмация и Гърция били затрупани от 

цунами, породено от океанско земетресение и нахлуло две мили по 

суша.Петдесет хиляди души загинали само в Александрия. През 367 г. 

епископът наредил на египтяните да изгорят всички канонически 

религиозни писания. Еретичните текстове на Наг Хамади (преоткрити 

през 1945 г.) са оцелели от тази разруха. Един римски император 

заповядал масовото изгаряне на всички нехристиянски книги през 373 

г., годината, в която кастиляните изгорили Лисабон. Една християнска 

тълпа, водена от архиепископа на Александрия, разрушила Серапеум 

(Храмът на Серапис) през 391 г. Това била същата година, когато 

византийският император наредил всеки езически храм да бъде 

разрушен. През 401 г. окончателната версия на Ефес of Храмът на 

Артемида е разрушена по заповед на св. Йоан Златоуст. 

Някои историци приписват следващите хиляда години на Тъмната 

епоха на тези променливи актове на християнски и езически 

фанатизъм. Не можело да се изценира почтена мрачна епоха, без да 

бъдат изгорегни всичките книги преди това. 

Вандалите разграбили Реймс, Амиен, Аррас и Турне около 406 г. Те едва 

не унищожили Марсала, проспериращ сицилиански град на около 800-

годишна възраст през 440 година. 

Китайска армия преследвала хуните от своята степна родина през 91-а 

през цяла Азия до Европа. Хунните нанесли подобно унищожение на 

всичко от Черно море до Средиземно море около 450. С изключение на 
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Париж, Константинопол и Рим, западните и южните граници на 

набезите на Атила.  

Св. Кирил от Александрия повел монасите си в тълпа, измъчили и 

убили Хипатия, неоплатонистка философка, известна със своята 

мъдрост и красота. Персите разграбили Милет през 494 г. и Амида през 

502 г. Друг християнски фанатик, император Юстиниан, затворил 

хилядолетния Атински университет през 529 г., като по този начин 

сложил край на неоплатонизма и неговите изследвания в 

прераждането. Византийците се опитали и не успяли да завладеят 

Персия, а после не успели да си възвърнат западноримската империя 

от варварите. Всичко, което те на практика успели да постигнат, било 

да заличат почти всеки град в Северна Африка, Италия, Армения и 

Анадола. 

Нанджин бил унищожен от пожар през 589 г. През същата година 

бенедиктинците основали манастира Монте Казино. Св. Бенедикт, 

техен покровител, ненавиждал науките. Въпреки предразсъдъците си, 

след смъртта му, манастира станал друга голяма библиотека. 

Унищожаван от ломбардци през 585 г., от сарацини през 884 г., от 

нормандци през 1046 г. и от земетресението през 1349 г., той ще бъде 

изравнен със земята от американски бомбардировачи по време на 

Втората световна война. Франките разграбили Тарагона, римската 

столица на Испания, през V век. 

Антиохия е друг голям библиотечен град на южния бряг на Турция. 

Катастрофални земетресения (в 526 загинали 250 000 жители) се 

редували с поредица от военни набези (от персите през 538 и 611 г., 

арабите през 637 г., турците от Селджук през 1085 г., кръстоносците 

през 1098 г., мамелюците от Египет през 1268 г. и османските турци 

през 1516 г.) в резултат на което този великолепен център за търговия и 

учение западнал. Римската библиотека изгоряла през 535 г . 

Масивни земетресения и чуми разтърсили света около 543 г .; 

населението на Европа е намаляло наполовина в рамките на петдесет 

години. В 550 г. разпятието е станало моден християнски орнамент. 

Странно е как християните, измъчвани от природата, са се научили да 
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носят това идолопоклонно и неясно бижу. Около 600 г. папа Григорий 

I (както обикновено) изгорил библиотеката на Палатино Аполон. 

Персите разграбили Дамаск през 614 г. и Йерусалим през 615 г., а след 

това отново през 619 г. Вадхапура, Хинду Фанун столица на първото 

кхмерско царство, била превзета от Ченла през 7 век. 

Списъкът на градовете, които мюсюлмани завлвдели с различна степен 

на унищожаване, включвали, но не се ограничавали до Пела, Дамаск, 

Хомс и Емеса през 635 г .; Палмира, Петра и шестте изтънчени 

пустинни града на набатейците, унищожени през 636 г. Мюсюлманите 

завзели Ктесифон през 637 г. Те накрая унищожили официалната 

държавна религия на Персия - зороастризма. Представете си как са 

празнували докато са изгаряли книгите 

Ибн Халдун пише: 

‘Умар местния мюсюлмански командир, който поискал разрешение да 

даде тези книги на своите войски като плячка:  Изхвърлете ги във 

водата. Ако това, което съдържат, е правилно напътствие, Бог ни е дал 

по-добро ръководство. Ако е грешка, Бог ни е защитил срещу него. 

”(Мукадиммата: въведение в историята). 

Ерусалим паднал след това унищожение, след това Триполи и 

Антиохия през 638 г., Алепо в 639 г., Кесария и Газа през 640 г., Вавилон 

през 641 г., Аскалон през 644 г. и Триполи отново в 645 г. Нанкинът в 

Китай бил унищожен при династичен преход през 690. 

В Александрия през 642 г. арабските завоеватели намерили 

седемстотин хиляди тома - „Достатъчно количество гориво за 

отопление на банята на Александрия в продължение на шест месеца“. 

Умар ,първият наследник на Мохамед и Халиф на религията, обявил, 

че всичките необходими знания биха могли да се открият в Корана и 

всяко знание извън Корана би било пагубно. 

Звучи ли познато? Фундаменталистите не могат да бъдат разграничени 

независимо от тяхната религия, дата на раждане или раса на майката. 

Майките им обаче ги обичали все пак… 
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Кирена и Триполи, които мюсюлманите превзели през 643 г .; 

бунтовническата Александрия отново през 645 г. (завършвайки 

обмяната на ръкописи завинаги); Кипър през 649 г .; Родос през 654 г .; 

Кабул през 664, 708 и 1504; Бокзхара в 674 и 710; Самарханд (където 

китайски занаятчии преподавали на мюсюлманите изкуството на 

правенето на хартия) в 676 и 711; Картаген през 698 г .; Гибралтар, 

Лисабон (изгорени) и Толедо през 711 г .; Самарханд отново в 712; 

Куаризем, Фергана, Ташкент и Кашгар в 713; Мултан през 715; Лисабон 

през 717 г .; Нарбон през 719 г .; Севиля през 721 г. (където била 

разрушена библиотеката на западния готически цар Изидор); Каркасон 

и Ним през 726 г .; Бордо (изгорен) през 732 г . 

Дербент през 733; Самарханд, веднъж и завинаги, през 737 или 738 г. 

Франките завзели обратно Нарбон от мюсюлманите през 759 г. 

Палермо, Сицилия им пада в 831 г., независима Капуа през 840 г., Бари 

през 841 година ще просперира като мюсулмански център до 1062г. 

когато Писаните го разграбили, след това Норманите го завзели и 

построили наново като тяхна столица на Сицилия. 

Манастирът в Линдисфарн бил мисионерският център на келтската 

църква. Викингите го разграбили в края на 8-и век - предупреждение 

за ескалиране на викингските нападения във Великобритания. Равена 

е паднала в Ломбард през 751 г. През 756 г. британската столица 

Алкулит е превзета от пиктите. 

Храмът Хаинза, създаден през 802 г. близо до корейския град Таегу, 

съдържа 80 000 печатни блока с гравирани будистки писания от 13-ти 

век. 

Яванците нахлуват в Анам и Чампа в 774 г. През 832 г. столицата на Пю, 

Шри Кшетра, е разрушена по време на тайландско нашествие, водено 

от Нанчао. Избягалото на север градското население в крайна сметка 

било покорено от Мон. Доброжелателите на търговията между Индия 

и останалата част от Югоизточна Азия били най-мирните хора в 

региона. Те наказвали редки престъпления с голяма снизходителност и 

провеждали демократични избори за своите лидери. Момчетата и 

момичетата посещавали будистките училища, докато навършат 
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двайсет, и оттогава съществува традиция за почти универсална 

грамотност в Бирма. Били толкова ненасилствени, че отказвали да 

правят коприна, защото това включвало убиването на копринени 

червеи. 

През 807 г. мюсюлманските нападатели ограбват Родос; през 840 г. те 

унищожили Рим. През същата година дивите киргизки турци 

унищожили уйгурската столица Караблагасун. В по-късните векове 

оцелелите уйгурски изгнаници ще служат на монголите като наемни 

учени (добре платена, опасна и рядко споменавана чест). Тези дни 

техните потомци са жертви на китайската колониална тирания. 

През 871 г. бивши роби унищожили Басра. Арабските мюсюлмани 

воювали помежду си и с турците до смърт. Първоначално те го правели 

като северни и южни араби, по-късно като шиити и сунити. Заедно те 

завладяли мюсюлманските градове, включително Басра през 923 г., 

Куфа през 925 г. и Мека през 929 г. Съмнявам се, че Мохамед би 

одобрил. 

Константинополският патриарх Фотий (около 820-891 г.) съставил 

своята Библиотека, опис на двеста и осемдесет по-ранни текста, 

безценна справка за много изгубени творби. Загубени, защото 

иконоборците, известни само с вандализма си, унищожили 

фондацията „Слънцето на науката“, чиито дванадесет доценти 

отговаряли на къщите на Зодиака. Техните 36 500 книги били 

унищожени, включително древен ръкопис на Омир, за който се твърди, 

че бил написан върху червата на чудовищна змия с дължина 120 фута. 

През 846 г. мюсюлманска армия от Кордоба завоювала Леон; друга Рим 

и опожарила Св. Петър. През 878 г. мюсюлманите завладяли Сиракуза. 

През 985 г. мюсюлманите изгорили Барселона и след това Леон през 

988 г. През 976 г. ал-Мансур, новият регент за детето на халифа от 

Кордоба,… пристъпил към библиотеката на Ал-Хакам [баща му, бивш 

халиф], наредил всички съдържащите се писания в присъствието на 

редица теолози и заповядал на последните да се наредят от едната 

страна, с изключение на медицинските текстове и трактати за 

аритметиката, всички онези книги, които се отнасяли до науките на 
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древните: логика, астрономия и други науки, култивирани от гърците. 

Когато са били отделени от всички книги, свързани с лексикография, 

граматика, поезия, история, медицина, юриспруденция, традиции, 

накратко тези признати от андалусианците науки, Ибн Аби Амир  

заповядал да се изгорят произведенията, отнасящи се до древните 

науки.  Някои всъщност били хвърлени в пламъците; други били 

хвърлени в дворцовите ровове, заринати или унищожени по друг 

начин. Ибн Аби Амир действал по този начин, за да се съюзи с хората 

на Ал-Андалус и да дискредитира в очите им принципите, следвани от 

Алхакам. Всъщност тези науки били  разглеждани с не добро око от по-

старото поколение и критикувани от водещите мъже. Мнозинството от 

тези, които след това се занимавали с изучаване на философията, 

загубили страстта си и пазели в тайна това, знанията за тези науки, като 

само открито култивирали разрешените им клонове, като например 

аритметиката, правилата за разпределяне на наследствата, медицината 

и други подобни.  

 Около 999 година, същата година, когато убил брат си, Махмуд от 

Газни унищожил индуски храм, посветен на Шива в Сомнат в Гуджарат. 

След това изгорил известната библиотека на Фатимидите в Бохара. 

Може да се е рекламирал като покровител на изкуствата, но в 

действителност той бил просто още един битов религиозен фанатик. 

Той е построил Небесната Джамия в Газни. 

Кристиан Барселона завоювал Кордоба през 1010 г. Мюсюлманите 

нахлули в Пиза през 1011 г .: последният им голям прибег в Италия. 

През 1013 г. берберските бунтовници завзели и разграбили Кордоба, 

разкъсана от вътрешни размирици. Дворецът на Алмансур и 

внимателно цензурираната библиотека били унищожени. През 1071 г. 

турците от Селджук завзели Ерусалим от фатимидските мюсюлмани, 

след което воювали помежду си. 

Между 1014 и 1018 г. византийският император Василий II атакувал 

България. Победоносец в битката, той имал 15 000 затворници, които 

били ослепени и след това заповядал  тази мрачна процесия да се 

прибере у дома: един човек от всеки сто  е бил с едното си око, за да 
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води другите. Българският цар се отказал от пост, когато зърнал този 

жалък остатък от армията си да се препъва връщайки се  вкъщи. 

Същата година поляците завзели Киев. 

През 1019 г. армия от Ляо е изгонена от Корио (Корея). Крал Анауратха 

(1044-1077) е основател на Мианмарската (бирманската) империя. Той 

е спасил половината от царството на Мон от един кхмерски набег и след 

това е завзел половината на Татон, като е взел вкъщи 30 комплекта на 

будистки канон (Трипитака), около 30 000 монаси и занаятчии и 

плененият крал на Пегу. Въпреки че монсите са доминирали в 

бирманската култура в продължение на два века след това, това е 

връзка между любовта и омразата, основана на военното господство, от 

една страна, и културното превъзходство, от друга. Корйо построил 

стена от море до море през 1044 година. 

Селджукските турци завладели Цезареа през 1067 г .; през 1076 г. те 

разбили Ерусалим (като по този начин подклали кръстоносните 

походи). През същата година фанатиците на Алморавид завзели 

търговския център за сол и злато на Кумби. Те избили своето езическо 

мнозинство и наложили исляма на Кралство Гана. Кумби претърпял 

поредица от нашественици и реформатори, докато не се срутил през 

1240 г .; началник на Сосо го завоювал през 1203 г. Норманските 

съюзници на папа Григорий VII завоювали Рим през 1084 г. До 1102 г. 

мюсюлманите превзели всеки град в Португалия, а в Испания - до 

Валенсия. Християните обсадили и завзели Толедо през 1085 г. 

Португалия нямало да бъде напълно възстановена за християнството 

до 1147 г. След това християните ще се бият помежду си още един век 

или повече. През 1162 г. Фредерик I Барбароса (Червенобрад) 

унищожил Милан. 

  

Библиотеката на Бану Аммар, най-голямата библиотека в Сирия, е 

разпръсната и разрушена по време на разграбването на Триполи от 

генуезките морски пехотинци през 1109 г. Това разрушение е отразено 

в много богати градове в цялото Източно Средиземноморие - 

включително Ерусалим, Кесария и много богатия остров на Кипър 
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(благодарение на Ричард Лъвско сърце) - по време на кръстоносните 

походи (1096 до 1291: осем големи експедиции и много малки, по време 

на които били убити милиони европейци и безброй мюсюлмани, евреи 

и християни). 

През 1170 г. селджукските турци унищожили арменската библиотека в 

Сюник с 10 000 ръкописа. През 1171 г. кюрдският сунит Саладин (Салах-

ал-дин Юсуф) унищожил шиитския фатимидски халифат в Кайро 

заедно с много от библиотеките му; той възвърнал Йерусалим за 

исляма през 1187 г., както и много други градове на кръстоносците. При 

покоряването на Сицилия и Италия в поредица от сложни и кървави 

войни, норманците завзели Бари, Триполи, Махадия, Малта и Корфу, 

Атина, Коринт и Тива от 1146 до 1152 година. 

Мюсюлманското нахлуване в индуистката Индия предизвикало 

масивна смъртност и разрушение. Битките и последвалите кланета са 

настъпили в Пешавар през 1008 г., Танесвар през 1014 г., Канай в 1018 

г., Лахор през 1186 г., Катявар в 1023 г. и Таравари през 1191 г. През 1192 

г. 120 000 мюсюлмани разрушили индуски храмове в Аджмер. 

Делхи паднал през 1193 г. По време на тази кулминационна година на 

хиндуистката агония, Университетът Наланда - в Бихар, Североизточна 

Индия бил унищожен от фанатичен мюсюлмански психопат, чието име 

е най-добре неспоменато. Шестстотин години по-рано, в кампуса се 

помещавали 10 000 студенти и 2 000 учители Библитотеката се 

помещавала в три сгради на огромния кампус . Най-важната сграда 

съдържала ценни будистки текстове, девет етажа висока и позлатена 

със скъпоценни камъни, така че блестяла като слънцето. Смята се, че 

библиотеката съдържаща стотици хиляди книги по всяка интересна 

тема; отнело три месеца да изгори. Възстановена, доколкото е 

възможно, от следващите будистки господари, Наланда най-накрая е 

била унищожена от хиндуистките тиртхаки. Индийският будизъм 

никога не се възстановил от този междурелигиозен култов вандализъм. 

От 13-ти до 19-ти век, жестоките мюсюлмански владетели унищожили 

сто хиндуистки храма, посветени на Шива само в поклонническия град 

Бенарес - Бенарес беше през 1194 г., Бадаун и Каннауй през 1195 г., 
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Калиня през 1202 г., Магада и Бенгал от 1201 до 1203 През 1234 г. 

Чахададева превзема Нарвар от мюсюлманите. Столицата на Ядава, 

Девагири, е паднала през 1294 г., Рамтънбор през 1301 г., Читор през 

1303 г., по-голямата част от Деккан от 1311 г., Кабул през 1504 г., Агра и 

Делхи през 1525 г. и Таликот през 1564 г. 

Обикновено те са издигали джамии над руините - начинът, по който 

християнските евангелисти са издигали църкви над езическите руини 

и комунистите са изграждали обществени центрове над християнските 

руини, на място с оръжие или меч. Оттогава това е безкраен източник 

на търкания, от Храмовата планина в Ерусалим до повечето градове в 

Северна Индия. В края на краищата, мюсюлманите, не биха позволили 

на никого да им направи това което те са направили с цената на меча 

преди хиляда години. Никога не им е хрумвало на тези фанатици - 

мюсюлмани, атеисти или други - че като поканват Аллах в сграда и да 

изхвърлят Шива от същата сграда или  поканват християнския Бог и 

прогонват боговете от старото е същото като отхвърлянето на всяка 

версия на Бог, включително и собствената. 

Бог е проявил повече търпение, отколкото аз мога, с глупави хора, 

които се избиват взаимно до смъртта заради своите противоречиви, 

ограничени и убедителни определения на безкрайната, неизмерима и 

безгранична любов на Бог. 

Кралство Източна Ява било разрушено през 1017 г. Тангут, кхмерски, 

мон, Чола (който нахлул в Малаю през 1025 г.) Виет, бирмански, 

шривяйски, аннамески и шампански цивилизации се сражавали 

помежду си във всяка част на азиатския континент, където турците, 

монголите и мюсюлманите не стигнали за да унищожат. На 

индонезийския и филипинския архипелаг се появили еквивалентни 

кланета. Много острови съдържали едно или повече воюващи племена 

и градове-държави. Както повечето общества, те унищожавали взаимно 

цитаделите и библиотеките при всяка възможност. 

Великият Новгород, седалището на руската държава под Викинг 

Рюрик, е създаден през 862 г. Той отблъснал атаките на тевтонските и 

ливонските рицари, на шведите и монголите. Тя е завзета от Иван III от 
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Москва и опустошена от Иван IV. Узбеците превзели Мешед, светия 

шиитски град, през 1582 г. Москва била опожарена през 1570 г с 200 

000 мъртви. Хива е разрушена през 1603 г., Каракорум през 1688 

година. 

Ломбардците, Маркоманни, Гепиди, Херули, Вандали, Авари, 

Бургунди, Хелветии, Тевтонци, Алани, Франки, Сакси, Готи, Хунни, 

Викинги, Маджари и Пехнейги формирали множество убийци. 

Благодарение на тях нито един град, манастир или библиотека в 

Евразия или Северна Африка не оцелели упадъка на римската власт и 

началото на християнството. Както и днес, цивилизацията била на ръба 

на пълното унищожение в ръцете на новородени хуни, които  запазили 

достатъчно познание за истинската цивилизация, за да я унищожат. 

Крал Шарлеман едва можел да чете и не можел да пише. Той взел като 

заложници почти всеки образован благородник в Европа, а след това 

повечето от тях били убити, за да си осигурят властта над империята. 

Той разрушил независимия търговски център на Фиуме на 

Адриатическо море. Около 800 г. той и неговият наставник Алкуин 

трябвало да наемат доброволци от четирите ъгъла на тесния 

католически свят: (Северна Африка, Рим, Ирландия и Византия), за да 

обучат сираците  на  забравените АБВ. Неговият внук, Чарлз Балд, 

бил библиофил. Той създал собствена библиотека и я добавил към тази 

в двореца. Двете библиотеки изчезнали след смъртта му. В Турс, Клани, 

Корви и Фулда (военна дръжка на немската низина) били създадени 

библиотеки на абатството. Подобно на повечето „велики” библиотеки 

от този период, те се хвалили с най-много няколкостотин тома - всички 

унищожени. Почти целия Лондон изгорял през 798 година. 

В същото време помазаните в медовина викинги вдигали тост с 

издълбани човешки черепи (от които терминът СКОЛ!). Те изгорили 

Аахен и Кьолн около 800, разграбили Лондон, Кадис и Пиза, известния 

манастир Иона през 806 г., Клонмор през 836 г. Датчаните завзели 

Дъблин през 851 г. Йорк, Кентърбъри със своята катедрала, Лондон, 

Париж, Екс, Вормс, Алжир и Тулуза. По пътя си от Бялото море на юг 

по руските реки, норвежци от Варингия разграбили Константинопол 
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през 865 г. След тази демонстрация на военна мощ, те се подписали 

като негови наемни пазачи. 

След опасната римска евакуация, Англия била подложена с векове на 

набези, кланета и нашествия на келтите, ренегати, гало-римляни, 

англи, сакси, датчани, ирландци, юти, пикти, шотландци, викинги и 

различни варвари. Английският Алфред Велика възродил старата 

английска литература около 890 година. 

През 978 г. Светият римски император и наследникът на Карл Велики 

или Шарлеман, разграбил Екс-ла-Шапел (Аахен), градът на 

коронацията на Карл Велики. Лондон отново изгаря през 982 г. Друг 

халиф разрушил църквата "Свети гроб" в Йерусалим през 1009 г. 

Огузските турци разграбили Тебриз през 1029 г. Бенарес, Индия, бил 

ограбен от пенджабска (мюсюлманска) армия през 1034 година. 

Повтарям ли се? Възродени християнски кръстоносци изклали 

населението на Антиохия през 1098 г. и Ерусалим през 1099 година. 

Венеция изгоряла през 1106 г. Кръстоносците унищожили 

хилядолетната библиотека на Триполи по време на обсада през 1109 г. 

Те заграбили християнската Византия и разрушили нейните 

библиотеки през 1204 г. Пиза завзела Амалфи, Италия през 1135 и 1137 

година. През 1177 г. Чамс завзели Ангкор Ват. Зимбабве, столица на 

миннодобивната империя, с прекъсвания богата от 3-ти век, била 

изоставена по неизвестни причини през 11-ти век. През 1184 г. великото 

абатство в Гластънбъри, мястото на една от най-старите християнски 

църкви в Европа (спомняш ли си когато споменах за посещението на 

Исус във Великобритания?) било изгорено заедно с всичките му 

свещени писания. 

Константинопол и неговите библиотеки стартирали през 330 г. 

Първата църква на Божествената мъдрост „Света София” изгоряла през 

360 г . Около 475 г. пожар унищожил 120 000 тома. Тази колекция 

нараснала до 600 000 тома. През 551 г. последната латинска 

библиотека в Константинопол била разрушена. След това събраните 

произведения били написани единствено на гръцки език. През същата 

година Бейрут бил удавен от приливна вълна; отнело десет века за да се 
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възстанови. 

Константинопол се славел с половин милион жители, безплатен хляб, 

циркове и елементарна медицинска помощ за бедните. Дивите бунтове 

между сините (реакционни) и зелените (радикални) партии обаче 

ускорили упадъка на империята. Всъщност тези взаимноизгодни 

общества (заедно с Червените и Белите) се противопоставили взаимно 

по всеки социален въпрос, включително религията и политиката, до 

голяма степен, защото те защитавали различни играчи по време на 

състезанията по хиподрумски колеснически вагони - друг пример за 

спортен ентусиазъм. Тази патронажна система с нулева сума - 

извличане на минимални обезщетения след извличане на огромни 

военни данъци - поставя членовете си на зъби и нокти един срещу друг. 

Най-накрая Имперската гвардия влязла в един от най-тежките им 

бунтове и избила зелените - сините били любими на императрицата. 

Тези смешни кавги (напомнящи за фракционните караници между 

взаимозаменяеми американски демократи и републиканци) 

предизвикали военна катастрофа по време на битката при Манзикерт 

през 1071 г., по време на която турците-серджуки избили цялата 

византийска армия. Тази катастрофа сполетяла армията, въпреки че тя 

била на върха на военната си мощ и струвало на цивилното население 

цяло състояние за да я поддържа. Това се е случило до голяма степен, 

защото главните командири били политически фанатици от Зелено / 

Синьо и не биха се подкрепили взаимно по време на битката. 

През 1204 г. франкските и венецианските кръстоносци разграбили 

християнски православен Константинопол и неговите библиотеки. 

През 1212 г. Лондон изгорял. През 1236 г. свещеният римски император 

изгорил Виченца (Венеция). Френският крал Луи IX е изгорил Талмуда 

в Париж. През 1453 г. турците най-накрая завладяли Константинопол с 

тежка загуба на живот и имущество. Кораби натоварени с книги били 

евакуирани за Венеция и другаде и оттам в забвение. По-късно турците 

унищожили Требизонд на Черно море - последното убежище на 

императорите от Източна Римска империя. 

1453 е същата година, когато Ватикана създала своя собствена 
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библиотека. Католическият папа не вдигнал пръст, за да спаси гръцкия 

православен Константинопол от мюсюлманите. Библиотеката на 

Ватикана е известна с това, че има черни списъци с уникални ръкописи 

на най-великите произведения на Европа, върху папския индекс 

Librorum Prohibitorium (индекс на забранените книги, наричан 

обикновено индекс). Папското потискане на рядкото познание 

задушавало интелектуалния дискурс от векове - почти толкова 

ефективно, колкото и нашето медийно пресищане на търговския бял 

шум днес. 

По време на европейската тъмна епоха блестящите мюсюлмански 

учени пазели коментарите на Корана, както и някои гръцки и римски 

мисли. Abū īAlī al-nasan ibn al-anasan ibn al-Haytham Alhacen или 

Aлхасен (965 - 1039), написал двеста книги, най-малко деветдесет и 

шест от тях научни текстове, от които около петдесет са оцелели изцяло 

или частично. Той е един от създателите на съвременната наука.  

Но около 1100 г., благочестив мюсюлмански учен стигнал до 

заключението, че древните гръцки текстове са довели до "загуба на 

вярата в произхода на света и в Твореца". През 1150 г. последният халиф 

запалил огромната философска библиотека на Багдад (сравнително 

нов град) създаден през 762 г., спестявайки на монголците набези. 

Всъщност, когато монголите завзели Багдад с почти пълно избиване на 

жителите му, за реката Тигър се казвало, че станала червена от кръвта 

на изхвърлените в нея тела, после черна с мастило от книги, третирани 

по същия начин. 

Няколко просветени християни и евреи запазили Стария и Новия 

завет, както и няколко талмудически и монашески коментари. Мислите 

на другите - зороастрийската религия / бюрокрация на Персия, 

елинизираният будизъм на Кушан и всяко споменаване на така 

популярната вяра в прераждането - били изтласкани без милост. 

Днес фундаменталистките талибански гангстери поставят край на тази 

задача. Те разрушили последната от безбройните будистки статуи 

издигнати по Пътя на коприната. В Средиземноморието и Южна Азия 

хиляди красиви статуи са били унищожени или личните им черти 
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издълбани наполовина от християнски иконоборци и от мюсюлмански 

фанатици. Не мисля, че този вандализъм имало нещо общо с учението 

на Исус или Мохамед и се съмнявам, че някой от тях би го одобрил. 

Подобен вандализъм кара религията да изглежда лоша за 

цивилизованите външни лица: просто куп невежи вандали на бунт. 

Човек би очаквал по-малко преобразувания по този начин; Исус и 

Мохамед били велики вярващи в събирането на възможно най-много 

новопокръстени хора чрез миротворчество и благородство. 

Константинопол е бил почти пощаден от турски грабежи от монголите, 

завладели най-голямата съседна империя в историята. Наричайки се 

династията Чин, монголците от Джукен унищожили столицата Сунг, 

Кайфен, два пъти през 1126 и 1127 г. Нанкин, столица на Южна Суна, 

била паднала през 1127 година. Номадските монголи били склонни да 

изравняват градовете препречили им се по пътя. Големите градове, 

принесени в жертва на монголите, включват, но не се ограничават до: 

Пекин и китайските градове на север от Жълтата река, през 1215 г .; Суза 

през 1218 г. (датиращ от 5000 г. пр. Хр., Изравнен преди от асирийския 

крал Асурбанипал през 647 г. пр. Хр. И отново през 638 г. сл. Хр., Когато 

мюсюлманските армии завладели Персия), Ходжнд, Отрар, Бохара 

(който се предава без бой, но все пак е унищожен), и Самарканд през 

1220 г .; Зежан, Газни, Гургандж, Нишапур, Мерв, Балх, Талекуан, 

Бамиан, Гулгулех през 1221 г .; Херат, Астрахан и Судак през 1222 г .; 

Нингсиа през 1227; Тбилиси, Ереван и Баку между 1231 и 1236 г .; много 

градове в южен централен Китай, включително Пиен Лианг (Kaifeng) 

през 1234 г .; Москва и Калуга през 1237 г .; Киев през 1240 г .; Краков, 

Пест и Лахор през 1241 г .; Нанчао, Китай през 1253 г .; големите градове 

на Koрио, 1253-57; Ханой през 1257 година. 

Армията на хорезмиан избягала от монголите в добро състояние; през 

1244 г. е успяла да заграби Йерусалим. Монголите превзели Ханой през 

1257 г .; те унищожили Маяфаргин; Аламут (където великият 

персийски историк и монголски бюрократ, Аладин Джувианиад, 

убедил монголския тиран Хулагу да спести ценната Библиотека на 

Асасините), Багдад през 1258 г., Краков, Сандомир, Битом и Сидон през 

1259 г. Алеп и Наблус през 1260 г., Мосул през 1262 г. (по това време 
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Мосул е бил световно известен със своите красиви картини - типични 

мотиви за декорация на джамията, тъй като - за блестящия си емайл и 

металообработка, и за тъканта); и Бухара през 1273 г., Хангчоу през 1276 

г., Чоучоу и Кантон през 1278 и 1279 (унищожаване на героичното 

съпротивително съпротивление в Китай), Бхамо в 1283 г., Ханои през 

1285 г., Паган и Ханои за последен път през 1287. 

Малко след това неукротимият Анемес изхвърлил монголите. Всеки 

аматьорски историк би могъл да предупреди френски, японски и 

американски нашественици за евентуалното им поражение от 

виетнамските националисти. Само ако се бяха вслушали. Съветските 

нашественици на Афганистан също. Единствените хора, които 

победили Александър Велики в честна борба, били афганистанските 

цигани. Единствените хора, които спряли монголите на бойното поле, 

били египетските мамелюки и виетнамците, индонезийците и 

японците. Разбира се, тази победа не винаги била добра новина. През 

1291 г. мамелюците унищожили Тир, Сидон, Бейрут и Хайфа. 

Хората закупили своята свръх-сигурност с неизказани страдания и 

загуби. Колко силно искаме да се чувстваме сигурни? … Защо мечтите 

ми ме мъчат с подобни образи на „планета от писъци“: тази пуста земя? 

Не можем ли да направим по-добро от това? 

През 1081 г. монасите от хиеи изгорили манастира в Мийдера. През 1113 

г. 20 000 въоръжени монаси нападнали Enryajuji. През 1165 г. монасите 

от хией изгарят крепостта Хосо в Киото. През 1193 г. Дзен е забранен в 

Япония. Японците спряли две монголски нашествия по техните 

плажове, с голяма помощ от тайфуните на камикадзе (Божествения 

вятър). След това японците воювали граждански войни помежду си в 

продължение на векове. Вътрешно умирени със сила, те започнали 

първата поредица от безсмислени нашествия на Корея. Японците 

черпили вдъхновение за своята неоконфуцианска религия от книгите, 

които били заграбили от библиотеките на Корея. През 1275 г. в 

Каназава (част от Йокохама) е създадена голяма библиотека с 

намерение да събере всяка книга, написана на китайски и японски език. 

Макар и намалена, тя все още съществува. 



 
 

 
90 

Монголите завладели Ява по море и изгорили неговата столица Кедири 

или Даха през 1293 г. Скоро след това яванците изгонили монголите. 

Мамелюците унищожили Сис, Адана, Тарс и Лажацо през 1275 г. През 

1303 г. Александрия била отново наводнена от чудовищна приливна 

вълна. 

Египтяните унищожили Триполи през 1289 г .; мюсюлманите Арбела 

през 1310 г. Следват монголското унищожение на генуезката кримска 

колония Кафа през 1308 г. (където Черната чума се разпролстранила в 

Европа чрез примитивна форма на зародишна война, след което чрез 

търговския транспорт); Калинин през 1335 г .; Херат през 1341 г .; 

Кашгар през 1380 г .; Херат отново през 1381 г .; Москва през 1382 г .; 

Фарс през 1386 г .; Каракорум през 1388 г .; Смирна и Багдад отново 

през 1393 г .; Астрахан и Серай през 1395 г .; Делхи и Мирут през 1399 г 

.; Халеб и Дамаск през 1400 г .; Багдад отново през 1401 г .; Ангора и 

Смирна през 1402. След като монголската военна машина набрала 

инерция, нищо друго освен смъртта на главния и командир и 

последвалите кланови вражди не можело да забави унищожението. 

Около 1405 г. турският / монголски месар Тамерлан причинил повече 

хаос в Централна Азия, отколкото човек можеше да си представи. Също 

известен като Тимур Хъл, той бил набожен мюсюлманин и блестящ 

психопат. С икуменическо удоволствие той убивал последователи на 

всяко вероизповедание. Неговото унищожение на Делхи причинило 

над 80 000 живота; отнело един век, за да се възстанови. Стотици 

хиляди жертви били избивани под личния надзор на Тимур. 

Междувременно той набирал най-добрите занаятчии, които могъл да 

намери за да украсят великолепната столица Самарканд. Той пощадил 

Мосул от обсадата и възстановил понтонния  мост през Тигър. 

Неговите кредити за ундищожаване на градове включват Балх през 

1370, Ургенч през 1379, Абдижан през 1375, Исфариан през 1381, 

Зарандж през 1383, Астерабад през 1384, Карс и Тифлис през 1386, Ван 

и Испахан (70 000 мъртви) през 1387 г., Тифлис през 1400, Багдад (с 90 

000 мъртви) през 1401 г. Неговите съперници унищожили Москва, 

Владимир, Ириел, Можайск през 1382 г .; и Табриз през 1386 г. 
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Тамерлан унищожава Азов през 1395 г .; Астрахан и Сарай през 1396 г .; 

Мултан и Таламба през 1398 г .; Делхи и Мираж през 1399 г .; Халеб, 

Мома, Хомс и Баалбек през 1400 г .; Дамаск през 1401 г .; османската 

столица Бурса, Смирна (Измир) и Сардис през 1402 г. Тамерлан умира 

в Отрар на 19 януари 1405 г .; местоположението на неговия гроб било 

осигурено чрез екзекутиране на всички гробари. Неговата смърт 

предотвратила плановете му да унищожи китайската цивилизация, 

веднъж завинаги и да превърне гниещия и труп в опорна точка за 

завладяването му на останалия свят. 

Фанатиците на Четвъртия кръстоносен поход заграбили Зара през 1202 

г. и Солун през 1204 г. Тези така наречени кръстоносци унищожили 

всеки град и избили всички, които срещнали: християнски и не 

християни, въоръжени и невъоражени, съпротивителни и мирни. След 

това били избити като куп бесни кучета от първата истинска армия, 

която мюсюлманите изпратили срещу тях. 

През 1200-те години алморските бербери - бушуващи мюсюлмански 

фундаменталисти от Мароко - нахлуват в Испания. Техните 

предшественици на Алморавид вече изтръгнали Испания от 

хегемоните на Везигот през 711 г. Възродили се испански християни се 

възползвали от тази междумусулманска борба за да потушат най-

напредналото общество от Средновековието: ислямските колонии на 

Ал-Андалус (Андалусия). Гренада, последната мюсюлманска крепост в 

Испания, паднала на християните през 1492 г. Папата разрешил 

испанската инквизиция през 1238 г. Кардинал Хименес, великият 

инквизитор, който наследил кървавата Торквемада, изгорил 24 000 

книги в Гренада. Оттогава испанските завоеватели ще направят най-

лошото, за да погасят всяка нова цивилизация, с която се сблъскват. 

В Централна Америка, Диего де Ланда, епископ на Юкатан, търпеливо 

изучавал литературата на маите. Техните записи датират от 12 август 

3113 г. пр. Хр. Те били предсказали, че този световен цикъл ще 

приключи на зимното слънцестоене на 21 декември 2012 г. Ако на този 

ден се е случило нещо значително, никой не забелязал - освен ако не се 

окаже край със забавен ход. 
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Де Ланда търпеливо се научил на Висша Мая. В крайна сметка той 

спечелил неохотното уважение към местните старейшини, шамани и 

свещеници. Те с благоговение му донесли последните запазени копияю 

Повярвал, че се е сдобил с цялата колекция, той я изгорил и заменил 

със собствената си Relación de las Cosas de Yucatán.  

От хиляди хипотетични текстове на маите, само няколко оцелели до 

днес. Оцелелите включват Дрезденския кодекс, Парижкия кодекс 

(включително Попол Вух и Рабинал Ачи), Мадридския кодекс и още 

няколко. Ацтеките, техните васали и врагове (включително жителите 

на 2000-годишния град Затек на Монте Албан) претърпяли подобна 

съдба. Също и враждуващите инки и техните васали в Андите, както и 

всяка нация в Южна и Централна Америка. Никой не оцелял, освен 

като нещастни останки. Мнозинството били напълно унищожени. 

Северните европейци се отнесли с еквивалентна християнска немилост 

към северноамериканските индиански местни жители. Броят на 

убитите индианци бил същия както на евреите от нацистите. Холокост 

наистина в страната на свободните... 

Нека оставим настрана мрачния британски проект за раздаването на 

заразени с едра шарка одеяла на американските индианци, за които не 

ги било грижа. Канадското правителство успява да изгони почти мирно 

своите по-малко, но пропорционално по-опасни индиански канадци, за 

разлика от отношение между геноцида и жертвата, усъвършенствана в 

САЩ. 

Те възприели две тактики: 1) те гарантирали на местните вечен титул 

на земи, разположени върху най-свещената земя на всяко племе, 

вместо да придвижват смазаните оцелели до все по-отдалечени 

резервати; и 2) Кралската канадска полиция управлява правосъдието 

повече или по-малко справедливо между местните жители и 

заселниците. За разлика от тях, САЩ наели милитаристи, 

престъпници, крадливи политици и фанатици от християнския 

фанатизъм, за да злоупотребяват с индианските американци.  

Продължаващото историческо унищожение на цяла група хора има 



 
 

 
93 

тенденция да доведе хората да отвръщат с повече насилие. Няколко 

индиански нации били миролюбиви по природа, като Навахо и Хопите. 

Но много други не били толкова мирни… Устните традиции, 

археологическите останки и изобразителните записи разказват 

собствената си история за междуплеменната война, а понякога и за 

пълното племенно и градско унищожение в Мезо-Америка. Натиск на 

населението до голяма степен ги отблъсна. Големите градски 

цивилизации на Южна и Централна Америка се изпреварвали във 

възходящ ред на войнствен милитаризъм и човешки 

жертвоприношения. Само шестте нации от ирокезите (най-жестоките 

воини в Америка) са записани като създали вътрешно мирна 

конфедерация. Те били склонни да отбиват неконфедератни задници, 

докато белите не дошли със своите болести, огнева мощ и огромен брой. 

Няколко индиански нации на брега на Калифорния били по своята 

същност мирни. Може би предсказуемо техните червени и бели съседи 

ги малтретирали с еднакъв ентусиазъм. Очевидно местните жители на 

Гуарани посрещнали мирно испанските колонизатори от Парагвай (на 

практика никой от тях не е останал). Какви други местни хора били  

пасифисти по сърце и страдали от унищожение или принудителна 

асимилация в по-войнствени племена? 

До 400 г. сл. Хр., Някаква неизвестна комбинация от катастрофи 

унищожила почти две хилядна цивилизация на Олмеките. Мезо-

американското градско общество може да бъде проследено от 1500 г. 

пр.н.е. до около 600 г.пр.н.е. в Шавин де Хуантар в северните височини 

на Перу. В Сан Лоранцо, Теночтитлан (около 1150-900 г. пр. Хр.) 

Съществувал град както и вероятния му политически наследник, 

Лавента(около 800400 г. пр. Хр.). И двете градски цивилизации 

изглежда са се саморазрушили необяснимо. 

Монте Албан бил планински град, в който се помещавали около 24 000 

души. През 7-ми век той ззападнал. Град Теотиуакан бил най-големият 

град в Новия свят: население 200 000 души, основан c. 300 CE. Той се 

самоунищожил със съзнателно запалени пожари между 700 и 750. Все 

повече воини се появяват в изкуството на последния век. Копан бил 
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гордата столица на маите. Неговите церемониални центрове датират от 

c. 2000 г. пр. Хр. Той изчезнал между 830 и 930, заедно със своите 

сателитни градове. Маите били вдъхновени от столицата на Толтеките 

Тула или Толан (35 000 жители), която загубила церемониалния си 

център от пожар между 1150 и 1200 г. До 1300 г. гладуващите жители 

на Тиахауанако изоставили своето Андско плато. Те го били изписали с 

гигантски глифове, които се виждали само от въздушно пространство. 

Съседната империя Хуари се срутила по същото време, c. 1000 CE. 

Гигантски метрополиси били изоставени, където някога живеели по 

100 000 души или повече. Спекулациите за тези бедствия включват 

рязкото изменение на климата (супер-Ел Ниньос), нарушаване, 

земетресения, изчерпване на културите, гражданска война, нахлуване, 

болести - дори епидемия от бясни прилепи вампири и масова евакуация 

от извънземни.  

В Северна Америка могло да се намерят модерни градски центрове като 

Касас Грандес; културите Хохокам, Чако, Моголон и Анасази (Пуебло 

Бонито) на американския югозапад; Градски могилни градове като 

комплекса Хоупуел близо до Големите езера; и подобни градове в 

Мисисипи като Кахокия близо до Сейнт Луис. Един или всички от тях 

може да са търгували с по-горе изброените по-южни нации. Те също се 

разпаднали по неведоми причини до 1300 година. 

Ани е била столица на древна арменска държава. Земетресение я 

унищожила през 14-ти век. Същата съдба сполетяла и фероса на 

Александрия, фар, който е сто фута квадрат в основата си и висок двеста 

фута, завършен през 280 г. пр. Хр. Освен пирамидите, той бил 

последният оцелял от Седемте чудеса на класическия свят. Разрушен от 

земетресения през 956 г. и 1303 г., и окончателно през 1323 г .; 

останките му от бронз били натоварени на камили и изпратени в 

забвение. 

Берлин изгорял през 1405 г. Палембанг, Суматра бил разрушен през 

1407 г. Харфлер паднал на англичаните през 1415 г. Капитулацията му 

инициирала 116-годишната „стогодишна война” между Франция и 

Англия (1337-1453). През 1419 г. Малкият град Прага е бил разрушен по 



 
 

 
95 

време на безкраен Хус 

Амстердам изгорял през 1421 г. и отново през 1453 г. Алтенбург, 

Германия бил опожарен от хуситите през 1430 г. Тези тежко въоръжени 

недодялани еретици образували една от първите модерни армии; 

почти половината от нейните бойци носели огнестрелно оръжие и 

много от частните му войници били грамотни. Утраквисти и таборитски 

сектанти опустошили Централна Европа до 1452 г., когато Прага отново 

паднала и местните благородници ги изтребили. 

Трите главни зали на Забранения град на Пекин били унищожени от 

пожар през 1421 г. Последователните конфликти между тюркски и 

монголски потомци (съответно фанатични мюсюлмани и будисти) 

унищожили Нишни Новгород и Городити през 1408 г .; Ургенч през 

1431 г .; столицата на Узбек Олу-бег и Самарканд (чиято известна 

порцеланова кула е разбита) c. 1450; Сайрам и Ташкент през 1451 г .; 

Сарай, столицата на Златната Орда през 1502 г .; Аксу, Юша и Бай през 

1514 година. 

Чамс (Чампа) нахлули в района на Ангкор през 1177 г. който бил 

урбанизираното и интензивно култивирано седалище на кхмерската 

власт. Камбоджанците са нахлули през 1190 г. Таистите победили 

кхмери в Сукотаи през 1238 г. Те превзели Анкхор Ват през 1353 г. и 

Ангкор Том през 1431 г. Тези градове най-накрая били изоставени.  В 

1431 Туарегс завзел Тимбукту 200 годишната столица на империята на 

Мали. През 1439 г. османските турци превзели сръбската столица 

Семендия; през 1448 те взели Херат. Испания завзела Неапол през 1442 

г. Около 1450 г. анеманите (виетнамци) завзели, изгубили и 

възвърнали столицата Чампа, Виджая. Татарите превзели Москва през 

1451 г. Тайландските аюти превзели столицата на Чиенгмай (основана 

от тайландския крал Манграй през 1239  

През 1453 г. французнте превзели обратно Бордо. Това сложило край 

на Стогодишната война и освободило хиляди демобилизирани 

войници, които опустощавали френската провинция и да измъчвали 

селяните за десетилетия напред. Веднага след това англичаните 

воювали Гражданската война на розите до 1485 г. След това французите 
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си доизвоювали тяхната гражданска война на Фронда (Слинг). 

През 1461 г. богатият Требизонд се е предал на османските турци; 

никога не се възстановил от злоупотребите им. След десетилетия на 

гражданска война, японският манастир в Хонганджи бил разрушен 

през 1465 г. Гражданската война опустошава Киото от 1467 до 1477 г. 

Отранто, Италия, паднал в при обсада от османските турци през 1481 г. 

Англичаните превзели Единбург. Дрезден бил  изгорен през 1491 

година. 

През 15 век Империята на Ацтеките пулсирала навън. Преди 1325 те 

били малцинство от социопатични избрани хора , прогонени от 

победилите съседи на два змийски заливи. Около 1430 г. те са 

унищожили собствените си хроники, за да изтрият горчивия спомен за 

миналото на храненето на змиите. По времето, когато испанците 

стигнали до гибелта си през 1518 г., те станали най-порочните 

империал 

исти в Мексико. Бяха нахлули срещу съседите си, повече или по-малко 

на случаен принцип, от Атлантическия океан до тихоокеанското 

крайбрежие на Мексико. 

Московчаните завзели Твер през 1485 г. През 1492 г. Гренада паднала 

на християните, прекратявайки мюсюлманската окупация на 

испанската територия. Шведите завзели ИвангПрез 15-ти век 

империята на ацтеките е пулсирала навън. Преди 1325 г. те се състоели 

от шепа социопатически „избрани хора“, изхвърлени от своите съседи 

победители на два змиискород през 1496 г. Милано, Неапол и други 

италиански градове многократно паднали под ръководството на 

френски ренесансови нашественици от цяла Европа и след това 

разпространили сифилиса. 

Узбеците завзели Херат, Хорасан и Трансоксиана c. 1500. През 1505 г. 

португалците разграбили Килва и Момбаса: двете най-големи 

търговски емпории в Източна Африка. Те завзели Хормуз през 1508 г. 

Тези събития отбелязват началото на завладяването на Европа от света. 

През този период всеки център на световната търговия ще бъде 
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завладян, изгорен и ограбен (най-много пъти), и почти всяко племе и 

нация на Земята ще бъдат поробени. 

Англо-саксонците обичат да осъдят царуването на терора по време на 

Френската революция, по време на което около 40 000 френски елита 

са били екзекутирани от отмъстителни френски пролетарии за три 

години. Tisk, тис. Колко по-цивилизовани сме самодоволни англосакси, 

в сравнение с онези бесни жаби! Ами, земноводните не могат да се 

заразят от бяс, но вие разбирате моята мисъл. Те не  споменават факта, 

че от 16-ти век е било жалка година, когато по-малко от 10 000 местни 

елити не са били избити от европейски империалисти (включително 

тези лицемерици, британци и американци, и, да, и французите), някъде 

по Глобусът. 

Момбаса, столица на огромна африканска империя, изгоряла през 1508 

г. През 1510 г. персите взели Баку и Табриз от татарите, а руснаците 

взели Псков. Дон Афонсе дьо Албукерке опустошавал Гоа за четири дни 

през същата година; той се похвалил, че всички джамии в града били 

пълни с мюсюлмански граждани и запалени. Година по-късно този 

португалски предприемач опустошил Малака, най-голямото 

пристанище в Югоизточна Азия със 100 000 жители. 

Османските турци победили мамелюците по време на кървави 

сражения по улиците на Кайро, а след това го опустошили през 1517 г. 

Родос паднал на турците през 1522 г. Бунтарските селяни опустошили 

Майнц през 1525 г. През 1527 Шанксите опустошили Ава столицата на 

северна Бурма . През същата година светият император  Чарлз V 

опустошил Рим, с което сложил край на Възраждането с военен 

разцвет. 

Испания покорила Тунис през 1535 г. Френската армия и берберските 

пиратски съюзници покорили Ница през 1543 г. През 1544 г. 

англичаните презавзели Единбург. Руснаците превзели Казан през 

1554 г. и Астрахан през 1556 г. Португалците разрушили Рио де 

Жанейро през 1557 г. От 1562 до 1628 г. Франция се отдала на най-

големите си фанатици по време на войните на хугенотите. 

Протестантската част от най-ярките френски светила била принудена 
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да търси убежище, достойнство и поминък в чужди земи. Франция ще 

се конкурира с тях в продължение на векове. По този начин Франция се 

обрекла на второстенпенен статут - ако е добър католик. През 1565 г. 

Каннада (Хампи) била разрушена  и превърната в индийската версия 

на Помпей. През 1569 г. северноанглийските графове разрушили 

Катедралата в Дърам. 

Руснаците превзели Новгород през 1570 г. Татарите разграбили и 

изгорили Москва през 1571 г. (200 000 мъртви). Антверпен паднал на 

Испания през 1576 г. и отново през 1585 г. Венеция изгоряла през 1577 

г. След като се освободили от Испания и се наслаждавали на кратка 

златна епоха, повечето фламандски градове били разграбени от чужди 

армии. Английски флот превзел Кадис и Лисабон през 1587 г. Друга 

португалска армия превзела Момбаса през 1589 г. Мароканците 

унищожили Гао, столицата Сонгай. Те разбили Тимбукту в началото на 

1590 г., унищожили библиотеката на Ахмед Баба и прочутия 

университет в Шанкоре. Англичаните отново превзели Кадис през 1596 

г. От 1599 г. протестантските и католическите ръководители започнали 

да изгарят библиотеките в цяла Германия (10 000 забранени 

протестантски книги били запалени само в Грац).В Оксфордския 

университет, бодлеанската библиотека заменила оригиналната, която 

била изгорена през 1602 г. Хива е разрушена през 1603 г. Кардинал 

Федериго Борромео основал Амброзианската библиотека в Милано 

през 1609 г., вероятно от останките на голямата библиотека на 

победения си съперник Комо.  

Японското правителство превзема замъка Осака през 1615 г.  

По време на Тридесетгодишната война (1618-1648) най-малко десет 

милиона жертви загинали - почти всеки втори германец. Представете 

си какво се е случило с библиотеките в региона. Холандски 

авантюристи опожарили Джакарта през 1619 г. и поробили островите 

Банда, за да извлекат повече подправки. Прага била разграбвана 

многократно; Австрийците я опустошили през 1620 г. Хайделберг бил 

превзет през 1621 г. През 1630 г. османците унищожили Хамадан, 

древната столица на Медия. На следващата година протестантските 
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шведи превзеха Франкфурт и католическите германци превзеха 

Магдебург с щурм. Японските правителствени войски щурмуваха 

замъка Хара през 1637 г. През 1645 г. манджурите превзели Янг-чау с 

много тежки жертви. Ще им отнеме още 40 години да поробят 

династията Минг. 

Кандахар паднал на персите през1649. През 1654 г. руснаците превзели 

Смоленск. Година по-късно шведите превзели Варшава, загубили я от 

поляците и после я превзели отново. Същата година руснаците 

превзели отново Киев. 

Великолепният град Едо (Токио) е бил с 107 000 жители през 1657 г., 

годината, в която е изгорял. Сиамците превзели Чиенгмай през 1662 г. 

Следващата година Моголите превзели Асам. През 1664 г. и отново през 

1670 г., цар Шиваджи превзел Сурат. Неговото двукратно разрушаване 

станало опорна точка на живота му - колко тъжно. До 1665 г. 100 000 

лондончани  починали от чума. Градът изгорял следващата година. 

Моголите превзели Читагонг през 1666 г. Царицин и Астрахан паднали 

на казаците през 1670 г. Руснаците си възвърнали Астрахан през 

1671година. 

Библиотеката на Ескориал в Мадрид е изгоряла през 1671 г., като 

отнесла със себе си по-голямата част от официалната документация за 

испанското завладяване на Северна и Южна Америка, тъй като 

испанската корона забранила разпространението на тази информация 

извън нейната област. През 1673 г. французите превзели Маастрихт. 

През 1688 г. Каракорум е разрушен и Атина е изкормена. Турците 

използвали Партенона като динамитно дуло, което венецианската 

артилерия бързо взривила. Пет месеца по-късно венецианците 

победили битката за Атина. Дотогава чумата била опразнила града. Той 

ще остане празен в продължение на три години. Тогава турците го 

завзели наново. 

По време на финалната фаза на Втората световна война, въпреки че 

обещанието на Чърчил за противното, британската армия използвала 

Партенона като оръжейно място. От тази доминираща височина те 

обстрелвали районите на работническата класа в Атина. Така Чърчил и 
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поредица от англосаксонски лицемери възстановили гръцките 

фашисти да управляват Гърция с оръжие за следващите четиридесет 

години. По същия начин подкопаните победители на съюзническите 

сили превъоръжили японските войници, за да продължат да заемат 

като гарнизон по-голямата част от Югоизточна Азия, след като Япония 

се предала срещу местните националисти. 

Мнозина неактивни вече нацисти станали правителствени 

функционери в следвоенна Европа. Бушидобои бързо възстановили 

корпоративното си господство над Япония. Преди и по време на 

войната БундесБанк управлявала нацистите - можете да се досетите. 

Тези дни е финансовата сила на Европа. Американската секретна 

служба погълнала 1500 бивши гестапо оперативни служители, когато 

се превърна в ЦРУ - над и извън бившите нацистки ракетни учени. 

Японските майстори на геноцида, заразили безброй китайски и 

съюзнически затворници с чума, антракс и други епидемии, са били 

помилвани в замяна на лабораторните им бележки. Кой знае колко още 

въплътени демони станали ценни служители на НАТО? Излишно е да 

казвам, че руските сталинисти били също толкова приспособими към 

злото. 

През 1693 г. френска армия превзела Хайделберг. Французите 

опустошили Германия с насилие, еквивалентно на Тридесетгодишната 

война (нищо чудно, че германците се върнаха по-късно и поискаха 

отплата). Три години по-късно руснаците завзеха Азов. Оманът взе 

Момбаса през 1698 г., същата година Палас Уайтхол изгорял. През 1703 

г. шведите отново завзеха Варшава. Алжирците завзели Оран през 1709. 

Френските войски разрушили Рио де Жанейро през 1711. През 1716 г. 

фанатичните ламаисти джугарски монголи разрушили свещения 

център на ламаистите в Лхаса, столицата на Тибет. През 1720 г. 

китайците завзели Турфан и Урумчи. Копенхаген изгорял през 1728 г. 

Константинопол претърпял големи пожари през 1729, 1756 и 1782 г. 

Персите разрушили Делхи през 1736 г. Те завзели Балх, Газни и Кабул 

през 1738 г. Те унищожили Делхи и цялата могул империя през 1739 г. 

Те завзели Бухара и Хива. През 1751 г. Монс превзел Ара, столицата на 
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Бирма. Шест години по-късно бирманците завзеха Пегу, столицата на 

Мон. Москва е изгоряла през 1752 г. Бамбарите са превзели Тимбукту, 

Дженне и Бамако през 1755 г. Руснаците превзели Азов през 1783 г. Като 

част от британското завладяване на Индия, лорд Корнуолис опожарил 

град Бангалор. Така той „възвърнал“ своята военна репутация 

„замърсена“ от поражението си в Йорктаун.Тази приказка за 

безсмислено унищожение направи ли очите ви вода и кръст още? Дали 

нещата са станали малко размазани? 

Почти всеки европейски, турски и персийски град е бил обсаден, 

ограбен и / или изгорен през този период - привидно за най-добрия 

начин да се покланят на Бог. Лисабон - столица на процъфтяваща 

морска империя на двеста години - беше унищожена в една ясна 

неделна сутрин през 1755 г. от масивно земетресение, приливна вълна 

и буря. Волтер отбеляза тази извадка от Божията привързаност в своя 

роман Кандид. 

Основателят на афганистанската династия Дюрани превзел Делхи през 

1756 г. и отново през 1760 г. През същата година руснаците изгорили 

Берлин. През 1765 г. Харвардският колеж изгорял заедно с 

библиотеката си, унищожавайки над 90% от книгите си. Библиотеката 

на Нансоу в Принстън изгаря през 1802 г. Бирманците превзели Аюта 

през 1767 г. През 1775 г. туарегите завзели Тимбукту. През 1799 г. 

французите превземат Неапол, отново с щурм. В края на 1700 г. 

фанатичните уахабийски племена нахлуват в Тарим, арабски град, 

помещаващ  365 джамии и много библиотеки. Между нападението и 

епидемията на бели червеи всяка книга в града била изгубена.Почти 

всеки европейски и средиземноморски град понесъл значителни щети 

по време на Наполеоновите войни. Армията на Уелингтън, например, 

превзела Баядоз през 1811 г. - имитирайки Наполеон и неговите 

маршали, чиито войски разграбили всеки град, който нападнали. През 

1812 г. руснаците изгорили Москва под Бонапарт. През 1811 г. бе 

изгоряла библиотеката на Монсеррат манастир. През 1814 г. 

британците завзели Вашингтон ДК., търсейки отмъщение за 

еквивалентна жестокост, извършена от американците срещу 

канадската столица Торонто, те изгорили Белия дом и сградата на 
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Капитолия. В тези сгради се помещавала първата Конгресна 

библиотека. По-късно тя бе заменена от библиотеката на Томас 

Джеферсън. Торнадо се извило в града; убило и осакатило повече 

британски войници, отколкото неефективна американска съпротива на 

този ден.  

През 1820 г. сиамците бяха обезпокоени от неясни слухове, че 

британците са на път да ги нападнат, вероятно с помощта на Лаос. Те 

нахлули в Лаос и изгорили всяка публична структура във Виентян, 

столицата на Лаос. Те изгорили живи в гигантски клетки от бамбук 

всеки затворник от Лао, който не станал роб. 

Кантон изгорял през 1822 г. Архивите на Макао били унищожени от 

пожар през 1825 и 1885 г. През 1827 г. Дагоме завзел Уадха. През 1828 

г. руснаците ограбили фината библиотека от Ардебил, столицата на 

Азербайджан. 

 Ню Йорк изгаря през 1845 г. Парламентните сгради на Монреал били 

унищожени от пожар през 1849 г., както и Рангун, Бирма, през 1850 г. 

През 1851 г. останалите две трети от колекцията на Джеферсън 

изгоряли заедно с по-голямата част от втората библиотека. на 

Конгреса; същото е и в Сан Франциско. Токио е изгорен през 1857 г. 

Наред с много други градове, Нанкин е бил разрушен по време на 

въстанието на Тайпинг. През 1864 г. неговата великолепна 

порцеланова пагода, дворецът Хонг Ксихуан и дворецът Минг са 

разбити. Виксбърг, Тенеси; Джаксън, Мисисипи; Атланта, Джорджия; 

Лорънс, Канзас; Колумбия, Южна Каролина; Ричмънд, Вирджиния и 

други американски градове претърпяли същата съдба по време на 

американската гражданска война (1860-65). Град Квебек изгорял през 

1866 г. По време на южноамериканската война на тройния съюз (1865-

70) бразилската императорска армия превзела Асунсион, Парагвай, 

90% от всички мъже в Парагвай умряли и този геноцид бил 

финансиран от британците. Те завзели Националната библиотека на 

Рио де Жанейро, където останките й са били държани в тайна. От 23 

август 1870 г. прусаците решили да изгорят Страсбург с запалителни 

снаряди от обсадната им артилерия, заедно с картинната  галерия, 
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градската библиотека, пълна с древни съкровища, храмът Хугенот 

Неуф и по-голямата част от покрива на катедралата. Германска 

репетиция за бъдещи безчинства от този вид, имала за цел да принуди 

чората да се предадат, което само предизвикало местната съпротива. 

Френска комунарска тълпа изгоряла библиотеката на Туилери в Париж 

през 1871 г. с 250 000 книги. Великият огън в Чикаго се станал през 

същата година; Година по-късно Бостън изгорял. През 1882 г. Чили 

конфискувала Националната библиотека на Перу и прехвърлила 

съдържанието и от Лима в Сантяго.От средата на 1800 г. насам се 

установило, че подт предлог на  някакво извинение или друго  почти 

всеки град на Земята бил унищожен. Например, британските войници 

изгорили Бенин, столицата на една империя най-малко 

шестстотингодини. Неговото великолепно изваяно дърво и 

произведения на изкуството от бронз били възстановени едва наскоро. 

Месина, Сицилия е погълната от чудовищна приливна вълна през 1908 

година. Цялото преброяване на САЩ през 1890 г. било изгорено през 

1920 г. Година по-късно в Дъблин средновековните архиви на 

Ирландия са били разрушени по време на Великденското въстание. 

През 1922 г. младите турци изгорили град Смирна и изпратили 

гръцкото малцинство да се върне в Гърция заедно с гръцката армия, 

съпровождаща ги за защита. Тази жестокост, продължение на тяхната 

супер-ефективна, футуристична кампания съблюдавана от германци, 

имала за цел да унищожи всеки турски арменец (поне един милион от 

тях от 1894 до 1915 г.). Кой знае колко арменски православни църкви, 

семинарии и библиотеки избухнали в пламъци? Ататюрк осиновил два 

арменски сираци. 

Всеки път, когато човешката алчност и жестокост не се справили със 

задачата, естествената катастрофа направила трика. Например, 140 

000 души и безброй документи са загинали, когато земетресение и буря 

изпепелили Токио през 1923 година.Библиотеката на Университета на 

Вирджиния изгоряла в началото на 20-ти век. Подобно е и 

италианската национална библиотека в Торино, изгоряла от 

електрически пожар през 1904 г. Най-малко 100 000 артикула от 320 

000-книжната колекция избухнали в пламъци, включително много 
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безценни ръкописи и цялата й ориенталска колекция. На 19 февруари 

1938 г. пожар в Уест Пойнт унищожил библиотеката и огромно 

количество американски исторически документи. 

Основните библиотеки и колекции, унищожени от войната през 

миналия век, включват, но не се ограничават до: Пекин, Порт Артър, 

Лувен, Нойон, Амиен, Ипре, Арас, Суасон, Салоника, Реймс, Камбре, 

Белград, Смирна, Киев, Вилна, Минск , Шанхай, Сухов, Нанкин, 

Герника, Мадрид, Нанкин, Варшава, Краков, Амстердам, Ротердам, 

Ковънтри, Лондон (където 60% от военните архиви на Първата 

световна война във Великобритания са били унищожени по време на 

Блиц), Валета, Бенгази, Триполи, Белград, Минск, Витебск, Киев, 

Виасма, Смоленск, Брянск, Одеса, Уман, Харков, Севастопол, Ростов, 

Сталинград, Белгород, Будапеща, Анкона, Неапол (където 

отстъпващите нацисти изгориха 80 000 тома от Кралското общество), 

Пиза, Милано, Кан, Сейнт Назер, Брест, Мец, Арнем, Хамбург, Берлин, 

Дюселдорф, Кьолн, Есен, Дрезден, Хайделбург, (почти всеки 

германски, японски, източноевропейски и източен китайски град бил 

изравнен, както и много други в останалата част на Европа, Мандалай, 

Рованиеми, Тарту, Манила, Токио, Нагоя, Кобе, Оса ka, Йокохама, 

Шури, Рангун, Хирошима, Нагасаки, Сеул, Пхенян (основана през 1122 

г. пр. Хр.; опустошен от японците през 1592, 1894 и 1904; и от 

американците през 1951 г.), Йерусалим, 

Порт Саид, Ханой, Хюе, Пном Пен, Йоло, Белфаст, Бейрут, Амритсар, 

Дубровник, Сараево, Вуковар, Грозни, Кабул и Багдад. По време на по-

големия пароксизъм европейските фашисти изгаряли всяко писание на 

иврит и идиш, всеки кириличен текст и икона, които открили в Русия, 

както и всяка прогресивна книга, която могли да намерят навсякъде на 

всеки език. Загубата от унищожение възлиза на стотици милиони 

книги. ― Най-обширните съветски депортации, обаче, били 

извършени, когато съветските войски освободили територията през 

1943-44. 

Засегнатите били малцинствата, живеещи на северния склон на Кавказ 

и на западния бряг на Волга, които запазили собствените си езици и 
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религии, предимно исляма, но също и будизма, и които до голяма 

степен не били засегнати от силно славянските и православни елементи 

на Руската култура ... Общо около 1 200 000 били засегнати. През 1943-

44 г. руснаците изпратили стотици хиляди войници за насилствено 

преместване на тези хора в камиони за добитък с малко или никаква 

храна и вода. Вероятно около 500 000 души загинали в транзита или 

впоследствие в ГУЛАГ. Съветските власти премахнали всички 

позовавания за тези хора и всички материали на техните писмени 

езици били унищожени. “Клайв Понтинг, Армагедон, Рандом Хаус, 

1995 г., стp. 223. Курсивно мина. 

Тези хищнически тактики не са уникални за съветската Русия. 

Напротив, те са съвместими с оръжейните мениджъри като цяло. Евро-

американците третирали американските индианци с еднаква нежност. 

Например те забранили на индийските деца да говорят на майчиния си 

език, докато ги принудилит да посещават училища. Други империи 

третирали етническите си малцинства също така безсрамно, ако не и 

по-зле. Библиотеката на Джафна, Шри Ланка, която съдържаше 97 000 

тома до голяма степен тамилска индуски култура, беше разрушена от 

будистките, доминирани от Синалеш правителствени сили през май-

юни 1981 г .; преустроената и старателно възстановена библиотека била 

нападната отново през 1983 г. и разрушена през 1985 г. Библиотеката в 

Хама, Сирия, беше разрушена през 1982 г. През 1983 г. пожар 

унищожил колекцията на Свети Михаил в Австралия. Обществената 

библиотека в Лос Анджелис изгоряла през 1986 г. През пролетта на 

1988 г. шиитска библиотека в Техеран бе унищожена от едина от 

наслуки изстреляна ракети на Саддам Хюсеин. Били унищожени много 

незаменими, хилядолетни текстове. През 1989 г. пожар изравнил 

Руската библиотека на Академията на науките на остров Василиевски. 

Китайците унищожиха големия манастир Гандем, извън Лхаса, през 

60-те години. Без оправдания оттогава те са разбивали почти всеки друг 

тибетски манастир. Стогодишно наводнение и последващ пожар през 

1995 г. унищожили архивите наГранд Форкс Хералд в Северна Дакота. 

На 21 септември 1996 г. библиотеката в Линкопинг, Швеция, била 

унищожена от пожар. Манастира Такастан, най-големият будистки 
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манастир в Бутан, претърпява същата съдба на 19 април 1998 г. На 10 

юни 1999 г. държавният културен център на Кашмир изгаря. 

Университет на Калифорния(ХСС) Библиотеката на Хейуърд е 

подпалена през май 2000 г. В Амбон, остров Молукас в Индонезия, 

кампусът на християнския университет беше запален през юни 2000 г. 

Иракската библиотека в Басра изгоряла по време на американската 

инвазия през 2003 г .; въпреки че нейният главен библиотекар, Алия 

Мохамед Бейкър, успял да спаси 70% от колекцията си с помощта на 

героични местни жители. 

 

markmulligan @ comcast.net Learner, begin. 2017 

http://learnerpeaceworld.com/130BURNINGLIBRARIES1.htm  

Все още не сме разгледали внимателно  20-ти век, но мисля, че сте 

прочели достатъчно. През 20-ти век сто милиона души са загубили 

живота си като пряк резултат от войната, а още сто милиона души са 

загубили живота си като косвен резултат от войната.Същите хора, за 

които Марк говори, са същите хора, които финансират тези войни и 

създават толкова много човешки страдания сега. 21-ви век също 

започна с войни в Ирак, Либия, Афганистан, Сирия, Израел и 

Палестина. Същата история само че един век по-късно - отново и 

отново. 

Когато преминавате през собствения си процес и започвате да се 

лекувате, ще откриете истината, защото всичко е написано вътре в нас. 

Моят отговор на много всевъзможни въпроси за всичко това е „Синята 

кръв“, резус-отрицателната кръв.Тя е напълно несъвместима с 

човешкото тяло. Да, има много отлични качества за този кръвен тип, но 

за съжаление разрушава любовта, живота и светлината, която е в 

нашите тела.От научна и медицинска гледна точка има много статии по 

темата за резус-отрицателния кръвен тип, някои от които гласят:- 

Когато жена с резус-отрицателна кръвна група е бременна за втори път 

с резус-положително бебе, нейните антитела могат да атакуват 

червените кръвни клетки на бебето. "- „Кръвта на бременна жена, 

http://learnerpeaceworld.com/130BURNINGLIBRARIES1.htm


 
 

 
107 

страдаща от Rh отрицателна, може да бъде напълно несъвместима с 

положителен резус кръв на бебето, което носи. Подобна ситуация може 

много често да провокира собствената кръв на майката да произвежда 

потенциално смъртоносни антитела, които са предназначени да 

атакуват кръвта на плода. С други думи, положителното бебе се 

възприема от негативната имунна система на майката като нещо 

враждебно, нещо не съвсем така, както трябва да бъде. За всички 

намерения и цели, нероденото дете се смята за нещо чуждо и за нещо, 

което трябва да се избави при първа възможност. Още по-тревожен е 

фактът, че колкото повече пъти жената забременява, толкова по-

мощни и преобладаващи са смъртоносните антитела. Накратко, тялото 

на майката намира начини да направи процеса на опит за убиване на 

плода все по-мощен, бърз и ефективен при всяка следваща бременност. 

Сякаш има нещо дълбоко древно и нечовешко, кодирано в нашата ДНК, 

което вижда положително и отрицателно като остро различно един от 

друг и никога не е предназначено за обединение. "- Когато тялото на 

Rh-отрицателната майка открие Rh фактор в кръвта на бебето и развива 

антитела, за да се защити (тялото вижда Rh фактора като инфекция.) 

Антителата преминават през плацентата, за да се борят с Rh-

позитивните клетки в тялото на бебето.  Тъй като антителата 

унищожават червените кръвни клетки, бебето става анемично, което 

може да доведе до усложнения като жълтеница, сърдечна 

недостатъчност, разширяване на органи и вероятно смърт. След като 

Rh-отрицателната майка е била изложена или чувствителна към Rh-

позитивната кръв на детето си, процесът на изграждане на множителна 

армия от антитела е започнал. Тези антитела ще изчакат следващата 

бременност и след като се разпознаят Rh-позитивните клетки, 

антителата се програмират да атакуват. Без медицинска намеса 

всичките ви последващи бременности са изложени на риск да се 

самопрекратяват от тези антитела. "Много различни просветени 

общества по света ще открият това в своя собствена вреда. Щом 

откриете отговора, ще изглежда, че ви очаква смъртна присъда. Така 

или иначе има смъртна присъда, защото написаното в ДНК на Синята 

кръв е програма на смъртта. Той работи, защото ни разединява от Бога 

- той ни откъсва от нашите майки и бащи и затова ни откъсва от Отец 
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Небе и Майка Земя; ние просто не получаваме енергията, от която се 

нуждаем за живота. 

Щом веднъж имате тази енергия, която се движи през вас от Майката 

Земя или Отца Небе, кой знае колко време можете да живеете! И така, 

зад въпроса за Синята кръв трябва да се разкрие тайната на вечния 

живот в това физическо тяло. 

Щом успеете да получите подаръка на вечния живот, ще започнете да 

се развивате по съвсем различен начин. Ще бъдете изпълнени със 

светлина и любов - винаги. Това ни държи живи - светлина и любов. 

Това, което поддържа резус-отрицателните живи, е смъртта и 

негативните енергии. Ето защо Земята трябва да се държи на много 

ниска вибрация, за да се гарантира, че Сините кръвни могат да 

управляват и че ние не се развиваме напълно - че умираме, преди да 

сме напълно развити. 

След като бъде напълно развит, човек с нормална кръв ще може да 

живее толкова дълго, колкото си избере. Не мога да докажа това, но 

погледнете Стария завет на Библията и ще видите, че някои от хората 

са живели  повече от деветстотин години. 

Това се случило много преди Ева да спи с някого със Синя кръв. Ако 

разгледаме теориите на Дарвин и разберем, че е имало време, когато 

сме еволюирали от човекоподобни маймуни в хора, по време на този 

етап от нашата еволюция е възможно първата (почти) човек жена да се 

е съвкупила със Синя кръв. 

Влезте в маймуната резус: 

Но една от най-големите пазени тайни в „белия“ свят на медицинската 

наука е другата кръвна група, група, която е изключително 

„европейска“. Тази група се нарича RH-FACTOR. RH обозначава 

RHESUS, а резус е съкращение за RHESUS МАЙМУНА. RH-факторът е 

плазмичен аглутининово антитяло, което за първи път било открито в 

кръвния поток на маймуните Резус, чийто произход може да бъде в 

Северна Африка и Азия, но чийто основен корен е екваториална 
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централна Африка. Според някои бели генетици и био-химици, анти-

тялото на аглутининовата структура е хибридна структура, която 

предполага, че маймуната резус се класифицира като „макак-мулата“, 

което означава „смесен произход“ или „смесена порода“ или 

произведени от полове на различен вид “. Сега първо и основно 

правило, съвокупление помежду различни животински видове 

НИКОГА не се случва и  научно е неестествено! Да кажем, че никога не 

сте виждали порода Вълк да се разпложда с хиена, или лъвска порода с 

Гепард. 

 "Разбира се, не всяка горила и маймуна имат тази кръв - нито всеки 

човек. 

Не забравяйте, че на Ева беше казано: „Сега светът ще познае и доброто 

и злото.“ 

Планирано ли беше това, преди да се развием като хора? Кои видове 

биха могли да се оплодят с маймуна в далечното минало? Дали този вид 

е бил дори на тази Земя? Това, което е сигурно е, че светът наистина 

познава и доброто, и злото. 

                                

                           СИСТЕМАТА  

 

“Всичко е назад; всичко е с главата надолу. Лекарите разрушават 

здравето, адвокатите унищожават правосъдието, университетите 

унищожават знанието, правителствата унищожават свободата, 

основните медии разрушават информация, а религиите унищожават 

духовността.” Микаел Елнер 

Всеки аспект на системата е в пряко противоречие с нашата съзнателна 

природа. Нашата природа е тази на любов, но всеки аспект на системата 

е напрежение. Всяка система ни наранява по един или друг начин 

психически, емоционално или физически . Колкото по-нагоре отиваш 

в йерархията - където се вземат важни решения - ще видиш, че нещата 

са все повече и повече съсредоточени в ръцете на малцинството. Тези 
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решения служат на тях а не на човечеството като цяло. 

Системата е устроена по такъв начин, че 99% обслужват 1%, и прави 

това по такъв начин, че не можете да го видите, докато не погледнете 

много внимателно. Дори когато видите това отблизо, ще почувствате, 

че много малко можете да направите. Започвате да разбирате, че това е 

един много несправедлив свят и че нашето общество и система са пълни 

с лъжи. Нито един от различните аспекти на системата всъщност не 

прави това, което те ви карат да вярвате, че правят. 

Нашето съзнание е подтискано по много начини, без да ни е известно. 

Системата ни кара да мислим, че това, което правим, е правилно за себе 

си и за обществото като цяло. Тя дори прави служителите в рамките на 

различните правителствени системи да смятат, че това, което правят е 

добро и правилно, когато в действителност това е в противоречие с 

нашето естествено състояние на съществуване и дори направо вредно. 

Системата е в противоречие със съзнанието. Системата има нужда от 

„бързо заспиване“, за да функционира. Още по-лошо е, че всъщност 

трябва да бъдем доведени до умствена болест и слепота. 

Но това е състоянието на света днес - заспал и засмукан от конкуренция, 

лъжи и нечовещина. Това е свят, в който системата (на всяко ниво) ни 

казва една лъжа след друга. Системата осигурява състоянието ни да сме 

травматизирани на много нива, така че да приемаме думите на нашите 

„майстори” и да не можем да следваме собствените си сърца или да 

живеем в истина. 

 

                           ВОЕННА 

Прекарах тридесет и три години и четири месеца в активна военна 

служба като член на най-пъргавата военна сила на страната, морската 

пехота. Служих във всички наредени РАНКОВЕ от втория лейтенант до 

генерал-майор. И през този период прекарвах по-голямата част от 

времето си като висококачествен мускулен мъж за Големия бизнес, за 

Уолстрийт и за Банкерите. Накратко, аз бях рекет - гангстер за 
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капитализма. ~ Смедли Д. Бътлър ~ 

„Семейството“ е основата на нашия свят. Когато един млад мъж или 

жена (или доброволно или по задължение) се присъедини към армията 

или друга военна служба, те автоматично се дисконектират от 

семействата си. Тези мъже и жени никога повече няма да бъдат 

същите.Когато казвам „мъж“, всъщност имам предвид „момче“. 

Обикновено тези неща се случват на около седемнадесет години, преди 

момчето да стане мъж. Той е предал живота си на други хора, за да 

„служи и защитава” хората, които никога не е срещал. Това е твърде 

млада възраст, за да носи такива тежки отговорности или да бъде 

изключено от семейството си. Когато мъж или момче влязат във 

военните, той се научава да убива. Това е нечовешко поведение и в най-

добрия случай антисоциално. Веднага нещо трябва да умре в мъж или 

момче, за да се случи това - за него да иска да убива. Проблемът е, че 

когато напусне военната си служба, той няма да си възвърне 

съзнанието, което е имал преди това, преди да се присъедини към 

военните. Ако такъв човек признае, че е загубил „нещо“ (като съзнание, 

състрадание - може би по отношение на семейството, 

взаимоотношенията и любовта) в присъединяването към военните, но 

след това иска да възстанови това „нещо“, това може да отнеме години 

и години вътрешна работа .Тези хора, след като са се присъединили към 

военните, ще са преживели твърде много негативизъм и никога повече 

няма да бъдат същите отново. 
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Ако човек действително види някакво действие в „ полетата на 

убииства“, то е много вероятно той да загуби сърцето , духа и душата си 

- и това става преди да е бил физически увреден по някакъв начин. Но 

това, което ме притеснява, са раните, които не могат да се видят. След 

като човек загуби сърцето, духа и душата си и развие посттравматично-

стрес-разстройство (ПТСР), той никога повече няма да бъде същият. За 

този тип хора ще бъде много трудно да намерят истинска любов, радост 

и щастие - такова, което ще позволи на сърцето да бъде отворено и 

свободно. 

Трябва също така да осъзнаем, че днес се водят много войни с публични 

средства за частни цели. Това се случва в Афганистан, Сирия, Йемен, 

Либия, Ирак и Украйна. Тези войни не са за любов и справедливост, 

или за някаква друга крайна причина, за която си струва да рискуваш 

живота и крайниците.Страните, в които се водят тези войни, никога 

(поне не след Втората световна война) не са представлявали 

екзистенциална заплаха за нациите, които са финансирали и одобрили 

тези войни, а именно САЩ и Обединеното кралство. Тези войни са 
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водени за пари, петрол (което е пари) и вероятно за съзнание. 

Аз повдигам въпроса за „съзнанието”, защото военните, на най-високо 

ниво, се управляват от институцията (господарски елит). Военните са 

фантастичен начин да запазите не само вашия враг травматизиран и в 

отсъствие на съзнателност но и войниците, които са въвлечени в тези 

конфликти. Те се завръщат с тази травма и безсъзнателност обратно в 

родината си и при семействата си, и на свой ред ги поставят и тях в това 

състояние. И всичко това в името на Институцията. 

Големият враг на Институцията е любовта. Любовта започва в 

семейството. Веднъж щом човек бъде научен да бъде омразен и да 

убива, трудно е да се извади тази енергия от него. 

Казва ни се, че имаме нужда от военни средства, за да запазим нашия 

свят безопасен. В действителност военните правят точно обратното и 

подлагат всеки, който е във война на опасност. 

В този ден и век  войните са за стоки, ресурси, петрол и съзнателност. 

Започването на война е голям бизнес. Военно-промишленият комплекс 

произвежда всички оръжия, затова той има интереси във войната - 

колкото повече войни, толкова повече печалби. 

Това е много болезнена ситуация - хората лобират правителството да 

започне войни от името на компании, които произвеждат военно 

оборудване. В днешния свят войната е станала голям бизнес. Само 

истински психопати биха могли да участват в такъв бизнес - Пентагонът 

и военните са на най-ниското ниво на съзнание. 

Мотото на военните е „да разделяш и да завладяваш”. 

След като тази енергия намери пътя си към нас (и ще стане, ако някой 

от нашите родители или предшественици е бил военен тази енергия ще 

се влее в нас и ще остане в нас, докато не бъде освободена. Това 

означава, че ще има един аспект от нашата личност или един аспект от 

нашето семейно съзвездие (събирането на взаимоотношения в рамките 

на конкретна семейна единица, например; връзката майка-дъщеря), 

които ще искат да ни разделят и да ни победят като семейство. В нашата 
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психика ние сме фини същества и така военните контролират нашето 

съзнание. 

Когато мъжете напускат армията, има малко или никакво „духовно 

изцеление“ или начин да се прогонят от тях тъмните „военни енергии“. 

Тази ситуация е преплетена и с други аспекти на системата. В миналото, 

сред местните племена; когато човек отидел на война, той нямало да 

бъде допуснат обратно в своето племе, докато не освободи цялата тази 

„военна  енергия“ и раните му излекувани напълно. Тук шаманът  

играел ролята си. 

През цялата история военните унищожавали местните култури и 

тяхното разбиране за този вид алтернативна медицина. Заменихме 

шаманите и тяхното лекарство с „медицинска и религиозна система“, 

която не може да разреши тези проблеми. Всъщност военните 

унищожиха по-голямата част от знанията получени от тези местни 

култури. 

Можете да видите колко глупаво е това - тези, които наистина могат да 

ни помогнат, са били унищожени от тези, които се нуждаят от помощта. 

Според този шамански тип природна медицина би трябвало да живеем 

сред любящи и спокойни семейства, на изобилна земя, каквато е била  

Америка преди петстотин години. Тогава имало много малко войни. 

Техните лекарства били насочени към постигането на мир в психиката, 

което от своя страна водело 

до физическо изцеление и много по-малко алчност или необходимост 

от всички тези ресурси, за които сега се бори Институцията. 

Човек трябва да постави под въпрос глупостта на горните действия. 

Трябва да признаем, че тези, които са на върха на пирамидата, имат 

много различен дневен ред от дневния ред на 99%. Действията на 

военните са като цяло зли и унищожават много 

красиви неща, които принадлежат на този свят, включително 

лекарството, което помогна на местните жители да поддържат здравия 
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си разум с хиляди години. 

Това повдига и друг въпрос за това кой всъщност се бори с тези войни. 

Казва ни се, че това е една нация, която се бори срещу друга, но цялото 

население е замесено в това. 

Какво или кой е силата зад американското правителство? Защо трябва 

да се водят толкова много войни в Близкия изток? Наистина ли тези 

подстрекателски войни са в името на народа или тези войни в името на 

институцията или „частното предприятие“, което има финансовата 

власт да влияе на правителството? И какво точно е правителството? 

Правителството наистина ли е в полза на хората? 

Не е имало война, която Америка да е водила откакто Гражданската 

война, която да се дължи на екзистенциална заплаха за Съединените 

американски щати. Съединените американски щати винаги са търсили 

войни по света. За какво?Има твърде много власт в ръцете на малцина. 

Тези, които контролират военните, контролират медиите, които 

контролират нашите умове и начина, по който мислим. И така, медиите 

ни манипулират да мислим, че сме в някакъв сценарий на „нация под 

заплаха“ от друга нация някъде другаде по света. Но това никога не е 

вярно. 

Обикновеният човек просто иска мирен живот. Какъв е дневният ред? 

Обикновеният човек се чувства така, сякаш е част от нация, но дали 

това наистина е вярно? Когато 1% от населението притежава 99% от 

богатството на страната, какъв народ е това? Звучи повече като мафия. 

Това не е нищо друго освен лъжа - претендирайки, че има демокрация, 

където няма такова нещо. 

Съществува и въпросът за кармата. 

Когато един човек убие друг; това е лошо поведение в очите на 

любящия Бог. Има две различни ситуации, в които войниците могат да 

се окажат. Една от тях е, че те защитават суверенната територия на 

собствената си нация. Втората , че те участват в чужди войни на чужда 

почва, извършвайки военни престъпления срещу местното население, 
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без дори да са близо до собствената си територия. 

Първият сценарий вероятно ще направи по-малко сурова кармата, тъй 

като воюването и убийството се извършват в името на защитата. 

Вторият вероятно ще изпита по-сурова карма, тъй като те са там, където 

не би трябвало дори да бъдат, убивайки хора, които не са направили 

абсолютно нищо лошо. 

Също така е възможно един баща да създаде карма за себе си, ако 

позволи на сина си да се присъедини към военните преди да настъпи 

зрялост, като абсолютната минимална възраст трябва да е на двадесет 

и една години. 

Финансисти на тези войни, политици, които гласуват за война, и онези, 

които подстрекават война, докато притежават фабрики, които 

произвеждат военно оборудване, трябва да очакват да платят цената в 

този живот и други. Войните са много мръсна игра и тя може да 

съществува само когато съзнателността на света се държи на ниски 

нива. 

Баща ми беше във войната и много от моите предци. Трябваше да 

освободя много военна енергия. Много интересно е да се види; 

обработката от моите предци. Видях бойни кораби, военни самолети, 

ракети, самолетоносачи и всички подобни неща вътре в мен. В 

началото моите предци не искаха да освобождават тези енергии. Те не 

можеха да си представят живота без войните. Трябваше да ги убедя, 

един по един, да се откажат от военната си енергия. Те се страхуваха и 

искаха да се борят за онова, което е правилно или грешно. В резултат на 

всичко това бях доста ядосан и винаги агресивен. Вътре в мен винаги 

имаше вътрешна война. 

Влезе ми идея в главата , че трябва да отида в ада. Нямах представа 

защо. Въпреки това отидох да посетя шаман в Бразилия. Казваше се 

Стан. Казах му, че търся мъж, достатъчно силен, за да ме заведе в ада и 

обратно.И така, един ден той ми даде кратка лекция за мястото, където 

е живял, и ми каза, че мястото е „живо” - каквото пожелаете за вас, ще 

получите. Не знаех защо искам да отида в ада по това време, но сега 
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знам. 

По-късно през деня той ме заведе на поляна в долината, където 

живееше. 

Наблизо имаше езерце с бамбук, а зад мен беше джунглата. Стан 

държеше змия и тръба в ръцете си. Каза ми, че ще ми даде "Орлови 

изстрелчета". Имач вече опит, така че знаех какво предстои. В ръката 

си имаше тръба; около 250 милиметра дълги и около 12 милиметра в 

диаметър. В края и беше вкарана по-малка тръба; около 25 милиметра. 

Той напълни малката тръба със смлян тютюн - наречен "Хаппе".Преди 

да го издуха през тръбата в носа, той ми каза: - Къде искаш да отидеш? 

Чух лек глас в главата си. Той каза: "Искам да отида в ада."Стан издуха 

прахта в носа ми. Затворих очите си, но видях оранжевите искри да 

летят из главата ми. След това той презаредил тръбата си с емфие и го 

издухал в другата ми ноздра. 

Веднага започнах да крещя. Едва ли можех да се изправя; Трябваше да 

се принудя да се изправя. Можех да дишам само чрез хипервентилация 

- трудно беше дори да се опитам да се изправя. Аз крещях: "Измъкни ме 

от това място. Аз не принадлежа! Моля те, измъкни ме оттук - помогни 

ми, помогни ми! Това място е зло. Аз не съм зло. 

Шатрата ми извика: "Призови Духа на вятъра да ти помогне." Затова 

изкрещях на вятъра: "Духът на вятъра, помогни ми - помогни ми!" 

Продължавах да крещя и да крещя вятърът, за да ми помогне, и дойде 

вятърът.Духът на вятъра дойде като вихър. Погледнах към небето и 

видях, че вятърът е взел всички листа в небето; небето беше пълно с 

листа. Мислех си за себе си, никога преди не съм виждал това. Бях в 

прекалено много шокирано състояние, за да мисля ясно.В крайна 

сметка, въпреки че вятърът изчезна и Стан ми извика: "Обади се на 

Духа на бамбука, за да ти помогне." Затова започнах да крещя на Духа 

на бамбука. - Помогни ми, помогни ми, Духът на бамбука! Моля, ела да 

ми помогнеш - измъкни ме оттук.Трябваше да поддържам 

хипервентилация, за да се изправя. В един момент бамбукът (който е с 

диаметър около 75 мм) изведнъж се напука. Видях Стан - той просто 

обърна гръб и си тръгна. Знаеше, че бамбукът се е пожертвал за мен и 
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ме е измъкнал от ада. 

Сега знам причината, поради която трябваше да отида в ада. Баща ми 

бил на седемнайсет, когато отишал на война. На осемнадесет години, 

през 1944 г. той е бил в британските сили, пресичащи река Рейн в 

Германия. Германците заровили в капани британските и 

американските сили - всички приятели на баща ми умряли. Сержантът 

му имал куршум направо през главата му. Баща ми бил застрелян в 

раницата си и успял да оцелее. Той нямало да говори за това 

преживяване, но трябвало да върви шест мили над мъртвите тела, за да 

се измъкне от това място. 

Затова трябваше да отида в ада; духът на баща ми нямаше да ме 

освободи, докато не изпитах ада, за да  разбера защо е бил такъв. Тази 

нощ той ме освободи и започна да ми помага от духовния свят по 

различен начин. 

През годините, когато си помислях за изцелителния си опит, понякога 

виждах баща ми да минава покрай мъртвите войници на земята. 

Виждах как духовете отчаяно търсят някой, за който да се хванат - те се 

привързали към баща ми. 

Това са нещата, които не можете да видите, докато не получите 

специални очи. Това са нещата, които никога не се излекуват. И тези 

енергии се движат от едно поколение към друго, докато не се разрешат. 

Наскоро имах визия за моето зачатие. Когато бях заченат, много от 

тъмните енергии, които влязоха в баща ми заради травмата на войната, 

излязоха от баща ми и от майка ми. Те обгърнаха искрата на живота, 

която бях аз. Отне ми повече от шестдесет години, за да освободя тези 

същества и безплътните същества. 

Сега знам, че тези субекти ще ме имитират, ще променят правилните 

ми решения и като цяло ще ме контролират. Поглеждайки назад, 

осъзнавам, че никога не съм имал свой собствен живот и че тези субекти 

ме използвали, за да получат това, което искат. Те ме държали в 

състояние на тревога и нервност; в състояние на негативност. Субектите 

се хранели от всякаква негативност в мен. 
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Аз също осъзнах, че тази ситуация с баща ми и войната са портал за 

извънземни същества да влязат в моята аура. 

Оттогава съм виждал снимки на сиви извънземни и напълно лъжливи 

структури (механични структури) около моето физическо тяло и в 

енергийното ми поле. На един етап от моето изцеление, вътрешността 

ми изглеждаше като сцена от филма "Междузвездни войни". 

Също така, в лечебния процес върху себе си, любовта щеше да отиде при 

тези същества и те ще я превърнат в омраза и тъмнина. Това е само част 

от това, което трябваше да преодолея в собствения си живот. 

Когато баща ми в крайна сметка напусна армията, той върнал пушката 

си и му било казано да си намери работа и да се грижи за себе си. Това 

- след като пожертвал живота си за кого, питам? 

Не е имало духовно изцеление за него - само редовни посещения при 

лекаря за неговата язва и проблеми със сърцето, без признание за 

посттравматичния стрес и увреждането на ума и здравето му. 

Малко преди да умре баща ми седях с него в любимия му либерален 

клуб. Седях с гръб към красив прозорец и баща ми седеше срещу мен. 

Той винаги гледаше през прозореца. Той никога не можеше да седи там 

и просто да присъства с мен. 

Но така или иначе - попитах го за войната. Той каза, че все още има 

видения за двама от неговите приятели, които са починали. Той каза, 

че никога няма да ги забрави. 

Баща ми обичагше да печели точки. Знаех, че той бе убил няколко мъже 

служейки в армията. Трябваше да излекувам тази ситуация. Извинения 

и прошка от убитите мъже - и семействата на убитите - бяха 

необходими. 

Има цена за всичко. Според моя опит, цената за един човек, който 

воюва, не свършва, когато войната свърши. Този човек и неговото 

семейство трябва да плащат тази цена всеки ден - много, много висока 

цена, която е липса на любов и състрадание.     
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Сега осъзнавам, че най-добрият съвет, който баща ми някога ми е давал, 

е да не се присъединявам към армията. Ще ви кажа същото. Не 

позволявайте на синовете, дъщерите, братята, сестрите или някой от 

вашето семейство да се присъединят към военните. Те няма да бъдат 

същите, когато се върнат у дома. 

За да обобщим - трябва да се предприемат три стъпки, за да се разбие 

войската: 

- трябва дапремахнем печалбата от войната. 

 - трябва да позволим на младите хора на земята, които ще носят 

оръжие, да решат дали трябва да има война.  

- трябва да ограничим военните си сили да служат само за  отбраната 

на дома. 

(Смедли Д. Бътлър - Войната е ракета:Анти военна класика от 

американския най-декориран войник). 
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                         МЕДИЦИНА 

 

Моят опит е, че ние сме светли вибрации и енергия. Това също е научно 

доказано; ако изсмучем цялото „пространство“ от нас, можем да се 

вместим в кибритена кутия. Има енергии в нас, които са много фини и 

аз не мисля, че те са много добре разбрани. Пространството между 

атомите не е само пространство - това е любов, божествен интелект и 

дух, които преминават през нас. 

Същото е във въздуха около нас, въздуха, който дишаме, и в цялата 

вселена. Вселената е жива, Вселената живее и диша - пее. Всички 

планети и небесни същества имат свой собствен резонанс, свой собствен 

звук и ние се нуждаем от това да тече през нас. 

Трябва да бъдем внимателни и да се пазим чисти; чисти от 

натрупването на токсини в телата ни. Ако телата ни станат прекалено 

токсични, вселената не протича, както би трябвало. 

Има много очиствания, които могат да поддържат чисти органи те на 

тялото ни. Това обикновено струва само няколко долара и трябва да се 

прави редовно. Според някои лекари, тези прочиствания ще ни 

поддържат здрави и, когато сме наистина болни, ще ни помогнат да се 

чувстваме по-здрави. 

Една от основните причини, поради която сме дошли в тази земна 

равнина, е да научим уроците. Болестта е поредица от уроци. Урокът се 

представя като някакъв енергиен блок в нас самите. Болестта идва, 

когато моделите на поведение не се разглеждат правилно; когато не 

работим по проблемите си. Медицинската професия като цяло не 

приема тези мисли и идеи (казвам „общо взето, защото има някои 

лекари, които приемат цялостен подход). 

Спомням си деня, в който се родих (спомням си пристигането си на тази 

планета, но това е друга част от тази книга). Денят, в който се родих, е 

може би най-трудният и най-болезнен ден в живота ми. За мен този ден 

е най-трудният аспект от живота ми, който подлежи на излекуване. 
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Роден съм в Англия. Тогава, в болницата, в която бях роден, сестрите 

практикували отнемане на бебето  от майката за двадесет и четири 

часа. Трябва да осъзнаете, че новородено бебе е било с майка си в 

продължение на девет месеца. Има някакъв специален вид връзка 

между майката и детето - дълбока вътрешна връзка - връзка, която 

трябва да бъде човешко право. Всяко дете трябва да има право да бъде 

напълно свързано с майка си. Тези двадесет и четири часа бяха най-

болезнените в живота ми. 

Така че, да, това беше труден и болезнен аспект на моята личност, която 

да се лекува. Новороденото дете няма никаква обосновка - няма 

възможност да „обясни“ обстоятелствата; то или обича или мрази. 

Когато лекарите или сестрите отделят новородено дете далеч от майка 

си, те прекъсват връзката между майката и детето. По този начин те 

блокират основната чакра, втората (сакрална) чакра и слънчевия сплит, 

защото детето просто се стяга със страх. 

Новороденото дете ще пита: „Къде е майка ми, къде е майка ми?“ Ако 

това е всичко, което бебето мисли и чувства по това време, то може да 

доведе до това, че първоначално то изпитва омраза към майка си, след 

като те се е родило, защото не близко до нея и не е хранено от нея. 

Често се чудя какъв човек може да направи такова нещо - какъв лекар 

или медицинска сестра може да направи такова нещо; отделяне на 

новородено от майка си за толкова голяма продължителност без 

причина? Споменах това на повече от един лекар. Те казаха, че 

решенията идват от администрацията. Друг лекар ми каза, че майките 

имат нужда от почивка. 

Лекари, бебето се нуждае от майка си през цялото време! 

Когато бебето е отнето от майка си, то се страхува; то се чувства ядосано 

и изгубено. Бебетата имат чувства. Вътре във вас, във вашата психика, 

тези чувства имат много сила. Когато станете възрастен, бебето, което 

сте били, има много сила да създаде реалност. Част от тази реалност 

може да бъде живот без истинско изобилие. Можеш да преживееш 

живота като роб или да откриеш, че непрекъснато се придържаш към 
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неща, които ти носят удобство, особено нови взаимоотношения. 

Проблемът често идва под формата на недоволство и гняв за всеки 

„удобство“, което се отнема от вас през целия живот, тъй като бебето от 

вътре плаче. 

Когато се роди бебе, първият човек, когото трябва да види, е майка си. 

Те трябва да погледнат в очите на майка си и в този момент да изпитат 

освобождаването на любовния хормон, окситоцин. Това освобождаване 

идва от майката и активира окситоцин при новороденото бебе. Ако това 

не  се случи - ако окситоцинът не започне да тече - бебето може да 

порасне, мислейки, че нещо не е наред с него. 

Бебето може да мисли, че те не е обичано и би могло да мине през 

живота, без да развие съпричастност и чувство. Това може да е периода, 

който е предпоставка за създаването на бъдещите психопати. Това е 

вероятно започването на омразата и объркването – бебето е 

откъснато от майка си. 

Така че, когато лекарят или медицинската сестра отнеме бебето от 

майката за един ден (с всички добри намерения), те не правят услуга на 

бебето и майката. И това може да е началото на безброй проблеми. 

Ако това се случи от поколение на поколение, то може да създаде 

голяма низходяща спирала за съзнание и любов в семейството, а 

следващото поколение вероятно ще преживее живота си без любов - 

любовта на майката. 

Помислете за цезаровото раждане. Това е метафизична вселена и нищо 

не е случайно. Въпросно е защото тази операция е кръстена на един от 

най-големите касапи на цялото човечество, Юлий Цезар. Този римски 

генерал бил човек, който изгорил Александрийската библиотека и 

извършил геноцид във Франция. Този човек е убил между четиридесет 

и осемдесет процента от френското население; това всъщност били 

магически хора, които той унищожил. В онези дни нямало петрол, за 

който да се бие. Френската нация, която  този човек е унищожил, била  

съставена от просветени хора, изпълнени с любов в сърцата си и 

свързани с тяхната земя. 
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Смята се, че думата „цезарово сечение“ е от римския език, използвана 

за думата „дисекция“. Твърди се, че тази процедура ( единственият 

начин за премахване на дете без смъртта на майката) е кръстена на 

Цезар. Но този вид операция се извършвала много преди той да се роди, 

но самата процедура е получила името си от него, защото по това време 

той е бил важен човек. Истинският отговор на въпроса защо тази 

операция е кръстена на Цезар, е спорен, но аз съм направил своето 

заключение и смятам, че те са избрали името на „касапин“, за да 

отговарят на процедурата „клане“. 

В Съединените щати почти една трета от всички раждания са цезарово 

сечение. Казва се, че някои жени избират тази операция, тъй като тя е 

по-малко болезнена от естественото раждане. Също така се казва, че 

някои жени се раждат по-тънки и по-малки, оттук и необходимостта от 

процедурата (дали нашите жените страдат от недохранване поради 

храната, която получават; с ГМО, антибиотици в месото - храна с малко 

или никаква истинска хранителна стойност?). 

Тези, които действително избират процедурата; знаят ли, че лишават 

детето си и себе си от специалната връзка, която обединява майката и 

детето - това, което е било предназначено да бъде създадено от болка и 

борба? Не бих посъветвал нито една жена да избере цезарово сечение 

вместо естествено раждане, ако не е абсолютно необходимо. С течение 

на времето това може да бъде изключително решение за което да се 

съжалява. 

Намирам този откъс от Пауло Коелю за интересно: 

Един човек прекарва часове, гледайки пеперуда, която се опитва да 

излезе от пашкула си. Тя успява да направи една малка дупка, но тялото 

и било твърде голямо, за да премине през нея. След дълга борба тя 

изглеждала изтощена и останала абсолютно неподвижна. Мъжът 

решил да помогне на пеперудата и с ножици отрязал пашкула и така 

освободил пеперудата. Но тялото на пеперуда било много малко и 

набръчкано, а крилата и били смачкани. Мъжът продължавал да гледа, 

надявайки се, че всеки момент пеперудата ще отвори крилата си и ще 

отлети. Нищо не се е случило; всъщност, пеперудата прекарала 
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остатъка от краткия си живот, влачейки се около сгънатото си тяло и 

сбръчкани крила, неспособна да полети. Това, което човекът - от 

доброта и желание да помогне - не успял да разбере, е, че стегнатият 

пашкул и усилията, които пеперудата трябвало да направи, за да се 

изтръгне от тази малка дупка, бил начинът на природата да обучава 

пеперудата и да укрепва крилатата и. Понякога малко повече усилия са 

точно това, което ни подготвя за следващото препятствие, пред което 

трябва да се изправим. Всеки, който откаже да направи това усилие или 

получи погрешна помощ, остава неподготвен да се бие в следващата 

битка и никога не успява да отлети до тяхната съдба (адаптирано от 

история, изпратена от Сонайра Авила). 

От гледна точка на будизма, някои може да кажат, че това парче проза 

се отнася до „възпрепятстване на човек по своя жизнен път“; че всички 

хора трябва сами да се учат на уроците на живота и да изпитат 

вътрешни борби, за да се развият емоционално и умствено, за да 

изпълнят потенциала си. 

Чудя се обаче дали не е имал предвид по-буквално - особено когато 

става въпрос за операции чрез цезарово сечение? Можете да помислите 

за това и да решите. 

В трапезарията на дома ми имаше шкаф. На бюфета имаше място, 

където родителите ми пазеха хапчетата и лекарствата си. Спомням си, 

че откакто бях малко дете, до деня на смъртта на родителите ми, там 

винаги имаше някакво лекарство.В продължение на петдесет години 

баща ми вземаше по една таблетка всеки ден. По пътя за работа ще 

взема лекарството си за язвата си; тръгваше за работа, носейки 

пакетирания си обяд и лекарството си в някоя от старите торбички за 

газ. През това време на  живота майка ми започнала да се разболява. 

От този ден нататък тя вземаше няколко таблетки или лекарства всеки 

ден. След като наблюдавах тази история петдесет години, стигнах до 

заключението, че тези неща просто не работят. Как може? 

Доказателството за пудинг е да изядеш пудинга. След петдесет години 

ядене на този „пудинг“ те все още не бяха излекувани. 
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Баща ми имаше сърдечни операции и в крайна сметка пейсмейкър 

който му продължи живота. Майка ми разви рак на гърдата и в крайна 

сметка е почина.Когато майка ми умираше от рак на гърдата и беше 

назначена химиотерапия. Тя беше много болна и не реагира добре. В 

същото време обаче й позволявали да яде желета и боклуци пълни със 

захар.Срещнах се с лекаря и казах: „От това, което разбирам, 

химиотерапията разрушава имунната система на майка ми. Когато 

имунната система се разпадне, Candida гъбички (лоши бактерии) растат 

и полепват по червата. Кандида се храни със захар. Това не е хубаво - 

Candida пробива дупки в стомаха.Отговорът на лекаря беше: "Ако не ти 

харесва това, което правим тук, отведете я на друго място."И това е след 

плащането на Националната здравна служба за повече от четиридесет 

години.Все още ми е останала мисълта - дали това е лек или убийство? 

Какво бих могъл да направя? Майка ми, баща ми и сестра ми вярваха в 

системата. Мислеха, че получава най-доброто, което светът има да 

предложи - както повечето хора, предполагам. 

Не искам да мислите, че съм напълно против медицинската система. 

Това, с което не съм съгласен, е животът в липса на съзнание. Живот в 

съзнателност е „превантивна” медицина. В живота си излекувах много 

емоционални и умствени рани. Вярвам, че ако бях живял живота си 

като родителите си, аз щях да съм много болен. Но аз избрах друг 

път.Вече е известно, че всички умствени и емоционални рани са точно 

това, което причинява болест. За съжаление, този факт често се избягва 

или дори отрича от медицинската система. Докато хората се обучават 

от „системата“ ( която работи заедно с тези, които имат за цел да се 

възползват от болестта), медицинската система ще управлява и 

контролира нашето съзнание, когато става въпрос за болестни 

проблеми. Според мен това е неприемливо. 

Ние имаме тази ситуация с фармацевтичните корпорации, където 

техният основен интерес е да правят пари. Случва се така, че те - с по-

голямата част от парите - вършат цялата работа по развитието. Можем 

ли честно да кажем, че знаем със сигурност какви са техните искрени 

интереси или намерения чрез лекарствата, които създават? 
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Има алтернативи - ето пример; в книгата на Хълдър Кларк „Лечение на 

всички болести“, тя дава инструкции как да промие черния дроб и 

жлъчния мехур. Това струва около десет долара и отнема около един 

ден от времето ви. Добре - знам, че трябва да го направите няколко 

пъти, но този процес освобождава камъните в жлъчката в черния дроб 

и жлъчния мехур. 

Моят въпрос е защо - когато хората открият, че имат проблеми с 

жлъчния мехур - защо докторите не предлагат тези очиствания? Вместо 

това, на пациентите се дава писмо за направление, за да се даде на 

хирурга да извърши операция за почистване на камъните в жлъчката. 

Имах редица хора, които дойдоха при мен, които са имали такива 

операции с жлъчния мехур - те никога не са чували за десет долара 

чернодробно промиване.  И това е само един пример. 

Тази ситуация, при която фармацевтичните корпорации извършват 

всички изследвания и разработки на различни лечения и проблеми, 

отнема яснотата и откритостта на медицинските изследвания. 

Всичкото това знание се съсредоточава в ръцете на елита, докато в 

същото време евентуални алтернативни изцеления, които са естествени 

и добри за нас (а също и много евтини), не ни се предлагат изобщо. Като 

че ли те буквално крият тези идеи и природни патенти, така че ние 

продължаваме да сме зависими от други видове лекарства, които не 

само правят голяма печалба за тези корпорации, но всъщност ни 

причиняват вреда в дългосрочен план. Сякаш лекарите действително 

се контролират и им се казва какво да предписват в интерес на 

фармацевтичните компании. 

 

              РАСТЕНИЯ УЧИТЕЛИ- ЛЕКАРСТВА С ДУША 

 

До петдесет и шест годишен бях ужасен от всякакъв вид наркотици. 

Никога не бях взимал нищо, с изключение на няколко дръпвания от 

канабис като цигара. От тогава напълно промених мнението си. Ще ви 

кажа за моя опит с аяхуаска, магически гъби, ибога и канабис. 
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За мен лично тези лекарства са най-големият подарък в живота ми. Що 

се отнася до мен, те не са пристрастяващи . Обаче, това, което е хубаво 

и пристрастяващо, е фактът, че те ви правят да се чувствате толкова 

добре. 

Цялото творение започва с ума и емоциите - било то добри или 

отрицателни творения. Ние като човешки същества можем да се 

разболеем от това, което вярваме, или от начина, по който сме социално 

обусловени. Тази социална обусловеност не е в съответствие с 

божествения ред и любовта. Ако имаме негативни емоции и негативни 

мисли, можем да очакваме да живеем отрицателен живот. 

Отрицателните мисли и емоции не се появяват просто от нищото без 

причина. Те се случват поради ранен или ранен аспект на нашата 

психика. Тези четири лекарства (споменати по-горе) са излекували в 

мен контейнери с негативизъм. 

Тези четири лекарства могат да излекуват вашите умствени и 

емоционални тела; те могат да ги върнат в ред, както направиха с моите. 

Тези лекарства могат да ви освободят от всички състояния на 

притежание. 

След като ги използвате правилно, психичните и емоционални 

проблеми често намаляват в следствие на което и физически проблеми. 

Всеки път, когато вземах аяхуаска, магически гъби или ибога, ги взех с 

група и винаги под ръководство на шаман или някой, обучен в тази 

област. Да, видях много много неприятни неща, с които трябваше да се 

справя. За щастие за мен, никога не съм имал лошо преживяване и (без 

изключение) и  оставах по-лек и по-свободен след всяко преживяване. 

В Южна Америка аяхуаска е неразделна част от някои племенни 

общества. През 2008 г. на Перу правителството признава статута на 

аяхуаска, заявявайки, че тя е „един от основните стълбове на 

идентичността на народите на Амазонката“. Правителството на Перу 

твърди, че консумацията на „учителска“ или „мъдростна“ растение 

(цитира) „представлява портал към духовния свят и неговите тайни, 

поради което традиционната медицина на Амазонка е структурирана 

около ритуала аяхуаска“ 
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Няколко пъти съм изпитвал аяхуаска и всеки път изпитвах нещо много 

мощно и много изцелително. Но в повечето западни страни аяхуаска е 

незаконна.Шаманите в Бразилия и Латинска Америка твърдят, че 

аяхуаска ще лекува почти всяка болест или проблем, но на Запад това 

не е достъпно за нас.  

Мисля, че вероятно защото ни прави да се чувстваме добре и в 

съзнателност. 

През 1960 г. в Съединените щати магическите гъби са обявени за 

незаконни, а след това са станали незаконни в останалата част на света. 

До тази дата те са били използвани по целия свят в религиозни 

церемонии и за изцеление. Това е много подобен опит с 

аяхуаска.Магическите гъби и аяхуаска са много сходни, а шаманите, 

които работят с тези лекарства, са убедени, че ще излекуват всичко, 

което трябва да се лекува - всяка болест, известна на човека. Може би 

това е една от причините, поради които те са незаконни? Големите 

империи нямат място за здрави и богати хора или работници. Те 

вероятно са твърде много конкуренция за хората, които управляват и 

контролират империите. 

Ибога е от дърво, намерено в Габон, Западна Африка. Това е много 

горчиво вещество. Горчиви лекарства ще излекуват горчивите нагласи 

в човешката психика, а Ибога ще лекува също и хероиновата 

зависимост.С използването на Ибога успях да простя на майка си. 

Когато й простих, тя се обърна към мен и ми подаде магически ключ, 

който по-късно разбрах, че е ключ към Небесното царство. Взех Ибога 

три пъти и всеки път това беше невероятно изцелително изживяване. 

Канабисът е много по-мек лекарство. Реших да го изпробвам като 

„масло“ поради това, което чета в интернет. Изглежда, че канабисът 

лекува много заболявания, които западните лекарства не могат. 

Логически решението ми да вземам масло от канабис дойде, когато 

разбрах, че болестите, които родителите ми (и бабите и дядовците) са 

могли да бъдат излекувани или облекчени при употребата на 

медицински канабис. Не можех да намеря медицински канабис където 
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живеех (въпреки че, честно казано, не се опитвах да търся) -  тук е в 

изобилие и е лесно да се купи маслото.Това лекарство също е много 

удивително преживяване за мен. В началото не ми хареса, защото ме 

накара да се чувствам твърде извишен. След това бавно, но сигурно 

продължих да се придържам към лекарството.Сигурен съм, че първо 

изцелих ума си. Можех да видя, че съзнанието ми беше раздвоено; 

канабисът ми помогна да събера ума си в едно цяло. След като умът ми 

се върна в ред, канабисът тръгна след емоционалните центрове и 

започна да почиства стомаха ми. Тя изясни толкова много от старите 

ми емоции, до такава степен, че очите ми започнаха да изглеждат 

дълбоки и красиви, а стомахът ми започна да се чувства празен и чист. 

Това никога преди това не ми се беше случвало. 

Ами ако медицинската професия действително реши да ни каже, че 

това, което ви казвам, е вярно; че любовта е отговорът на всички наши 

проблеми, включително и на медицинските? Те щяха да излязат от 

бизнеса, ако ни кажеха, че „с достатъчно любов всички ще бъдем 

щастливи и здрави“. 

Знам, че не всички ще бъдат излекувани с любов за една нощ. Знам, че 

лекарства предизвикващи любов на коренното население ще отнемат 

известно време, за да имат ефект. Но можете да го погледнете по този 

начин; любовта ще бъде предадена на вашите потомци, както и вашето 

добро здраве - фантастична инвестиция.Така че, моят опит е, че 

всичките ми физически проблеми и болести идват от откъсване от Бога. 

Когато гореспоменатите лекарства се вземат правилно с чисто 

намерение, с правилните хора за упора, те ще излекуват всичките ви 

болести и ще ви свържат обратно с божественото.Това ще отнеме доста 

време, но ще бъде много по-бързо, отколкото само с молитва и 

медитация. 

 

                         РЕЛИГИЯ 
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Моят роден град в северната част на Англия е езически храм, въпреки 

че наоколо има много християнски църкви. Железопътната гара е 

оформена като езически храм и когато погледнете отдолу на колоните 

от другата страна на пътя, на върха на сградата на обществото е статуя 

на Нептун. Погледнете обратната страна и ще видите статуя на лъв, 

която представлява зодиакалния знак Лев и Римската империя. Ако се 

разходите из по-старите части на града, ще откриете много символи на 

слънцето и луната, както и други римски и гръцки богове. 

Хората, които построили родния ми град, не били християни. Те 

обожавали езическите богове и езическия начин на живот, докато в 

същото време обикновеният човек в града се покланял в християнска 

църква. Струва ми се, че нашите учители имат една религия и ние 

имаме друга. 

Смятам, че това е много спорен предмет, за който да пиша. Не съм 

изучавал религията и съм сигурен, че по-големи умове от моя са 

разглеждали тази тема. 

Може да се очаква, че религията ще ни върне обратно към нашата 

природа, обратно към източника, който е Любов - нашата природа е 

любов. Предполагам, че целта на религията е  да ни направи цялостни 

и пълни. След като човечеството е живяло на тази Земя в продължение 

на хиляди години, бих си помислил, че ще знаем отговора на въпроса, 

който е на ума на повечето хора по различно време; има ли Бог или не? 

Кой е създал тази Земя и каксме създадени? От всичките милиарди 

хора, които са дошли и са излезли от тази Земя, сигурно някой трябва 

да е намерил отговорите. 

Всяка капка вода, която пада на тази Земя, се връща обратно към 

океана. Има естествени закони, които да гарантират това. 

Къде е нашето разбиране? Защо има толкова много дискусии и 

объркване около това кои сме ние? Има ли Бог? Няма ли Бог? 

Със сигурност религиите, които се основават на истината, трябва да 

имат ясно и точно обяснение за това кои сме и каква е нашата природа. 
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Със сигурност би било в най-добрия интерес на всички нас да сме 

напълно свързани с Вселената, изцяло и напълно. Очевидно това не е 

нашата ситуация! 

В интерес на някого или група хора, които са много мощни, е да запазят 

цялата тази ситуация в състояние на променливост и объркване. Ако не, 

това, което човек е търсил с хиляди години, би било кристално чисто в 

сърцата и умовете на хората. 

Трябва да се спра тук. Осъзнавам, че не всеки се интересува от 

Просвещение и че различните хора искат да изучават различни 

предмети и да преживяват много различни неща, включително 

обратното на любовта. Но едно нещо, което религията не прави, е 

представянето и създаването на атмосфера на познание и истинско 

разбиране на тази Земя, където живеем, по разбираем за масите начин. 

Например прекарах известно време в Богота, Колумбия. В Богота има 

музей, наречен Музей на златото. Той е пълен с артефакти от коренното 

население. Тези артефакти показват как живеят местните народи и 

тяхната духовност. 

Нека помним също, че преди петстотин години, когато Колумб 

пристигнал в Америка, всичко е било чисто и изобилно, включително 

духовността / религията на тези народи. 

Светът им е бил в добра форма, когато Европа се борела да се прехранва, 

преживявала епидемии и много, много войни. Не знаем истинската 

история на коренното население на Америка, защото същите хора, 

които бяха ръководители на религиозни институции, давали заповеди 

да откраднат земята и съкровищата от местното население. Още 

веднъж книгите, съдържащи знанието, били изгорени и голяма част от 

знанията им били унищожени. 

Има обяснение за духовното разбиране на местното население. Много 

е ясно, че те са знаели (и все още знаят), че има добри духове и лоши 

духове. Те много добре били осъзнали, че на тази Земя има тъмни 

духове и са знаели как да ги управляват и контролират. 
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Тъй като западната религия е модифицирана, за да служи на 

правителството - и е част от нашата система за контрол - хората 

обикновено не са наясно, че има такива неща като тъмни духове. Ако не 

сте наясно с тъмни духове или сте били принудени да се срамувате, че 

имате някаква форма на притежание, къде е любовта в това? Къде е 

религията в нея? 

Правилата на тази вселена не са обяснени на всички ни. По мое мнение, 

всяко човешко същество трябва да има право да бъде информирано за 

тези неща в епоха, в която човек може да разбира и абсорбира тази 

информация, тъй като недоразуменията и липсата на истинни 

познания са причина за много видове злоупотреби, или в семейство 

или на по-високо ниво, което води нации към войната. 

Когато бях възпитаван в Англия, ми беше обяснено, че Англия е 

християнска нация и че хората вярват в Христос. От петгодишна 

възраст пеехме химни в залата и се молихме. 

Когато става въпрос за Христос, християнството и възхваляването на 

Бога - това, което ме обърква дори и днес, е качеството на тези 

религиозни учения, които ни се преподават от толкова ранна възраст. 

Нещо трябва да е погрешно с тези учения и методи, за да не искат 

хората да ги изповядват в по-късния си живот. Нещо просто не се 

връзва. 

Ако тези религиозни учения бяха истината, цялата истина и нищо друго 

освен истината, почти мога да гарантирам, че сто процента от нацията 

ще бъде в църквата в десет часа всяка неделна сутрин. 

Факт е, че ако тези учения са напълно верни, църквите вероятно ще 

бъдат пълни всеки ден по една или друга причина - главно защото сме 

същества на светлинна вибрация и енергия, а когато даваме похвали 

заедно, духът преминава през всички нас, разрешавайки нашите лични 

проблеми. В крайна сметка няма да има никакви проблеми и ще 

свършим като обединени просветлени хора на различно ниво на 

съзнание. 

Това определено не се е случило. Трябва да се запитаме защо планетата 
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е на толкова ниско ниво на съзнание. Трябва да сме честни за това. 

Когато мислите за детството си, как едно дете е толкова дълбоко 

впечатлително, кои истини трябва да се открояват и да бъдат с вас 

завинаги? Изглежда, че абсолютната истина липсва. Докато четете тази 

книга и знанието, което ви предоставям- ще трябва сами да решите 

каква е истината. 

Ще трябва да изпитате онова, което ви казвам. За съжаление духът 

работи със свое собствено темпо. След като сме получили отрицателни 

енергии вътре в нас, е много трудно да ги освободим. Ако аз, като дете 

или тийнейджър, бях научил това, което ви казвам в тази книга, моят 

свят и животът ми биха били съвсем различни. 

Ако нашите предци са били научени каквото е написано в тази книга; 

дори без да бъдете научени, щяхте да сте се родили в живот на свобода, 

радост и любов. 

Има нещо интересно за думата „вяра“ - винаги трябва да „вярваме“ в 

това, което те искат. Въпреки това, има една малка скрита думичка във 

вяра и повярвай, и това е думата лъжа. Буквално на belief and believe, 

lie. От нас се иска да бъдем много неща, но не всичко, което казват, е 

вярно. 

Трябва да се научим на начини да преживяваме нещата, за да можем 

действително да докажем на себе си дали това,  което се иска да 

вярваме, е вярно или невярно. Ние трябва да можем да преценяваме и 

разбираме за себе си. 

Спрете сляпо да вярвате и започнете да узнавате. Има голяма разлика 

между това да се вярва на нещо и да се знае нещо. Трябва да намерим 

начин да изпитаме любящия Бог. Духовността и религията трябва да се 

преподават по такъв начин, че да ни оставят със знание за истината, 

така че да имаме в себе си това чувство за познание. 

Част от израстването е да станеш човек. Това, което искам да кажа, е, че 

сме свързани с Вселената и Майката Земя. Ние влизаме в състояние на 

битие на какъвто и да е етап от живота си, когато се чустваме удобно в 
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собствената си кожа. Всеки етап от живота има различно значение и 

различни енергии, с които да се борим. 

Мисля, че трябва да си зададем следните въпроси: 

- За какво точно е религията?  

- Каква е нейната функция? 

- Какво прави? 

 Определението за религия от речника е: съществително  

1. набор от убеждения относно причината, естеството и целта на 

Вселената, особено когато се разглежда като създаването на 

свръхчовешка агенция или агенция, обикновено включваща предано и 

ритуално спазване и често съдържаща морален кодекс, управляващ 

поведението на човешките дейности. 

2. специфичен основен набор от вярвания и практики, които са 

съгласувани от редица лица или секти: християнската религия; 

будистката религия. 

3. тялото като цяло на лица, които се придържат към определен набор 

от вярвания и практики: световно вероизповедания 

4. живота или състоянието на монах, монахиня и др. 

5. практикуването на религиозни убеждения; ритуално спазване на 

вярата. 

6. нещо, в което човек вярва и следва предано; въпрос или въпрос на 

етика или съвест: да се направи религия за борба с предразсъдъците. 

7. религии, архаика. религиозни обреди: боядисани свещеници, 

изпълняващи религии дълбоко в нощта. 

Неформална - получи религия, 

а. да придобие дълбоко убеждение за валидността на религиозните 

вярвания и практики 
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б. да решат да поправят погрешните си начини 

Определението за религия от Уикипедия е: 

Религията е организирана колекция от вярвания, културни системи и 

световни възгледи, които свързват човечеството с ред на съществуване. 

Много религии имат разкази, символи и свещени истории, които имат 

за цел да обяснят смисъла на живота и / или да обяснят произхода на 

живота или Вселената. От техните убеждения за космоса и човешката 

природа хората могат да извличат морал, етика, религиозни закони 

или предпочитан начин на живот.  

Според някои оценки в света има около 4 200 религии. 

Много религии могат да имат организирано поведение, духовенство, 

дефиниция за това какво представлява привързаност или членство, 

свети места и писания. Практиката на религията може да включва 

ритуали, проповеди, възпоменание или почитане (на божество, богове 

или богини), жертви, празници, транс, посвещения, погребални услуги, 

брачни служби, медитация, молитва, музика, изкуство, танц, 

обществени услуги или други аспекти на човешката култура. Религиите 

могат да съдържат и митология. 

Какво се случва, ако прекарвате години в придобиване на знания, за да 

се придържате към това, което сте научили, а след това - в края на 

краищата - откривате, че това, което сте били научени, наистина не ви 

подхожда? Очевидно това се случва на много хора. 

Попитани кога за последен път са посещавали място за поклонение по 

религиозни причини, повечето хора в Англия и Уелс (шестдесет и три 

процента) не са посещавали през последната година, четиридесет и три 

процента последно присъствали преди повече от година, а двадесет 

процента никога не са посещавали. Само девет процента съобщиха, че 

са посещавали място за поклонение през последната седмица. 

По никакъв начин не искам да съм неуважителен към религиите или 

вярата на хората. 

Ние всички се нуждаем от утеха… някаква насока и посока, и не искам 
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да се поставям в състояние да обиждам вярата на човека. Просто мисля, 

че много хора са отпаднали от църквата и вече не уважават техните 

учения и мисля, че има причина за това. 

Във Великобритания статистиката показва, че приблизително един на 

всеки десет души посещава църквата в неделя, а един на шестдесет 

посещава Английската църква. 

Когато навлязохме в тази технологична епоха, ние попаднахме в 

ситуация, при която хората се преместваха от земята в градовете, 

отделяйки се от Майката Земя. 

В Европа е имало толкова много войни. Хората са били наранени и от 

минали поколения в нас съществува травма. Част от проблема 

произтича от ситуацията с император Константин - желанието му да 

контролира умовете на хората; разбрал, че е твърде скъпо, за да 

контролира военно хората, така че той решил да контролира умовете 

им. 

Когато прочетете цялата информация, която представих в тази книга, 

ще осъзнаете, че липсва нещо (или няколко неща) - много важни неща.  

Като младо момче, посещаващо църквата, едно от първите неща, които 

липсваха в моето преживяване на религията, беше вълнение! 

За мен беше най-скучният и нещастен начин да прекарам неделята си. 

Начинът, по който са предоставени ученията, би трябвало да отблъсне 

много хора, Бог е представен по такъв начин, че не вдъхва вдъхновение 

за много хора. 

  

                 МИНАЛНИ ЖИВОТИ И ПРЕРАЖДАНЕ 

 

Откакто започнах духовния си път, преди повече от двадесет години 

изживях много минали животи. В началото на духовното си пътуване 

бях ръководен чрез медитации, за да ми се помогне да изживея минали 

животи. На мен лично ми хареса пътуванията - посещавах много 
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различни видове живот - но не видях никакви страхотни резултати. 

По време на лечебните процеси всеки път отново виждах минали 

животи. Когато се занимавам с проблеми в рамките на този живот и се 

озовавам в минал живот, това е символ или сигнал за мен, че съм решил 

проблема, с който работя. 

Ако има минали животи, тогава трябва да има прераждане.  

Чрез преживяванията, които имах, бях сто процента сигурен; Знам, че 

има минали животи и в резултат на това трябва да има прераждане. 

Трябва да приемем себе си като дуалистични същества. Това, което 

искам да кажа, е, че ние сме всезнаещ дух, който е един от аспектите на 

самите нас и ние сме физически човешки въплъщения. 

Духът обучава физическото въплъщение как да стане цялостно, пълно 

и божествено. Има много сила в това знание, което помага на много, 

много нива. Например, когато човек има проблем, винаги може да 

каже: „Защо съм тук, за да уча? На какво се опитва да ме научи този 

проблем? Няма да умра и няма да се нараня. Животът ще продължи 

дали ще разреша проблема или не. “Или бихте могли да си кажете:„ Тук 

съм на урок. Нека да науча урока и да преминем към следващия. Ще се 

почувствам много по-добре и ще бъда много по-осъзнат, след като 

науча този урок. " 

Християнската религия не вярва в прераждането или в миналите 

животи, но повечето други религии приемат, че има минали животи и 

прераждане. 

Представете си се на друго ниво, ако знаехте, че ще се върнете на тази 

Земя, за да завършите своя цикъл на Карма; бихте ли направили нещо 

нередно? Сигурен съм, че ще помислите два пъти за неправомерни 

действия, ако знаехте, че ще трябва да се върнете в друг живот и да 

поправите тези грешки. 

Погледнете Съединените американски щати и Великобритания. Нито 

една от тези нации не вярва (като цяло) в минали животи или 

прераждане. Това са двете нации, които винаги са във война с някого, 
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изнасилват и крадат от други страни. Това, което посееш, ще пожънеш 

- това е още един израз за Карма, без признанието да се жтивеят други 

животи.  

Църквата носи отговорност да казва истината, но въпреки това 

различните секти на християнската вяра (различни църкви) често си 

противоречат една на друга в определени области на своето учение.Те 

не са честни. Нечестното има голямо отражение не само за онези, които 

се покланят в църквата, където минали животи и прераждания не се 

приемат, но за всички по света, които страдат от тези последствия и 

техните последици. 

В Европа е имало война след война в продължение на две хиляди 

години. Сигурно алармените светлини трябва да светят - нещо не е 

наред с тази християнска система от вярвания? Те нараняват 

собствените си хора и другите чрез действията си. 

Отново не можем да научим вярата. Трябва да преподаваме знания. Не 

става въпрос за вярване в Бог, а за опознаване на Бога. Бог има 

специфичен набор от правила и тези правила не се предоставят на 

християнския народ. 

Тези, които ни учат да казваме истината и да бъдем честни, са тези, 

които са нечестни. Как става това? 

В крайна сметка жънете това, което сте посели. Ако не научите пълните 

християнски учения по начина, по който Христос е обяснил, не много 

хора ще дойдат да слушат ... и не много хора ще намерят Бог или пълна 

връзка с Вселената. 

  

           ДУХОВНО ЛЕЧЕНИЕ - МОЯТ ОПИТ СЪС СТАН 

  

Преди време, когато бях в Бразилия, отидох да видя шаман, наречен 

Стан (Стан и неговият чирак, Хелдер). Една вечер ме закараха в 

кухнята. Стан извади голям лист тютюн, който беше навит на руло. Той 
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ми отряза парче тютюн, след което ме заведе до душовете. Каза ми да 

съблека дрехите си и да си взема студен душ. 

След това ме накараха да седна на бетонните основи на душовете и ми 

дадоха тютюна да дъвча. Като започнах да дъвча този тютюн, започнах 

да се чувствам гадно. Няколко пъти се побърках и повърнах малко, два 

пъти. Продължих да дъвча тютюна. 

И Стан, и Хелдер ме наблюдаваха. Понякога те се поглеждаха един друг. 

Изведнъж повърнах от основата на корема. Мисля, че всичко, което 

беше в стомаха ми излезе. Хвърлих се на прода и започнах да крещя 

спонтанно: „Майко, майко, майко, какво ми направи? Защо, защо, 

защо? ”Крещях това отново и отново. Нещо очевидно се е случило с мен 

и майка ми като дете. В един по-късен процес разбрах какво е. 

Пиша това малко събитие от живота си в този раздел (Религия), защото 

се занимавам с въпроса „къде съм‟ или „къде трябва да се занимаваме с 

подобни проблеми“? Справяме ли се с тези неща чрез нашите религии 

или чрез медицинската система, или трябва да отидем при някой като 

Стан, който знае какво прави в тази област? 

След това събитие почувствах, че съм освободил много гняв и 

огорчение. Чувствах се щастлив, че съм преминал през процеса, 

въпреки че бях малко слаб. 

Кой е отговорен за разрешаването на тези проблеми? 

Спомням си, че от петгодишна възраст в училище ми казваха, че съм 

добро момче, почтен представител на обществото, но никога не ме 

учеха как да се справя с емоциите и чувствата си. 

Емоциите и чувствата са вратата да станем цялостни. Винаги ми казваха 

как да действам във външния свят, научиха ме на много високи 

качества, но в тези учения има проблем. 

Нерешените проблеми в семейната единица могат да предизвикат гняв, 

огорчение и вероятно много неща по-лоши от това. Ученията никога не 

са помагали за разрешаването на семейните ми проблеми и сигурен 

съм, че има много други, които могат да кажат същото. 
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Представям си, че религията трябва да е там, за да преподава 

съзнателност. Църквите трябва да са там, за да предоставят 

информация и инструменти за подпомагане на своите събори, но в 

различните клонове на Християнството, те изглежда винаги имат 

някаква риторика, много скучна система и дълги проповеди, които 

всъщност не добавят много. Всичко, което те наистина се опитват да 

затвърдят, е да бъдем добри граждани и да работим в рамките на 

системата. 

Същите хора, които притежават църквите и религиите, са същите хора, 

които управляват света - същият един процент. Те третират масите като 

гъби; те ни държат на тъмно и ни хранят с оборски тор. 

Вероятно биха ни казали да стоим далеч от хора като Стан. Те биха 

казали, че хора като Стан са или зли, или „има нещо наистина странно 

в тях, ‟; "Те причиняват повече вреда, отколкото полза" ще ни кажат. 

Но това не е истината. Стан е свързан с Вселената - можете да го видите 

в очите му. Той прави само добро и лекарството ви довежда до единство 

и цялостност по подобен начин, по който ученията в тази книга ще ви 

доведат до единство и цялостност. 

  

                 ПРОБЛЕМИ С ЖЕНСТВЕНОСТТА 

 

„Ние никога не даваме по-голяма чест на Исус, отколкото когато 

почитаме Неговата Майка, и ние я почитаме.” ~ Сен Бернар от Клерво, 

отец и лекар на Църквата. 

Като малко момче бях възпитан да си представя Бог като човек, който 

седи на облак с дълга сива брада. Бог винаги е бил наричан „той“. 

Колкото повече вървя по този път, толкова повече осъзнавам, че има 

разлика в християнските учения. Какво се случи с женската богиня - 

къде е тя? Без женското и женската богиня как ще излекуваме 

отношенията си с нашите майки, сестри, съпруги и дъщери? Как като 
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хора можем да станем цялостни като пренебрегваме този скъпоценен 

проблем? 

По време на собственото си духовно пътуване понякога призовавам 

енергиите на богиня Гея или божествените енергии на Луната. Луната 

е енергията на майчиното мляко. Това са енергиите, които оздравяват 

и ни помагат да станем едно цяло. Как можем да енергизираме нашите 

вътрешни майки, сестри - женственото и женските аспекти на самите 

нас, без да се призоваваме към тези енергии? Това е пълна 

невъзможност. Това не е пътят на Вселената. 

В Европа преди две хиляди години римляните имали пантеон на 

боговете, следващ политеистична култура, а сега приключваме с един 

Бог. Казват ни, че това е „еволюция“. 

Както сега го разбирам, има голяма нужда от другите богове. Начинът, 

по който разбирам как работи пантеонът на боговете, е, че има велик 

Бог-Създател, който е създал цялата тази слънчева система, като всеки 

небесен човек има роля на полубог. Така е било за много култури през 

цялото време. Великият Създател е поставил тези полубогове на небето 

по причина. Всяко небесно същество е на определено място с конкретна 

вибрация и енергия и тези енергии ни изпитват и ни предизвикват. 

Стигнах до извода, че семейното съзвездие тук на Земята се отразява от 

слънцето и луната, майката Земя и другите планети - както горе, така и 

долу. Трябва да сме в хармония по същия начин, по който небесните 

същества са в хармония. Ние и нашата ДНК трябва да бъдем в една и 

съща хармония, и това става, като се приведе цялото семейно съзвездие 

в мир и хармония в себе си. Ще обясня това по-подробно в лечебната 

част на тази книга. 

Благодарение на системата станах толкова безсъзнателен и празен. 

Трябваше да премина през цял лечебен процес, за да се приведа в ред с 

тези учения. 

Отец идва първи - слънцето идва първо. Резонансната вибрация на 

слънцето е „ом“. Нуждаем се от този резонанс вътре в нас, за да сме 

добри бащи. В случай на жена, те се нуждаят от нея, за да задържат 
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енергията на баща; ако иска деца, ще може да привлече мъж с добра 

бащинска енергия. Тя също ще може да е „баща“. Ако човек има тази 

енергия, той също ще се формира в добър баща. 

Втората енергия, която има еднакво значение за бащата, е енергията на 

Майката. Земята има свой резонанс, наречен резонанс на Шуман.  

В индианските традиции майката Земя се нарича Пача Мама. 

Ако нямате нито един от тези два резонанса (слънцето или Земята), 

животът ще ви бъде много труден. 

Работата на религията трябва да бъде да помага на хората, които нямат 

тези резонанси, за да се свържат с тези енергии и да зареди с тези два 

различни вида енергия, за да могат да бъдат успешни в живота си и да 

живеят мечтите си. За да се направи това, е необходимо да се покланяме 

на женския или на женския Бог. Това не се случва. В някои църкви няма 

такова нещо. 

В този момент може да бъде интересно бързо да се посочи ролята на 

Мария (Христовата майка) в католическата религия. Докато повечето 

миряни, които не са изучавали католицизма, могат да мислят, че 

католиците държат Мария в голяма почит, те всъщност само я хвалят, 

че се е подчинила на волята на Бог. Така че, нека не бъркаме 

поклонението и възхваляването, което тя получава, тъй като се дължи 

на това, че е богиня, когато всъщност католиците я разглеждат като 

„инструмент“, подчиняващ се на волята на Бог. 

„Това често се забравя от самите католици и затова не е изненадващо, 

че тези, които не са католици, често имат напълно погрешно схващане 

за католическата преданост към Божията майка. Те си въобразяват и 

понякога можем да разберем причините им за това, че католиците се 

отнасят към Пресвета Богородица като към почти божествено 

същество, като че ли тя има известна слава, някаква сила, някакво свое 

величие, което я е поставило на ниво със самия Христос. Те разглеждат 

Успение на Мария в небето като вид апотеоза, поставена в 

Изкуплението - изглежда, че е равна на тази на нейния Син. Но всичко 

това е напълно в разрез с истинския ум на католическата църква. Тя 
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забравя, че главната слава на Мария е в нейното небитие, във факта, че 

е „Служителка на Господа“, като човек, който, ставайки Божията 

Майка, действала просто от любов и подчинение на Неговата заповед, 

в чистото подчинение на вярата. Тя е благословена не заради някаква 

митична псевдо-божествена прерогатива, а във всичките си човешки и 

женски ограничения и вярваща. Именно вярата и верността на тази 

смирена слугиня - „пълна с благодат“  й позволява да бъде идеалният 

инструмент на Бога и нищо друго освен Неговия инструмент.  

От Томас Мертън - Разбиране на католическата преданост към Мери. 

С много прости думи, мъжкото „държане“ и женското „се държи“. Един 

аспект на Бог е женствен и пасивен и е необходимо и мъжът и жената 

да започнат да държат енергиите на идеите и напътствията, които 

Божественото ни носи. 

Всеки ден е необходимо да избираме живота. Винаги избирайте 

правилния път - винаги позволявайте идеите на любящия Бог да се 

задържат и проявяват. В нашите отношения това работи по много 

сходен начин. 

Погледнете дните от седмицата. Неделя е денят на слънцето. 

Понеделник е денят на Луната. Вторник е за почитане на планетата 

Марс (на стар английски езическият бог на Марс е бил „Tир‟ или в 

готическо отношение „Tiews‟). Сряда е кръстена на Воден, Бог, 

управляван от Меркурий. Четвъртък е кръстен на могъщия Тор 

(планетата, която управлява Тор, е Юпитер). Петък е кръстен на Фрия 

(планетата, която управлява е Венера). Събота е кръстен на Сатурн. 

Няма абсолютно никакво почитане на Земята в дните на нашата 

седмица. 

Намирам това много странно, че планетата, на която живеем, не е 

почитана. Ние не се покланяме на женския Бог - богинята - това е най-

важно за нас. Тя ни дава всичко, което имаме. Тя получава енергиите на 

слънцето и ги преобразува от звука на „ома“ в резонанса на Шуман - 

сърцебиенето на Майката Земя. 
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Тези енергии захранват всички растения и дървета, всички живи 

същества тук на Земята, включително и нас. Ако не почитаме и не 

уважаваме Земята, ако не се покланяме на Земята, тогава бихме взели 

от нея, вместо да получаваме. 

Трябва да станем достатъчно нежни, за да получим този резонанс и да 

му позволим да тече през нас, свързвайки коронната чакра със сърцето 

на слънцето. Нашите религии трябва да ни учат как да правим това. Те 

също трябва да имат методи, техники и лекарства, които да ни помогнат 

да разрешим проблеми с нашите майки и семейства - начини да се 

свържем с Майката Земя, така че да се чувстваме сигурни, обичани и 

сигурни тук на Земята. Това не се случва. 

Тези енергии захранват всички растения и дървета, всички живи 

същества тук на Земята, включително и нас. Ако не почитаме и не 

уважаваме Земята, ако не се покланяме на Земята, тогава бихме взели 

от нея, вместо да получаваме. 

Трябва да станем достатъчно меки, за да получим този резонанс и да му 

позволим да тече през нас, свързвайки коронната чакра със сърцето на 

слънцето. Нашите религии трябва да ни учат как да правим това. Те 

също трябва да имат методи, техники и лекарства, които да ни помогнат 

да разрешим проблеми с нашите майки и семейства - начини да се 

свържем с Майката Земя, така че да се чувстваме сигурни, обичани и 

сигурни тук, на Земята. Това не се случва.  

Тъй като това не се прави, злоупотребяваме със Земята. Поради нашите 

страхове ние не се чувстваме сигурни тук на Земята, ние в крайна 

сметка злоупотребяваме или сме отговорни за другите. Ако бяхме 

научени на истината, щеше да съществува равноправно общество; няма 

да има един процент, управляващ деветдесет и девет процента. Всеки 

човек би се почувствал обичан, сигурен и осигурен и това трябва да бъде 

основно човешко право. 

Поради процеса на раждане, хората винаги ще имат проблеми, които 

трябва да преодолеят. Истинското Христово съзнание идва и тече през 

майката. В Корана пише: „Под краката на майка ти ще намериш Небето 
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тук на Земята“. 

Може никога да не разрешавате подобни проблеми, като слушате само 

религиите на Запада днес. Предлагам да се отдалечите от религията и 

да намерите други начини за справяне с различни проблеми.                            

Йерархиите в рамките на други системи оказват влияние върху 

западната религия, от правителството до монархията, военната до 

медицинската. За да имат тези системи място в нашия свят, хората 

трябва да са в липса на съзнателност. 

Вече съм писал за преживяванията си със Стан, лекувам се и работя с 

други хора. Тези „други“ системи са повлияли на нашите религии да 

станем безсилни - не си вършат работата. В резултат на това тези други 

системи процъфтяват около безсилна религия.  

Както горе - така и долу. Както вътре - така отвън. 

Божественото не преминава през нас, както би трябвало, защото това 

пространство е изпълнено с въпроси като правителство, което се 

преструва на демокрация, но все пак подкрепя един процент. Имаме 

армия, която се преструва, че е тук за защита на масите на нацията, но 

всъщност се използва като частна армия за един процент. Спиралата на 

липса на съзнателност продължава. Фармацевтичната и медицинската 

индустрия, които са изцяло собственост на един процент, също се 

възползват от тази „безсилна религия“, защото част от причината за 

болестта е че не се казва истината - не се обучава как да управляваме 

чувствата и емоциите си - не се учи как да станем едно с любящия Бог. 

Има и друг конфликт за британския народ и това е фактът, че монархът 

е начело както на Британската империя, така и на Английската църква. 

Като ученик и разузнавач ни заставиха да дадем своята вярност и на 

Бога, и на Кралицата. Съжалявам - това е невъзможно. Това може да 

доведе само до шизофрения, най-вече защото Бог все още е любов - ако 

сте изучавали историята на Британската империя - ще разберете, че 

империята е всичко друго, но не и любов. Никой човек не може да има 

двама господари. 
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Трябва да направите своя избор или с Бог или с Кралицата.  

Правилните учения се основават на голям и древен храм; Стоунхендж 

и вълшебният правоъгълник, на който се основава този свещен сайт. 

Съотношението и пропорциите на този правоъгълник са дванадесет на 

пет. Това ще бъде обяснено по-подробно в лечебната част. 

                 

                   ИНФОРМАЦИОННИ СИСТЕМИ 

  

Ето един от туитовете на Доналд Тръмп за медиите (това отчасти смята 

президентът на САЩ за медиите): 

@realDonaldTrump Ако отвратителните и корумпирани медии ме 

откроиха честно и не вложиха фалшиво значение на думите, които 

казвам, бих победил Хилари с 20%. 

Стигнах до лично заключение за медиите - единствените факти, на 

които можете да разчитате, са спортните резултати. 

От всички милиони (ако не милиарди) добри дела и вълнуващи неща, 

които се случват на тази планета всеки ден, ние сме бомбардирани от 

нарочно подбрани новини относно болка, мизерия и измама. Няма 

грижа за съзнанието на всички, които гледат или четат този тип 

информация и това важи за повечето от нас. 

Изглежда, че медиите дърпат нашия свят на конци, играейки 

населението на планетата като марионетки на струна - низ от лъжи, 

погрешна формация и пропаганда, писани от хора, наричащи себе си 

„журналисти“, на които им липсва съзнателност, за да разберат щетите, 

които тези статии причиняват на света. 

Както всички други системи, медиите - чрез своите писания - 

унищожават съзнанието. За пореден път, като всички останали 

системи, които съществуват, медиите се управляват и контролират от 

един процент. Силата на тази система е съсредоточена в ръцете на 

няколко богати семейства по света, които притежават медиите. 
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Процесът на определяне на дневния ред е неминуема част от 

събирането на новини от големите организации, които съставляват 

голяма част от средствата за масова информация (четири основни 

информационни агенции - AP, UPI, Reuters и Agence-France-Presse - 

заедно осигуряват деветдесет процента от общите новини на световната 

преса). 

Аз виждам енергия много ясно. Моето наблюдение е че мъжете и 

жените, които четат новините ежедневно са напълно неприкосновени с 

новините, които представят. Когато наблюдавам енергийното поле на 

тези мъже и жени, е много лесно да видя, че чакрата им в гърлото 

винаги върви обратно на часовниковата стрелка. За мен това казва, че 

човек не е цялостен. 

Трябва да бъде основно човешко право да чуваме и виждаме истината 

зад това, което се случва в нашия свят ежедневно. Истината за 

случващото се трябва да е ясна, но не е така. 

Това каза д-р Удо Улфкоте, редактор на немския вестник Allgemeine 

Zeitung по темата (следното е документирано от Ralph Lopez, Global 

Research, февруари 2015 г.): 

Ставайки първият лицензиран, известен медиен инсайдер да стъпи 

открито и публично да заяви, че той тайно е „пропагандист“, редактор 

на голям германски всекидневник разказа, че лично е насаждал 

истории за ЦРУ. 

Казвайки, че вярва, че едно медицинско състояние му дава само 

няколко години живот и че той е изпълнен с угризения, д-р Удо 

Улфкоте, редактор на Frankfurter Allgemeine Zeitung, един от най-

големите вестници в Германия, заяви в интервю, че приема новинарски 

истории, написани и предоставени му от ЦРУ и ги публикува под свое 

име. Улфкот каза, че целта на голяма част от измамата е да насочи 

нациите към война. 

Д-р Улфкоте казва, че корупцията на журналистите и основните 

информационни бюра от ЦРУ е рутинна, приета и широко 

разпространена в западните медии и че журналистите, които не се 
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съобразяват, не могат да получат работа в която и да е новинарна 

организация, или кариерата им е съкратена. 

Д-р Улфкоте е автор на книга, която в момента е достъпна само на 

немски журналисти, закупени (Kopp 2014). На възраст петдесет и пет, 

той също бил съветник на правителството на германския канцлер Хелд 

Кол. 

Книгата се превърнала в бестселър в Германия, но и с причудлив обрат, 

за който Улфкот казва, че характеризира прекъсването и, причинено от 

контрола на ЦРУ върху западните медии, за книгата не можело да се 

съобщава. 

Улфкоте казва: „Нито един немски мейнстрийм журналист няма право 

да съобщава за [моята] книга. В противен случай той или тя ще бъдат 

уволнени. И така, сега имаме бестселър, за който нито един немски 

журналист няма право да пише или говори. “ 

Сред историите за които Улфкоте разказва, е че през годините му било 

поръчано да засажда във вестника си история, че през 2011 г. 

президентът на Либия Моамар Кадафи строил фабрики за отровни 

газове. Улфкоте също така казва, че е бил очевидец на използването на 

отровен газ от Саддам Хюсеин срещу иранците във войната между Иран 

и Ирак. Редакторите, с които той работил по онова време, не се 

интересували, защото Ирак бил съюзник на САЩ по онова време. 

― Когато казах на Frankfurter Allgemeine Zeitung (вестник на Улфкоте), 

че ще публикувам книгата, техните адвокати ми изпратиха писмо, 

заплашващо ме с всички правни последици, ако публикувам някакви 

имена или тайни. Разбирате ли, нямам деца, за които да се грижа и 

трябва да знаете, бях тежко ранен по време на газовата атака, на която 

бях свидетел в Иран през 1988 г. Аз съм единственият немец оцелял от 

германска атака с отровни газове. Все още страдам от това. Имах три 

инфаркта. Не очаквам да живея повече от няколко години. 

Улфкоте казва в разкаянието си, че през годините е излъгал масовата 

публика и това го е накарало да излезе открито. Той каза на RI, че е 

„научен да лъже, да не предава                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              



 
 

 
150 

истината пред обществеността“. 

Улфкот казва: „Срам ме е, че бях част от това. За съжаление не мога да 

се върна назад. Сред признанията, които Улфкот прави в интервюто, е 

посочването на собственото му име на статии, изцяло написани от 

разузнавателните агенции. Той каза: „В крайна сметка публикувах 

статии под моето име, написани от агенти на ЦРУ и други 

разузнавателни служби, особено на германската тайна служба.“ 

Улфкот подробно описва модела на коварство и пряк подкуп, 

използван от ЦРУ и други американски разузнавателни агенции с цел 

постигане на напредък в политическите програми. Улфкот каза: „След 

като се свържете, се сприятелявате с избрани американци. Мислиш, че 

те са твои приятели и започваш да съдействаш. Те работят върху вашето 

его, карат ви да се чувствате като важен. И един ден един от тях ще ви 

попита: „Ще ми направиш ли тази услуга… 

Улфкот отбеляза, че за журналист по време на международна 

пресконференция, заплатен от организации, близки до 

правителството, е малко вероятно да представи сюжетна линия, която 

не е благоприятна за спонсора. 

В интервю за Русия Днес, Улфкот каза, че не е „правилно това, което е 

направил“ и че се страхува от това, че политиците активно водят света 

към война. 

― Не е правилно това, което съм правил в миналото, да манипулирам 

хората, да правя пропаганда срещу Русия и не е правилно това, което 

моите колеги правят и са правили, в миналото, защото са подкупени да 

заблуждават хората не само в Германия, но в цяла Европа. Много се 

страхувам от нова война в Европа и не обичам да съм отново в тази 

ситуация, защото войната никога не идва сама от себе си - винаги има 

хора, които настояват за война, а това не са само политиците, но и 

журналистите. Заблудихме нашите читатели, само за да настояваме за 

война. Не искам това повече, дотегна ми от тази пропаганда. Ние 

живеем в бананова република, а не в демократична страна, където 

имаме свобода на печата.  
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Улфкот е бил в екипа на фондация Конрад Аденауер от 1999 г. до 2003 

г., според неговия запис в Wikipedia. Той спечели гражданската награда 

от Фондация Анет Бартхелт през 2003 г. 

Президентът Рейгън назначил д-р Пол Крейг Робъртс за помощник-

секретар на Министерството на финансите за икономическа политика. 

Д-р Пол Крейг Робъртс казва това: 

„Робърт Пари е един от любимите ми колонисти. Той е правдив, има 

чувство за справедливост и доставя твърд удар. Той беше мейнстрийм 

журналист като мен, но ние бяхме твърде прями за тях. Изгониха ни. “ 

Шест компании контролират изумителните деветдесет процента от 

всички неща, които четем, гледаме или слушаме от САЩ. Тези 

компании са GE, News Corp, Disney, Time Warner и Via Com, СВS. 

Четири международни информационни агенции доставят новини на 

тези шест корпорации. Това е огледално по целия свят, като тези шест 

компании упражняват своята сила и влияние в други страни, 

предлагайки своя поглед върху света. Този поглед към света е изкривен 

и не се фокусира върху човешките ценности и не създава любящо 

влияние, което би ни позволило да се отворим и създадем обичащ свят. 

Изтъквам, че всъщност имат силата да правят това, ако решат. 

 

                  ИНФОРМАЦИОНЕН РЕД  

         (МЕЖДУНАРОДНА АГЕНЦИЯ ЗА НОВИНИ) 

  

Голямата четворка включва United Press International, Associated Press, 

Reuters и Agence France Presse. Те предоставят над деветдесет процента 

от всички чуждестранни новини, отпечатани от световните вестници. 

Вестниците в Азия, Африка и Латинска Америка, които не могат да си 

позволят да поддържат свои кореспонденти в чужди столици, зависят 

до голяма степен от големите четирима за техните чужди новини.  
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Между тях големите четирима изпращат тридесет и четири милиона 

думи на ден. Третият свят, който представлява над две трети от 

световното население и площ, представлява едва двадесет и пет 

процента от докладите от тези четири агенции. 

Това, което четем или слушаме - това, което гледаме - се определя от и 

се концентрира в ръцете на система, която очевидно е лесно управляема 

от няколко души. Отново системата се контролира от няколко души и 

никой не се е упълчил срещу здравината на тези хора или тяхната 

програма. Трите мъдри маймуни - не чуват зло, не виждат зло, не 

говорят зло. „Трите мъдри маймуни датират най-малко от VII век и са 

част от учението на култа на Ваджра, че ако не чуем, не видим или 

говорим зло, ние самите ще бъдем пощадени от зло.                               

Злото е негативност. Това, което трите маймуни се опитват да ни научат 

е, че е много по-добре да не виждаме зло, тъй като виждането само 

създава зло от вътрешната страна на нас. 

Преди няколко години присъствах на синагогата с мой приятел. 

Проповедта тази нощ беше за това да не клюкарстваме. Клюките 

говорят зло - създават зло / негативност. Не е добре да слушаме зло или 

негативност, защото това засяга нашето подсъзнание. Колкото повече 

негативизъм допускаме вътре в себе си, толкова повече ще привличаме 

- бъдете много наясно с вида информация, която получавате. 

Всеки има подсъзнателен ум и съзнателен ум. Подсъзнанието 

представлява деветдесет и пет процента от нашите поведенчески 

модели и навици. Докато едно дете не е по-голямо от шест години, то е 

в тета режим, нещо като хипнотично състояние на битието, където 

каквото и да погледне, храни безсъзнателния ум. След като 

несъзнателният ум е програмиран, е много трудно да се промени това 

програмиране. Медиите програмират несъзнателния ум по много 

негативен начин, като го изпълват с много поведения, които на 

практика вкарват човечеството в сън. Когато спите е лесно да бъдете 

откраднати. 

За да се излекуваме, трябва да гледаме на истински негатив, идващ от 
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миналото ни, без да допускаме нечестност и лъжи да навлизат в нас от 

източници, които може просто да искат да ни забавляват. Често тези 

източници са твърде безсъзнателни, за да имат най-добрите си 

интереси в сърцето си. 

Когато гледаме телевизия, постоянен поток от съобщения излиза от 

телевизията и в дневната ни. Тези послания имат различно съзнание от 

нашето семейство. 

Когато гледате телевизия, вие се програмирате - затова се нарича 

програма. Новините са пълни с насилие и мизерия; много война; много 

конюктура; рядко са представени факти. Информационните програми 

преминават от мнението на един човек на следващия и повечето от тях 

наистина нямат смисъл.  

Децата се пристрастяват към телевизията. Те са на възраст, в която се 

формират от информацията идваща към тях. Те по-скоро трябва да 

бъдат навън в природата - само чрез наблюдение те биха могли да 

разберат естествените начини. 

Природата е нашата същност; тоест които сме. Гледайки телевизия, 

нашите деца губят своята същност. Отнема ни от истинското и го 

заменяме с нещо, наречено забавление, което не е основателно, не е 

естествено и съдържа мнения и идеи, които не са непременно верни. 

Човешката природа е любов и сътрудничество. Ние обаче постоянно 

сме затрупани със спорт, който е състезателен. Мисля, че това е 

обратното на нашата природа. Можем да се пристрастим и към спорта. 

Представете си английската Висша лига; има двадесет отбора в 

английската Висша лига. На всеки отбор е разрешен максимален състав 

от двадесет и пет играчи; което се равнява на петстотин играчи. В един 

ден максимум четиринадесет играчи могат да бъдат на терена, 

включително заместителите; това е 280 играчи. Най-високо платената 

футболна звезда вероятно е Уейн Рууни, който печели над 300 000 

паунда на седмица. Това е много над хиляда пъти минималната заплата 

за работниците във Великобритания. 
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 Какво послание е това до хората на Великобритания? За младите 

момчета, които искат да станат футболни звезди, това създава напълно 

нереалистични очаквания. Медиите създадоха ситуация, в която 

светлината на прожекторите е поставена върху няколко души и това 

изкривява обществото. 

Когато бях малък, целият футбол се игра в три часа в събота следобед, с 

изключение на мачовете в средата на седмицата. Сега футболът се 

разпространява през петък вечер, събота по различно време, неделя по 

различно време, а в понеделник вечерта масите изпълват умовете си с 

вид поклонение пред футбола. Същото е и с други популярни спортове. 

Казваше се, че религията е опиумът на масите. Изглежда сега опиумът 

е, когато футболен клуб печели или губи и това се отразява на 

съзнанието на нашата планета. Хората в крайна сметка се кланят на 

спорт вместо на природата или използват времето и енергията си, за да 

станат по-осъзнати. Лесно е да лежиш пред телевизора и да се включиш 

с цялата емоция и вълнение от футболен мач (или друг спорт), но това, 

което се случва, е, че ние просто попиваме в съзнанието и ума си, нещо 

което почти не е реално. 

Така, че както виждате медиите имат огромна сила и влияние върху 

живота ни и медийните компании започнаха да плащат за това в 

момента, в който започват да договарят нови телевизионни сделки. За 

периода между 2016 г. и 2019 г. - за телевизията на английската Висша 

лига, правата бяха продадени за над 5 милиарда паунда (7,5 милиарда 

долара), а при участието на международната аудитория това нараства 

на 8,5 милиарда паунда (13 милиарда долара). За пореден път този вид 

пари се дават в ръцете на много малко. 

В медиите виждаме десет различни компании; четири от тях 

предоставят новините и шест от тях излъчват новините и друга 

информация. Човек трябва да постави под въпрос как толкова малко 

хора могат да имат толкова власт над нас? Това е начинът на капитала; 

тези с парите - те управляват. Те ни забавляват и в същото време 

намаляват съзнателността на планетата. Когато ЦРУ се намесва, явно 

лъжите, корупцията и подкупът влияят върху това, което искат да 
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видим, за да изглежда правителството ни добре. Те използват медийни 

манипулации, за да създадат войни, с които маси хора ще се бият, ще се 

наранят и ще умрат. 

Това е нашият свят. Трябва да можем да видим ясна и честна 

перспектива за това. Би трябвало да е основно човешко право на масите 

да се учат на истината по различни начини от предмети и медиите 

трябва да носят известна отговорност за това. За съжаление за нас, 

изглежда, че те са отговорни на един процент, който ни управлява и 

контролира, вместо да сме отговорни пред масите, за да увеличим 

съзнанието си, да създадем любов и по-висока вибрация тук на Земята. 

Като че ли няма чувство за реална отговорност от медиите, като се има 

предвид силата, която имат. Сякаш те са едното, а масите са другото. Те 

влияят така че масите да останат в състояние на сън и робство, 

забавлявайки ни така, че да останем в приспано състояние.      

Не само че докато гледате телевизия, четете вестника или сте на кино, 

вие не се занимавате с друг човек; вие сте в състояние на прекъсване. То 

става като самотен свят, просто се изпълва с това, което няколко 

майстори ви представят. 

Прекъсването е прекъсване. Ако сте прекъснали връзката с други хора 

в семейството си, значи не сте в състояние на връзка. Проблемите не се 

решават, а отношенията не стават по-дълбоки и по-ангажирани. 

Колкото по-добри са отношенията  помежду ни, толкова по-добре сме 

свързани с Майката Земя и с отец НЕБЕ. 

Когато се забавлявате, не присъствате в света. В английския език думата 

„настояще“ е друга дума за „подарък“. Вие сте подарък за света, но 

трябва да присъствате, за да дарите света със себе си. 

Програмирането, което продължава докато се задълбавате в CNN или 

BBC News, ви отвежда все по-далеч от самата истина за това кои сме ние. 

Те непрекъснато създават страх вместо любов, а страхът ни прави по-

добри роби. Любовта е враг на Създанието. 

В рамките на силата на медиите е да променят света, да създадат свят 
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на любовта, вместо да използват тяхната сила, за да предизвикат страх 

у нас. Те биха могли да използват силата си, за да създадат основано на 

любов общество, което е по-равнопоставено и любящо. Откриваме 

радостта си в любовта - любовта е отговорът на всеки проблем. 

Вибрацията на любовта е естествена и лесна. Вибрацията на страха е 

дълга и бавна. Напълно възможно е да излъчваме енергията и 

вибрацията на любовта и да създаваме любящо общество, но това не е 

техен избор. 

Част от медиите е Интернет. Благодарение на интернет ние като хора 

сме научили толкова много през последните няколко години. 

Интернет е мястото, където нашите знания и мъдрост могат да бъдат 

опрашени. От това можем систематично да събираме истината за и в 

себе си. Има един аспект от нас, който знае истината и ще погълне 

истината, точно като свещ запалена в тъмна стая - свещта ще осветли 

тъмната стая.    

Това не функционира в обратен ред. Не можете да отведете мрак в 

светла стая и да очаквате стаята да стане тъмна. Когато четем и виждаме 

истината, това прониква в нашето същество и ни помага да се развиваме 

и да растеме. Щом имате истината, тя никога няма да ви напусне. Тя ще 

остане в сърцето и съзнанието ви завинаги.           

                          БАНКИРАНЕ 

 

Когато за първи път започнах работа на шестнадесет години, заплатите 

ми се изплащаха в брой, както и повечето работещи хора са били 

заплатени. Днес работодателите обикновено плащат на служителите си 

по електронен път чрез своята банка. Вече имаме интернет банкиране, 

където можем да превеждаме по електронен път средствата си за 

плащане на сметките. Всичко това е много удобно, никой не може да 

отрече това. 

Но, отново, това променя баланса на силите. Всичките ви пари отиват в 

банката и текат през банката. В старите времена влагате пари, които сте 
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искали да спестите в банката, но сега банката поема контрола върху 

всичките ви пари. Ако не разрешите заплатите ви да се изплащат 

директно в банката, банката няма да ви даде ипотека или облигация за 

вашата къща. 

Тук се случва странно явление. Когато моите баба и дядо бяха млади, 

само дядо ми работеше. Баба ми се грижеше за децата си и си остана 

вкъщи. Дядо ми смяташе, че е негово задължение да се грижи за баба 

ми и семейството му. Въпреки това, родителите ми работеха на пълен 

работен ден през целия си живот.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

Когато искате заем за закупуване на къща, банката позволява на 

съпруга и съпругата да комбинират доходите си, така че да могат да си 

позволят къщата. Разбира се, има само определен брой къщи, налични 

в определени ценови рамки. Ако двойката иска наистина хубава къща, 

двамата трябва да работят колкото се може по-усилено. Тъй като 

търсенето на хубави къщи е толкова високо, съпрузите са принудени да 

работят за да притежават жилището по свой избор. 

Има много майки, които биха останали вкъщи да се грижат за децата 

си, ако могат да си го позволят. Не всяка жена иска кариера, след като 

има деца. Това също ни връща към ситуация кой да се грижи за децата? 

Майка не може да изпрати детето си в детската градина и да очаква 

учителите или работниците там да дадат на детето същата любов и 

сигурност катот нея. 

Най-богатото банково семейство в света е династията Ротшилд. Тя е 

започнала във Франкфурт, Германия, от Майер Амшел Ротшилд (1744-

1812). Той започва своята бизнес империя през 1760-те години и става 

банкер на един от най-богатите мъже в цяла Европа - Landgraves of 

HesseKassel. 

Майер Ротшилд имал пет сина. Тези пет сина са символизирани в герба 

си от юмрук, стиснал пет стрели. Всеки син бил изпратен в различен 

финансов център в Европа; Неапол, Виена, Париж, Франкфурт и 

Лондон. Когато Майер Ротшилд починал, той завещал цялото си 

богатство на петимата си сина и това е началото на най-голямата 
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банкова династия, позната на човека  и до днес. 

Ето цитат от Майер Ротшилд, основател на Къщата на Ротшилд: 

„Нека да издам и контролирам парите на една държава без да ме 

интересува кой пише законите. Малцината, които разбират системата, 

или са толкова заинтересовани от нейните печалби, или ще бъдат 

толкова зависими от нейните благосклонности, че няма да има 

опозиция от този клас. Докато, от друга страна, болшинството хора, 

психически неспособни да разберат огромното предимство, което 

капиталът извлича от системата, ще понесе тежестта си без оплакване 

и може би дори без да подозира, че системата е в ущърб на техните 

интереси. " 

Опазването на семейното богатство и власт било гарантирано от брака 

между членовете на клана. Следователно, от осемнадесетте брака, 

сключени от внуците на Майер Амшел Ротшилд, шестнадесет са 

сключени между първи братовчеди. От петдесет и осем брака, 

сключени от потомците на Майер Ротшилд, до 1905 г., точно 

половината били между първи братовчеди. 

Ротшилдовете са отговорни за много събития през цялата ни история. 

Количеството пари, което имали и контролирали, означавало, че те 

могат да притежават голяма сила. Те са обвинени, че финансират и 

двете страни на всяка война в Европа от зачеването на тяхната банкова 

империя. 

Те ухажвали кралските и правителствени политици и намерили своя 

път към най-високите нива на обществото. Благородството - крале и 

кралици на Европа - също било изпълнено с кръвосмешение. Това било 

и тяхната практика да се женят в семейството.  

Трябва да можете да видите огледало, което се появява тук. 

КРЪВОСМЕШЕНИЕТО внася безумие в семейството на който и да го 

извърши. Първоначално въздейства върху ума. Ако има непрекъснато 

съвкупление, това ще се отрази физически на хората. Не физическите 

ефекти на кръвосмешението трябва да обезпокояват, а психичните и 

емоционалните ефекти. 
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Само някой, който е психически нестабилен, може да подкрепи и 

финансира и двете страни на толкова много войни и да причини 

толкова човешки страдания, което е направило Семейството Ротшилд. 

От тогава Ротшилд и техните сътрудници поемат контрола над 

централните банки по целия свят. Днес се казва, че има само три 

централни банки, които не са под техен контрол.Тези три са Северна 

Корея, Иран и Куба. Това са Парийските нации на света - или поне са 

създадени така. През 2000 г. имаше седем държави, които 

контролираха собствените си централни банки; Афганистан, Ирак, 

Судан, Либия, Куба, Северна Корея и Иран. Афганистан, Ирак, Судан и 

Либия са преживели война, инфраструктурата им е унищожена и - 

разбира се - създадена е нова частна централна банка на 

Ротшилд.Банката на Федералния резерв на САЩ е частна собственост. 

Тя възниква през 1913 г., заедно с данък върху дохода. Не можете да 

имате едното без другото. Данъците са създадени за изплащане на 

лихвите по парите, отпуснати на правителството.Федералният резерв е 

независим от правителството и управлява печатницата за щатския 

долар. Именно Федералната резервна банка взема финансови решения 

за САЩ и останалия свят, базиран на долара. Тя отпечатва пари от 

„тънък въздух“ и след това ги дава на правителството на Съединените 

щати. От създаването на Федералната резервна банка стойността на 

щатския долар е загубила деветдесет и шест процента. Тази загуба на 

стойност е изплатена с банковите лихви. 

Ето как работи банковата система. Банката на Федералния резерв 

отпечатва парите, както бихте отпечатали снимка на семейството си, и 

ги отдава на правителството на САЩ. Правителството на САЩ издава 

държавни облигации, които винаги изплащат малко по-високи лихви 

от средната инвестиция. И така - хората и корпорациите ги 

купуват.Правителството трябва да плати лихвата на Федералния 

резерв, за да заеме парите на първо място. Тогава правителството 

трябва да плати лихва на притежателите на облигации. Чудно ли е че 

правителството винаги да е в дългове? На всичкото отгоре паричните 

магнати чрез лобисти, подкупи и заплахи контролират почти всички 

политици. Това е непрекъснат кръг от лъжи, изневери и алчност. 

Въпросната енергия е тъмната страна на Сатурн.Така че в 
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действителност Федералният резерв печата пари за нищо и ги заема с 

лихва. 

Така че в действителност Федералният резерв печата пари за нищо и ги 

заема с лихва. За тях рискът не е проблем, докато останалите ежедневно 

се трудят.Тези момчета ни взимат всички за глупаци! Когато 

проблемите възникват, изглежда, че това „изобщо не е проблем“ за тях, 

както при банковия срив през 2008 г., при който правителството беше 

прекалено доволно да предложи плащания на банките на стойност 

седемстотин милиарда долара, за да ги предпази от неприятности. 

Точно тогава се появява израза - „твърде голям, за да се провали“. 

Процесът в убеждаването на масите, че е „добре“ банките да получат 

този вид спасителни средства беше дълъг. В доклад от Блумберг се 

казва, че в крайна сметка тази цифра достига 7,7 трилиона щатски 

долара. Това възлиза на двадесет и четири хиляди щатски долара за 

всеки един жив мъж, жена и дете днес в Съединените щати.Има много 

малко проверки и баланси между Конгреса, правителството и 

Федералната резервна банка. И така, тези момчета стават всесилни. Ако 

те не постигнат своя начин, то това би било убийство за хората, които 

им застават на пътя. 

Ейбрахам Линкълн, един от американските президенти, работил 

енергично, за да предотврати опитите на Ротшилд да се включат във 

финансирането на Гражданската война. Самият Ейбрахам Линкълн 

бил убит, правейки всичко възможно, за да попречи на Ротшилд да 

финансира Гражданската война. 

Джон Ф. Кенеди бил подписал изпълнителни заповеди EO - 11 и EO - 

110. Това означавало, че Федералната резервна банка на Съединените 

щати вече не можела да печата пари и тази отговорност била върната 

на правителството. Той също бил убит. 

Андрю Джексън, президент на САЩ от 1829 до 1837 г., също неуморно 

работил срещу банковите картели. Имало опит за убииство, но той 

оцелял. Този лабиринт от похот и алчност за финансова мощ 

продължавал безмилостно без проверки и баланси. Онези, които се 

грижели достатъчно и имали правомощието да прилагат проверки и 
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баланси, са мъртви. 

Джеймс Мадисън, един от основателите на САЩ, казва: 

„Историята отбелязва, че хората отговорни за смяна на парите са 

използвали всяка форма на злоупотреби, интриги, измами и насилие, 

за да поддържат контрола си над правителствата, като контролират 

парите и издаването им.“ 

Този вид поведение се дължи на банкери, чиито умове не са свързани с 

Вселената или Земята. Те са свързани с Рекс Мунди, крал на света. Днес 

банкерът с най-много пари е крал на света - Рекс Мунди - цар на 

тъмните сили. 

Докато четете тази книга, вие ще започнете да разбирате, че има процес 

на посвещение (обреди на преминаване) - процес на метаморфоза, 

който ще ни доведе до ниво на съзнание, където можем да бъдем 

отговорни за себе си. Това ниво на съзнание ни прави достатъчно 

отговорни, за да можем да се грижим за себе си и за хората по света. 

Трябва да е очевидно, че банкерите не поемат отговорност за нашето 

благосъстояние и парите, които контролират. Те имат пръсти в 

бурканчето с бисквитки и няма да ги пуснат. 

Банкирането трябва да се национализира и да се постави в ръцете на 

хора, които са извървели „пътеката“, да станат цялостни и осъзнати и 

да не са изпълнени с нужда или алчност. За пореден път това е аспект 

на системата, който причинява нараняване и болка за масите тук на 

тази планета. Не е нужно да е така. Има достатъчно за всички. 

Бившият президент на Уругвай Жозе Муджика е описван от мнозина 

като най-бедния президент в света. Всъщност той трябва да е най-

богатият, защото има всичко, което иска и все пак дава осемдесет 

процента от своята президентска пенсия за благотворителност.  

Той прави изявлението - „Ако всички бихме живяли като хората на 

Съединените щати, ще ни трябват три планети.“ 

Част от този проблем е, че не сме цялостни и пълноценни. Ние сме 
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пълни с нужди. 

Нуждата е просто емоция. В идеалния случай хората, отговорни за 

различни системи, не бива да бъдат „ранени“ по никакъв начин. Те е 

трябвало да бъдат възпитани в любящи, грижовни и състрадателни 

домове - те би трябвало да бъдат мъже и жени, които се грижат за 

всички. 

Тъй като ние навлязохме в нова ера, в която интернет и електронното 

банкиране са толкова удобни, със сигурност би било по-добре за всички 

нас да имаме това удобство, без обаче да е управлявано от куп зли 

мошеници? 

Ето коментар от вестник „Гардиън“, 17 февруари 2015 г.: „Е, едно нещо 

изглежда безспорно ясно - банките, които държат нации отговорни за 

националните си дългове и начисляват сложни лихви от валута, 

създавана в продължение на десетилетия - това е престъпна кражба. В 

това няма нищо по-сложно. 

Този коментар е един от първите в това, което ще бъде дълга поредица 

от събуждания към истината за „банковата кражба“. Надяваме се 

повече държави и правителства да се активизират. Проблемът е в това, 

че (ако не всички, Бар Гърция - очевидно) е в тази шарада за поробване 

на населението чрез сложни финансови инструменти от името на 

частните банкови интереси. 

 

                      ОТ ГЪРЦИЯ ДО ИСЛАНДИЯ 

  

Хрейдар Мар Сигурдсон, бившият изпълнителен директор на 

Кауфтинг, бившият председател Сигурд Ейнарсон, бившият 

изпълнителен директор на Кауфтинг Люксембург Магнус Гудмундсон 

и Олафур Олафсон (вторият най-голям акционер на банката по това 

време), бяха осъдени в четвъртък, 12 февруари 2015 г., на четири до пет 

и половина години затвор. 
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Правителството на Исландия назначи специален прокурор, който да 

разследва банкерите си, след като световните финансови системи бяха 

разтърсени от откриването на огромни дългове и масово лошо 

корпоративно управление. То обявило, че решението е сигнал за 

страните (тези, които бавно продължават подобни дела), че никое лице 

не е твърде голямо, за да бъде преследвано. 

Може би нещо започва да се случва, за да реши този проблем? 

Британците и англоезичните хора са завладени хора - завладени от 

стратегията на еврейски банкери и насилието на синекръвното 

европейско благородство, които винаги ще управляват деветдесет и 

деветте процента с омраза в сърцата си. 

И от своя страна ние, британските и англоезичните хора, несъзнателно 

позволяваме и помагаме на тези хора да управляват света, като вършим 

тяхната мръсна работа вместо  ю5тях. Британската / Американската 

империя сега контролират приблизително тридесет процента от земята 

в света. 

Накратко - събудете се, хора! 

Банкирането, парите и цялата тази арена е шарада от кражби и 

контрол. Колкото по-скоро колективно осъзнаем истината за това, 

толкова по-бързо можем да стигнем до сърцето на истинския проблем. 

 

                         ОБРАЗОВАНИЕ 

  

„Основната грижа на образованието не е придобиването на знания, а 

преоформянето на поведението, нагласите, емоциите и мислите.“ 

Теодор Чен в комунистически Китай, 1949-1969 г., обясни: 

„Образованието трябва да служи на политиката, трябва да се 

комбинира с продуктивен труд.“ 

В нашия мозък има две страни и двете страни се нуждаят от развитие - 
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и двете страни трябва да работят заедно в хармония. 

Хармонията в ума означава хармония в живота ви. Това е природата - 

цялата природа е в хармония. 

Деца, които са твърде малки, за да бъдат отнети от майките им, се 

изпращат на училище - отнемат се от любящите ръце на своите майки. 

Това събитие само по себе си създава енергията на изоставяне и 

отхвърляне. 

Много неща се случват с нас, хората в твърде млада възраст. 

Образователната система ни формира както „форма за обувки“ - нещо 

лесно подредено, съхранявано и манипулирано. Това, което трябва да 

правим, ни позволява да развиваме както левия, така и десния мозък, 

отнемайки всяко разделение между двете. Образованието би могло да 

ни учи да бъдем  освободени. Под това имам предвид, че лявата и 

дясната страна на мозъка трябва да функционират заедно в любов и 

хармония. 

Двете страни на човешкия мозък работят така: 

Лявата страна е отговорна за функциите на левия мозък. Той използва 

логиката и е ориентиран към детайлите; „Факти управляват“. Той 

използва думи и език, настоящи и минали, математика и наука; може 

да разбере и признае. Използва възприемане на ред / модел, познава 

обектите по име, основава се на реалността, формира стратегии; 

практичен е и безопасен. 

Дясната страна отговаря за десните мозъчни функции. Използва 

усещането, „е ориентирана към голямата картина“; „Правила за 

въображение“. Използва символи и образи, настояще и бъдеще, 

философия и религия; тя „получава“ (разбира дълбоко значение), 

вярва, оценява. Тя използва пространственото възприятие, познава 

обектната функция, основава се на фантазия, представя възможности, 

своенравна е и е отговорна за рисковете.  

Началото на много шеги за глупостта на много правителствени 

действия и политики започва с „Правителството с цялата си мъдрост…“ 
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В сегашната им форма на държавните образователни системи липсва 

истинска мъдрост. Те се интересуват само от образованието на малка 

част от лявата страна на ума ви, превръщайки ви в логично същество, 

което могат да поставят в кутия. 

Искам да ви отбележа, че думата „правителство“ на латински означава 

„да контролираш ума“, а говърн означава „да контролираш“, а мент е 

„ума“. Най-успешни - които най-много ще задоволяват правителството 

- са студентите, които усвояват информацията, която се преподава по 

„папагалски начин“ - с лекота, така че когато става въпрос за изпитите 

им, ще ги вземат лесно. 

Това са хора, които постигат върха на своите професии. Те са взимащите 

решения в правителството и военните; те са лекари и други 

професионални хора. 

Това е напълно базирана на мъже образователна система, където умът 

е натъпкан с информация от ранна възраст. 

Правителството е създател на учебната програма на вашето обучение. 

То избира предметите и решава какво иска да знаете. Независимо от 

какви сте, то ви ръководи по пътя на тип моно-свят, дори когато има 

цял свят с различни измерения, които трябва да изпитате. 

За пореден път трябва да повторя - ти си същество с дар, който носиш 

на тази Земя. Всички наши таланти идват от различни измерения; 

различни места. 

Образователната система се намесва в масовото съзнание, като ни 

превръща в леви мозъчни, едноизмерни, подходящи за кутия тип хора. 

Защо? Защото се страхува какво може да донесе дясната половина на 

мозъка.  

Като наблюдавам качествата на десния мозък, първото нещо, което се 

откроява е, че се вижда по-голямата картина. Ако погледнете голямата 

картина достатъчно дълго и достатъчно, ще видите защо един процент 

управлява Земята. Всъщност по-малко от един процент - осемдесет и 

пет семейства притежават половината от богатжиството на света. 
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Ние като човешки същества / граждани на Земята се обучаваме да 

станем част от деветдесет и девет процента, затворени в затвора на 

управляващото правителство, заседнали в малка част от левия мозък. 

Ако преминете в десния мозък, ще има възможност да бъдете осмивани 

и смутени от това, което десният мозък може да изрази. 

В десния ни мозък се съдържа еволюцията - тя е напълно нетехническа. 

Десният мозък е женският; левият мозък е мъжкият. 

Лявата страна служи да прави логика и да проявява интуицията на 

десния мозък. Двете страни се комбинират, за да доведат бъдещите ни 

мечти към проявление. 

Нашият мозък не е това, което мислите, че е. 

В красива звездна нощ излезте и погледнете звездите. Когато гледате 

звездите, вие гледате мозъка си; гледате на всички енергии и 

проявления, които сте. 

В Библията пише, че сте родени по образ и подобие на Бога. Когато 

гледате звездите, вие гледате Бог. Вие гледате собствения си образ. 

Гледаш себе си. 

Всички ние сме великолепни извън нашето разбиране. В историята 

правителството винаги е правило всичко възможно да предутврати 

десния и левия мозък да се слеят. Защо? Защото знае, че ако има пълен, 

интегриран достъп до двете страни на мозъка то би означавало че сме 

извън техния контрол. Бихте били извън техния контрол, защото в 

състояние на цялостност проявявате истината и любовта на 

Божественото. С вътрешна яснота е възможно да донесете талантите си 

на тази Земя, а това разстройва „чувството“ за власт, към което се 

държат политиците и техните господари. 

Десния мозък е мястото, където са всичките ви отговори. Левият мозък 

служи за да прояви тези отговори тук на Земята.  

До около шестгодишна възраст детето живее живота си най-вече в тета 

режим, с акцент върху десния мозък. Нашата образователна система 

приема деца, които са твърде млади и ги принуждава да останат в 
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лявата страна на мозъка. 

Целта на едно дете, което живее живота си в тета режим е детето да 

може да придобие естествено разбиране за природата и своята 

собствена, лична, същност. Това, което прави системата, е 

систематично да отклонява децата ни от тяхната природа и в ранна 

възраст да ги превръща в роби или най-малкото да ги подготвя за 

робство за системата. 

Системата, на която сме „роби“, е напълно обоснована от ляв мозък, 

ситуация без надежда - напълно бездушна - логичен роботизиран тип 

съществуване без магията и вълнението от откриването на Вселената. 

Изглежда, че в рамките на системата ще трябва да почитаме добри 

хора, които са объркали нещата много. Господин Теодор Чен е един от 

тези хора. 

Политиците като цяло са нечестни и са неприлични към себе си. 

Правителството е нечестна система. Хората не трябва да бъдат 

образовани, за да отговарят на тяхната политика, а по-скоро трябва да 

бъдат възпитани да се развиват. 

Единствената причина, че всички сме тук на тази планета, е да развием 

системата, така че цялото човечество да може да бъде щастливо. Не 

можете да бъдете щастливи само с пет процента работа на мозъка ви - 

това е невъзможно. Не можете да бъдете доволни да служите на 

политици и правителства, само защото те не са щастливи - никога не са 

били и никога няма да бъдат, защото повечето неща, които правят, са 

ръководени от лявата страна на мозъка им, без отношение към дясната 

страна. 

Откакто съм се посветил на този духовен път, научих толкова много 

невероятни неща, например за свещената геометрия. 

Последователността на Фибоначи - как изглежда последователността в 

слънчоглед или раковина; златната средна стойност и съотношението 

Phi - как те си взаимодействат с цялото творение; съотношението между 

Слънцето, Луната и Земята - как тези съотношения се отнасят към 

нашето физиологично същество. Пирамидите в Гиза са изградени 
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върху това златно съотношение. 

Едно от нещата, което ме изуми най-много е лазерен лъч насочен през 

призма. Докато завъртате призмата, еврейската азбука се проектира 

върху всичко, което се крие зад нея. 

Това са аспекти на основните градивни елементи за човечеството. Това 

е природата на тази Земя и това е нашата природа. Трябва да се научим 

на природата си; как да мисля, как да расте и как да се разшири (по 

добър начин) в света. 

Има толкова много увлекателни неща, които трябва да знаете за този 

свят, неща, които биха оживили детските умове. Въображението им 

може да доведе до бунтове и от своя страна да поведат света в съвсем 

различно бъдеще от това, което имаме в момента. 

За пореден път би трябвало да бъде основно човешко право, което ни 

учи за нашата по-дълбока природа, за нашата естествена връзка и 

привеждане в съответствие с Божественото. 

Твърде често от нас се очаква да повярваме това, което ни е казано да 

вярваме. Това е напълно неприемливо. Трябва да можем да намерим 

учители, които знаят неща, специални неща за този свят, неща, които 

са преживели и които могат да научат децата от сърцето си - обясняват 

тайните на Вселената. 

Трябва да излезем отвъд самото сляпо вярване - да заведем децата в 

свят на познанието, да ги оставим да видят отвъд физическия свят, да 

им дадем градивни елементи и разбиране да знаят всичко това, 

започнало като интелигентност, която преминава през всички нас, 

която иска да ни научи как да бъдем Божествени. Чрез това искам да 

кажа, че трябва да учим децата как да изглеждат, как да се чувстват, как 

да се докосват, как да станат сетивни и отворени към излъчванията на 

нашата вселена. 

След като човек изпадне в това състояние на битие - отворен и усещащ, 

получавайки енергиите на Вселената - десният и левият мозък започват 

да текат и да работят един с друг. Трябва да научим децата как да 
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разграничават двете страни на ума; помогнете им да разберат 

отговорностите на всяка страна. Бихме могли да отведем малките деца 

до ниво на съзнание, където мъжкото и женското текат и се сливат 

заедно. 

Да се позволи на ума да се разшири във Вселената - за това трябва да 

става въпрос в образованието. Като освобождава децата, дава на децата 

истинска свобода да изследват този свят и Вселената, кой знае какво ще 

намерят? Те ще намерят едно нещо със сигурност, а това е любовта. Тази 

любов ще донесе мир на целия този свят - мирно съществуване за 

всички нас. 

Доказано е, че старата система и начин на обучение се провалят. Те 

поставиха всички в някаква затворническа килия, създадоха 

структурите и системите, които всички познаваме - пълна конкуренция, 

борба за пари; някои страни винаги са във война с хора, които се 

нараняват, а от своя страна - цялото семейство. Това е последствието от 

образователна система, която просто не работи. 

Всъщност на мен ми се струва, че няма да послужи. 

Това, което написах тук, идва от моя собствен опит. Когато поглеждам 

назад през времето към собственото си образование, си спомням много 

малко от това, което научих в училище. Да, научих се да чета, пиша и да 

правя математика, но от другите предмети като история, география и 

наука - не мога да си спомня много. 

Точно като религията, образованието е предложено по възможно най-

скучен начин. Децата трябва да изпитат учение - те трябва да изживеят 

света и Вселената и трябва да бъдат насочени към правия път. Тази 

образователна система не прави това. Точно както обясни нашият 

„приятел“ Теодор Чен, ние сме образовани да отговаряме на 

политиката, а не на истината. Нашите умове се извиват и усукват и не 

ни е позволено да станем цели и цялостни. 

Това казва Тони Бъзан, изобретателят на Маинд Мапс, във увода на 

книгата си Как да мисля карта: 
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 „Писмо до моите читатели - 

Като малък бях харесал идеята да си правя бележки и да уча. По 

времето, когато бях тийнейджър, мисленето ми вече изпадаше в каша 

и започнах да мразя всичко свързано с изучаването. Особено вземане 

на бележки. Започнах да забелязвам необикновения парадокс, че 

колкото повече бележки вземахх, толкова по-лошо ми ставаше 

обучението и паметта. В стремежа си да подобря въпросите, аз започнах 

да подчертавам ключови думи и идеи в опит да сложа важни неща в 

кутии. Магически паметта ми започна да се подобрява. 

През първата си година в университета все още се мъчех. Тогава се 

очаровах от гърците, защото научих, че те са разработили системи за 

памет, които им позволяват да припомнят - перфектно - стотици и 

хиляди факти. Гръцките системи за памет бяха базирани на 

въображение и асоциация, които забелязах - за мое удоволствие и 

притеснение - отсъстваха от собствените ми бележки! 

Тогава започнах да забелязвам, че всички около мен водят същите 

препълнени с един цвят и монотонни бележки. Никой от нас не 

използваше принципите на въображението и асоциацията - всички 

бяхме в една и съща потъваща лодка! 

Изведнъж разбрах, че в главата ми и в колективния глобален мозък има 

гигантско задръстване, което се нуждае от нов инструмент за водене на 

бележки и мислене, за да се отблокира. 

Започнах да търся мислещ инструмент, който ще ни даде свободата да 

мислим, и свободата да мислим по начина, по който бяхме създадени 

да мислим. Започнах да изучавам всеки предмет, който можех, особено 

психология. В психологията открих, че има две основни неща, важни за 

мозъка по време на ученето; асоциация и въображение. 

Подобно на гърците в този момент аз бях очарован от мозъка си и това, 

което разбрах, са неговата сила и потенциал. Силата и потенциалът са 

много по-големи, отколкото си мислех. Започнах да се съсредоточавам 

върху паметта, воденето на бележки и творчеството, тъй като 

изглеждаше, че отговорът на моя стремеж ще бъде в тях. 
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Бързо открих, че повечето велики мислители, особено Леонардо да 

Винчи, са използвали снимки, кодове и свързващи линии в своите 

бележки. Те се взаимообвързваха и това накара бележките им да 

оживеят. 

По време на тези проучвания често се скитах сред природата. Там, 

където ми беше много по-лесно да мисля, да си представя и да мечтая. 

Започна да ме осенява, че тъй като бяхме част от природата, нашето 

мислене и отбелязване трябва да се отнасят към природата и трябва да 

отразяват природата; трябва да отразяваме универсалните природни 

закони в нашето функциониране! 

Имаше само едно възможно решение на моята дилема. Мисленето 

също трябваше да се прилага към пълния набор от ежедневни дейности 

на човека и трябва да се основава на начина, по който мозъкът 

естествено иска да работи. Това, от което се нуждаех, беше нещо, което 

отразяваше естествените процеси и как мозъкът ни естествено работи, 

а не нещо, което ни поставя в психична риза, като ни принуждава да 

работим срещу естествен дизайн. Това, което се появи, беше звезден, 

прост и красив инструмент, който отразяваше естественото творчество 

и излъчването на нашите мисловни процеси.  

Първата карта на ума се роди! 

Както можете да видите в горния пасаж, гърците имаха своя система от 

знания, където хората можеха да мислят правилно и да разбират. Това 

беше преди две хиляди и три хиляди години. 

Леонардо да Винчи следваше подобен начин на правене на нещата 

преди петстотин години. Къде отидоха всички тези знания? Ние трябва 

да имаме професионални хора в образователната система, но те не ни 

учат, както би трябвало истинските професионалисти. 

Те оставят истинското знание да се изплъзне и това ни кара да сме в 

липса на съзнателност. Това причинява не само това състояние, но и 

болест; когато левият и десният мозък не са балансирани. 

Изводът, до който стигнах е, че тази система на образование не ни 
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обучава правилно. Дава оскъдно разпознаване на нашата природа. 

Гледа се към миналото и към статус куо, поддържане на свят в 

безсъзнателност, когато в миналото обществата и цивилизациите са 

намерили начини за учене и разбиране, породили съзнание и цялост. 

Спомням си, когато бях петгодишен в училище. Учеха ме как да чета и 

пиша, а учителят използваше тази система на въображение и 

асоциация - „A е за Apple, B е за Bat“. Учителите имат снимка на ябълка 

и буквата A и думата „Apple“ след нея, след това имат B… и снимка на 

прилеп. 

Това е пример да се учи от въображение и асоциация. 

Но - веднага щом можем да четем и пишем, това въображение и 

асоциативен начин на обучение спират в училищата. И така, виждаме, 

че йерархията на образователната система познава въображението и 

асоциацията, но те я използват само за да започнем ... тогава те 

използват монотонно, скучно и дистанционно обучение. 

Образователна система на въображение и асоциация - ако бъде 

разработена и използвана през цялото ни образование - би ни 

превърнала всички в гении. Всички бихме били умни и умовете ни щяха 

да бъдат отворени, свободни и ясни. За съжаление за нас, деветдесет и 

деветте процента, това не искат нашите господари. 

Но - веднага щом можем да четем и пишем, това въображение и 

асоциативен начин на обучение спират в училищата. И така, виждаме, 

че йерархията на образователната система познава въображението и 

асоциацията, но те я използват само за да започнем ... тогава те 

използват монотонно, скучно и дистанционно обучение. 

Образователна система за въображение и асоциация - ако бъде 

разработена и използвана през цялото ни образование - би ни 

превърнала всички в гении. Всички бихме били умни и умовете ни щяха 

да бъдат отворени, свободни и ясни. За съжаление за нас, деветдесет и 

деветте процента, това не искат нашите господари. 
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                        ПРАВИТЕЛСТВО 

  

Както споменах по-рано, правителството на латински означава 

„контрол върху ума“, а Парламент означава „говор на ума“. 

Много добри хора с големи стремежи стават политици, с желание да 

помогнат и да създадат свободен и справедлив свят. За съжаление тези 

хора се оказват пешки в системата. Това е жалко за тях и за нас. 

Системата е базирана на пирамида, където няколко души дават 

заповеди на мнозина под тях. 

Любящият Бог се основава на числото тринадесет - формата на куба 

октаедър - което се основава на тринадесет сфери, образувани от осем 

равностранни триъгълника и шест квадрата. Този символ е в пълен 

баланс. Това е единственото сложно твърдо вещество, при което всички 

вътрешни разстояния са точно равни и същото важи за външните 

разстояния. Тъмната страна се основава на пирамидата, а светлата - на 

октахедъра на куба. 

Като вид изглежда сме избрали да основаваме живота си върху 

пирамида от тъмната страна. Онези, които влязат в тази система, 

колкото и големи да са техните стремежи, ще са склонни да влязат в 

тъмнината на системата. 

Всички сме виждали и слушали как нашите политици ни казват една 

лъжа след друга. Лъжата е психично заболяване. То напълно замъглява 

представата ни за света и поддържа свят на обърканост. 

На тази планета съществува система, която гарантира, че осемдесет и 

пет семейства контролират над половината от световното богатство. 

Правителството е ключово за тази система. Това е като игра; 

демокрацията превръща света в подигравка, преструвайки се, че това 

може да бъде равен и справедлив свят и че демокрацията е отговорът 

на тази главоблъсканица. 
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Ако системата иска равен свят - ако е създадена, за да създаде равен свят 

- това би се получило и трябва да има равенство за всички. 

Може да не изглежда така, сякаш преди нещата са били  равни, но 

когато погледнем назад петстотин години преди европейската 

колонизация на Америките, Америките бяха в  изобилие. Имаше 

повече от достатъчно за всички. Околната среда беше чиста. Повечето 

от народите, които живееха в Америка, тогава имаха свои домове, 

собствени ферми, които ги осигуряваха. Не беше така както филмите 

представат индианците. Те търгували помежду си от Аляска в северната 

част на Америка до Тиера дел Фуего на юг. Тогава нещата обикновено 

били по равни. 

Именно гърците получиха признанието за изобретяването или 

създаването на демокрация. Човекът, на който се дължи заслугата за 

създаването на демокрацията, е Перикъл. Той успял да отнеме властта 

от олигарсите и да я върне на хората. 

Въпреки това, това което е било някога се случва отново и днес - някои 

хора стават ултра богати и поемат контрола над правителството и 

народа. 

Няма тестове или прегледи, медицински или интелектуални, които 

един политик трябва да премине, за да бъде избран в правителството в 

САЩ или Обединеното кралство. 

В подраздела за образованието в раздела за системите по-горе в тази 

книга, ние обсъдихме въпроса за ученето. На тези, които учат по мода 

папагал, се дава най-голяма заслуга. Научаването на неща като 

папагали не помага на човек да мисли творчески. 

Днес няма много живи мъже, които не биха казали: „Ако знаех тогава 

това, което знам сега, щях да направя нещата по различен начин.“ 

Хората между четиридесет и шестдесет години направиха много 

грешки. Политиците от тази възрастова група, като Дейвид Камерън и 

Барак Обама, са и са били лидери на мощни държави с ядрено оръжие. 

И двамата направиха много  грешки от името на хората, които водят. 
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Над половината от политиците в консервативната партия са ходили на 

държавно училище (известно още като „частни училища“ в САЩ), 

докато едва седем процента от всички деца във Великобритания 

посещават такова училище. Две трети от висшите министри в кабинета 

на правителството днес са милионери. Това е случай на 

привилегировани хора, управляващи хората и поддържащи статус кво. 

Когато възниква факта, че висок процент от тези хора са включени в 

други системи, ще видите, че йерархиите на тези други системи са в 

много сходна пропорция - малка група от частно образовани хора 

принадлежат към най-високи нива на системата. 

Средният човек не може да си позволи да получи частно образование. 

Всички членове на йерархията имат сходна гледна точка и сходна 

програма за поддържане на статус за себе си и техните семейства. Това 

е непотизъм, показващ много грозно лице и се преструва, че продава 

демокрация. 

За пореден път виждаме началото на потискането на съзнанието в 

системата - всички важни работни места отиват при хора от най-

високото ниво на обществото, които имат интерес да поддържат статуса 

и да не създават любящо национално съзнание. 

Това може да е част от причината всички останали системи да са 

толкова разхвърлени и безсъзнателни. Образователната система не 

върши своята работа и не позволява на десния и левия мозък да се 

синхронизират; не вдъхновява гениите при децата. 

Същото е в религиозния спектър, където правителството и църквата са 

толкова преплетени. Можем да очакваме йерархията на църквата да 

идва от тези благородни семейства, които по същество контролират 

Великобритания. И така, църквата не учи хората на истината за тяхното 

собствено съществуване и как да се свържат с любящия Бог, както и 

образователната система.  

Винаги са едни и същи семейства, които са в йерархията на военните. 

Това вероятно отговаря на част от въпроса, защо не лекуват войниците 

след конфликт? Не могат да се преструват, че не знаят какво се случва - 
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дори от Първата световна война знаеха всичко за шокираните войници.  

През последните няколко години банките получават много пари от 

правителството под предлог, че са твърде големи, за да се провалят. 

Представете си всички пари, които банкерите имат под ръка. За тях би 

било лесно да заблудят политик и това прави политиците податливи на 

корупция на друго ниво; спасяване на банките, пускане на пари в 

джобовете на банкерите за сметка на данъкоплатците, отново 

концентрирайки властта и богатството на нацията в ръцете на малцина. 

Във Великобритания банкерите получават медали, повишения и 

финансови бонуси. В Исландия получават затвора. Защо? Защото във 

Великобритания те са всички партньори за сметка на деветдесет и девет 

процента. 

През последните двадесет или тридесет години правителството „в 

своята мъдрост“ (това всъщност не е мъдрост) приватизира всички 

комунални услуги, които някога са били добре управлявани в ръцете на 

правителството, но все още са собственост на хората. Правителството 

все още облага същите пари от хората, но вече не трябва да управлява 

своите комунални услуги. 

Приватизирайки се, отново няколко души на самия връх печелят 

милиони лири или долари всяка година, докато средната заплата 

остава равна. Хората, които притежават тези частни компании, идват 

от едни и същи семейства - парите обикалят в кръг, от членовете на 

семейството им до техните приятели и все по-рядко текат към масите. 

Когато правителството приватизира индустрия или комунални услуги, 

то прехвърля обществено богатство в частни ръце, концентрирайки 

богатството в ръцете на малцина. 

В този свят има процес, който принадлежи на всички нас,  „като 

стареем, толкова по-осъзнати ставаме“. Независимо дали живеете 

живота си съзнателно или несъзнателно, това ще се случи. Колкото по-

възрастен си, толкова по-осъзнат си. Има някакъв смисъл в живота на 

мъжа и жената ако се стремят към съзнателност, ще станат цялостни и 

завършени като хора. В тази политическа система тази ситуация не се 



 
 

 
177 

признава и уважава. 

Политика малко прилича на ченге. Пътните ченгета насочват трафика 

- политиците насочват потока от пари. Те облагат деветдесет и девет 

процента и предават тези данъци в крайна сметка в ръцете на един 

процент. Не може да бъде по друг начин, когато осемдесет и пет 

семейства притежават половината от богатството на света. Това е 

системата. 

Как да разберем - ако няма медицински или психологически тестове, 

проведени върху политици - че те не са психопати? Запомнете - 

психопатите са много интелигентни. Те изглеждат и голворят като 

такива. Там, където се вижда че не са това, е че никога не са се научили 

на съпричастност и любов.  

Със сигурност този тип хора за да се занимават с политика и да ръводят 

други хора не трябва да бъдат приемливи. Вече написах в този раздел 

на системите, че Западът е непрекъснато във война откакто се помня... 

и сега съм на петдесет и осем години. Винаги е имало някъде военни 

действия. 

Ако мъж или жена нямат любов и съпричастност вътре в тяхните сърца, 

те винаги ще бъдат във война със себе си и техният отговор на 

проблемите твърде често ще бъде война. 

Владимир Путин - когато бил попитан за заплахата на Джон Маккейн, 

че може да последва съдбата на Муамар Кадафи (убития президент на 

Либия) - трябвало да каже това: „Сен Маккейн беше хвърлен в затвора 

във Виетнам и не беше просто в затвора, но също бил затворен в яма за 

няколко години. След това бихте се побъркали. Как да разберем, че 

стария Джон Маккейн е разумен след подобно преживяване? Това, 

което най-много ме притеснява, е, че той също искаше да бъде 

президент, представете си Съединените американски щати с Джон 

Маккейн като президент ... много отговори за проблемите на САЩ са 

във  войната. " 

Искам също да добавя, че не можете да рисувате всички политици с 

една и съща четка. Джими Картър никога не е замесвал себе си или 
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САЩ във война. По време на управлението му няма изстреляни 

куршуми или ракети. Той запази мира както за американците, така и за 

хората по света. 

В САЩ и Великобритания повечето политици прекарват много време 

като адвокати. Сега политиците се наричат законодатели. Като цяло 

адвокатите прекарват работното си време в аргументиране на случая за 

клиента, за да гарантират, че клиентът получава най-добрата сделка и 

адвокатът получава най-добрата комисионна. Тези аргументи могат да 

бъдат независимо от целостта и истината и това се случва в Парламента. 

Те се научават да предпочитат клиента и губят перспектива за света и 

от какво наистина се нуждае. Това, от което се нуждае, е съзнанието и 

напътствията към любовта.  

Правителството контролира съзнанието ни, без да го е грижа и не 

зачита последствията. Не го интересува - това е простата истина. 

  

                            ДЕМОКРАЦИЯ 

 

Демокрацията означава „управлявана от народа“.   

 

На Запад изглежда мислим или вярваме, че демокрацията е великият 

спасител на нашия свят. Вярно е, че демокрацията е стъпка в 

правилната посока от диктатурите и други форми на брутални режими, 

които контролират народа. Демокрацията обаче не е това, което 

изглежда на определени нива. 

Бившият президент на САЩ Барак Обама израстнал без баща. Дейвид 

Камерън, министър-председател на Великобритания - баща му бил 

сакат. Той също имал син, който починал като дете, както и Гордън 

Браун, неговият предшественик. Владимир Путин, президентът на 

Русия - баща му бил ранен през Втората световна война, неговият брат 

загинал през последната война. Това са мъже на могъщи позиции, в 
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страни, които са сред най-могъщите в света, но техните лидери идват от 

наранен произход. 

Когато изучавате себе си достатъчно дълго, ще започнете да осъзнавате, 

че бащата в живота ви играе много важна роля. Ако сте имали слаб или 

ранен баща, сами ще сте склонни да нямате обгръщаща, любяща 

бащинска енергия. Ще ви бъде много трудно да поддържате граници и 

да останете в цялостност със себе си и позицията, която ви е дадена в 

живота. 

Това е метафизичен свят. Това, което имам предвид с „метафизичния 

свят“, е, че нещата са извън физическото - ние не ги виждаме, докато не 

остареем и станем по-мъдри. Дори тогава, ако не търсим, няма да го 

намерим. 

Съзнание има за всяка страна - то варира в различните страни. Хората, 

които гласуват за своя любим политик, в крайна сметка ще открият, че 

са водени от някой, който въплъщава голяма част от „съзнанието на 

масите“, което в основата на това означава, че всички мисли, вярвания 

и емоции са представени от един човек на най-високо ниво. 

Ние се раждаме в състояние на безсъзнателност. Повечето от нас 

умират по-скоро в липса на съзнателност, но колкото по-стари станем 

(уж) толкова по-осъзнати ставаме. 

Младите хора, които гласуват, имат относително неосъзнат вот. 

Повечето от тях в западните страни са по-фокусирани върху печеленето 

на пари, отколкото върху съзнанието. Има много други причини 

нашето съзнание да остане на ниско ниво, но демокрацията насърчава 

неосъзнателен начин на живот поради ниското съзнание на 

мнозинството от гласуващите. Демокрацията подтиска осъзнаването на 

планетата. Да имаме блестящ ум и образование е чудесно, но те не ни 

дават мъдростта и състраданието на седемдесет или осемдесет годишен 

човек, които е живял пътя на съзнанието. 

Първо като начало, кой може да каже, че това, което сте научили в 

училище, колеж и университет, е истина? Сигурен съм, че по-голямата 

част е, особено в контекста си, но как наистина се вписва с воденето на 
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света към нови нива на съзнателност? 

Да имаш добра информация не е същото като да си в съзнателност. 

Съзнанието е любов, а любовта е в сърцето. Образованието и 

информацията са базирани на главата и евентуално могат да ви доведат 

до сърцето (поне да ви доближат няколко крачки), но седемдесет или 

осемдесет годишен човек, който е тръгнал по пътя на съзнанието от 

четиридесет години, ще бъде в състояние да свърже Небето със Земята 

и да донесе това знание тук на Земята. 

Един осъзнат човек, който е на седемдесет или осемдесет години, ще 

има много различни способности, различен начин на поглед към света. 

Те ще работят от седемдесет или осемдесет години опит и знания; те са 

в състояние на познаване. Вътрешният им баща и майка ще бъдат цели 

и цялостни. Те ще знаят за обслужването и ще разбират Карма. 

Те ще разбират житейските трудности, без да причиняват повече 

Карма, нито за себе си, нито за другите. Този вид човек ще доведе света 

до любовта и истината - чрез спокоен начин на живот, защото са го 

намерили вътре в себе си. 

Светът трябва да се води в мир, любов и хармония. Колкото по-спокоен 

е човекът, толкова по-лесно е този човек да позволи на излъчванията 

от Вселената да преминават през тях.  

Когато коренното население на Америка имали проблем, 

старейшините от племето обсъждали проблема отново и отново, докато 

на всички се разясни и се постигне сто процентово съгласие. Тогава това 

споразумение било обяснено на останалата част от племето, като 

логиката зад него била представена по начин, който всички разбирали. 

За пореден път в племето е имало хармония. 

В нашите демокрации много хора не си правят труда да гласуват - не 

харесват системата. Те могат да видят, че е обременена. Обикновено 

малко повече от половината от гласовете са за един политик или 

политическа партия, а малко по-малко от половината от гласовете са за 

следващия политик или политическа партия. И така, от самото начало 

около половината от хората са обезверени, защото много хора не 
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гласуват и половината от тях не са избрания от тях политик или партия. 

Влошава се още повече, когато вземете предвид, че мултинационалните 

компании и банките имат толкова много финансова мощ, че повечето 

от вашите политици ще бъдат купени и продадени, така да се каже. Ако 

откажат да бъдат закупени, те могат да бъдат отстранени. Отказът да 

танцува на мелодията на заведението, което е собственик на 

мултинационални компании и банките, ефективно прекратява 

кариерата или живота си. 

Медиите също са собственост на заведението. Във Великобритания 

всички медии са собственост на пет отделни фамилии, отново 

компресирайки властта в няколко ръце. Те избират и предпочитат една 

политическа партия пред друга. Колкото по-безсъзнателни сте, толкова 

повече ще вярвате на медиите и толкова повече ще бъде повлиян гласът 

ви. 

Тъй като решенията се изграждат с натрупване, несъзнателните хора, 

които вземат решения, създават все повече и повече неосъзнатост. Това 

е друга причина, поради която съзнанието на планетата остава толкова 

ниско.  

Значи демокрацията означава управление от народа? Не точно. 

                  СИСТЕМАТА НА ПАТЕНТИТЕ 

 

Всяко едно човешко същество тук на планетата има дар, който да донесе 

на планетата. Някои от тези дарове ще бъдат идеи и изобретения, за да 

помогнат на останалите хора по света и да направят живота различен. 

Някои хора имат такъв тип ум, където могат да направят много 

изобретения, като Тесла или Едисон. Разбирам, че има нужда да се 

защитят тези хора, които влагат сърцето и душата си в манифестиращи 

идеи, водещи до творчески, необходими изобретения. 

За пореден път тази система е повредена от няколкото. Поради 

голямото си богатство те купуват всички изобретения и идеи, като не 

позволяват да се предприемат вторите, третите или безкрайните 
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стъпки, за да се развият тези идеи в това, което може да се превърне в 

множество нови изобретения. Историята продължава безкрайно. Това 

е като шофиране на кола с включена ръчна спирачка. Тези, които са на 

власт, не позволяват на света да се развива така, както обичащият го 

Бог наистина иска. 

Като цяло това, което не отговаря на един процент и осемдесет и петте 

семейства на власт няма да се случи. Ние сме на пътешествие, 

връщайки се към нашата природа. Но проявяването на това в 

материалния свят е друга история. 

Светът има способността да бъде щастливо място. Хората, които 

измислят неща и имат красиви идеи, имат своите изобретения и идеи 

заключени, скрити от нас, а светът не се развива така, както трябва. 

Осемдесет и петте семейства и останалите от един процент създават 

големи проблеми за всички нас. Трябва да признаем, че тези хора 

действат по начина, по който постъпват по някаква причина. Те 

изпитват необходимост да ни контролират, да манипулират нашите 

мисли и вярвания по такъв начин, че да сме като марионетки на техните 

струни. 

                         ЗАКЛЮЧЕНИЕ 

 

Написах този раздел за системата по причина. Причината е да не се 

правите на един процент или на осемдесет и пет семейства. Това е 

метафизичен свят - каквото е вътре в нас, ние създаваме извън нас. 

Ние поддържаме аспекти на системата вътре в себе си. За да променим 

света, ние трябва да променим себе си. Ако прочетете отново този 

раздел на системата, помислете внимателно за казаното и след това го 

свържете със семейното съзвездие. Според мен това трябва да означава, 

че някой в семейството получава повече, отколкото трябва. Тази идея 

се възвеличава в национален и глобален мащаб чрез осемдесет и петте 

семейства, които притежават половината свят. Ако светът е семейство и 

тези осемдесет и пет души са просто членове на семейството, какво би 
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могло да означава това за нашата семейна структура? 

Ето пример; в Южна Африка, когато човек е собственик на ферма и 

умре, фермата обикновено се завещава на първия син, като останалите 

членове на семейството вероятно получават добро образование, но 

нищо в сравнение със самата ферма. Това се случва и в определени 

части на Европа; най-големият син получава наследството, като 

малкото други ценности остават за останалите членове на семейството. 

Специалното дете винаги получава енергията - винаги получава 

вниманието и енергията на родителя. Може би си специалното дете. 

Може би имате специално дете в семейството си и сте загубили заради 

тях. Ето още една ситуация, при която енергиите на семейството се 

разпределят неравномерно и несправедливо. 

Сигурен съм, че има безброй начини, по които енергията се разпределя 

несправедливо. Семейството е микрокосмос. Националното 

правителство е макрокосмос. Можем да отидем още по-далеч, за да 

заявим, че глобалното правителство е още по-голям макрокосмос. 

И така, това, което се случва тук, е, че семействата излъчват енергия. 

Тъй като много семейни системи са в толкова лоша форма, те 

допринасят за създаването на несправедлив и неравномерен свят. 

В случай на кръвосмешение - кръвосмешението е незаконно. Въпреки 

това, когато погледнете назад към историята на света, можете да 

видите, че има кръвосмешение изписано в цялата ни йерархия. 

Нека погледнем Клеопатра. За да поддържа властта в Римската 

империя, тя се омъжила за двама от братята си. Историята на 

семейството Ротшилд - най-богатите банкери в света - също е едно от 

кръвосмешенията. Благородните европейски семейства били замесени 

чрез кръвосмешение помежду си; братовчеди,  чичо, братя, сестри - 

всичко това с цел да се контролира властта. 

Както вече писах в предишния раздел, тези хора контролират 

правителството. Те контролират военните, образованието, медиите, 

големите корпорации и всичко друго, което си заслужава да 
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контролират, включително религиите и патентите. 

Лудостта е вградена в тази система. Една от причините системата да е 

луда е, че тя се управлява от луди хора, произлезли чрез 

кръвосмешение.  

Тези безумни хора, гладни за власт, предизвикаха унищожаването на 

езическата религия на природата, защото тя работеше! Езичниците не 

можеха да бъдат контролирани. Те създадоха правителство, изпълнено 

със страх и алчност, което вместо да разширява съзнанието, създава 

война и лудост в своите хора. Правителството умишлено е създало 

много неосъзнато общество, за да могат те да го контролират по-пълно. 

От своя страна това създаде свят без любов! Всички търсят любовта, но 

хората през годините трябваше да потиснат любовта си, само за да 

оцелеят. 

Дойде време, в което можем отново да имаме любов на този свят. 

Буквално е написано в звездите! 

Системата, произведена от осемдесет и пет семейства и един процент, 

трябва да работи. На нейно място ще трябва да изградим нова система, 

основана на съзнанието и любовта, нова система, където здравите хора, 

които имат любов и съзнание в сърцето си, които са извървели пътя и 

са намерили пътя си, ще получат силата под формата на сенат. 

Този сенат ще бъде там, където обсъждат въпросите за деня, докато сто 

процента от тях не се съгласят по всеки отговор и след това го предадат 

на хората. Това е възможно, когато целта е почтеност, любов, доброта и 

грижа за хората, за които тези сенатори ще отговарят.  

Съгласен съм с историята, че за да се случи това, 144 000 души трябва 

да бъдат върнати в Христовото съзнание. Моля, не бъркайте това 

твърдение с вярванията на Свидетелите на Йехова. Това е изявление от 

Библията, въпреки че някои са го разбрали погрешно и са го приели до 

крайност. 

Считам, че е подобно на „ефекта на стотната маймуна“ (Уикипедия - 

Ефектът на стотната маймуна е хипотетично явление, при което се 
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твърди, че ново поведение или идея се разпространява бързо с 

необясними средства от една група към всички свързани групи след 

критичен брой членове на една група проявяват новото поведение или 

потвърждават новата идея). 

Когато 144 000 души отново станат съзнателни за Христос (което може 

да се случи в рамките на няколко години с учения като тези), везните 

ще станат балансирани, поне, ако все още не се наклонят с тежестта на 

Любовта. Светът ще се промени от система, базирана на страх, в 

система, базирана на обичан, където ще има изобилие за всички, 

включително и за единия процент и осемдесетте и пет семейства (да, те 

все още могат да бъдат излекувани). Ние отново ще станем едно, 

напълно свързани с Вселената и помежду си. 

Човек трябва да си зададе въпроса, защо имаме такава мрачна 

неразвита система на управление и какво тя контролира колективно? 

Системата, която сме наследили от нашите предци, не е система, 

проектирана от хората. Това е невъзможно поради факта, че сме 

създадени от Божественото и затова сме по своята същност естествени. 

Системата обаче е напълно против нашата природа и природата на 

любящия Бог. 

Стигнах до извода, че ние, човешката раса, сме били компрометирани 

от основните обществени влияния, с които си взаимодействаме и 

разчитаме, като сме се изкривили и наситили с разрушителна 

информация - разрушителна за нашето благополучие, нашето щастие, 

нашето духовно осъзнаване и нашата естествена, грижовна, обичаща 

природа. 

Медиите ни хранят предимно със сензационализиран негатив и 

насилие. 

Религиите проповядват страх и раздяла, а методите, които използват, 

са непълни. Медицинската професия изпомпва токсини в телата ни и 

маскира симптомите (сигналите), които ни казват какво се случва. 

Нашите образователни системи потискат нашата природна мъдрост. 
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Нашата военна, полицейска и правна система твърде често са 

несправедливи и брутално недоброжелателни с тайни дейности и 

неверни оправдания. 

По принцип всичко е корумпирано. В основата на всичко това е 

финансовата система, която решава кои неща да подкрепи и на кои 

неща да откаже финансиране. 

Всичко е извън цялостноста с истинската природа на човечеството. 

На най-високите нива лидери или се позовават на зли божества или са 

обладани от различни форми на интелигентност, които не са в 

хармония с душите им, или с хармонично човечество. 

Факт е, че това е метафизическа планета и системите на човечеството са 

били компрометирани от енергии, които не са в естествения ред на 

нещата, не са естествени за човешката природа. Това предизвиква 

войни, карайки ни да имаме системи, базирани на пирамида, а не на 

октаедър Куб и любящия Бог. Нашите лидери на най-високите нива и 

много от нас в цялото човечество са компрометирани отвътре. 

Но може би не всеки е компрометиран. Можете да го видите в очите на 

човек, когато той е свободен. Можете да видите, че те имат любящия 

Бог вътре в себе си - ясен, уравновесен и пълен с любов. Те са щастливи. 

Истинското щастие е следователно напълно възможно. 

 

               

               КАК СТАНАХМЕ ТАКИВА КАКВИТО СМЕ? 

  

В НАЧАЛОТО 

Като започна с този раздел, имам нужда да знаете, че разбирам, че тази 

информация може да бъде завладяваща, особено ако не сте я чували 

преди. Опитайте се да мислите за обясненията като образни за сега. Не 

очаквам да го приемете като цялата истина и в началото нищо друго 
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освен истината. В края на деня имате право да вярвате в това, което 

искате. 

Тези учения се основават на гностическите учения, тези, които са били 

скрити от нас от самото начало. Били изгорени; хората, които ги 

обмисляха и научиха, също били отстранени. Следователно в тези 

учения трябва да има нещо, което е истина, нещо, което Институцията 

не иска да знаем. 

Ще ви представя информацията в раздела и тогава ще я обясня в  

много дълбочина в следващите секции. 

Бъдете търпеливи с мен. Разбирам, че усвояването на нови понятия и 

учения може да бъде объркващо, но смятам да го обясня възможно най-

ясно, докато продължаваме.  

Битие 1:27 - „И така, Бог създаде човечеството по свой образ - по образ 

на Бог, той ги създаде; мъж и жена той ги е създал. 

Трябва да приемем този цитат от Библията. Как може да е различно? 

Разбира се, дарвинистите могат да спорят, но това е друга история. 

Ние сме създадени като хора да допълваме тази Земя. Великият 

Създател има специфичен начин на създаване - начин на сътворяване 

на любящия Бог. Ние сме създадени по същия начин като цялата 

природа. Земната равнина е нашата естествена среда; ние 

принадлежим тук на Земята - това е нашият дом. Наша отговорност е 

да създадем нашите системи по образа на обичащия Бог, следвайки 

правилата на природата. 

В началото това е начина, по който било преди. Не знаехме доброто и 

злото, просто знаехме Божествения път. Това е новата ера - идването на 

златния век, преминаването в епохата на Водолея. Връщаме се обратно 

в това Божествено състояние на съзнанието - ние сме тук, за да следваме 

нашия Божествен път в чиста любов.  

Докато работя със себе си и другите по моя духовен път, решавам, че 

има два основни проблема. Тези проблеми са като ключови камъни, 

които държат негативността на място в нашите тела. 
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Първият основен камък ще бъде синьокръвна - резус отрицателна кръв 

- и вторият ключов камък ще бъде кръвосмешение. Това биха били 

двете енергии, които са най-трудни за лечение. Който и да е роден от 

кръвосмешение или със синя кръв, е предназначен да бъде тук - няма 

грешки. 

Трябва да вземем предвид добрите качества, които ни донесе 

кръвосмешението. Както обясних в по-ранните глави на тази книга, 

кръвосмешението може да отвори ума ви за различни измерения на 

Вселената. Това от своя страна предлага големи предимства - ако 

успеете да влезете в тези различни измерения и да разберете 

отговорите за живота си. Подобни предимства идват със синьокръвна 

или резус отрицателна \ положителна кръв. 

И двете енергии (кръвосмешение и синя кръв) имат страшен обрат. 

Недостатъкът трябва да се трансформира. 

Кръвосмешението създава много омраза между членовете на семейното 

съзвездие. Синьо-кръвната енергия прави подобно нещо- няма любов и 

състрадание - няма Бог. Кодирана в тази кръв е програма за смъртта и 

именно тази програма съкращава живота ни. 

Това преживях, докато върших вътрешната си работа. Тази енергия 

мрази светлината и тя непрекъснато ще се бори със светлината. Тази 

енергия иска да унищожи светлината във вас. 

Това всъщност е въплатено в европейското благородство. Един от 

начините да се ориентирате през тази ситуация е винаги да избирате 

кое е правилно за да  сте съвършени и цялостни. 

Когато сте цялостни и завършени, ще имате директен достъп до 

Божествените напътствия. Така че, много е необходимо да се предадете 

на Бог - колкото по-рано, толкова по-добре. Цялата тази вътрешна 

работа води до това да станете напълно свързани с Отец Небе и Майката 

Земя. 

В Стария Завет има позоваване на патриарсите; справки за техния 

живот до епохата на почти хиляда години. 
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Ето списък по-долу (възрастите на тези мъже идват от времето преди 

упадането на човека, в дните преди хората да са познавали  доброто и 

злото). 

1 - Адам 930 Битие 5: 4  

2 - Сет 912 Битие 5: 8  

3 - Енош 905 Битие 5:11  

4 - Кайнан 910 Битие 5:14  

5 - Махалал 895 Битие 5:17  

6 - Джаред 962 Битие 5:20  

7 - Енох 365 Битие 5:23  

8 - Метусела 969 Битие 5:27  

9 - Ламех 777 Битие 5:31  

10 -Ноа 950 Битие 9:29 

Повечето религиозни традиции включват змия или дракон от някакъв 

вид. Енергията на резуснегативна кръв е енергията на Дракона. 

Резус-отрицателната кръв е несъвместима с човека. Знаем, че ако мъж 

с отрицателна резус кръв има дете с жена с нормална кръв, майчиното 

тяло отхвърля детето. 

Това е много ясно и се приема от масовата медицина. Това, което не е 

ясно, е, че всички ние носим тази отрицателна резус кръв, но тя не може 

да бъде открита, защото тя идва в нас от минали поколения на 

енергийно ниво. Като цяло не сме наясно с това. 

Човешкото тяло не приема тази резус-отрицателна кръв / енергия. Това 

е кръвта на влечуго или „поведение“ на влечуго. 

Изглежда обаче, че човешкото тяло не е достатъчно силно, за да 

отхвърли напълно тази кръв и точно в това се крие проблемът. 
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Всички „нормални“ начини за изцеление могат да бъдат използвани за 

разрешаване на този проблем, като молитва и медитация. За мен лично 

избрах тези начини, но трябваше да имам нещо по-силно. И така, 

използвах канабис. 

Канабисът помогна на тялото ми да отхвърли тази отрицателна от 

резуса кръв. Други растения- учители също могат да помогнат за 

лекуването на това, като Ибога, Aяахуаскa и вълшебни гъби. Не 

забравяйте, че тези растения имат душа; можете да говорите с тях и да 

им кажете за този проблем и те ще ви помогнат в него. Натуралната 

медицина ще ни върне към истинската ни природа. 

На различно ниво също трябва да знаем нивото на нашите управници. 

Защо толкова много от тях имат синя кръв? Не само това - защо ни 

управляват с извънземна система, система, която не е присъща на нас. 

 

                                 

                         

                            ДУШАТА 

  

Душата ти е великолепен дух. Той също е част от още по-голяма група 

души. Душата ви е многоизмерно, божествено, духовно същество, което 

е едновременно интелигентно и цветно отвъд вашето разбиране. 

Тя може да създаде каквото иска да създаде, далеч извън вашето 

разбиране. Вашата душа има съзнанието на Божественото и протича 

през всички пространства между вашите клетки, носейки със себе си 

съзнанието за единство. 

Вашата душа стига до това земно измерение с тези атрибути, но не може 

да стигне до земната равнина в цялата си „слава“. 

Съществуват „правила“ за управление на земната равнина, които не се 

прилагат за други самолети. Това означава, че тук могат да бъдат 
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изпитани само определени качества на Божественото. Но вашата душа 

идва на Земята с пълен пакет от атрибути, които могат да бъдат 

изразени на Земята. 

Просветлението изучаването на тези качества и вливане в едно цяло с 

тях. 

  

                 ДУАЛНОСТ или ДВОЙНСТВЕНОСТ 

  

Всичко на тази планета е в двойственост, включително двойствеността 

на нашия дух и физическите ни тела. 

Всички ние сме духове от много различни места в тази вселена (или 

други вселени), идващи на земната равнина, за да изпитаме 

двойствеността. Тези от вас, които четете това, ще преживеят това 

„живеене в двойственост“. Преминавате през процеса на метаморфоза 

в състояние на цялостност, завършеност и обединеност.  

Вие всъщност сте започнали този човешки опит много отдавна в 

духовния свят. 

В един момент, когато решихте да дойдете на Земята и да изпитате 

двойствеността,е трябвало да се разделите на две. Има мъжка страна и 

женска страна във вашата душа. Когато сте решили да се въплътите в 

земната равнина, вие сте тръгнали по свои отделни пътища. Решихте да 

имате свой собствени преживявания и правете това отново и отново и 

отново, докато усвоите земната равнина. Напълно забравихте кои сте 

всъщност, но един ден (сега) много животи по-късно сте решили да си 

спомните. 

Дуализмът се изразява в контраста между вашето физическо 

въплъщение и вашата душа, два напълно различни аспекта на 

Същността. 

И двете са на много сходно пътуване, но с две напълно различни нива 

на съзнание. За да усложнят въпроса допълнително, физическото 
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„човешко“ въплъщение е разпокъсано с много различни нива на 

съзнание и под-личности, всички със собствени идеи и повечето идеи 

не са много съзнателни. Именно този човешки аспект в самите нас ще 

пренебрегва и надделява над душата. 

  

  

                          ОТ ДУХ В ТЯЛО 

 

Нашите духове живеят в звездите и идват от всички краища на 

вселените. Първият път, когато медитирах, имах красиво изживяване. 

Спомних си себе си като дух, идващ на планетата Земя през много 

вселени и Слънчеви системи, винаги минавайки през центъра на 

различните слънца и в крайна сметка пристигайки звезда. Именно там 

бих се запознал със семейството на духовете и духовните водачи. 

Звездата, която е домът на духа ви, е вашият комуникационен център, 

вашият контролен център. Вашата звезда се свързва с вас чрез невидим 

лъч светлина и непрекъснато предава информация по същия начин, по 

който сателитите излъчват комуникации към и от Земята. 

Има непрекъснато изтегляне на информация и тя никога не спира до 

деня, в който умирате. Понякога съм виждал тези връзки и знам, че те 

съществуват. 

Вашето духовно семейство са духовете на вашата собствена група души 

и други духове, с които общувате в живота си на земната равнина. 

Вашите духовни водачи са тук, за да ви помогнат в земната равнина, да 

ви ръководят и поддържат всичко работно състояние, с намерението да 

ви подкрепят, за да можете да станете цялостни и завършени тук на 

тази Земя. 

Вашата душа, вашите духовни водачи и вашето духовно семейство са 

направили планове за живота ви на земната равнина. Нашите духове и 

духовни водачи ни водят през нашите уроци и в състояние на единство, 
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с намерението да ни направят напълно съзнателни. 

  

                     ИЗБИРАЙКИ РОДИТЕЛИТЕ СИ 

  

Да си дете, родено на планетата Земя, не е лесно - това е много трудно 

пътуване. Вие избирате родителите си, за да можете да изпитате своята 

карма и да работите през тези уроци, които трябва да научите на тази 

планета. 

Има голяма сила да знаеш, че си избрал родителите си. Ако знаете или 

можете да повярвате, че сте избрали родителите си, това може да 

отвори изцяло нов портал в процеса ви на изцеление. 

Моментът, в който съм избрал родителите си, всъщност ме осени по 

време на медитация. Спомних си ги в къщата на майка ми, баща ми 

носеше костюм, а майка ми рокля. Много години по-късно им описах 

тези тоалети и двамата потвърдиха, че са притежавали тези дрехи по 

това време в живота си. 

Тук участваме в урок и най-трудните уроци идват от нашите семейства. 

Ние избираме семействата си и избираме родителите си. Духът или 

душата, която тече през човешкото тяло, избират физическото тяло, в 

което ще се въплъти. 

Духът ви избра вашите родители, вашето физическо тяло и определен 

живот, защото искаше да научи конкретен набор от уроци, които ще 

бъдат включени в избраното физическо тяло. 

Ако можете да разберете това, ще можете да приемете, че не можете да 

обвинявате никого за своите трудности в живота, защото именно вие 

сте избрали този живот, за да изпитате това, което трябва да изпитате; 

за да ви направи по-силни; с цел да се научим и да израстнем. 

Приемайки това, можете да поемете отговорност. Поемайки 

отговорност за вашите действия, можете да преминете към ново ниво 

на разбиране. 
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Преминахте гестационния период за 273 дни,попивайки всичко, което 

се случваше във вашата майка. В утробата духът ви заобикаля като 

плод. Докато израствахте, всичките ви духовни водачи седяха сред 

звездите, предаващи всичко необходимо, за да имате опита, който 

искате да имате. 

Когато се родихте, духът започна да тече през току-що родения вас, 

свързвайки всичките ви чакри и непрекъснато струейки своята 

интелигентност към вас. 

  

                      ДЕНЯТ НА РАЖДАНЕТО 

 

В деня, в който се раждате, ангелите чакат вашето раждане. Всичко е 

перфектно оркестрирано, а ангелите са в пълен контрол. 

Вселената и Слънчевата система са точни като работата на часовник. Те 

чакат онова перфектно време, този идеален момент да се родиш, за да 

можеш да изживееш опита на мечтите си. 

В този момент - когато вашето раждане е предназначено да бъде, то ще 

бъде и вие ще се родите. Това е вашата матрица. 

Има една красива песен на Карпентърс (Близо до теб), която  описва 

това. 

В деня, в който се родихте, ангелите се събраха и решиха да създадат 

мечта която да се сбъдне. И така, те поръсиха лунен прах в златната ти 

коса, а в очите ти - синя. Ето защо всички момичета в града ви следват 

навсякъде. Точно като мен, те копнеят да са близо до вас ... Точно като 

мен, те копнеят да бъдат близо до вас ... 

   

                          МАТРИЦАТА 

Всеки човек, който дойде на тази Земя, избира кой ден и час ще бъде 
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най-подходящ за пристигането му. Този период обикновено е 

перфектен и играе голяма роля за това как ще се развие животът на този 

човек. В този специален ден, в това специално време, Слънчевата 

система е на специално място във Вселената. Когато сте родени, вашите 

клетки и вашата ДНК се установяват в абсолютно същото положение 

като планетите, слънцето, луната и звездите. Това е истинското ви 

отпечатване или матрица. 

Точно същото се случва с майка ви, баща ви, брат ви, сестра ви и всички, 

участващи във вашето семейно съзвездие. Известно време преди да 

дойдете на тази Земя ще присъствате в духовния свят. Ще ви бъде 

дадена звезда от силите, които са в другите измерения, и вие ще 

започнете дискусии и преговори с вашата група души и вашето духовно 

семейство, за да правите планове за това, което искате да преживеете и 

постигнете тук, на земната равнина. 

Ще се родите в семейство чрез което отпечатъка да изглежда 

правдоподобен. Ще имате майка и баща с много подобни писания в 

техните клетки и ДНК с вашите. Ще имате брат и сестра, много подобни 

на тези от вашето духовно семейство; същото ще важи и за всички 

останали членове на семейството, предци, приятели и който и да влезе 

в живота ви през годините. 

И така, ние трябва да осъзнаем, че отпечатването е друг аспект на 

илюзията. 

Вселената трябва да направи всичко това да изглежда вярно за живота. 

Това става, като всичко изглежда истинско, изглежда логично или 

нелогично. Стига да изглежда, че нещо е станало, за да създаде проблем 

- това е, което Вселената иска. Това е необходимо, за да изглежда 

илюзията истинска. Всичко, което се случва в живота ви, се основава на 

абстрактното, в чувствената и емоционалната сфера. 

Това започва от зачеването. Причината да ви кажа това е, за да 

разберете с какво сте програмирани, тъй като програмирането ще 

отразява директно (колкото е възможно по-отблизо) отпечатъка, който 

имате, когато се раждате. 
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Голяма част от нашия отпечатък идва от нашите майки и започва от 

зачеването. Така че, каквото чувства майката, ще  чувства нероденото 

дете. Каквито и проблеми да е имала майка ви с баща ви, каквото и да 

става с майка ви, докато сте в нейната утроба, всички те ще са част от 

вашето отпечатване. Няма значение с кого има проблеми; майка й, 

баща й, свекървите; каквото и да става с майка ти, ще получиш тази 

енергия. Енергията на вашата концепция също ще бъде част от 

отпечатъка. 

Възможно е също така техните битки в живота да са и вашите борби. Те 

се предават от родител на дете. Не само начина, по който майка ви или 

баща ви се е отнасял с вас, създава вашият отпечатък, но и начина, по 

който се отнасят един към друг. Колкото по-добри са отношенията им, 

толкова по-добри ще бъдат отношенията ви със себе си. 

Част от плана на духовното ви семейство и душата трябва да бъде 

отиването ви на земната равнина и оставането в относителна 

неосъзнатост. Ще забравите кои сте. Ще забравите, че сте великолепен 

дух, всезнаещ дух. 

Друг от плановете ще бъде да станете по-осъзнати, докато живеете 

живота си на земната равнина; ще има толкова много променливи. 

Ще сте правили това много пъти, но стигате до момент, в който правите 

избор да имате различен опит. Този нов опит е да станете просветлени 

в този живот. Ще сте избрали да станете цялостни, завършени и едно 

цяло със Слънчевата система и Вселената. 

Ще решите да срещнете своя близнак, другата половина на вашата 

душа. Вие ще решите кои са вашите родители. Те ще ви бъдат големи 

приятели в духовния свят; вашите братя и сестри и предци също ще 

бъдат. Всички ще се обичате. 

Тук и сега на тази Земя е специално време - специален живот - защото 

Слънцето, Луната, планетите, звездите и Земята са на идеалното място 

за Еволюция. 

В перфектното семейно съзвездие - във вашето възприятие през 
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първите няколко години от живота ви всички жени са заедно и всички 

мъже са заедно. Около тригодишна възраст това се променя. 

Семейството на майката е заедно като Майката Земя, а семейството на 

бащата е заедно като отец Небе. 

Около 7-годишна възраст корените на детето започват да растат в 

Земята и в по-голямото му семейно съзвездие, което се отразява в 

съзвездието на планетите, нашето слънце и звездите. 

Вашето семейно съзвездие също е вътре във вас и вие също носите 

раните им. Както можете да видите, мъжете трябва да могат да се 

отнасят помежду си; зоните, където не могат да направят това, са 

„рани“. Жените трябва да могат да се отнасят помежду си; където не 

могат да направят това, има рана. Всички в семейното съзвездие трябва 

да могат да се отнасят по един добър начин. 

Там, където не сте се развили, докато сте израствали - тази липса на 

развитие ще бъде част от раните ви и ще го намерите някъде другаде в 

семейното ви съзвездие. Вашите детски рани ще се проявят като 

неизпълнени мечти, липса на изобилие, лошо здраве - списъкът е 

безкраен. Там, където не сте ранени, ще създадете чиста любов. 

Вие сте в самия край на родословието си - вие сте този, който носи 

всичко от вашите предци. 

Всички неща, които е имало вашето семейство, и всички неща, които не 

са имали, ще бъдат вписани във вас. 

Има безкрайно количество енергии. Тук, на Земята, всички те са в 

двойственост. Всички неравности и ожулвания, всички семейни 

разстройства, отношенията ви с брат ви или сестра ви (дори ако нямате 

брат или сестра), всички те все още са част от вашето отпечатване. 

Връзката с вашия съпруг или съпруга, лели, чичовци, племенници и 

братовчеди са част от вашето отпечатване. Всички те са вътре във вас, 

живи и здрави, с цялото си отпечатване. 

Цялата тази ранимост и неосъзнателност се управлява чрез вашите 

предци. Вашите предци са имали всички горепосочени проблеми и ако 
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тези проблеми са били нерешени, вие ще трябва да ги разрешите. 

Забележка: По време на етапа на редактиране на тази книга излезе 

много интересна статия. Увлекателно е, че науката изглежда успява да 

докаже това, което току-що ви беше казано по-горе. Въпреки че ние го 

наричаме отпечатък, учените откриха, че спомените от членове на 

вашето семейство и предци всъщност могат да се предават от поколение 

на поколение чрез нашето ДНК. Може да е трудно да се разбере 

концепцията за отпечатване сама по себе си, но с тази нова налична 

наука става много по-лесно да се разбере и повярва. 

Ето цитат от статията, който можете да намерите, заедно с видео, тук: 

http://ireleaseendorphins.com/scientists-have-found-that-memories-may-

be-passed-downthrough-generations/ 

„Проучване, направено в Училището по медицина на университета в 

Емори, разположено в Атланта, установи, че е възможно 

информацията да бъде предадена генетично чрез химични реакции в 

нашата ДНК. Всъщност това, което означава, е, че нашите фобии и 

„общоприетите“ знания за различни неща всъщност могат да се дължат 

на това, което нашите предци са изпитвали през живота си. “ 

          КОИ СМЕ НИЕ?  НАШАТА ИСТИНСКА СЪЩНОСТ 

   

Ние сме духове с човешки опит. Ние сме светлинни вибрации и енергия 

- ние сме двоинствени същества. Нашите физически тела всъщност не 

са физически. Въпреки че изглеждат физически, ние наследяваме 

физическите си тела от семействата на майка ни и баща ни и от Майката 

Земя. Нашият дух идва тук от звездите, за да имаме човешки опит. 

Вие сте холограма; вие сте лека вибрация и енергия. Без цялата любов 

и пространство вътре във вас, бихте се побрали в кибритена кутия. Не 

си такъв, какъвто си мислиш. На едно ниво сте плът и кръв, но отвъд 

това вие сте светлинна вибрация, енергия и съзнание - нищо повече, 

нищо по-малко. 

http://ireleaseendorphins.com/scientists-have-found-that-memories-may-be-passed-downthrough-generations/
http://ireleaseendorphins.com/scientists-have-found-that-memories-may-be-passed-downthrough-generations/
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Всички сме еднакви. Ние се раждаме в отсъствие 

 на съзнание, независимо от това кои сме и доколко са съзнателни 

родителите. Можете да станете съзнателни само чрез опит. Докато 

минаваме през живота, с всеки духовно проведен урок, който 

научаваме, ставаме все по-осъзнати, все по-свободни.  

Да, може би вашите родители са съзнателни родители. В такъв случай 

ще действате автоматично. Но това не ви прави напълно съзнателни, 

защото вашите автоматични действия са несъзнателни действия със 

съзнателен резултат. 

Тук сме в двойственост. Духът е напълно осъзнат, а физическото тяло е 

в липса на съзнание. Нашите духове текат през нашите физически 

човешки тела и ни учат как да станем съзнателни. Ако сме достатъчно 

старателни, те ще ни научат как да станем едно цяло с Вселената. 

Всички сме велики създатели; всички ние създаваме двадесет и четири 

часа на ден, седем дни в седмицата, 365 дни в годината. 

Въпреки това повечето от нас създават реалност, която не е по наш 

избор. 

Друг аспект на двойствеността е, че ние сме хора с човешка 

нестабилност и човешко съзнание. Този аспект на съзнанието се влива 

от нашите предци в самите нас. Ние сме част от семейното съзвездие. 

Вътре в нас са различните аспекти на нашето семейно съзвездие и 

всички уроци, които те никога не са научили, всички нерешени 

проблеми - цялата им енергия и отпечатък. 

„Вие сте като сливането на поредица от реки, които се вливат във вас. 

Каквото е в тази река, свършва вътре във вас. Каквито и таланти или 

рани да са носили вашите прабаби и прадядовци, бабите и дядовците 

ви и родителите ви, ще се влеят във вас и ще трябва да разрешите 

всичко това. Това е твоята карма “.  

Вътре в човешките ни тела е истинската история на света, всички 

жизнени времена, цялата Карма и всички уроци. Има тъмнина и има 

светлина. Вътре в тъмнината са нашите уроци, всичко, което стигайки 
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до земната равнина трябва да преживеем и научим. Уроците, които 

трябва да научим, са всички вътре в нас и тези уроци се проектират в 

материалния свят. Най-материалният свят е класната стая - малко като 

кино; това, което е вътре в теб, е това, което проектираш в материалния 

свят. 

Това е електронна вселена. Всичко е точно така, както трябва да бъде, 

всичко е огледало и всичко е прецизно. Ще трябва да помислите откъде 

идват мислите ви и защо постъпвате така, както постъпвате. 

Ние не сме сами; ние сме тук с нашите духовни семейства. Не можем да 

видим нашето духовно семейство, но те са навсякъде около нас и ни 

подкрепят. 

Когато гледате надолу на Майката Земя от вашата звезда и искате да 

изберете родителите си, вие сте ги избрали, като имате предвид това - 

цялата ви карма се управлява от родителите ви. Каквото трябва да 

преодолеете в резултат на поведение в минал живот, ще се прояви за 

пореден път. 

Духът ви е вашият учител. Духът тече през човешкото тяло, 

поддържайки сърцето ви биещо, поддържайки ума си мислещ.  

Да, може да кажете, че имате избор да мислите. Искам да помислите за 

това - може би някои от мислите, които текат през ума ви, са поставени 

там от вашия дух. Замислете се над това, чудете се на това, задайте този 

въпрос - „Кой съм аз? Дух ли съм или съм физическото си тяло? Кой 

мисли тези мисли? Кой създава мислите? Кой слуша моите мисли? ‟ 

Сега задайте същия въпрос след няколко дълбоки вдишвания, докато 

сте фокусирани върху сърдечния си център, мястото във вашето 

физическо тяло, където душата ви оперира и резонира от информация. 

Позволете на съзнанието си да приеме себе си като двоинствено 

същество и си позволете да тръгнете на пътешествие обратно към 

звездата, от която сте дошли. Запознайте се с вашите духовни водачи и 

вашето духовно семейство, които поддържат това надграждане в 

съзнанието. Бъдете с тях знаейки, че не сте сами. 
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                   ПРИПОМНЕТЕ СИ КОИ СТЕ 

 

В своята същност ние сме същества от Светлина и Любов. Нашето 

естествено състояние на битие е любящо и съвместно. Природата също 

е кооперативна. Ние, масите, се разделяхме и завладявахме достатъчно 

дълго. Новият свят идва и един ден ще си спомним кои сме; магически 

същества от Вселената. Тогава ще можем да създадем живота на 

мечтите си. 

Има цел на този процес на обучение. Като станете по-осъзнати, не 

можете да обичате по-малко, само повече. Любовта е състояние на 

битието, вътрешно чувство; животът е израз на това вътрешно чувство. 

Трябва да има постоянен поток и взаимодействие между живот и 

любов. Обичането е женственото, а животът е мъжкото. Те 

представляват същите енергии на противоположни полюси. 
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Да си спомним кои сме, е процес. Това е умствен процес, емоционален 

процес, физически процес. За този процес няма класна стая, вие сте 
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класната стая. 

Има две състояния на съществуване. Единият е в тъмнината, а другият 

- в светлината. Като цяло Създанието е тъмнината, а любовта е враг на 

Създанието. 

На Земята има сили, които не искат да знаете кои сте. Те играят 

всевъзможни игри, водят ви в затънтени улици, влагайки огромни 

количества енергия, за да ви предпазят от истината. Тази ситуация 

продължава с хиляди години. 

Цивилизацията произлезе от Шумер, Египет, Гърция, Рим, Лондон и 

сега Вашингтон. Институцията, която действа от тъмнината, иска да 

повярвате в тези древни цивилизации. Всички тези цивилизации били 

господарски / робски цивилизации, базирани на тъмнина и лъжа. 

Така наречените господари (или владетели) на тези цивилизации са 

извършили геноцид много пъти на тази планета срещу коренното 

население - онези, които знаели как да живеят с планетата в хармония. 

Религиозните книги и религиозните знания са били унищожавани и 

изгаряни много пъти. Аз не се застъпвам за това да се върнем във 

времето и да живеем като номади или скитници, но нека поне станем 

цели, завършени и да живеем живота си в любов. 

Коренното население също се покланяло на върховния творец. Те също 

се покланяха на слънцето и почитаха Земята, тяхната Богиня, Патча 

Мама. Цялата среда била духовно упражнение; те знаели за духовете на 

дърветата, растенията, животните и скалите. Те знаели, че всичко има 

дух и да почитат духовете. Те също знаели, че има тъмни духове и са 

имали своите начини да се справят с това.  

Цялата тази планета е жива. Това съзнание и знание се разви в мен. 

Първоначално нямах идея, че съществува дух и смятах, че светът е 

светски. Нямах представа за факта, че всички неща - Земята, вятърът, 

океанът, растенията, животните и дори минералите - бяха живи със 

съзнание, което може да общува с мен или дори да ми помогне. 
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                   СЪЗВЕЗДИЯ И ВСЕЛЕНАТА 

  

Преди много години една идея ми влезе в главата. Не знам откъде 

дойде или защо започнах да мисля това. Това беше моята мисъл - 

„Искам да живея живота си със слънцето, луната, звездите, планетите и 

изливането и потока на морето на морския бряг.“  

Няколко години по-късно имах визия. Стоях на планетата Земя - 

виждах цялата Слънчева система и всички планети. От всяка планета 

идваше лъч светлина. Сякаш бях свързан с цялата вселена. Тази визия 

и по-ранната ми идея, ретроспективно, ме накараха да осъзная как 

трябва да бъдем свързани с Вселената. Но ми трябваха много години, за 

да интегрирам този опит . 

 

               МИКРОКОСМОСА НА МАКРОКОСМОСА 

  

Всяко човешко същество е микрокосмос на макрокосмоса. 

Макрокосмосът е, когато погледнете нагоре към небето и видите 

слънцето, луната и звездите; виждате планетите. И това сте вие. Това е 

просто отражение на това кой сте вие - това е отражение на вашето 

семейно съзвездие. 

Това, което се случва вътре в нас, е пряко отражение на Вселената, 

защото всеки е мини-вселена; това е вашият потенциал. Нищо в тази 

вселена не е случайно. Когато гледате нагоре към небето, вие гледате 

нагоре към Божественото и Боговете. Планетите и слънцето имат власт 

над вас. Когато сте наранени или ранени, Вселената има власт над вас. 

Но когато сте цялостни и завършени Вселената има сила във вас. 

Слънчевата система и Космосът са макрокосмосът и вие сте 

микрокосмосът на това. В свещената геометрия бихте считали, че 

макрокосмосът е шест, а микрокосмосът - пет. Това ще бъде нарисувано 

като шестоъгълник над Пентагона. Интересното е, че някога е имало 
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папа с името Сикст Пети. Не царувал много дълго, но преработил много 

в Рим.  

В тези учения макрокосмосът би бил женски. Поради своята природа е 

напълно пасивен, много експанзивен и съдържа всичко. 

Микрокосмосът би бил мъжествен и цялата идея е мъжкото да проявява 

женственото. Мъжкото може да проявява само това, което може да 

държи. 

 

           БОЖЕСТВЕНОТО И СЕМЕЙНОТО СЪЗВЕЗДИЕ  

  

В тази работа има две съзвездия, които ни интересуват. Първото е 

Божественото съзвездие, а второто е Семейното съзвездие, в което сме 

родени. 

Божественото съзвездие на небето е съзвездие в съвършена хармония 

със себе си и Вселената. Всяко небесно същество е интелигентно 

същество. Те носят и излъчват архетипната енергия на аспекта на 

семейството, което представляват.  

Вашите семейни съзвездия тук на Майката Земя не са в пълна 

хармония. Всички семейства тук на тази планета са някак 

нефункционални и всичко, което се базира в живота, се основава на 

вашето семейство. 

Вие дойдохте тук, за да разрешите всички тези негативни модели. 

Вашите негативни модели са резултат от това, че семейното ви 

съзвездие е извън баланс, така че тази работа е свързана с изцеление - 

не само за вас лично, но и за цялото ви семейно съзвездие, което се 

отразява в съзвездието на Слънчевата система. Това означава 

излекуване на енергийните травми и разрушителните енергии вътре 

във вас, което от своя страна автоматично ще има много лечебен ефект 

върху членовете на вашето физическо семейство и може значително да 

подпомогне отношенията ви с тях. 
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Включително ние, има четири поколения (вие, вашите родители, баби 

и прабаби) в съзвездието на самите нас. Разлика между Божественото 

съзвездие и нашите семейни съзвездия, които живеят тук, на земната 

равнина, е раняването - това ни прави всички толкова безсъзнателни. 

Това пътуване е пътуване в неизвестното и страхът от неизвестното ще 

започне да отпада, когато вътрешното ви семейно съзвездие започне да 

тече с хармония. Има директна връзка между всички планети, всичките 

ви органи и всички членове на вашето семейство. Тайната на всичко 

това е да лекува цялото съзвездие. 

Правилата на играта са да превърнем нашето семейно съзвездие в 

хармония, точно както божественото съзвездие е в хармония - това е по-

лесно да се каже, отколкото да се направи. 

Друг начин да се погледне на тази работа е да се възприеме като 

пътуване с цел конектиране или установяване на връзката отново. Това 

пътуване е да станем Магичното Същество, което върви по магическия 

път между Небето и Земята. 

 

           ПЪТУВАНЕ С ЦЕЛ СВЪРЗВАНЕ С ВСЕЛЕНАТА  

  

Свързани сте с Вселената по същия начин, по който се свързвате с 

родителите си. Баща Небе е вашият архетипен баща, а майката Земя е 

вашата архетипна майка. Вашите вътрешни родители са моделирани 

върху физическите ви родители. Тъй като физическите ви родители 

също са ранени, това прекъсва потока между архетипните енергии на 

Майката Земя и вътрешното дете и между Отец Ней и вътрешното дете. 

Връзките ви с вашите родители отразяват вашите връзки с отец Небе и 

Майката Земя. 

Когато родител е ранен по някакъв начин, това ще създаде блокажи. 

Тези блокажи могат да прекъснат комуникацията между божественото 

дете и неговите божествени родители и могат да окажат силно 

въздействие върху вашето вътрешно дете. Колкото по-чисти са вашите 
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вътрешни родители от проблеми, толкова по-силна и ясна ще бъде 

вашата божествена връзка. 

Отецът на Божественото небе се намира в горните три чакри, 

вътрешното дете в сърцето и Божествената Майка на Земята в долните 

три чакри. 

Пътешествието е да влезете в синхрон с Вселената, като намерите 

всички аспекти на себе си, които или липсват, или са ранени, а след това 

да позволим на тези енергии да се върнат и да се излекуват. Това 

правите, като наблюдавате реалността, която създавате. 

Когато желаете една реалност и създавате друга - това е част от вашето 

несъзнателно създаване на реалност, противоположна на тази, която 

искате. Вашата вътрешна вселена не е такава, каквато трябва да бъде, 

така че ще зависи от вас да работите, за да се приведете в единство, към 

цялост, като излекувате ранените аспекти на себе си. 

 

                   КАКТО ГОРЕ, ТАКА И ДОЛУ 

 

Ваша работа е да сложите собственото си семейно съзвездие в ред - да 

внесете спокойствие и хармония, чрез своите тела - в абсолютно същия 

ред като Слънчевата система. 

Съществуват двойни значения на фразите „както по-горе, така и по-

долу“ и „като отвътре така отвън“. Това, което те означават от една 

страна е, че това, което се случва вътре във вас, е това което създавате 

извън себе си, във вашия материален свят. 

Другото значение е, че имате пример за слънчева система, която работи 

в перфектна хармония и това е, което трябва да се копира. Този модел 

ще ви позволи да съществувате в перфектна хармония със себе си и 

вселената; не само в хармония, но и в синхрон. 

В себе си ще трябва да лекувате историята на себе си, което обикновено 

ще бъде отразено главно от нацията, в която сте родени. Ще намерите 
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както системата, така и историята в себе си. Вътрешното ви изцеление 

по своята същност ще допринесе за изцелението на системата на 

нацията, в която сте родени. 

Докато не станете цялостни и завършени, непрекъснато сте 

развълнувани от Слънчевата система - Слънцето и планетите 

непрекъснато изпращат енергии, манипулирайки емоционалните ви 

състояния. 

Докато вървите към своето лечебно изцеление, вашите вътрешни 

родители ще започнат да се обичат и вие ще подражавате на това във 

вътрешните си равнини. Вие сте тук, за да копирате слънчевата система 

и космоса във вътрешните си системи. 

Когато семейното ви съзвездие вътре във вас е в хармония - обичайки 

се един друг - ще се почувствате спокойно и хармонично. Ще 

привлечете гладкостта и хармонията. Към каквото и да насочите 

съзнанието си, каквато и да е вашата мечта, енергията ви ще ви насочи 

към нея. 

Това се случва постоянно в живота ви. Дори и сега се случва, с 

изключение на това, че сега имате отрицателни и положителни 

качества и създавате своята реалност от двете страни на монетата. 

Колкото по-цялостни и завършени ставате, толкова повече ще 

създавате с положителната енергия.  

След като станете цялостни и завършени, ще имате вътрешна полюсна 

смяна, при която цялото ви тяло преминава от поляризирано към 

любов и хармония. 

Планетите ще ви зареждат с енергия, което ще ви позволи да се 

разширите във Вселената. Всички онези енергии, които текат през вас, 

сливайки се и течащи, ще бъдат обичащи енергии, създавайки 

положителна реалност, изпълнена с любов. Любовта непрекъснато ще 

тече ... от вас към братята и сестрите ви, безусловно от вас към вашите 

майки, и от вашите майки и бащи - от вас към вашите деца, към вашите 

лели, чичовци, племенници и братовчеди. Всичко ще се влее в 

Божествен ред. 
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                  ПЕРФЕКТНОТО СЪЗВЕЗДИЕ  

                        

По-долу е дадена диаграма, която обяснява как семейното съзвездие се 

отнася пряко към Вселената. Ще видите, че всеки квадрант има свой 

елемент; огън, въздух, вода и земя и всеки баба и дядо отразяват знак 

на зодиака. Всеки член на семейството има определена за тях планета. 

След като разберете това, ще започнете да се трансформирате по-лесно. 

Колкото повече се трансформирате, толкова по-свързани сте с 

Вселената. Подготвяте се за следващата стъпка. 
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ЧЕТИРИТЕ КВАДРАНТИ - БАБИ И ДЯДОВЦИ И ПРА-РОДИТЕЛИ  
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               ЯДРОТО СЕМЕЙСТВО - ЗЕЛЕНИЯТ ДИАМАНТ 

  

                СЕМЕЕН ЧЛЕН                      ПЛАНЕТА 

                МЪЖ                                     МАРС 

                    ЧИЧО                                    САТУРН    

                    ЛЕЛЯ                                    ЮПИТЕР    

                    ПЛЕМЕННИК                             УРАН 

                    ПЛЕМЕННИЦА                           НЕПТУН 

                    БРАТОВЧЕДИ                             ПЛУТОН                 

 

Мъжкото е Меркурий, а женското е Венера. Първоначално търсим 

същинското съзнание, където петте енергии, които се излъчват от 

небесните същества, са в хармония. Петте небесни същества, които 

трябва да хармонизираме, са слънцето, Земята, Луната Меркурий и 

Венера. В този контекст „Quintessential“ означава най-красивото. 

 

             ДРУГИ РАЗШИРЕНИ СЕМЕЙНИ ЧЛЕНОВЕ 

 

Енергии се стичат от всяка зона на Зодиака в Космоса. Нека използваме 

бащата на баща ни (прадядо си). 

Докато трансформирате този човек, ще приведете в баланс енергиите 

на Стрелец. Всяка енергия, когато тече вътре в нас, се трансформира 

или в отрицателна, или в положителна, или в любов. Докато 

преобразувате тези енергии, потокът от частта на Вселената, където е 

открит Стрелец, ще бъде приведен в баланс. 

Ще видите вътре в себе си, че раната на Рибарския крал ще заздравее и 
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вашият вътрешен цар ще започне да се появява. Всички останали баби 

и прабаби имат свои архиетипни енергии, които трябва да бъдат 

приведени в баланс и върнати в състояние на единство. 

Докато лекувате прадядо си, вие автоматично ще лекувате ядреното 

семейство. Сякаш издърпвате нишката от пашкула. Ще освобождавате 

енергии от своя прадядо, дядо, баща и останалата част от ядреното ви 

семейство. 

Това изглежда бавен процес, но това не е истината. Обратното е - става 

много по-бързо. В крайна сметка ще стигнете до ядреното семейство и 

изцелението за тях ще премине толкова по-гладко и лесно. 

               

             СЕМЕЙНИТЕ СЪЗВЕЗДИЯ - В ДЪЛБОЧИНА 

 

Семейните съзвездия са базирани на слънчевата система. Семейното 

съзвездие вътре в нас отразява божественото съзвездие отгоре - или 

поне така трябва да бъде. Баща ви представлява слънцето, майка ви 

представлява Земята, а вашето вътрешно дете представлява луната. 

Вътре в детето има три отделни съзвездия. Това се променя с 

развитието на детето. Ако живеехме в перфектен свят, следното е как 

ще се развие животът ни. 
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                        ПЪРВОТО СЪЗВЕЗДИЕ 
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На този етап от живота си вие сте като луната, която обикаля около 

Земята. Свързани сте само с майка си. Тя е твоята жизнена сила, тя е 

всичко за теб - напълно разчиташ на майка си. 

Този етап е от зачеването до около тригодишна възраст. Това съзвездие 

включва всички жени от двете страни на вашето семейство в / на 

Майката Земя (майката, двете баби и четирите пра баби). 

Баща ти и мъжете от двете страни на семейството ти биха 

представлявали слънцето (бащата, двамата дядовци и четиримата 

прадядовци). 

На тази възраст в развитието на детето е много важно детето да бъде 

свързано с майка си. То трябва да получи любовта на майка си, нейната 

мекота на женствеността и нейната нежност. 

Когато погледнете съзвездието на първия етап, това изисква жените да 

се грижат, обичат и уважават всички жени в семейството и то е точно 

същото като мъжете. Мъжете в семейството трябва да са като екип, 

който държи енергията на жените да донесат детето на света. Заедно те 

трябва да създадат много безопасен и обичащ свят за това много меко 

и нежно същество, бебето. 

Раждането е „женско нещо“. То принадлежи в царството на жените. 

Жените в семейството трябва да подкрепят новата майка и дете. 

Тяхната отговорност трябва да бъдат акушерките и да подкрепят 

раждането. Колкото по-малко стрес има за майката, толкова повече 

може да бъде в мир и да се чувства сигурна. Това, което майката чувства, 

новороденото дете ще почувства.  

В Русия имаше експерименти, проведени върху майки, раждащи деца 

под вода. Съобщава се, че тези деца имат над средния разум. Тези деца, 

които се чувстват абсолютно обичани, в абсолютна безопасност и 

абсолютно сигурни, са по-възприемчиви към Вселената. Те могат да 

позволят на интелигентността на Вселената да тече през тях.  

В собствения си живот съм забелязал, че има много специална енергия. 

Това е способността за „задържане“. Колкото по-опитен човек е в тази 
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задача (в този случай считаме акушерството и грижата за деца, където 

по-възрастните жени имат опит да „задържат енергията“ на 

раждането), толкова повече ще могат да подкрепят новата майка по 

добър начин. 

Това не е полово разделение. Това е ситуация, в която конкретният пол 

има специфична роля - просто е трябвало да бъде по този начин. 

Колкото по-възрастна и опитна е акушерката, толкова по-мъжествена 

става, в смисъл, че има по-голяма способност да държи и ръководи 

естествения поток на раждането. 

Когато майката роди дете по естествен начин, всички хормони се 

отделят. Това са хормони на любовта. Трябва да се пренесе тази любов 

от майката на детето и това ще се случи, когато детето се роди 

естествено и поставено нежно върху гърдата на майката. 

В млякото от гърдата има любов и има и магия. Това ще бъде началото 

на „La Dolce Vita‟ - сладкият живот. Това преживяване на естественото 

раждане, заедно с любовта на майката, и двете създават основите за 

красив живот. 

Когато детето стане възрастен, то ще „роди“ мечтите си с лекота, любов 

и ще има енергия да задържи мечтата си. 

Направените от човека формули за пиене нямат вълшебните съставки 

на майчиното мляко и те не са естествени. Това, което е естествено, е 

цяло и пълно. Когато едно медицинско състояние налага използването 

на бебешка формула, тя трябва да бъде възможно най-временна. 

Бебешката формула никога не трябва да бъде пълноценен заместител 

на майчиното мляко при никакви други обстоятелства.  

Природата е съвършенство. Всичко, което човек прави, може само да се 

надява да подражава на природата, но всъщност никога няма. 
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                       ВТОРОТО СЪЗВЕЗДИЕ 

 

 

Това се случва на възраст около три години. Това е, когато жените, 

принадлежащи към семейството на бащата, се връщат в семейството на 

бащата, а мъжете, принадлежащи към семейството на майката, се 
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връщат в семейството на майката. 

Това трябва да се случи вътре в детето. Това е по-нормално изглеждащо 

съзвездие и детето на тригодишна възраст започва да пуска корените 

си в земята, в Майката Земя. Детето все още се подкрепя много силно 

от майката и сега семейното съзвездие на майката. Това продължава 

още четири години, докато детето навърши седем години.  

Детето трябва да започне да напуска майка си и да ходи на училище 

едва на шест или седемгодишна възраст, когато е развило достатъчно 

от собственото си съзнание. Това време е по-скоро „напускане на 

майката“, отколкото майчино „изпращане“ на детето в училище. Детето 

трябва да намери начин да расте далеч от майката. 

Това не е прекъсване, както би било, ако по-малко дете бъде изпратено 

на училище. Детето трябва нежно да порасне и бавно, но сигурно да се 

отдалечи от майка си, за да не изтърпи някаква форма на тревожна 

раздяла. Въпреки че може да изглежда „сурово“ е необходимо. 

Всичко на този свят трябва да се случва бавно за децата - нежно, нежно, 

нежно. Всяка форма на шок ще предизвика някакъв вид блокиране в 

енергийните системи на детето. Ако се случи нещо подобно, ще са 

необходими години и години, за да се освободи. 

Децата на тази възраст се нуждаят от много родителски надзор. Ще 

използвам тази дума отново; децата трябва да бъдат „държани“ в 

пространство на безопасност и сигурност, но не трябва да бъдат 

прекалено защитени. 

Тук има два свята; вътрешния и външния свят. Децата, които се справят 

най-добре в света, са тези, чиито родители дават много принос и 

възпитание. Това изгражда вътрешния свят. Това е продължение на 

първото съзвездие. За пореден път, колкото по-безопасно и сигурно е 

задържано и накарано детето да се чувства, толкова повече може да 

получи детето от Вселената. Това, което искате е детето да постави 

корените си дълбоко в Земята, свързвайки се с Майката Земя. Това 

означава, че базовата чакра на детето се развива и това е необходимото. 
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Погледнете колко от нас, участващи в тази нова епоха, правят всичко 

възможно, за да отворим основната си чакра. Това трябваше да стане 

преди години, между три и седем години. 

И така, мога да заключа, че между зачеването и седемгодишната 

възраст детето развива енергиите на Луната и Земята или се свързва 

както с Луната, така и със Земята. Тази връзка е необходима, за да се 

развие на първо място майката, за да можем да се самоопределяме. 

  

  

                         ТРЕТОТО СЪЗВЕЗДИЕ 

              

 

Тази промяна започва на около седем години. Това е задълбочаването 

на връзката със слънцето, бащата.  
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Бащата е много по-различна енергия от майчината. Слънцето е много 

различна енергия от Земята. Слънцето е като масивен ядрен реактор, 

който непрекъснато излъчва своята енергия и интелигентност - винаги, 

винаги дава. 

На този етап вие по-ясно дефинирате вашата лична идентичност и 

започвате да ставате това, което сте предназначени да бъдете. 

Започвате да ставате отражение на духа и душата си. Ако това беше 

перфектен свят, родителите ви биха ви насърчавали да станете точно 

това, което сте предназначени да бъдете. 

Това би било естествен процес на живот. Няма да има насилие, само 

приемане и насърчаване. Любовта позволява на детето да прерасне в 

това, което е предназначено да бъде. 

Това съзвездие изглежда като обикновено родословно дърво (както се 

вижда на предишното изображение). Корените на детето са здраво в 

земята. Опитайте се да си представите, че детето е като ствола на 

дървото, като всяка родова линия е клон на дървото. Майката и бащата 

са рамо до рамо. Бабите и прабабите са също там. 

Ако свържем това със Слънчевата система, преките потомци - майката, 

бащата, баба и дядо - са слънцето и в същото време те държат 

назначените им планетарни енергии. 

Детето се свързва с Майката Земя и бута корените си дълбоко в Земята, 

все по-дълбоко и по-дълбоко. Детето също се учи да се свързва с 

Вселената чрез коронната чакра. Това обучение позволява на 

интелигентността на слънцето да тече през коронната чакра, а 

подхранването на Майката Земя да тече през основната чакра. С 

течението на тези енергии те започват да активират другите енергийни 

центрове.  

Това е и една от причините, поради които детето не трябва да започне 

училище до седемгодишна възраст. На тази възраст умът започва да 

мисли по различни начини от преди. 

Трите горни чакри принадлежат на бащата; коронната чакра, чакрата 
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на третото око и гърлото. Тези горни чакри принадлежат на ума и умът 

на тази възраст става стимулиран по различен начин. Детето ще стане 

по-осъзнато и се интересува от външния свят и как работят нещата. 

Слънцето също има цялата интелигентност във Вселената. Този нов 

етап на развитие ще бъде стимулиран в тази възраст. Желанието да се 

научи и да разбере ще бъде вечно присъстващо. Семената на всички 

неща,  които бащата представлява, ще започнат да покълват. Детето 

също ще се научи да намира собствения си глас. 

Това е много необходимо за изкуството на проявлението. Ако не можете 

да кажете каквото искате, няма да получите това, което искате. След 

като детето стане пълнолетно, то ще стане добър баща за себе си, а по-

късно и за семейството си. Ако детето е жена, то ще порасне, за да 

привлече добър баща за децата си, ако това е нейното желание и път на 

душата. 

Допълнителен момент за проявлението е, че той идва отчасти от 

гърловата чакра и втората чакра. Чакрата на гърлото е в зоната на 

бащата, а втората чакра е в зоната на майката. Нуждаем се от хармония 

между бащината енергия и майчината енергия, за да можем да 

създадем света на нашите мечти. 

От този момент в развитието на детето, вътрешното съзвездие винаги 

ще остане същото. Има обаче доста интересни събития, които ще се 

случат, докато се развиваме от подрастващи във възрастни. 

На около четиринадесет години детето ще започне да се свързва с 

енергиите на Меркурий и Венера. Момчетата ще станат повече 

Меркурий, отколкото Венера, а момичетата ще станат повече Венера, 

отколкото Меркурий. 

Енергията на Меркурий управлява ума и комуникацията. През този 

период от живота си ще се научим да имаме добър ум и ясни мисли, да 

можем да изразим какво мислим или какво чувстваме. 

Енергиите на Венера също ще започнат да се развиват. Венера е всичко 

за любовта, парите, романтиката, свързаността, приятелството, 
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изкуството, красотата, хармонията, привличането и страстта. 

Тъй като Меркурий е по-близо до слънцето от Венера, по това време в 

живота на младото момче той гравитира бавно далеч от майка си към 

баща си. Дъщерята ще се отдалечи нежно от баща си, за да остане близо 

до майка си. Те ще получат необходимите енергии, за да им помогнат 

да прераснат във фин млад мъж или в хубава млада жена. 

От този момент нататък на всеки седем години ще получавате нови 

енергии. 

На двадесет и една години ще започнете да получавате енергиите на 

Марс. Марс е планетата на действието, енергията, страстта, стремежа и 

решителността. На двадесет и една години сте физически развити.  

На тази възраст получавате „ключа“ към вратата на живота като 

подарък от родителите си - обикновено един златен ключ и един 

сребърен ключ. Можете да станете свой собствен мъж / жена. 

Ако сте отгледани от цялостни и пълноценни родители, които разбират 

процеса на живот, ще бъдете готови да излезете в света и да се 

изправите пред предизвикателствата, които ви предстоят. Ще 

преминете през процес на „отделяне“ с родителите си и ще започнете 

да живеете мечтите си. 

В деня, в който се родихте, слънцето, луната, звездите и планетите 

всички бяха в перфектно положение. Скрити в това планетарно 

съзвездие са всички уроци, които трябва да научите, за да пренесете 

даровете си на тази планета. 

На двадесет и една години започвате да разбирате, че за да проявите 

дарбите си, трябва да научите уроците си. Ще имате способността 

(въпреки че ще бъдете предизвикани) да научите уроците си. Като 

научите уроците си, ще донесете своите специални дарове на тази Земя. 

Със задвижването и силата на енергията на Марс ще го направите и ще 

обичате живота си. Ще бъдете изцяло подкрепени от енергиите на 

Слънцето, Луната, Земята, Меркурий, Венера и Марс.  
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Енергиите на Юпитер ще започнат да текат на около двадесет и 

осемгодишна възраст. Ще сте се развили през последните двадесет и 

осем години и ще влезете в своя облик - сега е време да се разширите. 

Юпитер ще внесе оптимизъм и развитие. Ще почувствате голяма 

пълнота и ще бъдете изпълнени с енергия и увереност. Ще видите, че 

много хора са ви помогнали по вашия път и ще имате чест. Ще знаете, 

че живеете в с помоща на Боговете и  планетите и те ви пожелават само 

късмет. 

На този етап в живота си ще разберете вселената - ще разберете как тя 

работи и ще имате увереността да се разширите в света и да изживеете 

мечтите си. Това ще донесе Юпитер. 

Тъй като през целия си живот сте се отнасяли с толкова много любов, 

ще знаете да се отнасяте към другите с любов. Ще знаете, че любовта 

идва при вас, носейки със себе си радост и изобилие. Вашият вътрешен 

Цар се ражда и започва да оживява. 

Сега преминаваме към тридесет и пет годишна възраст и енергиите на 

Сатурн. Чрез енергиите на Юпитер и Марс вие ще се разраснете в 

мощен възрастен, но сега това разширение трябва да бъде 

консолидирано и преструктурирано.  

Цялото това разширение води до повече разширение и това 

разширяване се източва. Следователно Сатурн влиза на този етап, като 

внася граници и вие започвате да мислите какво е важно за вас и живота 

ви. 

Започвате да структурирате живота си. Това, което вярвате, е важно за 

вас. Вие също внасяте структура във вашата цел и дарбата, която носите 

на света. 

По това време знаете, че неограниченото разширение вече не ви служи. 

Някои неща стават по-важни за вас и вие започвате да се фокусирате 

върху тези важни неща. Това носи вътрешен смисъл на вашето усещане 

за битие. Магът във вас ще стане по-силен и далеч по-мощен. Ще се 

научите да правите нещата по магически начин, като признавате, че 
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магията е физическо проявление на Божествената любов.  

Времето на промяна идва на четиридесет и две години, тъй като 

енергията на Уран се премества във вашия живот. Тъй като сте 

цялостни и завършени, можете да приемете тази промяна и всъщност 

очаквате тази промяна да дойде. 

Със събитието на Уран идва пътешествие в друг свят, пътешествие в 

просветлението. 

Започвате да осъзнавате, че някои неща на тази планета не са съвсем 

такива, каквито изглеждат. „Везните“ започват да падат от очите ви и 

вие започвате да възприемате друг свят. Започвате да виждате как 

точно е светът от съвсем различна гледна точка. 

Започваш да изучаваш мистичното - започваш да учиш и чувстваш. 

Започваш да слушаш и чуваш духовете. Започваш да признаваш, че 

това е метафизична вселена и че има причина за всичко. 

Вие също ще станете по-консолидирани в това кой сте, по-способни да 

застанете в собствените си сили. Войникът във вас, който дойде с 

енергията на Марс, ще се трансформира във Войн на Светлината. 

Вашите граници ще бъдат ясни. Ще започнете да се борите за това, 

което е правилно и ще правите правилните неща по правилните 

причини, причините за любовта. 

На четиридесет и девет години ще се отворите за уроците и енергиите 

на Нептун, Бог на морето. Това е планета на вдъхновението, мечтите и 

психическата възприемчивост.  

На този етап от живота си трябва да можете да овладеете живота или 

поне да овладеете отделните проблеми, които идват по пътя ви. Можете 

да видите своя път през илюзиите на живота. Ще бъдете на път към 

духовно просветление и ще разберете енергиите на приемане, 

отговорност, извинение, прошка, предаване, пускане и любов. Ще 

можете да изпитате любовта по начин, който никога не сте мечтали за 

възможен. 

Наред с потока на Нептун идват архетипните енергии на любовника и 
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сливането на мъжкото и женското. След като всички тези енергии се 

слеят и преминат през тялото ви, ще започнете да изпитвате чувства на 

екстаз. Ще бъдете на подходящата възраст, за да се отворите и да 

подарите своите дарове на света, и ще бъдете достатъчно опитни, за да 

видите чрез всяка измама или предателство. 

На петдесет и шест годишна възраст ще започнете да станете 

суперсъзнателни, докато енергиите на планетата Плутон текат през 

тялото ви. Енергията на Плутон ви позволява да видите всичко скрито 

- ще видите как светът работи и да разберете раждането, живота и 

смъртта. 

На тази възраст сте способни да създадете невероятна реалност, 

основана на любовта. Екстазът непрекъснато тече. Вие сте напълно 

свързани с Майката Земя и Бащата Небе - с всички планети, звезди, 

луна и слънце. Ти ще бъдеш господар на собствената си съдба, 

магическо същество, което върви по магическия път между Небето и 

Земята. 

Това е вашият истински рожден ден - времето, в което намерите небето 

тук, на Земята. На това ниво на съзнание ще съществува възможността 

за телепортация; колите вече може да не са необходими. Ще има 

възможност за телепатия; мобилни телефони и устройства вече може 

да не са необходими. Ще има и възможност за пътуване във времето и 

много други вълнуващи неща, за които преди можехме само да 

мечтаем. 

  

               КАКВО СТАНА? - УПАДЪК В СЪЗНАНИЕТО 

 

В идеален свят бихме имали много високо съзнание. Родителите ни 

щяха да бъдат цялостни и пълни и те биха разбрали вселената. Ние 

обаче нямаме това. 

Имаме над четири хиляди различни религии на тази планета. Може да 

има само една истина. Има различни начини за решаване на 
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проблемите на липса на съзнателност, но със сигурност може да има 

само едно обяснение за това кои сме ние. След като разберете това, 

нещата ще бъдат съвсем различни и пътуването до осъзнателност и 

цялостност много по-лесно. 

Като раса ние систематично се отклонявахме от Божественото чрез 

религии, които не са верни. Войната и военните ни отделиха от любовта 

на планетата, унищожиха религията, която беше истинската ни 

природа и ни откъснаха от Земята - Майката. Кръвосмешателството 

създаде безумие и разби нашите енергийни полета. 

Всички тези причини са заплетени и преплетени и заедно са довели до 

упадък на съзнанието. В резултат ние стигаме до тъмни същности и 

отрицателни архиетипни енергии, вливащи се в нас, нашите водачи и 

управници. 

Нека разгледаме дните от седмицата. 

Събота - Сатурн  

Неделя - Слънце  

Понеделник - Лунен  

Вторник - Марс 

Сряда - Меркурий  

Четвъртък - Юпитер  

Петък - Венера 

Не е ли странно, че планетата, която ни дава най-много, дори не е 

включена или почитана в дните от седмицата? Къде е планетата Земя, 

енергията на Майката? 

Богинята Гая, или Пача-мама (както се вижда от съвършеното 

съзвездие), има еднакво значение за слънцето. Не можете да имате 

едното без другото, то просто не работи. Отведени сме от истината - 

отведени сме от съзнанието. 
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Има конспирация срещу съзнанието - съзнанието на тази планета е 

потиснато. Днес планетата изглежда много различна от начина на 

живот и планетата на - да кажем - Галилей. 

Днес има толкова много повече технологии, отколкото имаше по 

времето на Галилей, но този човек беше хвърлен в затвора за това, че 

ни каза, че Земята е кръгла и се върти около слънцето. Вече знаем, че 

Земята е кръгла и се върти около слънцето. Същата организация, която 

постави Галилей под домашен арест, все още е жива и здрава, като ни 

учи от същата книга, използвана по времето на Галилей. 

Някои хора и организации - които имат голяма сила на тази Земя - 

знаят много за това, което току-що ви обясних по отношение на 

семейното съзвездие. Това им дава феноменално предимство пред 

обикновения човек. Не са добре в ума и сърцата си, не са свързани с 

естествената си човечност и правят всичко възможно да запазят тази 

тайна (включително тайната за геноцида). Това е част от защо 

човешката раса като цяло пада в липса на  съзнание. 

Това потискане на съзнанието наранява всички нас, всички на 

планетата. Както споменах по-рано, това е метафизична планета, 

съставена от светлинни вибрации и енергии. Колективното съзнание на 

тази планета принадлежи на всички нас, а съзнанието на планетата е 

много ниско. Това ниско съзнание наранява всички семейства. Всяка 

една мисъл и всяко действие има последствие за всяко едно човешко 

същество на тази планета. 

Поради това потискане на съзнанието ние се раждаме от родители, 

които не са цялостни и цялостни. 

Трябва да поставяме под въпрос; когато нашите родители се срещнаха, 

имаха ли достатъчно житейски умения да се обичат, да имат дълбока и 

смислена връзка? Имали ли са мечта да имат дете или детето е било 

злополука? Може би един от тях просто е искал секс и ето как сте 

пристигнали. 

Когато бащата отсъства, тогава, разбира се, майката ще компенсира 

отсъстващия баща. Но докато тя компенсира това отсъствие, тя 
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изчерпва естествената си роля на майка. Майката не може ефективно 

да бъде и майка, и баща. В резултат децата започват да губят своята 

възприемчивост, способността си да получават от Вселената.  

Ако не сте цялостни и завършени в определени области от живота си, 

Вселената ще отрази тези области във вашата реалност. Ако сте 

израснали в семейство, което не е в съзнание - когато получите 

енергиите на планетите, вие ще реагирате на тези енергии и може да 

създадете / проявите негативните страни на някои от тях (в 

перфектното семейно съзвездие ще отразявате положителните аспекти 

на планетите). Там, където имате нерешени проблеми в живота си, 

може да създадете негативна реалност. 

На тази планета, по системата на Създаването, повечето хора не стигат 

извън стартовите блокове на живота. Дете се нуждае от много безопасна 

и любяща среда и да бъде свързано както с майка си, така и с баща си. 

Ако не сте имали това в живота си, може да намерите някои неща на 

този свят много трудни за постигане. Това, което е необходимо, в случая 

е да пресъздадете по магически начин вашето раждане - да доведете 

вътрешната си майка и баща към цялост и завършеност и да излекувате 

вътрешното дете.  

За да сте цялостен като възрастен, ще трябва да научите всички основни 

уроци, които не сте получили в детството си, тези, които липсваха от 

съзвездието на вашето семейство. За да станете цялостни, това ще бъде 

необходима част от вашето пътуване. 

Докато основите на тези уроци не са завършени във вас, няма да можете 

да създадете реалността на вашите мечти. Правенето на това от място 

на липса на яснота относно „какво да се прави“ може да бъде 

стресиращо, трудно и отнема много дълго време за почти всеки, който 

се опита. С яснотата на информацията в тази книга - информация и 

процес, който резонира с мястото на сърцето / душата във вас (където 

знаете ценна истина, когато я срещнете) - с тази информация можете 

да я поемате лесно, спокойно и отпуснато докато преминавате през този 

процес. 
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             ЕГОТО ПО ОТНОШЕНИЕ НА КОНСТЕЛАЦИЯТА 

 

На латински его означава „аз“. 

Егото е как се чувствате към себе си, към чувството си за себе си и се 

развива чрез пътуването ви в живота. От зачеването всички 

преживявания ни формират и нашето чувство за себе си. 

Вътре в теб е автентичния елемент; истината за това кой си всъщност. 

Също така вътре във вас са частите от вас, които са извън равновесие, 

непрекъснато се борят да бъдат 

в контрол- вашите его елементи. 

Всички тези аспекти имат глас. Някои са по-силни, по -звучни и по-

взискателни от други. Ето защо някои от вътрешните напътствия, които 

получавате понякога са в разрез с вас - това са наистина насоки от един 

от тези „его“ аспекти, които настояват да има свой собствен път. 

Тъй като може да е трудно да разбереш откъде идва напътствието, това 

може да те заблуди. Може да е много трудно да се каже дали 

напътствията ви идват от незараснала част от вас, от егото ви или от по-

висш аспект - от вашето автентично аз. 

Егото съдържа семейното съзвездие, системата на страната, в която сте 

родени и историята на съществуването на вашата душа. 

Семейното съзвездие живее вътре във вас. Не само родителите ви 

помагат да формират егото ви от детството, но и техните рани и 

страхове (и техните родители, и техните родители, родителски рани и 

страхове) също се предават на вас. Всички недостатъци във вашето 

семейно съзвездие ще присъстват във вас. 

Ако Божественото е едно, егото винаги е по-малко от едно. 

Когато нещо липсва или сте „без“ нещо, нещата никога не се получават. 

Интересно е, англииската дума „грях“ на испански означава „без“. 
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Ние сме леки вибрации и енергия. Когато сме без определени енергии 

- в тази област от живота си ще реагираме или се държим зле. Когато в 

семейното съзвездие липсват енергии, семейството и съзвездието не 

работят добре. Всъщност ... нищо не работи. 

Например; ако няма бензин в колата, колата не тръгва. И така, 

бензинът е енергията, която се използва, за да работи колата. Човешко 

същество не е по-различно. Човекът се нуждае от енергия, за да 

функционира. Например в моторен автомобил, бензиновият филтър 

може да се блокира. Бензинът няма да стигне до карбуратора и колата 

няма да работи. Като хора, ако нашите системи не се поддържат чисти 

или не сме цялостни и завършени, енергията няма да отиде там, където 

е необходима.  

Ако баща ви е бил ранен по някакъв начин, тази рана ще създаде 

запушване и енергията ще има проблеми с протичането през блокадата. 

Вътре във вас е вашето семейно съзвездие. Ако баща ви има рана във 

външния свят, ще имате рана в областта на баща си вътре във вас. Това 

също ще означава, че баща ви е по-малко от един. Така че, в зоната на 

баща си - по отношение на семейното съзвездие вие ще бъдете без 

някаква енергия, необходима за правилния баща, и това ще се отрази 

на цялото семейно съзвездие, което ще доведе до проблем след 

проблем.  

Баща и майка, които са цялостни, ще създадат цялостно дете, т.е. 1 х 1 = 

1 (не можете да станете повече от 1).  

Баща и майка, които не са съвсем цели (нека да кажем, че са 0,9), ще 

създадат дете, което е 0,81, т.е. 0,9 х 0,9 = 0,81. 

Баща и майка, които са наполовина съзнателни (0,5), ще създадат дете, 

което е в четвърт съзнателност (0,25), т.е. ½ x ½ = ¼. 

Ако някой не е единица, той е по-малък от едно. С когото и да  се 

отнасят, тази липса на цялостност ще създаде трудности. Това е една от 

причините, че лечебният процес е толкова труден, а съзнанието на 

планетата става все по-малко. 
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Колкото по-малко осъзнати сте, толкова по-малко съзнателни ще бъдат 

вашите деца. Когато човек падне под определено ниво на съзнание, в 

крайна сметка създава проблем за обществото. Всички взаимодействия 

са такива. Това е пример в рамките на семейството.  

Можете да приложите същата формула към правителството. 

Мисля, че всички знаем, че нямаме „цели и завършени“ политици, 

управляващи държави. Ето защо не получаваме съзнателни отговори - 

защо нещата стават все по-лоши и по-лоши. Например; ½ x ½ x ½ x ½ 

= 1/16. 

Както можете да видите, политиците, които са наполовина съзнателни, 

ще излязат с твърде нисък отговор за обичащото оцеляване на нашия 

свят. Това е една от причините, че някъде в нашия свят винаги има 

война. 

Това е чудесна аналогия за това, което се случва тук на тази Земя. 

Управлението в липса на съзнателност и хората имат власт над 

съзнателните и това е причината за всички проблеми на планетата. 

Това е друг пример за микрокосмоса и макрокосмоса. 

Безсъзнателното правителство контролира съзнанието на хората - 

принуждавайки го да е на ниско ниво- поддържане на планетата и 

съзнанието ниско, като същевременно няма уважение към мъжете и 

жените, които са станали цялостни, пълни и осъзнати. 

В същото време - колкото повече несъзнателни стават хората, толкова 

по-неосъзнати хора създават несъзнателно правителство. Те правят 

това просто като гласуват за несъзнателни лидери. 

Това е пример и със Закона за привличането - ние привличаме това, за 

което мислим и действаме, добро или лошо. 

От Уикипедия - Законът на привличането е името, дадено на 

убеждението, че „подобно привлича подобно“ и че съсредоточавайки се 

върху положителни или отрицателни мисли, човек може да доведе до 

положителни или отрицателни резултати. 



 
 

 
233 

                       КАРМА ОТ НАШИТЕ ПРЕДЦИ 

              

Когато погледнете назад към поколенията, ще видите, че когато се 

върнем назад двадесет поколения, имаме над един милион предци. Ако 

всяко поколение се простира в двадесет и пет години, това са четири 

поколения на всеки сто години. Така че връщането на петстотин години 

назад означава, че ще се отнасяме към повече от един милион души. 

Ще има кръвосмешение и бракове между далечни роднини, което 

прави броя по-малък. Фигурата обаче все още е доста стряскаща. Ако е 

имало кръвосмешение в един човек, но въпросът за кръвосмешението 

никога не е бил разрешен, когато се е случило, енергията на това 
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кръвосмешение ще потече през всяко поколение и накрая във вас.  

Същото се отнася и за военните енергии, тъмните същества, раната на 

Рибаря крал и всички останали архетипни поведения или енергии. Ако 

влязат в семейното съзвездие и никога не бъдат разрешени, те ще се 

влеят във вас. Ако не разрешите тези проблеми, тези енергии ще бъдат 

предадени на вашите деца. Всеки възможен проблем на миналото може 

да бъде ваш в по-малка или по-голяма степен. След двадесет поколения 

ще имате над един милион предци. 

 

     ВЪТРЕШНОТО ДЕТЕ ОТРАЗЯВА СЕМЕЙНОТО СЪЗВЕЗДИЕ  

  

Каквито и енергии да са неразрешени във вашето потекло, ще потекат 

във вас. Вашите предци са началото на вашите проблеми и трябва да се 

справите първо. 
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                         ТРИЛОГИЯТА 

  

Основните енергии, които ни занимават, са енергията на бащата, 

майката и детето. В тази работа ние заместваме Божествените енергии 

на слънцето за бащата, а божествените енергии на Земята, Богиня Гея, 

за майката. 

Трябва да лекуваме майките и бащите в цялото семейно съзвездие 

(прадядовци и прабаби, дядовци и баби), за да може енергията на 

добрата майка и добрите бащи да се влее в детето, което сме ние. 

Други две важни позиции в семейството са майката и бащата като 

съпруг и съпруга. Това са мъжествени и женски енергии, енергиите на 

Меркурий и Венера. Меркурий и Венера заедно създават много мека и 

любяща енергия. Тези две енергии трябва да протичат заедно в 

хармония и баланс, както правят в Слънчевата система.  

 

                          РОДИТЕЛИТЕ 

 

Ако една жена реши да бъде майка, това ще бъде нейната съдба и 

житейски избор. Тя ще почувства свобода, когато е майка. Ако човек 

реши да бъде баща, той ще се чувства свободен като баща - той ще 

почувства свобода в бащинството. 

Но ако нещата се направят по грешни причини, няма да има свобода. 

Бащата и майката  са двамата най-важни хора в нашия живот. Те ни 

дадоха живот, те ни дадоха своя отпечатък - те също ни дадоха своите 

клетки; тяхната ДНК и техните гени. Каквото имаха, те ни дадоха. Това, 

което те нямаха, не можеха да ни дадат. И двамата бяха на пътешествие, 

също като нас, и техните родители (нашите баби и дядовци) бяха 

същите. 

Да заявим очевидното - баща ти е мъж, а майка ти - жена. Те са 
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различни. В перфектното съзвездие баща ви ще отразява слънцето, а 

майка ви ще отразява Земята. Майка и баща ви също са съпруг и 

съпруга (в перфектното съзвездие), което е различна енергия. 

 

              

 

 

         СЪЗНАТЕЛНО ИЛИ НЕСЪЗНАТЕЛНО РОДИТЕЛСТВО 

   

Повечето хора на тази планета идват от несъзнателно родителство. 

Колкото и добро да е било родителството на родителите ви, когато сте 
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били дете, винаги ще е имало провал в някоя област . 

Родителите ви са знаели някои неща, но не са знаели други. Те са имали 

свои идеи за родителство на дете и са направили всичко възможно. 

Правилно или неправилно, те смятали, че правят всичко възможно - 

това е ролята на родителите. 

В по-младите си години детето не знае как да разсъждава. Много 

събития създават мисли, които са напълно неразумни в очите на 

родителите или който и да е възрастен. Преди едно дете да може да 

говори то трябва да бъде обичано - то трябва да бъдат държано в 

пространство на абсолютна безопасност. Връзката между родителите 

трябва да бъде колкото се може по-любвеобилна, за да може детето да 

прояви и създаде реалността, която желае. 

Много често в детството си родителите правят неща, които нараняват 

дълбоко. Децата са много интензивни и реакцията им е мигновена 

емоция, мигновена реакция ... и това е абсолютно нормално. 

Повечето неосъзнатост идва в резултат на родителите, които няма да 

позволят на децата си да изразят нараняване, болка, тъга, загуба, 

самота и изолация. Ето защо емоциите са замразени в детството и 

когато детето остарее, те постоянно прожектират в света - своята 

реалност; гняв, нараняване, тъга, самота и загуба. 

Това дете трябва да се лекува. Това дете трябва да може да прости на 

родителите си, да се освободи и да ги пусне. 

Съзнателното родителство е родителство чрез любов, докато 

несъзнателното родителство е родителство при липса на любов. 

Съзнателните родители се обичат. Съзнателните родители създават 

безопасно пространство за детето - меко, топло, любящо и сигурно 

пространство. Повечето деца на тази планета никога не получават този 

вид любов. Сега зависи от вас да създадете това любящо пространство 

за тях. 

Цветът на любовта на майката е розов; тя е мека, нежна, топла и 

подхранваща. Любовта на баща е прахово-синя и е нежна, топла, 
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грижовна и напълно предпазваща детето. 

Вашите родители са наследили този начин на връзка от бабите и 

дядовците ви, които от своя страна са го наследили от родителите си. За 

вас е да признаете този модел на живота си. Вие сте този във вашето 

семейство, който може да спре този модел. 

Това е ваша работа. Това е част от работата ви тук, на земната равнина 

- да се излекувате, да станете едно цяло със себе си. 

 

  

                РОДИТЕЛИТЕ КАТО МАЙКА И БАЩА 

 

Това се отнася до начина, по който детето се третира от родителите си. 

Вътре във вас има вътрешна майка и вътрешен баща. Всеки родител има 

различна функция по отношение на вашето вътрешно дете.  

В случая на вашата физическа майка; колкото по-добре тя ви е 

обгрижвала, подхранвала и е държала спокойно в прегръдките си, 

толкова по-сигурно и стабилно ще се чувствате на планетата. В резултат 

на това по-лесно ще се прехранвате и подхранвате, включително 

собственото си материално благополучие. Ще използвате физическата 

си майка като модел за подражание на вашата вътрешна майка и ще 

копирате нейния режим на работа във вашия собствен вътрешен 

живот.  

В случая на вашия физически баща; колкото повече е предлагал своята 

мъдрост и знания и колкото повече защитавал семейството и служил 

като източник на енергия, толкова по-лесно ще намерите 

интелектуални занимания. В резултат на това ще ви е по-лесно да 

живеете с мъдрост и да трупате знания в собствения си живот - да 

бъдете самодостатъчни и защитни - да създадете енергията, която ви е 

необходима, за да живеете живота си. Ще използвате своя физически 

баща като модел за подражание на вътрешния си баща. 
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Това е вътре във всички нас. Колкото по-ясни са родителите ви, толкова 

по-осигурни и защитени ще бъдете. 

  

                          МАЙКАТА 

  

Майката е точно като Богинята на Земята, Гая. Първият гръцки Бог 

всъщност беше богиня. Тя е Гая, или Майката Земя, която се е създала 

от първичен хаос. От плодородната  утроба извира целият живот, а към 

Майката Земя всички живи същества трябва да се върнат, след като 

изтече отпуснатата им продължителност на живота. 

Енергията на Майката Земя идва от слънцето, но тя се трансмутира и 

трансформира в различна вибрация. Тук на Земята има много енергия, 

натрупана през милионите години откогато Земята съществува, и тази 

енергия непрекъснато се излъчва от Майката Земя с определена честота 

или резонанс. 

Погледнете добре света около вас и вижте живота, съществуващ тук. 

Дори в най-малките пукнатини по настилките растат плевели или 

мъхове. Животът се поддържа навсякъде. Корените винаги растат в 

Земята, а растенията или дърветата винаги растат към слънцето. 

Корените поемат влага от Земята и също се държат от Земята, 

създавайки солидна основа за всяко живо същество. Листата 

абсорбират енергията на слънцето, създавайки процеса на фотосинтеза. 

Причината да ви давам примери за Майката Земя е, защото няма по-

добър пример за майката. Ето защо тя е тук; да ни научи как да бъдеш 

майка и каква трябва да бъде майката. Тя е архетипната майка и носи 

енергията на архетипната майка. 

В сравнение с бащата майката има много по-меко, по-нежно чувство в 

нея. Част от нейната роля е да вкара корените на детето в Земята и да 

накара детето да се чувства сигурно и стабилно тук на Земята. 

Тя е тук, за да възпроизведе вибрациите или резонанса на Земята и да 
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създаде съзнание, което обосновава детето. Част от нейната роля е да 

развива характеристиките на долните три чакри. Това са инстинкт, 

оцеляване, чувство за сигурност; развиване на даровете на 

творчеството, чувствата и изследването; давайки на детето усещане за 

идентичност, самоувереност и лична сила. Колкото по-добре се справя 

в работата си спрямо детството на детето, толкова по-добри ще бъдат 

отношенията на възрастните с детето. 

По време на пубертета дъщерята ще гравитира към майката. Ще има 

здравословно, нежно, изключване от слънцето. Дъщерята ще започне 

да се изпълва с енергиите на Меркурий и Венера, като енергиите на 

Венера ще бъдат по-разпространени (интересно е също да се отбележи, 

че Венера е най-близката планета до Майката Земя).  

Когато една жена има бебе, това е специално преживяване, което само 

жена може да има. Този опит трябва да бъде споделен с други жени. 

Новата майка трябва да бъде държана и подкрепена от други жени по 

свой избор, жени, които са преживели раждане. Бащата и мъжете в 

семейството трябва да имат ролята  да създадат сигурност и 

стабилност. 

Преживяването на раждането е много уязвимо време. Време е да 

прехвърлим любовта да си жена и любовта да си майка върху бебето. 

Това са основите върху които детето да надгражда. 

Колкото повече детето е обичано и държано близо до майка си, толкова 

по-безопасно и по-сигурно става детето. Колкото по-безопасно и 

сигурно става детето, толкова повече детето се чувства сигурно и 

безопасно - достатъчно сигурно и обезопасено, за да получи любовта и 

енергиите на Вселената. Това ще създаде впечатление за по-

интелигентно или надарено дете. 

Всяко човешко същество трябва да бъде „развивано“ на всяка стъпка от 

пътя. Любовта трябва да тече не само от майката към детето, но и от 

майката към бащата. Когато майката и бащата се свързват добре и се 

обичат, това създава любов в сърцето. Качества като безусловна любов, 

състрадание и съпричастност ще се развият и човекът ще бъде добре 
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балансиран. Това може да звучи малко невъзможно, но е възможно. 

Това е новата енергия на новото време, където любовта ще тече в 

семейните кръгове. 

 

                        МАЙЧИНСТВО 

  

Част от лечебния процес е да създадете Божествена Майка в себе си. 

90% от отпечатъците ни в ранна детска възраст идват от нашите майки. 

Ролята на майката е най-важната работа в света. Обикновено идва с 

малко или никакво финансово възнаграждение и без книга с 

инструкции! 

Ролята на майчинството също се усложнява чрез връзката й със съпруга 

й (надявам се, баща ви). Ако съпругът на майка ви не е баща ви, животът 

може да стане малко по-сложен. Животът на майка ви също може да 

бъде по-сложен, що се отнася до връзките й с други членове на 

семейството (може би те не се разбират и това ще се отрази на децата). 

Детето трябва да бъде обичано и галено - трябва да му се отдели време. 

Една от големите трудности е, че майката също има вътрешно дете. 

Физическото дете на майката може да бъде засегнато от нейното 

вътрешно дете. 

Ако вътрешното дете на майката не е цялостно и пълно, физическото й 

дете може да изпадне в конфликт с нейното вътрешно дете. 

Физическото дете може да отразява вътрешното дете на майката, което 

може да доведе до отрицателна реалност за физическото дете - такава, 

която включва неразбиране и липса на съзнание. 

Днес изкуството на майчинството не е това, което трябва да бъде. На 

тази планета няма по-голяма стойност от стойността на жената и 

стойността на майка. Но стойността на майчинството намалява през 

годините - през вековете. Днес някои млади майки пускат бебетата си в 

предучилищна или детска градина и излизат на работа, без наистина да 
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разбират или не зачитат бъдещите щети, които ще бъдат нанесени на 

децата им. 

Разбира се, някои нямат избор поради липса на доходи, но това е нещо, 

което майката трябва да помисли, преди да стане майка. Ако не можете 

да сте като майка в своята цялост, по-скоро не бъдете такава в момента 

- изчакайте, докато обкръжението ви е благоприятно за всеотдайното 

майчинство. 

Дете се нуждае от майка си винаги, винаги, винаги. Едно дете трябва да 

бъде близо до майка си по всяко време, да се чувства сигурно и 

безопасно, да се чувства желано и да се чувства обичано. Каквато и да е 

причината; ако майката е далеч от детето (било то за няколко часа или 

ден), това дете ще почувства изоставяне, отхвърляне и още куп други 

проблеми. Това дете може един ден да е възрастен, който създава 

изоставяне, отхвърляне, нараняване и каквито и да е други рани, 

създадени от отсъствието на майката. 

Тези рани могат или да следват и да нападат детето през целия му 

живот, оставяйки ги депресирани или ядосани (докато не станат в 

съзнание), или могат да станат рани, които детето (може би дори 

несъзнателно) нанася на другите. 

Изглежда, че това поведение всъщност се насърчава от системата на 

заведението - в ущърб на онези, които вярват в тази система. Системата 

на институцията иска и има нужда от работници и роби. Лесен начин 

за създаване на работници и роби е да ги раним като деца ... колкото по-

неосъзнати сме, толкова по-лесно се манипулираме. 

 

                            БАЩАТА 

  

Бащата е много важен аспект от живота на всеки човек, мъж или жена. 

Бащата държи енергията на семейството, защитава семейството и 

държи семейството в сигурност. Бащината енергия се грижи за децата 
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от семейството по много различен начин спрямо майката. 

Ако погледнете природата, начина, по който птиците се грижат за 

малките си, майката е винаги с пиленцата. Бащата, особено в по-

младите формиращи дни, излиза да търси храна и я носи на майката, 

за да се изхранва - тогава тя регулира храненето на пилетата.  

Тази аналогия може да бъде разгледана за човешкия живот. Фигурата 

на бащата е напълно западнала на Запад. Мъжът трябва да е там, за да 

поддържа нуждите на съпругата си - майката на децата си - не само по 

финансови или материални начини, но и по емоционален начин. 

Мъжете имат способността да предоставят далеч по-голяма 

емоционална подкрепа на съпругите си (майките на децата си), 

отколкото повечето. 

Искаме бащата да се държи като слънцето. Слънцето е като ядрен 

реактор, непрекъснато генериращ енергия, като постоянно излъчва 

топлината си в цялата Слънчева система. Слънцето също е велик 

Създател, излъчва своята интелигентност и мъдрост, излъчва любов.  

Всичко в Слънчевата система се върти около слънцето. Искаме баща ви 

да държи майка ви, да я държи в безопасност и сигурност, точно както 

слънцето държи Земята. Никога не виждате слънцето да има почивен 

ден; то винаги държи, винаги излъчва любов. Това е страхотният 

пример за всички нас. Това е примерът, към който трябва да се стреми 

баща ви.  

В астрологията това означава че Слънцето се отнася пряко до бащата - 

Слънцето, даряващо живота, представлява съзнателния ни ум в 

Астрологията. Той представлява нашата воля за живот и нашата 

творческа жизнена сила. 

В сравнение с Майката, Отецът има по-мощно излъчване. Той ще има 

нежна, но силна и мъдра енергия. 

Част от неговата роля е да донесе или развие качествата на трите най-

горни чакри - чакрите, които са най-близо до слънцето - и да 

възпроизведе вибрациите или резонанса на Слънцето, създавайки 
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съзнание, което да помогне на детето да протича във Вселената (това е 

интересно е да се отбележи, че трите чакри са много сходни на цвят - 

всички те имат нюанси на синьо в тях).  

Характеристиките на първите три чакри са връзка с божественото, 

космическо възприятие, интуиция и вдъхновение, даровете на 

мъдростта, знанието и умствената организация, способността да 

общувате, да изразявате себе си и да канализирате потока на 

информация. Колкото по-добър е той в работата си в детството на 

детето, толкова по-добри ще бъдат отношенията на детето като 

възрастни. 

Светът на бащата е конкурентен и не е лесен. Той се състезава с други 

мъже в своя свят. Те се състезават срещу цената в бизнеса - състезават 

се за много неща - и това поставя човека срещу човека. 

Това не е нито подкрепящо, нито в цялост с Божественото. Това не е 

светът, който Божеството предвижда. Ще мине период на интеграция, 

за да промените нещата. Взаимоотношенията между мъжете трябва да 

станат по-честни и етични.  

Хората се нуждаят от повече време, за да отгледат семействата си и им 

трябва повече време, за да се чувстват сигурни, обезопасени и обичани 

на тази Земя. 

Поради две ужасяващи световни войни през миналия век, има много 

прекъсвания с Божественото ... и това прекъсване трябва да започне да 

се променя. 

  

             ВЪТРЕШНАТА МАЙКА И ВЪТРЕШНИЯТ БАЩА   

 

Това е връзката между Слънцето и Земята. 

Колкото и да имате вътрешно дете, вие също имате вътрешна майка и 

баща. Връзката между вашата вътрешна майка и баща трябва да бъде 

приведена в съответствие. Когато проблемите не са освободени, детето 
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не може да бъде излекувано. 

Това е много важно да се разбере. И така, вътрешната майка и баща 

трябва да имат болката и нараняването в детството да се 

трансформират и излекуват. Само тогава те ще станат силни, мощни и 

вселюбиви. Това от своя страна създава много безопасно пространство 

за детето в рамките на вас да расте и да се превърне в разширен живот 

на любов, радост и свобода. 

Слънцето държи Земята; то не контролира Земята. То не казва на 

Земята какво да прави. 

Това, което търсиш в себе си, е баща ти, който държи майка ти. Това е 

цялата вътрешна работа; всичко, за което говорим сега, е за вътрешния 

свят, за вътрешните равнини на психиката. 

Искаш вътрешният ти баща да е силен, за да може да задържи 

пространството за майка ти, за да има опита, който би искала да има. 

Колкото по-силен е вътрешният ти баща, толкова повече вътрешната ти 

майка може да се премести в женската. Колкото вътрешната ви майка 

се движи все повече и повече в женските роли, толкова повече ще обича 

вътрешния баща. Вътрешната ви майка обича да е женствена - обича да 

е жена. 

Най-важното от всичко е, че вашето вътрешно дете се учи и расте от 

това преживяване и копира вътрешната ви майка и баща. 

       

            РОДИТЕЛИТЕ КАТО СЪПРУГ И СЪПРУГА 

   

Втората връзка, която имат родителите ви, е тази на партньори или като 

съпруг и съпруга (или всякакви други обстоятелства, които отразяват 

тази връзка в живота ви). Това се отнася до начина, по който родителите 

се отнасят един към друг по отношение на детето. 

Това е връзката между Меркурий и Венера, а също и Марс. Но, на първо 

място, трябва да приведем в ред отношенията между Меркурий и 
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Венера, преди да внесем енергиите на Марс. 

 Връзката между съпруга и съпругата включва ситуации, в които 

вашият физически баща е обичал майка ви и те са били перфектните 

родители; къде вашите родители се уважавали един друг или където 

баща ви сеел семе и си отивал; където родителите ви не са се обичали; 

където родителите ви са се карали и не са се отнасяли добре с вас - или 

всякакви други добри или лоши ситуации между тях. 

Вашето вътрешно дете копира връзката, демонстрирана от 

физическите ви родители, и така повтаря подобни ситуации във вашите 

отношения. Колкото по-цели са вашите родители и колкото по-добри 

са отношенията помежду им, толкова по-ясни и удовлетворяващи ще 

бъдат вашите собствени отношения.  

Връзката между родителите ви е може би най-важната връзка в живота 

ви. Това е така, защото при нормални обстоятелства майка ви и баща 

ви щяха да се срещнат, да се влюбят, вероятно да се оженят и вие ставате 

празник на тяхната любов. 

Тази връзка е на първо място, преди още да съществуваш. 

Хората се влюбват. Това, което е истинско, винаги ще остане, а любовта 

е истинска. През целия си живот всички ще трябва да се изправим пред 

някои предизвикателства. Понякога тези предизвикателства са 

огромни. Вместо да се изправим и да разрешим предизвикателствата, 

ние затваряме част от себе си и любовта започва да намалява. Не можем 

да допуснем това да се случи. Любовта е отговорът на всички наши 

проблеми. 

Понякога единият партньор ще навреди на другия. Например - 

изневяра; в много ситуации хората смятат, че изневярата е непростима, 

но това не е вярно - всичко е простимо.  

Баща ви ще представлява мъжката енергия, а майка ви ще 

представлява женска енергия. Съпругът ще представлява мъжки 

енергии, а съпругата ще представи женски енергии. Ако мъжките и 

женските енергии се сливат и протичат добре, отношенията ви ще 
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бъдат хармонични. Това са енергиите на сътворението. Част от вашето 

изобилие е обвързана в тази връзка. 

Колкото по-цялостни и пълноценни са майка ви и баща ви - колкото по-

чисти са те от наранявания, болки и рани - толкова по-лесен ще бъде 

животът ви и животът им. Искаме майка ти и баща ти да подражават на 

Вселената; баща ти държи майка ти като слънцето държи Земята, а 

също така тече в хармония и баланс като Меркурий и Венера. 

 

                  РОДИТЕЛИТЕ И ОГЛЕДАЛОТО 

  

Единственото явление, за което винаги говорим, е „огледалото“. Всичко 

е огледало - всичко е отражение. 

Прекарали сте много години на планетата Земя, много години зад 

завесата. За много хора на планетата изкуството на себеолюбието 

липсва. 

Много родители имат деца по грешни причини. Много родители не 

знаеха как да се свържат и, както казваме, всичко е огледало. Тези 

огледала трябва да бъдат внимателно счупени и разтворени, за да 

преминат през емоционалната сфера.  

Вие ще отразявате родителите си, а вашите родители ще отразяват 

техните родители. Това се връща към самото начало на времето, чрез 

енергиите на вашите баби и прабаби, през миналите ви животи и 

вашите предци. 

Ако родителите ви не са могли да се свържат, нито родителите им вие 

също няма да можете да се свържете. Тайната на това е да се сближите 

с майка си и баща си като съпруг и съпруга. 

Вашите родители са ви огледала. Вътре в тях е дете, вътрешно дете, 

което има точно същите рани като вас. Така че, в същото време, когато 

лекувате вътрешното си дете, отделете време, за да излекувате 

вътрешните деца в родителите си. Важно е да доведете вътрешните си 
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родители до състояние на свещения брак в себе си.  

В това състояние на свещен брак те позволяват да се слеят 

мъжественото и женското. Творението се случва, когато мъжкото и 

женското се сливат - това е творението. Всичко на тази планета говори 

за това - всичко. 

Не си струва да се сърдите на човек от противоположния пол - просто 

не си заслужава, но се случва. Когато сте ядосани на човек от 

противоположния пол, вие го отблъсквате. Това, което също правите, е 

да отблъснете собственото си мъжко или женствено, спирайки процеса 

на създаване - на проявление - в собствения си живот.  

Това, което се случва вътре във вас, създава всички проблеми в живота 

ви. Така че, когато откриете проблема вътре, изпълнете този проблем с 

любов, като позволите на проблема във вашия външен свят да бъде 

освободен. 

 

                              

                         НАРАНЯВАНЕ 

 

Ние се раждаме с нашите рани, отпечатани в нашите клетки и нашата 

ДНК. 

Първо - наследяваме всички рани, страх и карма от нашите предци - 

онези, които те не са разрешили сами. Второ - ние също се раняваме 

чрез преживяването на живота, като се сблъскваме с препятствия или 

се намираме в ситуации, които не можем да контролираме или 

преодоляваме - ситуации, които ни причиняват нараняване или 

създават страх.  

Слънчевата система продължава да се движи през Вселената, като 

постоянно променя позициите на планети, обикалящи около Слънцето; 

Луната обикаля около Земята. Но повечето от нас стоят доста 

неподвижно. Ние казваме неща от рода на: „Те са тези, които са.“ 
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В деня, в който се раждаме, в този перфектен момент, Вселената е в 

специфично съзвездие, а матрицата е излята. Това е нашето 

отпечатване. Останалото е илюзия - много мощна илюзия, в която сме 

склонни да вярваме - но и илюзия, през която можем да прозрем, все 

повече и повече, докато се събуждаме духовно. 

Ние идваме на този свят с всичко необходимо за живота си и всичко, 

което трябва да знаем за Вселената, се съхранява вътре в нас. Духът ще 

разкрие това, което трябва да знаем, когато е подходящият момент. 

Всички ние сме много могъщи същества и това време за пробуждане е 

предварително зададено и предопределено. 

Вие сте родени в семейство като цяло. Има майка и баща, може би братя 

и сестри, и останалите отношения. Тогава шоуто започва. Всички сме 

актьори на една сцена и всеки човек започва да играе своята роля. 

Всичко това е организирано от слънцето, планетите, луната и звездите. 

Някои от актьорите ще ни обичат, други ще ни ядосат или ще ни 

отхвърлят - но шоуто продължава. 

Това, което се случва е, че енергията вътре във вас създава всичко това. 

Вие сте като предавател, който изпраща съобщение - моля, някой, днес 

да ме нарани или моля, някой да ми стане приятел днес - каквото и да 

е съобщението ти. 

Вие също сте получател, получавате информацията, за да направите 

същото на другите. Душата ви избра това за вашите уроци в живота ви 

Когато погледнете човек, който може да видите - написан на челото им 

- аз съм луд. Друг човек може да погледне същия човек и да види, моля, 

обичайте ме. Всичко е отражение; какво става в другия човек се случва 

вътре във вас.  

Човекът с „моля те, обичай ме“ написано на челото им, може би има 

уроци, които да научи за отхвърляне. И така, под думите, моля те, 

обичай ме, душата на този човек ще е написала, моля, отхвърли ме днес, 

трябва да се уча (мига в сини светлини). Между енергиите има 

непрекъсната игра и именно тези енергии движат нашето поведение. 
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В действителност любовта е единственият начин. Когато любовта тече, 

тя преодолява всички препятствия. В тази работа препятствията са 

причинени от емоционално нараняване. Емоционалната рана блокира 

потока на любовта, спира ви да бъдете изобретателни, да получите това, 

което наистина искате от живота. Емоционалните рани също създават 

реалност, противоположна на това, което наистина искате в живота си. 

Има три основни начина, по които възникват тези рани. Първият се 

отнася до детето в естествената му връзка с родителите му. Второто се 

отнася до отношенията между родителите, които детето наблюдава и 

копира. Третата се отнася до ефекта на системата на институцията 

върху детето. 

   

                           

 

 

                      НАРАНЕНИ РОДИТЕЛИ 
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Когато една двойка има деца, всички дългогодишни рани се проявяват, 

защото собствените рани от родителите се задействат. 

Ранеността на родителите от своя страна наранява собствените им деца. 

Това нараняване се случва чрез родителите, защото детето е като гъба, 

попивайки всичко, което се случва в неговата среда и между 

родителите. 

Дори ако в раняването на детето е замесен външен човек, детето ще 

обвинява родителите, защото не са го защитили. Тази динамика ще 

присъства, независимо от причината за раняването. Тази динамика ще 

присъства и в семейната история. 

Имайте предвид двете много специфични наслагвания. Детето има 

майка и баща (родители), които също са съпруг и съпруга (партньори). 

При перфектни обстоятелства родителите биха били партньори, които 

наистина се обичат; тяхното общуване би било непокътнато, а 

сексуалността им цяла и това би отразявало тяхното вътрешно 
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цялостно състояние. 

Вътрешните родители и в началото са по-мощни от детето. Ако те са 

извън баланс, те могат да надделеят над живота на детето. 

Например; Ако вашата вътрешна майка иска да станете едно нещо и 

вътрешният ви баща иска да станете друго, но душата ви знае, че трябва 

да е нещо друго, винаги ще бъдете разкъсани между това, което 

родителите ви казват, че е правилно и това, което душата ви знае е 

точно за вас.  

Ако вътрешните ви родители не са ясни, те (поне в годините на 

формиране) ще бъдат по-мощни от вашето вътрешно дете. Неясните 

родители обаче не винаги са единствената причина за това 

предизвикателство. Детето също може да бъде изтеглено по 

допирателна и никога да не достигне истинската си цел. Въпросът тук 

е, че неясните родители могат да допринесат за липсата на равновесие 

вътре в детето по такъв начин, че да попречат на детето да осъзнае 

истинската си цел. 

Вътрешните родители също имат собствена воля и вътрешен глас. 

Докато ги излекувате, те ще станат по-приведени в съответствие с 

вашата автентичност и от своя страна тяхната подкрепа за вас ще се 

увеличи. 

  

             МАЙКАТА И БАЩАТА НАРАНЯВАЙКИ ДЕТЕТО 

 

Поради отрицателните архетипни енергии, постъпващи в нас от 

нашите предци, някои родители стават ядосани и неудобни за себе си. 

Те проектират тези чувства върху този, който отразява тази конкретна 

енергия - в случая детето. 
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На тази снимка отгоре е „вината на детето“. Детето е направило нещо 

нередно и е порицавано за грешката си. Не забравяйте, че всичко е 

огледало. 

Всичко, което детето е правело (и всичко, което детето някога ще 

прави), копира родителите си. Това наказание може да обърка детето и 

да го разгневи (наред с други неща). Това дете ще порасне като 

възрастен, който е подобен на родителите си; ядосан и объркан. Когато 

проблемите се появят, той ще хвърли вината върху някой по-малък и 

слаб, като не поема никаква отговорност. 

Погледнете внимателно снимката по-горе; двама възрастни и малко 

дете. Дете на тази възраст не се нуждае от наказание от бащата. 

Дисциплинарните енергии на баща са твърде сурови за дете на тази 

възраст,  по-малко от седем години. 

Детето трябва да бъде чуто и разбрано. То трябва да знае, че светът е 
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безопасно място, в което може да преживее и да се учи чрез опит. Детето 

трябва да знае, че Майката и Бащата винаги ще са там, за да го 

ръководят, подкрепят, обичат и защитават. 

  

        ВЪТРЕШНИТЕ РОДИТЕЛИ БЛОКИРАТ ПОТОКА 

  

Ние поставяме толкова голям акцент върху вашите родители и 

отношенията на вашето вътрешно дете с вашите родители, защото те са 

пряк източник на вашето раняване и отпечатване. 

Областите от живота ви, в които ви е трудно да се свържете със 

собствените си родители, ще блокират потока от Майката Земя и Отца 

Небе към вашето божествено / магическо дете. Когато се чувствате 

изключени от сърцето на Майката Земя, това обикновено е проблем 

или емоция с майка ви. Когато се чувствате откъснати от сърцето на 

отец Небе, обикновено това е проблем или емоция с баща ви. 

Вашият вътрешен баща и вашата вътрешна майка ще бъдат пряко 

отражение на вашата генетична майка и баща. Когато баща ви не може 

да се свърже с отец Небе, за вас ще бъде точно същото. Когато майка ви 

не може да се свърже с Майката Земя, няма да имате връзка с Майката 

Земя. Ще копирате майка си и баща си. 

Когато вътрешните ви родители са ясни, енергията от Божественото 

може да достигне до Божественото дете без изкривявания. Затрупаните 

или блокирани вътрешни родители разсейват или блокират енергия от 

Божественото и не позволяват достатъчно светлина да достигне до 

Божественото дете в себе си. 

Без тази енергия детето не може да бъде цяло. Когато вътрешните 

родители са ясни, енергията от Божественото достига до Божественото 

дете и позволява на детето да излъчва вътрешното си великолепие и да 

се развива. 

Тъй като родителите стават по-ясни по въпросите, те стават по-
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цялостни. Повече енергия достига до детето, което от своя страна става 

по-цяло. Докато родителите станат ясни, влиянието им се разсейва и 

детето се разширява от сърцето в другите чакри и области, които 

вътрешните родители държат. 

Ако няма връзка между Майката Земя (чрез вашата базова чакра) и 

сърцето, или между Отец Небе (чрез коронната чакра) и сърцето, 

вътрешното дете няма да оздравее. Когато решите проблемите си с 

майка или баща си, проблемите на вашето вътрешно дете също ще 

бъдат решени. 

Но, важно е да запомните първо да лекувате прапрабабите, после 

бабите и дядовците, а след това и вашите родители. Това е много важно 

да се разбере. След като го направите, изцелението ви ще бъде бързо и 

ще знаете къде точно отивате. Вече няма да се скитате безцелно, а ще се 

насочите право към връзката си с Божественото - този път с ясно и 

пълно разбиране на това как работи енергията ви като първата стъпка 

на вашето пътуване към осъзнанието. 

Всяка емоция или проблем, който решавате, носи ново ниво на 

съзнание. Запомнете, съзнанието е Любов. 

Тайната на самолюбието е в създаването на вътрешна майка и баща, 

които се обичат и, разбира се, обичат децата си; тяхното създаване. 

Раните им идват от предците им, където родителите им са били 

блокирани, ранени или в липса на съзнание. Вашите родители ще бъдат 

блокирани, ранени или в липса на съзнание в точно същите области. 

Всичко е огледало. Докато осъзнавате това, трябва да поемете 

състрадание и разбиране, което ще ви улесни да простите. Когато 

изживеете живота си достатъчно дълго и се погледнете в огледалото, 

ще разберете, че сте станали много като родителите си. Ще осъзнаете, 

че блокирате потока на собствения си живот в абсолютно същите 

области, в които вашите родители блокират потока в техния 

След като любовта тече между вътрешните ви родители, като майка и 

баща, и съпруг и съпруга, вие ще почувствате тази любов вътре във вас. 

Напрежението ще бъде освободено и ще почувствате много любов в 



 
 

 
257 

собственото си сърце. Енергиите на Майката Земя и Отец Небе ще 

преливат през вас, ще се сливат и създават, така че вие от своя страна 

да можете да използвате тази енергия за създаване на реалността на 

вашите мечти. 

Колкото по-ясно сте емоционални, толкова по-лесно е да проявите 

собствената си реалност. Следователно е от изключително значение 

вашето вътрешно дете да стане цяло и вътрешните ви родители да имат 

жизнените умения да поддържат това дете 

Това е причината, поради която е толкова важно да простиш на 

родителите си - в абсолютния смисъл на думата. Колкото по-дълбоко 

усещане за прошка имаш към родителите си, толкова по-сигурен и жив 

можеш да се почувстваш тук, на тази Земя, и толкова по-обичащ и 

доверяващ се на твоя свят. 

 

                        ОТСЪСТВАЩАТА МАЙКА 

  

Един от най-големите въпроси, които днес трябва да се зададат на тази 

планета, е „как ще помогнем на децата си да се развиват?“ 

Толкова много неща изглеждат точно по обратния начин. Например, 

веднага щом майка почувства, че може да излезе на работа, тя поставя 

детето в грижите на другите и връзката започва да се разделя на твърде 

млада възраст. Това е болезнено преживяване за дете - това е като 

разплитане на пашкул, когато пеперуда не е готова да лети.  

Вече не можем да вървим по този маршрут на майките, които излизат 

на работа и оставят малки деца в ръцете на другите. В това няма любов. 

Станала е много неловка, смесена ситуация на планетата Земя, особено 

с мъжкото и женското и ролите между мъж и жена. 

Разбира се, всеки иска да бъде свободен, всеки иска свобода. Всеки мъж 

иска да бъде свободен, за да печели заплатата си и да прави каквото 

иска със собствените си пари. Жената се чувства по същия начин. Всяка 
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жена иска свободата си, но когато мъж и жена решат да имат дете, 

трябва да има и свобода в този избор и трябва да има отговорност в този 

избор. 

Вашето пътуване, както винаги, е в една особена любов - много дълбока 

и смислена любов. Повечето от нас са имали трудни отношения с 

нашите майки и това прави живота много труден, но това е 

предизвикателство, което може да бъде преодоляно. 

Отсъствието на любовта на майката е много дълбоко и болезнено 

преживяване и колкото по-скоро приемем тази реалност и поправим, 

толкова по-спокоен и продуктивен ще стане животът ни. 

Майките имат голяма лична сила, знания и разбиране. Това стига до 

тях чрез процеса на раждане. Всяка майка се радва на съзнание, което 

никой друг или друг процес не може да предаде на човека. Любовта е 

единственият отговор и единственият начин. 

Очевидно майките са далеч най-важното за детето в ранните етапи на 

неговото развитие, но колкото по-силно и находчиво дете става толкова 

по-малко зависими, че ще станат от майка си - ако тя си е свършила 

правилно работата. 

Винаги е неудобна ситуация, когато детето остави ръцете на майка си и 

стъпи във външния свят, но това също трябва да бъде горд момент - 

добре свършена работа на майката. Там, където е имало отсъствие на 

майка в живота на детето - което може да възникне по много, много 

начини - детето може да се чувства дълбоко несигурно и да не знае 

наистина как да се изхранва или грижи за себе си. 

Нещата, които никога през живота си не сте имали, е най-трудно да 

лекувате или давате на себе си, и е много трудно да разберете и да знаете 

какво сте пропуснали. 

Разбира се, можете да се огледате и да видите какво имат другите, и да 

разберете, че имат това, което имат, защото майчинството им беше 

много по-добро от вашето. 

Всеки път, когато човек е в личната си сила, може да поеме и работи 
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чрез всичко, което Вселената предоставя. В случай на човек, чиято 

майка е отсъствала или насилвала това е много по-трудно. В този 

случай всичко в собствения ви живот ще бъде изключително трудно. 

Детето отвътре ще бъде ужасено от жените като цяло, от майката или от 

това, което майката представлява. Детето ще се почувства празно и 

неспособно да изживее мечтите си. Труден път за хората ... но любовта 

има своя път.  

Божественото има начин да попълни вътрешната майка и баща и 

раненото вътрешно дете във вас. Винаги има начин за това. Да се 

осъзнаете и просветлите е най-големият подарък, който можеш да 

дадеш на себе си. 

Когато някои майки налагат авторитета си на децата си, като ги 

дисциплинират по сурови начини, знаят ли за вредите, които могат да 

бъдат създадени в детето? Този вид поведение може да създаде 

проблеми при ученето и да превърне дете в заек, който седи насред 

пътя, гледайки фаровете, идващи право към него. 

Това е най-нежният, мек и чувствителен аспект на вашето вътрешно 

дете, което се ранява първо, което се затваря в тези злоупотреби. 

Колкото повече продължава, толкова повече се изолиратеи 

изключвате. 

Майчинството отдавна подлежи на голяма пренастройка на тази 

планета. 

Няма нито една работа, по-важна от тази на майка. Майчинството и 

начинът, по който майката се отнася към детето, завършва така, както 

детето се отнася към света. Ако сте били държани от майка си час след 

час, ще се почувствате задържани от Майката Земя - ще почувствате 

себе си в задържаща енергия, в дълбоко пространство на любов, 

свързана с Майката Земя, и ще имате дълбоко усещане за 

принадлежание към Майката Земя. 

Когато сте в утробата на майка си, вие сте в задържане, пространство, 

където сте държани. Трудности възникват, когато баща ви не върши 
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работата си като мъж, не се грижи за интересите на майка ви, докато тя 

е бременна с вас. Това е майка ви, която не е държана от баща ви. От 

своя страна тя не чувства, че е в добро пространство, за да държи детето. 

Каквото и да създавате в живота си, трябва да можете да задържите 

пространството. Трябва да можете да държите енергията на всичко, 

което искате да създадете, точно както майката държи дете в утробата. 

Каквато и да е мечтата ти, държиш мечтата си в това пространство - в 

контейнер. Мъжкият род е контейнер, а женственото е това, което се 

съдържа. Женственото е онова, което не се проявява. 

Така че, когато се окажете, че живеете живот в липса на изобилие, 

вероятността е, че никога в действителност не сте държани и не знаете 

какво означава да държите. 

  

                     ОТСЪСТВАЩИЯ БАЩА 

 

Ако в живота ви баща ви не е присъствал много или е отсъствал, майка 

ви ще трябва да компенсира това. Това ще се отрази във вашия 

вътрешен свят. 

Има пряка и абсолютна връзка между това доколко баща ви отсъства, 

извън целостта му в ролята на баща и до колко майка ви е трябвало да 

компенсира, че съпругът и, баща ви, е извън  ролята си. 

Ако сте дошли от семейство, в което майката е доминираща, а бащата 

отсъства, вие ще сте копирали тази конфигурация на енергия в себе си 

- избрахте да я копирате по този начин. Първоначално като душа сте 

взели неосъзнато решение да оставите баща си да отсъства във вас и 

майка ви да бъде доминираща. Но можете също да изберете да 

отмените това и да замените конфигурацията с такава, каквато трябва 

да бъде. 

Във вътрешния ви свят вътрешният ви баща ще отсъства и вашата 

вътрешна майка трябва да компенсира отсъствието му. Когато баща ви 
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има ограничения, вашата вътрешна майка трябва да компенсира. 

Когато вашата вътрешна майка компенсира отсъстващия баща, тя не е 

изцяло в ролята си на майка и всички неща, които една майка трябва 

да прави, са пропуснати - като любовта, нежността. В резултат на това 

губите възприемчивост. За тези от вас, които имат проблеми с 

изобилието, това е част от проблема, тъй като в крайна сметка трябва 

да вземаме от Вселената, вместо да получаваме. 

И това е част от сърцевината на тези учения, учи ни как да получаваме 

от Вселената. Състоянието на цялостност е необходимо, за да можем да 

получаваме от Вселената. 

Чрез тази лечебна работа, която вършим, ние искаме да върнем 

вътрешния баща в неговата позиция и роля на баща. Колкото по-силен 

е вътрешният ти баща, толкова повече това ще позволи на вътрешната 

ти майка да премине в женственост. Колкото повече баща ви е като 

архетипния баща, толкова повече майка ви ще стане като архетипната 

майка. Това са две енергии на противоположни полярности. 

За да може бащата да е в правилната позиция и роля, той трябва да е 

цялостен и завършен, за да може вашата вътрешна майка да се намести 

в правилната си позиция и роля. Но тя също трябва да е цялостна и 

завършена, за да заеме правилната роля и позиция като майка. 

 

          МАЙКАТА И БАЩАТА ИЗОСТАВЯЙКИ ДЕТЕТО 

 

Осиновените или изоставени деца губят естествените си родители, но 

все още носят отпечатъка на своите бащи и дядовци. Те са откъснати от 

родителите си - изоставени - и ако бъдат осиновени, ще вземат друг 

отпечатък от новите си родители.  

Тези, които не са осиновени, вземат друг отпечатък от хората около тях, 

които поемат ролята на родители. Но някои от тези деца са напълно 

изоставени, няма кой да се грижи за тях и няма от кого да се учат. Това 

може да доведе до противоречиво отпечатване - в допълнение към 
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чувството на несигурност и липса на безопасност. Следователно 

осиновените и изоставени деца могат да носят много проблеми в 

живота си. 

Ако сте имали повече от един набор от хора, които влизат в ролята на 

родители, работете с тези, които се представят като такива в процеса. 

  

  

         СЪПРУГЪТ И ЖЕНАТА ТРАВМИРАЙКИ ДЕТЕТО 

  

В идеални отношения майка ви и баща ви са съпруг и съпруга. 

Строго погледнато, всяка емоционална рана се дължи на липса на 

любов. Следователно не само начинът, по който родителите ви се 

отнасят с вас като дете, но и начинът, по който вашите родители се 

отнасят един към друг, са причина за вашите рани.  

Ще наследите поведението на родителите си (по един или друг начин), 

както и поведението на вашите баби и дядовци и прабаби. В някои 

случаи това нараняване ще се изрази на противоположния 

поведенчески полюс. Например ако сте дете на много насилни 

родители, може да сте много пасивни. Това е заради чувствата ви на 

безсилие, тъй като яростта ви ще бъде потисната. 

Колкото повече вашите родители се обичат и колкото по-цялостни са, 

толкова по-лесен ще бъде животът ви. Ако родителите ви са имали 

лоши отношения, когато сте били дете, животът ви би бил труден и 

вашата основна и коронна чакра няма да е стабилна. Ако те са имали 

нелюбвеобилна връзка, вие също може да имате нелюбвеобилни 

отношения. Може да създадете живот за себе си без или с малко любов, 

ако това е бил сценарият. 

Ако родителите ви са имали добри отношения, обичали са се много и са 

изразявали любовта си, като работят заедно като съпруг и съпруга, 

отношенията във вас ще бъдат добри и любящи. Ще проявите високо 
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ниво на самоценност, самочувствие и сигурност ... всички тези аспекти, 

работещи заедно.  

Онези от вас, които произхождат от семейства, в които родителите ви 

не са имали добри отношения, ще имат много трудности при постигане 

на цели в собствения ви живот. Освен това бихте намерили любовните 

връзки много трудни. 

Ако родителите ви са имали лоши отношения, къде е бил вашия 

ориентир? Просто не е бил там. Освен ако не сте прекарали много време 

с двойка, която е имала добри, любвеобилни отношения, няма да имате 

директен начин да разберете какво е добра връзка и животът ви може 

да бъде изпълнен с търсене на добри отношения. 

Ако не сте свързани със собствената си майка в определени райони, 

връзката ви с Майката Земя ще бъде лоша. Това е причината за 

нестабилността в основната ви чакра. По същия начин няма да сте 

свързани с отец Небе, ако не сте свързани със собствения си баща в 

определени области. Следователно и двете тези ситуации влияят на 

вашата връзка с Божественото.  
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По-горе имаме снимка на майката и бащата, като съпруг и съпруга, 

които имат спор. Казвам като съпруг и съпруга (правя това 

разграничение), защото съпругът и съпругата и майката и бащата са 

различни енергии. 

Майката и бащата са енергиите на Слънцето и Земята. Енергиите на 

съпруга и съпругата са Меркурий и Венера; мъжките и женските 

енергии. Разликите между енергиите на Меркурий (които са яснота на 

ума и ясна комуникация) и Венера (които са енергиите на любовта, 

красотата и парите) създават предизвикателство, което може да бъде 
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разрешено само с емпатия и състрадание между партньорите. 

Когато съпругът и съпругата спорят помежду си, без да отчитат 

въздействието върху детето, детето е между двамата (детето може дори 

да бъде в друга стая и не в такава близост до родителите) и кавгите са 

му се отразили. Това наранява детето. Ако майка ви и баща ви са били 

такива, отношенията ще ви бъдат трудни. 

При такова обстоятелство детето ще се чувства несигурно и не в 

безопасност. Докато детето израсне във възрастен, то ще се чувства 

несигурно и засрташено през целия си живот (и ще намери 

отношенията много трудни), докато този въпрос не бъде решен. По-

вероятно е родителите да се бият, защото се чувстват несигурни и 

застрашени. Не забравяйте, че всичко е огледало. 

  

                        ВЪТРЕШНОТО ДЕТЕ 

 

Както всички аспекти на вашето семейно съзвездие, детето също 

създава реалност. Ние създаваме отрицателна реалност само ако има 

нещо негативно в нас. 

В тези учения винаги казваме, че това е аспект на раненото дете, част от 

детето, което наистина не може да мисли правилно  ... меко, нежно, 

уязвимо. 

Децата са уязвими - уязвими означава подлежащо на лесно раняване. 

Какво се случва, когато детето е в такова състояние на уязвимост и 

мекота? Уязвими са - нараняват се. 

Как детето е било наранявано,  стадият му на развитие и възрастта му 

всички ще се отразят на тяхното поведение когато остарее. Ако има 

вредни енергии около детето, това ще позволи на детето да се 

фрагментира; да остави част от себе си да умре. По някакъв начин част 

от детето ще бъде изключена в зависимост от тежестта на детството им. 
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Колко безсъзнателно е вашето родителство зависи от това колко 

дълбоко сте ранени и каква част от детето всъщност е останало. 

Истината е, че; вашето вътрешно дете всъщност никога не може да ви 

напусне, защото детето ви използва като превозно средство - да ви 

покаже как сте ранени, създавайки отрицателна реалност в живота си. 

Ако детето е ранено, то ще създаде ранена реалност. 

Когато сте били бебе, може би току-що родено, вие сте били 

безпомощни и още не сте се научили да говорите. Ако по някакъв начин 

сте били наранени, не сте били обгрижвани по подходящ начин или не 

сте се свързали с майка си по някаква причина, това е рана. Това ще 

бъде раняване, което ще доведе до това, че не можете да говорите 

истините си по подходящ начин, докато станете възрастен. 

Ние сме леки вибрации и енергия -много фини. Това нараняване 

отчасти се отнася до енергия. Имаме фини енергийни тела. Ако бебето 

не се лекува много внимателно, не се поставя върху гърдата на майката 

веднага след раждането; може би майката прекарва твърде много време 

далеч от бебето, което има нужда от нейната грижа и внимание; може 

би майката и бащата спорят наблизо до него, тези поведения създават 

рани.  

Уязвимостта може би не е добре разбрана в семейството, особено в 

семейство, което никога не се е научило да чувства и докосва. Това е 

само началото на раняването. 

Колкото по-младо е детето, когато е наранено, толкова по-вероятно е 

човекът да полудее. Когато бебето се нарани, това може да доведе до 

психопат, защото бебето не се е научило да говори, не се е научило на 

съпричастност или чувства и не е развило тези качества. 

Психопатът няма чувства или съпричастност и няма морален код в себе 

си. Тук започва всичко. Хората, които лъжат, крадат и изневеряват, не 

са достатъчно цели, за да смилат света и това, което им идва. 

Вероятността е, че са били наранени, когато са били бебета. 

Всичко, което едно бебе знае да прави, е да обича или мрази. Ако бебето 

не се третира правилно, то ще мрази. Възрастен, който не е бил 
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третиран правилно като бебе, ще прояви това поведение в живота си и 

едва ли ще има шанс да създаде красива спокойна реалност за себе си. 

Освен това, колкото по-малко е било раненото дете, толкова по-трудно 

е да се лекува. 

Ако открием това ранено дете в себе си, това дете е и в нашия баща, 

майка, баба, дядо и т.н. Това раняване е аспект на семейното съзвездие. 

Когато работите с вътрешното дете, вие наистина работите в корените 

на вашите проблеми и това е същото с вътрешните ви родители. 

Вашите родители са били Боговете на вашето детство. Вашето 

вътрешно дете копира родителите ви; копира тяхното поведение, 

начина, по който са свързани и емоционалните модели на живота на 

вашия родител. Ако не изглежда съвсем по този начин, то е защото 

бихте направили точно обратното при същата полярност - обратната. 

Ако единият или и двамата ви родители отсъстват, когато пораснете, 

енергийното ви поле ще бъде разкъсано. Това може да се случи, 

например, ако отидат на работа и ви оставят на грижите на другите, или 

ако сте настанени в интернат на прекалено млада възраст. 

Когато това се случи, вашето вътрешно дете е ранено. Възникват 

проблеми с изоставянето и отхвърлянето и е много вероятно да 

почувствате, че има нещо нередно с вас или дори, че сте безсловесни. 

Като дете може да бъдете наранени или от родителите си, или като 

гледате как родителите ви нараняват един друг. Всичко, което детето 

някога е искало, е да обича и да бъде обичано. Несъзнателно 

поведението на родителите ви боли. Поведението на вашите родители 

може да изглежда лошо, понякога ужасно, но това произтича от 

тяхното несъзнание и следователно неосъзнателно действие. 

Несъзнателното поведение се случва, когато човек не осъзнава как да 

направи нещо т.е. комуникацията от Божественото е блокирана и 

пълният спектър от светлина не достига до човека. 
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                   ФРАГМЕНТИРАНОТО ДЕТЕ 

 

             

 

Не вашето възрастно Аз създава негативна реалност, а по-скоро вашето 

ранено вътрешно дете. Това вътрешно дете има силата на „статут на 

жертва“, което отразява това, което създавате във външния свят - 

материалния свят. 

Ако материалният ви свят не е ясен, разширяващ се и непрекъснато се 

разраства, в тялото ви има дете с някаква форма на рана (или поне във 

вътрешната ви вселена) - рана, възникнала, когато сте били малки. Това 

дете може да генерира много енергия и много мощна реалност. 

Когато детето бъде ранено, то се раздробява, като чаша или ваза, която 

се счупва, когато падне на пода. Ние не сме чаша или ваза. Това, което 

се случва с нас е, че енергията се разпада и преминава във всички 

различни аспекти на нашето тяло.  

Например фрагментът на детето, чието сърце е счупено, ще се премести 

в сърцето и ще излъчи разбито сърце. Фрагментът на детето, чиято сила 

е била отнета, ще се премести в слънчевия сплит и ще блокира 

слънчевия сплит. Фрагментът на детето, чието творчество или 
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сексуалност е наранено, ще се премести във втората чакра и това дете 

вероятно ще се научи да манипулира творчеството или сексуалността. 

За дете, което се наранява от ужасяващи ситуации, аспектите на 

вътрешното дете напълно ще напуснат тялото и ще намерят място за 

живеене някъде в други измерения на Вселената.  

Това се случва с военните, които виждат действие, терор и изпитват 

непосилен стрес. Този тип наранявания затрудняват човек да може да 

остане присъстващ, особено в стресови ситуации. 

Едно от първите неща, което се случва, когато детето се нарани е, че 

детето се ядосва. Има известен консенсус на мисълта, че когато едно 

дете е наранено и започне да плаче - след това се ядосва - след това 

малко време по-късно започва да се усмихва и отново става щастливо - 

усмивката уж е сигнал, че ситуацията е приключила. Но това не е вярно. 

Детето започва да се фрагментира. Фрагментите на това дете ще бъдат 

замразени в тяхната енергийна система, докато - един ден - те не 

признаят, че създават гневна реалност. Те се връщат назад и търсят 

причини за своя гняв. В крайна сметка те откриват този счупен 

фрагмент от себе си. Само тогава те могат да се погрижат за нуждите на 

този аспект / фрагмент. 

Раненото дете във вас ще създаде реалност, която е напълно обратна на 

това, което търсите. В някои аспекти на живота си няма да можете да 

задържите енергията на целостта, няма да имате граници и ще казвате 

грешни неща и ще позволите хората да вземат неща, които 

принадлежат на вас. 

Вселената дава предимство на раненото дете. Ще излъчвате това дете в 

света, докато го видите и докато не се върне последният фрагмент от 

раненото дете. Само тогава можете наистина, да се насладите напълно 

на живота си. 

Проблемът не е детето като цяло, а по-скоро раздробеното дете. Всеки 

фрагмент има право да бъде видян и чут. Веднъж признат, той 

автоматично се лекува и се поставя в сърцето ви. Обичайте собственото 
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си вътрешно дете и слушайте всеки фрагмент като аспект на обич и 

грижа за себе си. Това е акт на чест и голяма стъпка към това да бъдеш 

такъв, какъвто трябва да бъдеш. 

 

                       ПОДТИСНАТОТО ДЕТЕ 

 

За щастие, някои от тези енергии и учения, които потискат децата в 

млада възраст, обикновено - постепенно - се разсейват с напредване на 

възрастта. 

За съжаление, почти всички имаме рани, които по принцип не се 

разпознават като рани. 

Детето е като гъба. Често хората разказват на децата истории, учат ги на 

неща за историята и земната равнина - въпреки че намеренията им са 

чисти и вярват на това, което учат - някои не разбират психологията на 

детето и колко лесно е да увредиш детското Съзнание; колко лесно е да 

поставите тези блокажи на място, които задържат съзнанието ви в 
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пространство на мизерия - термин от затвора - пространство на дълбоко 

нещастие, което не е в състояние да прояви вашата реалност; в 

пространство да не сте в състояние да бъдете вашето автентично аз.  

Всички знаем, че това се случва. 

Когато бях дете, майка ми винаги ми казваше: „Дете се вижда и не се 

чува.“ Аз нямах опит да бъда насърчаван за изразяване и никакъв опит 

за създаване на задържаща енергия за безопасност в мен. Мисля, че 

родителите ми очакваха от мен да порасна автоматично и да стана това, 

което трябваше да бъда с минимално  отглеждане и грижи. 

Те имаха свой живот, собствен свят и мисля (но не мога да бъда 

сигурен), че сестра ми и аз сме добавки. Така че изразяването не беше 

лесно нещо. В ретроспекция, когато погледна назад към детството си - 

когато някой от родителите ми беше подложен на стрес и казвах 

погрешно нещо, това би означавало побой; ако не побой, то словесна 

атака. 

Изглежда, че винаги съм бил някаква форма на раздразнение за тях - 

те винаги ме коригираха. Понякога, когато родителите ми „ме 

поправяха“, е било защото изгубваха темперамента си напълно извън 

контрол. Те не знаеха граници, искаха да ме наранят, за да ме научат, 

вместо да ме поправят по мирен и любящ начин. 

Вие сте създателят на собствената си реалност (всички сме). 

Отрицателните мисли и емоции създават негативна реалност. 

Положителните мисли и емоции създават положителна реалност. 

Опитът да контролирате мислите или емоциите си обаче не е отговорът, 

защото отнема много енергия за потискане на определена мисъл или 

емоция. Жалко е да губиш ежедневна енергия, която ти идва от 

Вселената за потискане на мислите и емоциите, вместо да използваш 

тази енергия за създаване на красив живот. 

Вашите негативни мисли и емоции създават реалност двадесет и 

четири часа на ден, седем дни в седмицата. Отрицателните мисли и 

емоции показват ранено вътрешно дете и нездравословна връзка между 
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вътрешните ви родители. Ако някога сте се чудили защо се ядосвате на 

определени събития, знайте, че тези чувства са предизвикани от 

събития, които отразяват спомените от миналото. Ролята на 

вътрешните родители е да се справят и да знаят как да се справят с 

детето вътре. 

Ако родителите ви не са ясни, те ефективно потискат част от истинската 

ви природа. След това ще използвате равно количество енергия да 

контрадирате това и така да останете в капана на режим оцеляване. 

Това след това става модел на поведение на вашето вътрешно дете. В 

резултат на това енергиите на вашите вътрешни родители и на вашето 

вътрешно дете излизат във Вселената, за да създадат реалност около 

това потискане и гняв, която постоянно се пресъздава и за двете страни. 

Това означава, че вашите вътрешни родители и вашето вътрешно дете 

ще пресъздават тези условия през целия ви живот, докато не се научите 

да изчиствате моделите. 

Ако детето непрекъснато е потискано от родителите и не му е 

позволявано да се изразява, започва натрупване на гняв, че не изразява 

истинската си същност. Като възрастен, дори леки версии на подобни 

ситуации ще предизвикват ярост. 

Правилно или неправилно вашите родители са смятали, че правят 

всичко възможно - това е ролята на родителите. Като малко дете не 

знаете разума (ние се научаваме да разсъждаваме само чрез житейски 

опит). 

Много събития, на които сте свидетели или преживявате, могат да 

създадат у вас мисли, които могат да изглеждат напълно неразумни за 

вашите родители или други възрастни. Преди вие, като дете да можете 

да говорите, вие трябва да бъдете обичани. Трябва да бъдете задържани 

в пространство на абсолютна безопасност. Връзката между вашите 

родители трябва да бъде възможно най-любвеобилна, за да имате 

възможност да проявите и създадете реалността, която искате да 

видите. 

Ако нямате идеални родители, все пак можете да постигнете това, като 
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помолите вътрешните си родители да се обичат.  

Това също е процес за изцеление на действителните ви родители и 

вкарването им в пространство и съзнание, където те могат да се обичат. 

Това ще осигури красива връзка между двамата, която може да задържи 

пространство, където вашето вътрешно дете може да бъде излекувано. 

След като оздравее, вътрешното дете може да възобнови развитието си. 

  

ПРОБЛЕМНОТО ДЕТЕ| ЕНЕРГИИ ОТ МИНАЛОТО ПРИЧИНЯВАЩИ 

ПРОБЛЕМНО ДЕТЕ 

 

Проблемът в този вид работа никога не е самият „проблем“. Винаги има 

нещо скрито зад проблема. Отрицателните енергии, произтичащи от 

миналото, винаги се вливат във вас и вашето ядрено семейство. 

Нека да разгледаме пример за кръвосмешение, произтичащо от 

миналото. 

Това се случва много по-често, отколкото си представяте (и не 

забравяйте, че имате два милиона предци за двадесет поколения и това 

ни отвежда в тъмните векове). Кръвосмешение също ще има значение 

за тези числа и нека не забравяме, че семействата, които живеят в един 

и същи район за дълги периоди от време, несъзнателно са се женили с 

далечни роднини. 

Кръвосмешението е незаконно и има основателна причина за това. 

Това прави човек луд или безумен (не е необходимо да има физически 

кръвосмешение в ядреното ви семейство - семейството в зеления 

диамант, за да присъства енергията на кръвосмешението във вас). 

Разгледайте схемата на вашето семейно съзвездие по-долу. 
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Нека наблюдаваме начина, по който протича любовта, и действията и 

реакциите спрямо това. 

Кръвосмешението създава слабост и съпругата ще усети това в мъжа си. 
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Съпругът ще започне да отсъства, а отговорността, която той не е в 

състояние да носи, е поставена върху раменете на майката. 

Ако в семейството има дъщеря, съпругът ще спре да обича жена си и ще 

предаде любовта, която принадлежи на жена му на дъщеря си. Това е 

неподходяща любов.  

Съпругата и майката ще трябва да станат силни, за да компенсират 

отсъствието на бащата. Тя също ще потърси място, където да изпрати 

любовта си, а това обикновено е синът. Тя ще се ядоса на съпруга си, че 

не я държи, не й позволява да бъде в майчинската си роля. Любовта на 

майката, която принадлежи на съпруга, ще започне да тече към сина и 

в същото време гневът ще потече от майката към бащата и дъщерята.  

Синът и дъщерята ще усетят какво се случва. Поради нашето естество 

те ще започнат да копират поведението на родителите си. 

Всички търсят енергия. Децата скоро откриват как да останат 

енергизирани. Дъщерята ще направи всичко възможно по скрит и 

неподвластен начин, за да запази любовта, която тече от баща й, а 

гневът струи към майка и и брат и. 

Синът също несъзнателно ще реши как да се държи, за да остане 

енергизиран. В този случай сестрата изсмуква енергията на 

семейството. Синът може да реши да остане отсъстващ или да бъде 

възможно най-отсъстващ в семейната среда, точно както бащата (в 

книгата на Робърт Блай, Железния Джон, той заявява, че „когато 

бащата отсъства, дяволът идва да играе“ и това е сигурно). 

В този случай силата на семейството ще се влее в дъщерята и тя ще 

започне да се наслаждава на властта и вероятно ще направи всичко, за 

да запази тази власт. Тя няма да знае граници и в резултат на това е 

възможно да се нарани от живота, секса и любовта и да се „разбърка“, 

което вероятно ще доведе до срам на семейството. 

Срамът също е енергия. Ако човек е безсрамен, евентуално може да 

използва срам, за да получи повече енергия. Възможностите са 

безгранични. 
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Целият този гняв и омраза е лудост, което този проблем ще предизвика 

в по-малка или по-голяма степен. Семейството няма да общува добре 

заедно. Най-тъжното във всичко това е, че като растат децата, те ще 

копират родителите си. 

Когато момчето порасне, той ще заприлича много на баща си. Когато 

създаде собствено семейство, той ще избере жена като майка си - жена, 

която той не обича истински - и ще създаде семейство, което също не 

обича, живеейки живот, с който не е много щастлив.  

Дъщерята, която прекарваше толкова добре в семейния дом около 

бащата, ще намери живота много труден като възрастна. Тя няма да 

знае как да обича и освен това ще има много сила. 

Вероятно ще избере мъж, който да доминира и ще бъде шеф на 

домакинството. За пореден път няма да има любов. Съпругът, който 

трябва да намира радост от своята мъжественост, ще бъде потиснат и 

доминиран. Съпругата му също няма да има радост, защото се оперира 

в мъжка роля. Тя ще наподобява връзката на родителите - безлюдна 

низходяща спирала на съзнанието. 

Хората с ниско ниво на съзнание няма да са нито щастливи, нито 

здрави. Винаги можете да попитате този тип жена каква е била 

връзката и с баща и и тя ще ви каже нещо подобно: „Имам толкова 

красив баща, връзката ми с него е невероятна, няма нищо лошо между 

мен и баща ми." 

Когато мъжкото дете получава цялата енергия, се случва подобно нещо. 

Той получава опетнената любов на майка си и баща си. Той ще получи 

гнева и омразата от своите братя и сестри и ще стане като тиранин - 

някакъв побойник. Той вероятно ще използва тази енергия за 

злонамереност. Когато създаде собствено семейство, той може да бъде 

насилствен към жена си. Той няма да има мека и грижовна природа и 

вероятно няма да помисли два пъти за нараняване на хората, за да 

получи това, което иска. Това ще се повтаря в поколенията на подобни 

семейства. 

Използвах примера с енергиите на кръвосмешението, защото 
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кръвосмешението е един от първоначалните грехове. Изида и Озирис 

били брат и сестра например. Тези енергии протичат през всички нас. 

Всеки тип рана създава различна семейна динамика. Ще зависи от вас 

да наблюдавате семейството си. Докато лекувате себе си, различните 

модели ще отпаднат. 

 

       ВЪТРЕШНИЯ СВЯТ НА ЛИЦЕ С НЕОТРАБОТЕНО ДЕТСТВО 

  

Тази снимка по-долу изобразява как ще изглеждат нещата във 

вътрешния свят на възрастен с неизчистено детство. 

Заключени, някъде в „пощенски файл“, майката и бащата се ядосват на 

детето. Докато този въпрос не бъде решен, всяко човешко същество ще 

има картини и енергии като тази вътре в себе си. 

 

По израза на лицето на човека може да се види че нещо не работи в 

живота на този човек. Част от причината за това идва в резултат на тези 

три различни личности, които изпитват гняв и болка (въпросният 

човек ще проектира този гняв и болка в материалния свят и ще създаде 

живот изпълнен с гняв и болка). 
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                   НАРАНЯВАНЕ ОТ СИСТЕМАТА 

  

Както вече отбелязахме; първо - наследяваме всички рани, страх и 

карма от нашите предци, които те не са разрешили. Второ - също се 

раняваме чрез преживяването на живота. 

Има една трета сила, която трябва да разгледаме, когато лекуваме себе 

си и това е системата на Създанието (за която говорихме задълбочено 

по-рано в тази книга)  

Разгледайте добре себе си. Сега погледнете добре света. Вие сте това, 

което сте, но другите хора може да имат различни очаквания от вас. 

Това патриархално общество, в което живеем, обществото иска да ви 

постави в кутия; да ви превърнат в нещо, с което те могат да се свържат. 

Те искат да ви държат в липса на съзнание, да продължават да ви 

обработват, за да могат да вземат пари и данъци от джоба ви. 

Влизате в свят, в който обществото има очаквания за това кой трябва да 

бъдете. Със сигурност те трябва да приемат кой сте в действителност, но 

не ви приемат.  

Системата на този свят основно идва от Европа. Европа израсна от 

феодална система, където нямаше толерантност към коренното 

население и техните вярвания. Коренното население или е следвало 

религията на деня, или е било подложено на робство или геноцид. 

„Новата“ (и съмнителна) религия, която замени религията на 

коренните народи в Европа, не обвързва хората с Бога, нито дава на 

вдъхновението на масите да го следват. Това вероятно се дължи на 

факта, че е толкова скучно и отнема толкова дълго време, за да има 

ефект - дори и най-религиозните и строги хора, следващи учението, 

никога не усещат екстаза на единството. 

Коренното население е имало своите пътища и своите Богове. Техните 

богове и начини биха ги накарали да се чувстват завършени и цялостни, 

свързани със слънцето, Вселената, а също и с Майката Земя. 
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Аурите и енергиите им биха били чисти. Те живеели в изобилен свят без 

болести, предавайки девствен свят от едно поколение на следващо. Те 

живеели с енергиите на Слънцето, Земята, Луната, планетите, звездите 

и приливите и потока на морето по морския бряг. Те проявявали волята 

на Любящия Бог тук, на Земята (това трябва да ви е ясно, когато 

сравним Америките, които бяха отделени от Евразийската / 

Африканската суша до 1492 г., и Америките, след като били открити от 

европейците). 

В свят, който е свободен, родителите ви ще бъдат насърчавани да ви 

отглеждат, за да бъдете това, което сте предназначени да бъдете. Всяко 

поколение е различно; всяко поколение трябва да стои на раменете на 

миналото поколение. 

Родителите ви обикновено искат най-доброто за вас и правят всичко 

възможно, за да ви подготвят за външния свят. Родителите ви искат да 

имате успех в системата. Те знаят какво им помага и знаят, че не искат 

да преживявате същата болка, като тяхната. Но дори родителите с най-

добри намерения причиняват раняване. Трябва да видите илюзията 

във всичко това - тази планета е настройка от началото до края. 

Когато идвате тук, вие се раждате в липса на съзнание, но въпреки това 

пътуването е в съзнанието. Системата е скована; не можем да 

обвиняваме никого за системата. Но, написано е в звездите че 

системата започва да се променя. 

В момента системата предпочита един процент над деветдесет и девет 

процента. Това е система, при която върхушката ви е застъпила и ви 

смачква. На най-високо ниво те или ще подкупят най-висшите 

служители, или ще им сложат пистолет в главата, ако нямат същия 

дневен ред. 

Единият процентът е от специфичен психологически състав. Разбира 

се, в някои случаи ще ви помогнат, но като цяло, единият процент искат 

да останат на върха - и това означава, че ще направят всичко 

необходимо да държат масите потиснати. 

И така, част от нашето раняване идва от това как сме „подготвени“ или 
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„организирани“ да живеем и работим в системата, което всъщност е 

игра на роби и господари. Не сте подготвени да бъдете вашето 

автентично аз. Това е мястото, където във вашето физическо тяло ще се 

крие много напрежение. Имате мечта, но сте били подготвени за 

мечтата на някой друг, дори и с най-добри намерения.  

Поради ситуации като сексуална злоупотреба, кръвосмешение, 

изневяра, военни енергии, тъмни същества и Раната на риболовния 

крал, много отрицателни архетипи навлизат в нас от миналото, 

непроверени и не се разбираеми от масите. Това е метафизична вселена 

и вибрацията се понижава от системата. 

Независимо дали това се прави нарочно или несъзнателно, трябва да се 

промени. Тя може да се промени само от нас, променяйки себе си. 

Време е да поемем отговорност за нашите предци и енергиите, които те 

доносеха и позволиха да се влеят в нас. Трябва да сме отговорни за себе 

си и енергиите, които носим, за да имаме уважение към следващото 

поколение, за да могат те да бъдат необременени и свободни. 

Поради липса на любов в миналите поколения и системата, ние сме на 

низходяща спирала в съзнанието. Тъмните енергии на гняв, тъга, страх 

и всичко това е смесица от тези енергии, които се вливат в нас. Разбира 

се, любовта и светлината също ще потекат от миналото. Съзнанието е 

любов, а любовта е съзнание - за всички нас, а не само за няколко. 

Всички сме едно. 

 

                          ПРОТОТИПИ  

 

Преминаващ през всеки индивид в семейното съзвездие е поредица от 

прототипи. Как ще реагирате на тези прототипи ще зависи от 

съзнанието на вашето семейно съзвездие 
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Разберете, че тези прототипи винаги работят по двойки; те са мъжки и 

женски. Нашето изцеление е да поставим тези различни прототипи в 

положение, в което да се обичат и работят заедно през живота си в 

любов и хармония. Тези прототипи преминават през всеки отделен 

индивид на планетата и причиняват повечето проблеми в нашия 

живот, нашето общество и в цялата история. Ето защо ние работим с 

тях.  

Поганците имали много различни тържества или празници; например 

Хелоуин. Този фестивал е такъв, че хората могат да си позволят да 

изразят вещицата в себе си. Всеки има такава. 

Каквото и да потискаме, репресираме или отричаме, ще започне да ни 
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контролира. Трябва да си позволим да изразим тези вътрешни енергии 

или сили, за да освободим контрола, който имат над нас. Това можем 

да направим само след като признаем, че тези видове енергии 

съществуват вътре в нас.  

Започвам тази работа с четири зрели мъжки архетипа. Причината за 

това е, че мъжкият държи и женският е държан. 

В нашето семейно съзвездие зрелите мъжки архетипи вътре в нас 

обикновено са ранени по някакъв или друг начин и затова не могат да 

поддържат женското. Има разлика между мъжка рана и женска рана. 

 която се държи във вазата. Когато мъжествения е счупен, той не може 

да удържи женския, също както счупената ваза не може да задържи 

вода. Ако мъжкият не може да задържи, женското не може да бъде 

задържано. Това създава специфична рана в женското и то става 

замърсено. 

Всеки мъжки архетип има женски колега, усещане и рана. Ще получите 

някакво ръководство за това каква рана имате по начина, по който 

обикновено се чувствате за себе си. 

Например, ако се чувствате много тъжни - може би майка ви и баща ви 

не са се обичали. Или може да има възможност за военни енергии в 

психиката ви - няма да има любов, както няма любов във военните. 

Може би се държите малко като монахиня; жената, която по някаква 

или друга причина е безбрачна и избира да се поклони на мъжа в 

небето. 

Тези енергии в определени ситуации ще преминат през нас и в 

зависимост от това с кого взаимодействате, ще възпитате това 

поведение. В зависимост от това, с кого взаимодействате, сте или в 

мъжествен, или в женски поток, и ще преминете от ранения мъжки 

архетип към ранения женски архетип. 
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           ЧЕТИРИТЕ ОСНОВНИ НЕГАТИВНИ ЕНЕРГИИ 

  

В тези учения има четири основни енергии или рани в човечеството, 

които трябва да бъдат излекувани. Тези четири енергии спират потока 

на любов във вашия живот. В тези енергии няма каквато и да е любов. 

Тези енергии стоят на пътя ви и трябва да се излекуват. Сто процента от 

всеки проблем може да бъде разрешен чрез любов. 

Тези четири енергии са както следва. 

  

                   РАНАТА НА КРАЛЯТ РИБАР 

 

Тази рана пречи на разпространението на Христовото съзнание; 

следователно Христовото съзнание никога не е било възприето 

универсално от планетата. 

От Уикипедия - В Артурийската легенда рибарският крал, или Раненият 

крал, е последният в дълга редица, натоварен да пази Светия Граал. 

Версиите на историята му варират значително, но той винаги е ранен в 

краката или слабините и не е в състояние да се движи сам. 
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Сър Галахад, един от рицарите на кръглата маса на крал Артур, се 

опитал да лекува раните на краля  Рибар. 

Имало някои Божествени общества като келтското християнство във 

Великобритания и катарите във Франция, които носели това съзнание. 
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Катарите били преките потомци на самия Христос. Те обаче били 

контролирани и в крайна сметка дори унищожени. 

Тази историческа рана трябва да се излекува, за да откриете истинското 

Христово съзнание в себе си. Всеки път, когато едно общество достигне 

Христовото съзнание, то е унищожено, заедно с цялото си знание. Това 

е мястото, където притежаването на гностически знания и 

инструментите за изцеление и постигане на Христовото съзнание се 

превръща в нашата спасителна благодат. 

Това е сложна концепция за обяснение. По практичен начин Раната на  

Крал Рибар е и ранената мъжественост при мъжете. Мъжете го 

проявяват, а жените го носят (ако бащите им са го имали), а жените ще 

привличат мъжете с тази рана. Тази рана е една от причините, поради 

които им е трудно да се ангажират с взаимоотношения, имат 

несигурност и в резултат не могат да проявят мечтите си. 

 

                        ТЪМНИ СУБЕКТИ 

  

Има добри субекти или сили, които създават проблеми, така че да 

можем да растем и да си учим уроците. Но има и субекти, чиито 

намерения са точно обратни. Те живеят от страх и намират начини да 

ни държат в негативизъм. 

Тези тъмни същества отнемат енергия от хората, към които са се 

привързали. Те използват тази енергия за отрицателна цел; държат ви 

в негативна реалност; манипулиране, усилване и създаване на 

затъмнени, базирани на страх емоции и мисли. Тъмните същества ще 

дойдат при вас в периоди на страх чрез травмиращо преживяване, 

отрицателни емоции и мисли, депресия, ниски нива на енергия и чрез 

засилени чувства на страх, гняв, болка, отчаяние или ярост. 

Ако не се справите с тези тъмни субекти, те ще останат с вас, 

захранвайки силата си, създавайки отрицателна реалност и вие ще 

загубите силата си и няма да можете да проявите мечтите си. 
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           СЕКСУАЛНА ЗЛОУПОТРЕБА, ИЗНЕВЯРА И СРАМ 

 

Схващвнето за тази енергия надхвърля това, което мнозина биха си 

помислили. На първо място, повечето хора не могат да си представят, 

че те или другите около тях носят тази енергия. За съжаление, това се 

случва по-често, отколкото човек може да си представи. 

Когато сексуалната злоупотреба се случи в максималния си израз в 

семейството (прабаби и дядовци, баби и дядовци, чичовци и т.н.), това 

обикновено се случва тайно - никой друг в семейството няма да знае за 

това. На енергийно ниво обаче това създава много щети в семейството.  

Злоупотребеният човек ще се почувства твърде изплашен, за да каже на 

някого. Други членове на семейството могат или не могат да видят 

личността на насилието да е различна от това, което трябва да бъде. Ако 

те видят разлика, често могат да направят много малко. Обикновено 

насилникът ще бъде нездравословен по всякакъв начин, дори ако 

маскировката им е добра. 

Има много форми на сексуално насилие - не е необходимо да става само 

на физическа основа. Една фина форма би била, когато родител от 

противоположния пол има неподходящи и сексуални мисли за детето, 

а не за партньора им; това е енергична форма на кръвосмешение. Като 

цяло резултатът от това не е толкова очевидно вреден, колкото 

действителното сексуално кръвосмешение, но всъщност предизвиква 

някои от същите енергийни предизвикателства в семейството, които са 

склонни да се прехвърлят в бъдещите поколения.  

Кръвосмешението също обърква семейното съзвездие и ролите на 

семейството вече не са ясно дефинирани. В случай на баща, който има 

дете с дъщеря си, това би го направило и баща, и дядо. Тогава майката 

ще бъде и майка, и сестра. Често, когато в живота на някого има 

бъркотия, това се дължи на кръвосмешение, сексуално насилие или 

изневяра. 
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                        ВОЕННА ЕНЕРГИЯ 

  

Не можете да имате свят, изпълнен с любов и едновременно с това да 

присъствате с военната енергия, защото военната енергия няма 

отношение към нашите животворни енергии. Няма почитане на 

природата, естествения закон или духовната връзка с военната енергия. 

Това е контролираща енергия, която човек използва срещу друг човек. 

Военната енергия не спира автоматично в рамките на първото 

поколение. Тази енергия ще тече през всяко поколение, докато не бъде 

разрешена. Наличието на военна енергия прави връзката със себе си и 

другите много трудна и дори невъзможна на любящо ниво. 

Пример за това е, когато има бой между двама души и няма изход от 

него. Битката ще се размине, след като военните енергии се излекуват 

в този специфичен проблем - едва тогава 

отношенията ще се променят. Вашата вибрация ще се промени или ще 

подобри отношенията с този човек, или този човек ще изчезне от 

живота ви. 

Тези четири основни рани - Раната на Фишър Кинг или Крал Рибар, 

Тъмни субекти, Сексуално насилие / Кръвосмешение / Изневяра / Срам 

и Военни енергии - причиняват появата на други специфични рани в 

семействата. Семейните съзвездия са разгледани в нашите лечебни 

методи чрез привеждане на семейното съзвездие в баланс ... като 

нашата слънчева система.На всеки му липсват определени енергии. По 

време на лечебните процеси се наблюдават размествания в енергиите - 

освобождаване / излизане на енергии, които не ни служат, и отдаване 

на добри енергии, които ни служат. 
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   ОПИСАНИЕ НА ПРОТОТИПИТЕ (И КАК ТЕ НИ ВЪЗДЕЙСТВУВАТ) 

                            

                            КРАЛЯТ        

Добрият цар ще внесе ред и хармония в своето царство. Той е дълбоко 

свързан с Вселената и живее цялостен живот. Работата му се състои в 

сила и напътствия. Това е най-мъжественият мъж във вашата психика; 

кралят държи силата на своето царство - има способността да действа, 

командва и да държи на уважението на онези, които трябва да направят 

неговото наддаване. 

Царят е източникът на ред в царството. Ако е мъдър и справедлив цар, 

царството просперира; хората се хранят добре и са в безопасност от 

вреда. В царството на мъдрия крал смехът се разнася из земите, 
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посевите се издигат високо, радостните тържества поддържат 

будността на гората, а търговците пътуват с препълнени каруци до 

оживени пазари. 

Кралят е хармонизиращият принцип, подчинител на хаоса, 

„уравновесител“ на противоположностите. Той е каналът, по който 

боговете общуват и той предава Божествени благословения на своя 

народ и земите. Той е безкористен и поставя доброто на своя народ над 

собствените си нужди. Когато кралят отслабва, тъмнината заплашва 

границите на царството; слънцето изчезва от небето и културите 

изсъхват и умират.  

В психиката на човека прототипът на Крал е централният прототип, 

около който е организирана останалата част от психиката. Ако 

енергията на Краля в нас е слаба, психиката ни изпада в безпорядък и 

хаос заплашва нашите земи. Човекът, който непрекъснато е затрупан от 

живота - който не може да изгради хармония или ред - трябва да развие 

енергията на краля, често в съчетание с енергията на Войн, за да защити 

границите му. 

От: Робърт Мур и Дъглас Жилет - крал, войн, магьосник, любовник - 

преоткриване на прототипите на зрелия мъжки род. 

В нашето учение започваме лечебния процес с бащиния дядо, бащата 

на бащата на баща ви. Вашият прадядо е най-мъжественият от всички 

мъже във вашето семейство и е много необходимо този ред на баща ви 

да е напълно свързан и протичащ. 

Това ще осигури задържаща енергия за цялата ви по-късна вътрешна 

работа. Когато тази линия е цялостна и пълна, Кралят оживява вътре 

във вас. Той ще стане ваш съюзник, ще започне да привежда царството 

си в ред и радостта ще започне да се връща към живота ви. След като 

имате тази линия, за да може вашите насоки да станат много по-ясни и 

няма да имате толкова проблеми при вземането на решения. 

Ако вашият крал е ранен, няма да има ред във вашето вътрешно царство 

- няма да има радост. Няма да можете да създадете реалността, която 

искате и няма удоволетворение. Раната на рибаря крал е или в чакрата 
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на гърлото, където човекът не може да поиска това, което желае (в 

митове за тази рана кралят има изгорен език или рибна кост, заседнала 

в гърлото му, която се отнася до чакрата на гърлото), или във втората 

(сакрална) чакра, където той не може да създава (има стрела в тестисите 

или бедрото му). 

 

                         КРАЛИЦАТА 

                  

Кралицата седи от лявата страна на краля. Тя е най-мъжествената и 

женствена от всички жени в съзвездието и тя е тази, която има мечтата 

за царството. Тя носи неизвестното на краля - тя е неговият довереник 

- тя е любвеобвилна, могъща и грижовна. Тя е в състояние да съобщи на 

краля това, което другите не могат. Тя е по-меката страна на краля и 

радостта от живота му. 

Когато кралят и кралицата се обичат, грижат се един за друг, са заедно 
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цялостни и завършени и със силата си те въвеждат ред и от своя страна 

радост на царството. И двамата обичат своите поданици и работят 

заедно в полза на всички, които живеят в тяхното царство, и двамата 

знаят, че тяхната работа е да внесат Божествена воля в Царството. 

   

                          КРАЛЯТ РИБАР 

 

Раната на Краля Рибар има и други сили, които са изпреварили 

царството на краля. Кралят не е могъл да управлява царството си така, 

както би искал, поради нараненост. Както виждате, той има рибена кост 

в гърлото; той е ранен в чакрата на гърлото. Той е символ на това, че не 

можем да общуваме с Христовото съзнание. Ранен е и във втората 

чакра, неспособен да твори. 

Раната на рибния крал е отчасти ранената мъжественост. Христос 

дошъл на тази Земя около началото на епохата на Риби. 

И така, където този човек в семейното ви съзвездие е ранен, вие ще 

бъдете изключени от Божественото. Ще ви бъде много трудно да се 

свържете с Вселената и да получите ясни напътствия и няма да имате 

сили или смелост да действате.  

От този човек не се получава много добро. Ако имате Раната на рибаря 

крал вътре в себе си, живота ви не би бил много добър. 

В този сценарий кралят във вас е твърде наранен в своята 

мъжественост, за да задържи мечтата си. Той също не е господар на 

собствената си съдба и ще последва мечтата на друг, вместо на 

собственото си сърце. Ако си ранен в тази област, ще бъде много трудно 

да проявиш живота на мечтите си и да задържиш мечтите си.  

 

 

 



 
 

 
293 

 

. 

Христос означава „Месията“ или „Помазаният“. Рибата е символ на 

Христос. 

Потомците на Исус стават уместно известни в Граала като Рибарските 

царе. Потомствените линии от Исус и Мария Магдалина, възникнали 

чрез рибите царе, запазват майчиния дух. 

От: Кръвна линия на Светия Граал - Лорънс Гарднър 

Рибните крале били преките потомци на Христос, но не им било 
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позволено да практикуват учението на Христос поради страх от 

преследване. Има голяма разлика между учението на Христос и 

учението на католическата църква. 

Учението на Христос ще ви пренесе в Граала, към цялостност и 

единство. Интересно е, и не случайно, че рибните крале са живели в 

същия район на Франция като катарите. Те имали абсолютно същата 

система от вярвания. 

Друг аспект на Раната на рибния крал е, че сме принудени да вярваме, 

че имаме свободата на избор, да вярваме в каквато и религия да 

изберем, но западните религии, които имали реална сила, били 

разрушени и разбити. В резултат на това религиите са изопъчени, 

съдържащи само част от действителните исторически събития. Свят, 

пълен с полуистини и промито съзнание. 

Докато лекувате това при прадядо си, ще станете много по-наясно 

докато навлизате в тези нови нива на съзнание по време на лечебното 

си пътуване. 

Ако прадядо ви е бил европеец, той би могъл да се е бил в Първата 

световна война. Мъжете в онези дни не са били много уважавани или 

обгрижвани от жестоките правителства на деня, затова са страдали 

много. Нямало е изцеление за посттравматичен стрес (шок от гилзите). 

Този човек (прадядо ви) е крал във вашата психика и тази травма, 

свързана с войната, е отчасти това, което се разбира под термина, 

раната на краля риба 

                                  

                             БАБА ЯГА 

 

Когато Кралицата е ранена, тя прилича на Баба Яга. 

В приказките за Баба Яга тя понякога идва под три форми. Те  

показват, че трябва да има три нива на Баба Яга. Тя е комбинацията от 

три архетипа: Монахинята, Прелъстителката и Проститутката.  
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Баба Яга е толкова наранена, затова е станала толкова зла. Тя носи 

черно и пътува през нощта, така че да не можете да я видите. Виждате 

я само когато тя направи грешката да прелети покрай пълнолунието. Тя 

се управлява от луната - тя е лунатик. Тя консумира мъже, но докато 

прави това, тя консумира себе си - собствения си живот. Един ден тя се 

събужда - когато е на шестдесет - и крещи от отчаяние, защото всичките 

й мечти са в пепел.  

Енергията на Баба Яга се случва, когато една жена никога не е 

познавала любовта на майка си и баща си. Животът е бил много 

болезнен за нея като дете. Ако е майка, тя ще мрази децата си. Баба Яга 

лъже, мами, краде и манипулира. Тя работи с всички тъмни енергии и 

вие не я виждате да идва, докато тя си отиде. 

 

 

Но след като я познаете, започвате да я виждате по множество начини 

и области в живота си. 
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Баба Яга е вещицата. Баща й е толкова ранен и майка и е загубила 

ролята си на майка, тъй като тя е трябвало да поеме ролята на бащата. 

Баба Яга никога не е познавала мекотата или възприемчивостта. Тя 

никога не е чувствала любовта на майка и не се е свързала със 

собствената си майка по рождение. Ранена е и в комуникационната 

чакра (гърлена чакра) и втората (сакрална) чакра. Тя не може да получи 

това, което иска от живота си, а това, което иска, получава чрез зли 

средства. 

Дълбоко в себе си ще намерите тъмната страна на Луната. Това е женска 

енергия, която е покварена, нечестна и неискрена, но въпреки това е 

обвързана в сърцата и умовете на цялото човечество. 

Молим ви да влезете дълбоко в тялото си и да се свържете с тъмната 

страна на Луната - „както вътре, така отвън‟. Има пряка връзка между 

нас и Вселената отвън; слънцето, луната, звездите и планетите. Ако 

погледнете достатъчно внимателно начина, по който самите вие 

(вашето семейно съзвездие), вашата ДНК и вашите атоми са 

структурирани, ще видите същото в себе си. Луната във връзка със 

Земята е детето. По отношение на Земята Луната е женствена и Земята 

би била мъжествена. 

Тази енергия от тъмната страна на Луната е малко саботаж, който 

действа в сърцата и умовете на всеки мъж и жена. Позволете си да се 

свържете с тази енергия и да бъдете с тази енергия. Това е като 

енергията на отсъствието на майката - това е енергията на дете, което 

няма майка. 

Ако следвате тези енергии, ще започнете да разбирате значението на 

майката и детето. Имате аспекти на вашата вътрешна майка, които са 

противоположни на аспектите на архетипната майка и имате аспекти 

на детето, които са противоположни на тези на вълшебното дете, което 

живее вътре. 

Детето, което е излекувано и чисто, ще създаде реалност чрез любовта. 

Детето, което е наранено и страда, ще бъде склонно да създава реалност 

чрез злоба и зло. 
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Баба Яга е най-трудният от архетипите за работа. Трябва да се държите 

много сигурно и трябва да бъдете много внимателни, за да не попаднете 

на грешната страна на нея. Баба Яга енергията е енергия, която изисква 

правилно държане и подкрепа, за да бъде освободена, за разлика от 

другите архетипи, с които можете да работите самостоятелно. 

За да лекувате Баба Яга, първо трябва да лекувате предците, като 

създадете в себе си любяща майка и баща. 

  

                        МАГЬОСНИКЪТ 

 

Това е аспектът на себе си, който прави магията. Колкото по-малко 

страх имате в живота си, толкова повече магия можете да направите. 

Под магия имам предвид творение; създаване на вашите мечти и 

осъществяване на мечтите ви. 

Магьосникът познава и разбира Вселената, силата на слънцето, луната, 

звездите и планетите. Той е свързан с Вселената. Той знае как да 

създава магия - знае как да намести енергиите и да промени вашия свят. 

Магът е и мъдрец; мъж, когото кралят обича и му се доверява. Той е 

човек, който разбира много неща; вътрешните светове, вътрешните 

равнини, начинът, по който се движи Вселената. Той разбира енергия 

и знае как да се синхронизира с тази енергия, без преценка, без да се 

хване в капан. Той е десницата на краля, предлагайки му ясни съвети. 

Във времена на криза това е човек с ясна глава. Той знае, че има криза 

по някаква причина и позволява на мъдростта и знанията си да открият 

тази причина, без да създават допълнителни конфликти. Той прави 

това, като се движи през магическите сфери както във вътрешния, така 

и във външния свят. 
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Това е човек, който е свързан с любящия Бог - той свързва волята на 

любящия Бог тук, на Земята. Нашата най-фундаментална дефиниция 

на магията е физическото проявление на Божествената любов. Магът, 

който е цялостен и завършен, има силата и капацитета да гарантира, че 

волята на любящия Бог ще бъде извършена тук, на Земята. Той е и този, 

който пази мира между всички останали архетипи. Той общува много 

добре и поддържа всички в царството в ред и цялост с визията на краля. 

Вашият вътрешен магьосник обича да работи в тъмните пространства. 

Той носи светлина в тези тъмни пространства, изцелявайки страховете 

и пускайки страховете, за да ви е по-лесно да се свържете и да се 

пренесете в свещено пространство - пространство на свещена любов. 

Въпреки че тези енергии на мъжкото и женската се движат през втората 

(сакрална) чакра, това не е сексуална любов; това е любов на 

Божественото - творческа любов. Тя позволява на Божественото да 

създава своя свят чрез вас - обичащ и грижовен свят - едно по едно 

човешко същество в даден момент. 

  

                       ВЪЛШЕБНИЦАТА 

  

Магьосницата има допир като семе от глухарче, плаващо на вятъра - 

може би няма да знаете, че е дошла, докато не си отиде. Тя е тази, която 

разбира Земята и магията. Тя играе лесно с духовете на дърветата в 

горите, с духовете на растенията и животните и е свързана с феи и елфи. 

Тя има собствен аптечка, пълна с масла, есенции, кристали и може би 

музикални инструменти. Тя е в състояние да погледне в стъклена топка 

и да види бъдещето. Тя говори лесно със света на духа и духовете в 

естествения свят. 

Тя допълва магьосника с вълшебна любов и лекота на допир. Именно 

чрез техния съюз се раждат принцесите в семейното съзвездие. 
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                             СТРАХ 

Страхът може да причини много болка и страдание в живота на човек. 

Страхът от вътрешната страна на човека създава отблъскване, 

отблъсквайки другите. 

Ако майка ви, например, е почувствала страх при раждането си, вашето 

вътрешно бебе би почувствало това. Ако има прекъсване при 

раждането, бебето също ще изпадне в състояние на страх. Те ще 

започнат спирала на разединение и страх; страх да не родиш своите 

идеи, нещата, за които мечтаеш. Човек като този няма да се свърже 

напълно с Майката Земя и никога няма да се почувства у дома си, 

докато този въпрос на страх не бъде решен. 

Страхът е големият враг на любовта. То е обратното на любовта. 

Страхът ви спира да обичате. 

Винаги сме казвали, че страхът има много много тънкости. Не е като 

голям чук, който ви удря по главата и казва: „Тук съм.“ Може да бъде 

много, много фин - почти незабелязан. Може да промени мнението си, 

без дори да го знаеш. 

Страхът ще ви отведе далеч от сърцето, без дори вие да го знаете. Ще ви 

държи обвързани, далеч от мечтите си и ОТ каквото се стремите. 

Страхът може да бъде победен - не винаги лесно - но той може да бъде 

победен по същия начин, както тичаш през миналите си емоции, 

изчиствайки пространство вътре, за да можеш да работиш с тях. 

Вашите страхове ще спрат любовта да не тече като язовир в река - 

просто блокира течението. Но винаги трябва да има поток от любов. 

Енергията трябва винаги да тече. Любовта е потокът, но страхът не 

трябва да бъде водачът за това, къде тече любовта - това е просто загуба 

на любов. Трябва да позволите на сърцето си да реши къде трябва да 

тече любовта. 

Дори и с най-добри намерения, без вътрешна сила и яснота, може да 

бъде прекалено лесно да се отклоните- като влак на релси; точките за 

превключване на коловоза могат да бъдат превключени по един или 
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друг начин. Едната релса води до любов, а другата до страх. Едва ли 

знаете, че променяте посоката, докато се движите надолу по тези 

железопътни коловози, и едва доловимо сте се отдалечили от мястото, 

където сърцето ви иска да отидете. 

Можете да правите всякакви оправдания; има всякакви причини, 

поради които не отивате там, където искате да отидете. Дори мислите 

ви могат да бъдат засегнати от страх. Прилича малко на това как 

светлинните вълни могат да бъдат засегнати от гравитацията; 

светлинните вълни не вървят винаги по права линия - светлината може 

да се манипулира от други сили и други енергии.  

Страхът е сила, която може да манипулира вашите мисли. Има добри 

причини за някои видове страх, но страхът, за който говорим сега, е 

страхът, който е заложен в миналото; той продължава да е като фонова 

музика в живота ви. Свири толкова дълго, че дори не знаеш, че е там. 

Дори нежна форма на безпокойство може да създаде тревожни 

обстоятелства в живота ви. Тревожните обстоятелства създават 

тревожна реалност. Мислите създават емоции, които създават 

реалност. 

Така че, ако изпитвате безпокойство в отпечатъка си, винаги ще 

създавате някаква форма на тревожна реалност. Пречи ви да живеете 

мечтите си така, както бихте искали да ги изживеете; тя спира потока 

на любовта да отиде до мястото, където искате да отиде. 

Страхът прави нещата да умират - винаги избирайте живота. 

  

                        ПРОСТИТУТКАТА 

  

Архетипът на проститутките ни носи уроци и почтеност, като повдига 

въпроси, фокусирани върху търговията с тялото, духа или 

идентичността за сигурност или финансова печалба. 

Проституцията включва продажба на вашия талант, идеи или други 
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изрази на себе си по начин, който компрометира вашата цялост. Всички 

сме изправени пред предизвикателството на този архетип в един или 

друг момент. Проститутката е универсален архетип, представляващ 

този житейски тест. 

Този архетип представлява несъзнателни чувства около 

съблазняването и контрола, повдигайки въпроса колко сме склонни да 

продадем собствената си сила или да купим контрол върху нечия друга 

сила. 

Проститутката чувства, че не може да получи това, което иска от 

живота. Така че, тя винаги се продава късо; продава тялото си, услугите 

си и обикновено много евтино. Няма стойност - няма ценност или 

морал. 

 

Проститутката е в квадранта на страха. 
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                         ТЪМНИ ЕНЕРГИИ 

  

Винаги, когато изпитвате голям страх - може би сте попаднали в 

ситуация, в която сте били травмирани – вие ще привлечете негативни, 

тъмни енергии или субекти. 

Спомням си, че бях на три години. Живеех в двуетажна къща. Седях на 

върха на стъпалата и крещях на майка си и баща си. И двамата викаха 

взаимно спорейки и нямаше да влязат и да се погрижат за мен и моите 

нужди. По това време си спомням, че при мен дойдоха тъмни същества. 

Когато дете е травмирано, те ще дойдат. След като ги поемете, е 

необходимо много усилена работа, за да ги освободите.  

В рамките на всяко човешко същество има енергии, които се хранят с 

емоционална нестабилност, гняв, омраза, сърдечна болка, болка и 

негативност. Тези тъмни същества са противоположни на 

Божественото. Те са много ниска форма на съзнание, която подхранва 

негативизма, създавайки непрекъснато проблеми - не за да се учим, а 

по-скоро, за да ни държи в състояние на негативизъм, така че те да 

могат постоянно да се хранят с нашите енергии. 
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Правителството не е по-различно. Отделете малко време, за да гледате 

филма „Обредът“ с Антъни Хопкинс. Субектите, изобразени в този 

филм, са извън контрол. Субектите, които обикновено намирате в 

човека, са високо интелигентни. Те няма да са извън контрол или зле 

дисциплинирани като субектите във филма. Ще трябва да потърсите 

тези неща, за да ги намерите. 

Тъмните същества ще пречат на вашето Божествено ръководство. Те ще 

се преструват на Божественото и ще ви заблудят. Те ще бъдат вътрешен 

глас - глас, който ще ви лъже и ще ви изневери - ще ви държи далеч от 

мечтите ви. Тези гласове ще ви накарат да правите неща, които не са в 

най-добрия ви интерес. Разпознайте какви са наистина мечтите ви и 

всеки ден правете няколко малки стъпки в посока на вашите мечти. 

Тези енергии непрекъснато ви държат в отрицателно пространство. 

Въпреки това, докато вашата енергия е в този формат, можете да ги 

признаете и освободите - пуснете ги.  

Така че, свържете се с онези енергии, които захранват негативните 

емоции и увековечават тази енергия. Тези тъмни мисли или тъмни 

емоции; нека те се връщат към Светлината. Те ще бъдат щастливи там 

и вие ще бъдете щастливи с това, че са там.  

Те се забавляваха много за сметка на човечеството, но сега е време да 

позволите на всяка тъмнина да се върне обратно към Светлината - 

позволявайки на Любовта да тече навсякъде, където трябва да тече, 

отлепяйки слой след слой отрицателни енергии . 

Това е чудесна възможност тази планета да се излекува и да се освободи. 

Нека негативизмът се върне у дома и се изпълнете със Светлина. 

В лечебната част на тази книга има повече информация за 

освобождаването на тъмните същества. 
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                            ВОИНЪТ 

 

Архетипът на воините представлява физическа и емоционална сила, 

както и способността да защитаваме себе си и да защитаваме нашите 

права. Силен воин ползва оръжия на ума, като никога не вреди на 

противника си, освен ако всички други възможности не са изчерпани. 

Воинът е турбина на енергия, чийто източник е трансперсонален 

ангажимент. Това е архетипът, където се съхранява цялата енергия - тук 

има много огън. Това е място на действие.  

Той е жестоко лоялен към своя военен код - което е негова чест - и към 

царя, който митологически представя неговата цел. Воинът стои рамо 

до рамо с краля, пазейки мечтата и визията на краля за неговото 

царство. Това се прави с максимална елегантност, като се използва 

възможно най-малко енергия, за да се постигне максимален ефект. 
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Воинът не е загрижен за собствения си комфорт и сигурност в 

преследването на целта си, тъй като обучението му го учи да живее със 

смъртта като постоянен спътник. Домейнът на Воина е полето на 

битката - било то бойно поле на война, духовност или морална етика. 

Целта на Воина често е да унищожава, но зрелият воин унищожава 

само онова, което е отрицателно и вредно за света. Той е майстор 

тактик, знаещ - по всяко време - своите ограничения. Той намира 

творчески начини около тях. 

Воинът не е мислител, той е изпълнител. Мисленето е негов враг, 

защото пречи на способността му да действа бързо и със сила. Обучава 

се да не мисли и става господар на своя ум, нагласи и тяло. Воинът е 

откъснат от живота, с почти безкрайна способност да издържа на 

психическа и физическа болка в преследването на целта си. 

Марс е планетата, която означава действие, енергията на воина. 

Тъмната страна на марс означава война, но воинът - Истинският воин - 

не означава война. Воинът гарантира, че се изтеглят граници и че това, 

което принадлежи на индивида, се държи от индивида и се връща на 

индивида.  

Ще се научите да приемате воина, ще начертаете линията и ще вземете 

обратно това, което ви принадлежи. Ще се научите да уважавате 

собствения си авторитет; което означава, че ще имате последната дума 

там, където сте власт. Ще поддържате този авторитет и ще поддържате 

това уважение около себе си. 

Когато енергията на вашите воини е в баланс, ще можете да постигнете 

много във физическия свят по елегантен начин. Вашите енергии ще 

бъдат използвани разумно и вашите граници ще бъдат запечатани по 

добър начин, по начин, който позволява на добрите енергии да 

проникнат във вашето физическо тяло и да запечатват негативните 

енергии. 

Няма да се окажете в гневни или трудни ситуации, които се нуждаят от 

граници, поради факта, че не създавате негативна реалност за себе си - 

психически не създавате злоумишленост. Никой не може да ти отнеме 
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енергията. Винаги получавате енергия, когато воинът е цял и завършен 

и така се чувствате мощни и заредени с енергия. 

Тази енергия ще дойде при вас, когато бъдете напълно решени в 

квадранта на воина. Бащата и родителите на майка ви са в този 

квадрант. Когато те са цели и завършени, ще имате енергиите на Воина. 

  

                        ЖЕНАТА ВОЙН 

 

Амазонка по природа, женският Воин е силен и мощен. Тя живее с 

природата и обича да бъде на открито. Тя има спортна природа. Тя има 

пронизителни и дълбоки очи и винаги ще вижда истината във всяка 

ситуация. По-добре е да я имаш за свой приятел, отколкото за свой враг, 

така че не влизай на грешната й страна. Връзката, която тя и съпругът 

й имат, е една, при която те могат да се блъскат един срещу друг, 

създавайки физическа сила помежду си. Те обичат да бъдат физически 

ангажирани.  
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                              ГНЯВ 

 

Хората вече не са „спокойни и любящи“ в общия смисъл на думата. 

Средният човек кипи от гняв и ярост към живота си и начина, по който 

се е оказал. Проблемът са не само нечестните политици или свещеници. 

Истината е, че като цяло човекът не знае как да работи с емоцията и да 

остане емоционално ясен - да остави гневът му да се превърне в негова 

страст.  

Гневът е мощна енергия - не толкова мощна, колкото любовта, но много 

необходима. Често любовта изисква използването на гняв. Може да има 

различни видове гняв. 

Един вид гняв е мръсен, нечист гняв - емоция. Този гняв идва от едно 

детство; вътрешно дете, ядосано на родителите си, за да не бъдат 

удовлетворени нуждите им, да бъдат наказани несправедливо или дори 

да бъдат наказани справедливо - ако има такова нещо, защото всичко, 

което някога детето прави, е огледало на отношенията на родителите 

им. 

Опитайте се да признаете този вид гняв, това негодувание и огорчение. 

Не забравяйте, че малките деца не са разумни - не са се научили да 

разсъждават. На тази Земя няма много деца, които имат късмета да 

имат разумни родители - това са родители, които разсъждават ясно с 

мъдрост и любов.  

Така че, бъдете внимателни с гнева си. Дете е много склонно да се 

сърди, когато е наранено. По-разумно е да се отдалечите от ситуацията 

и да обуздавате гнева си.  

В дъното на целия този гняв ще намерите ранено дете. Не е необходимо 

да проектирате гнева си в света. В ситуацията, в която откриете ранено 

дете, следвайте гнева си на вътрешно пътуване и в крайна сметка ще 

излекувате вътрешното дете. 

Който ви е ядосал, можете да сте му благодарни, защото имаха 

смелостта да ви позволят да видите кой сте - раненото дете. 
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В тези учения гневът идва от сексуално насилие, кръвосмешение, 

изневяра и срам. Там, където има кръвосмешение, има слабост в самите 

нас. Едно от първите правила е да се предадете; основно - спрете да се 

самобичувате. Там, където има битка във външния свят, там има битка, 

със сигурност, във вътрешния свят. По-добре е да спрете тази борба и да 

излекувате раната, която създава битката и гнева. 

 

СЕКСУАЛНА ЗЛОУПОТРЕБА, КРЪВОСМЕШЕНИЕ, ИЗНЕВЯРА И 

СРАМ (В ДЪЛБОЧИНА) 

  

Сексуалното насилие или изнасилване може да причини дълбоки 

емоционални рани, тежка емоционална травма и физическа болка. 

Тези рани се носят с човека през целия му живот и ще повлияят на 

живота им, докато вътрешната травма може да бъде излекувана и 

пусната. Много е вероятно този сценарий да се пресъздаде в други 

аспекти от живота ви, където сте жертвата. 

Тийнейджърските години са сублимен нежен период - период, когато 

раняването е лесно, при което малкото дете може да бъде наранено 

много лесно. Внимавайте, тъй като това нараняване може да стане част 

от младия възрастен. Много е лесно енергията на подрастващия да се 

раздробява и разрушава в определени случаи. Неподходящото 

сексуално поведение е един от тези случаи. Ако едно дете (било то мъж 

или жена) не е защитено правилно от напредъка на своите връстници - 

други юноши или дори възрастни - това може да създаде голям 

поражение в енергията на детето и може да бъде много труден процес 

за преодоляване. 

На първо място, човек трябва да признае и разбере какво е 

„неподходящо поведение“, защото по това време може да изглежда 

забавно или нормално поведение. 
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Може да е някой, на когото наистина имате доверие и техните действия 

са неподходящи. Използваме думата „неподходящо“ много 

внимателно, защото има разлика между злоупотреба и неподходящо 

поведение. 

Ефектите от неподходящо поведение могат да бъдат много по-пагубни 

от чисто физическо насилие. Енергиите, които са най-трудни за 

усещане, са тези енергии, при които никога не сте подозирали, че нещо 

не е наред. По някакъв начин е все едно някой да шепне зад гърба ти - 

предполагаш, че е лошо, иначе защо щяха да шепнат? Всъщност не 

знаете какво говорят и това постоянно ви кара да се замислите, какво 

казаха те? 

В мрака на вашата собствена психика този шепот продължава като 

постоянно мърморене - какво наистина се е случило; какво ми се случи 

в този ден; каква част от мен всъщност изчезна; какво почувствах? 
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Където и да се случи неподходящо поведение, част от нас мълчаливо се 

промъква. Не знаем онази част от себе си, която е изчезнала. Това може 

да бъде много мекият, нежен, нежен и креативен аспект на вас (част от 

магьосника във вас), който напуска; част от вас, която би могла да 

създаде свят на магия, на истинска любов и искрени отношения. По 

някакъв начин тази част каза: „Ъ-ъ-ъ, не се придържам за това. 

Отвратително е и не е за мен. " 

Неподходящото поведение може да бъде двама подрастващи, които се 

заблуждават заедно - може би две момичета се целуват или две момчета 

се допират едно до друго неподходящо. Може да бъде толкова просто 

като това. 

Неподходящото сексуално поведение е много трудна енергия за 

наблюдение и разбиране. Това е още едно предизвикателство на вашето 

пътешествие към целостта, да станете това, което сте предназначени да 

бъдете. 

 

                          КРЪВОСМЕШЕНИЕ 

 

Семейното съзвездие се базира на слънчевата система. Членовете на 

семейството не могат да правят секс и да се възпроизвеждат помежду 

си, защото това създава много объркване вътре в психиката. Ако майка 

прави секс със сина си, това би създало връзка с Майката Земя, живак и 

Луната, извеждайки тези планети от орбита. Това създава лудост. Това 

ще бъде същия принцип за всеки друг аспект на семейната единица, 

който извършва кръвосмешение. 

Дори да е братовчеди; защото и двамата братовчеди са Плутон - ако 

имат деца, това ще смеси съзвездието за децата. Най-високите нива на 

обществото - благородните къщи на Европа и банкерите на Ротшилд - 

извършиха кръвосмешение. Дори Клеопатра се омъжила за братята си. 

Всички те се опитаха да удържат властта, като запазиха властта в 

семейството, но това ги накара да полудяват. И така, имаме луди хора, 
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управляващи Земята (това трябва да е ясно сега)! 

 

 

 

 

Дори да е братовчеди; защото и двамата братовчеди са Плутон - ако 

имат деца, това ще смеси съзвездието за децата. Най-високите нива на 

обществото - благородните къщи на Европа и банкерите на Ротшилд - 

извършиха кръвосмешение. Дори Клеопатра се омъжила за братята си. 

Всички те се опитаха да удържат властта, като запазиха властта в 

семейството, но това ги накара да полудяват. И така, имаме луди хора, 

управляващи Земята (това трябва да е ясно сега)!  

Има два аспекта на кръвосмешението. Повечето хора са под 

впечатление, че благородството е използвало кръвосмешение, за да 

задържи парите и властта в семейството си. Все пак има повече от 
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очевадното. Кръвосмешението има ефект върху ума, който е невидим. 

Този ефект дава възможност на човек да види отвъд завесата, да види 

други измерения. 

Ако успеете да излекувате недостатъците на кръвосмешението, ще 

намерите много важно предимство пред други хора. Ще можете да 

получите директна линия на комуникация с Божественото. Докато 

можете да идентифицирате правилно собствените си чувства, ще 

получите много ясни и Божествени напътствия, които ще помогнат 

каквото мечтаете да се сбъдне. 

Изцелението на кръвосмешението ще стане ясно в лечебната част на 

тази книга. 

 

                           ИЗНЕВЯРА 

  

С изневярата, когато сте неверни към партньора си, вие сте неверен към 

себе си. 

В една връзка и двамата партньори се грижат и се обичат. С течение на 

времето, тъй като връзката им се засилва, съществуват определени 

норми в една връзка, които помагат да се поддържа връзката жива. Тези 

норми обикновено се определят и от двамата партньори в началото на 

една връзка. 

Във всички взаимоотношения (с изключение на африканските 

традиции, при които съпругът взема повече от една съпруга), всеки 

партньор очаква другият да бъде верен и уважаван, като няма 

сексуални отношения с някой друг, докато са заедно. Изневярата е 

нарушаването или неспазването на тези норми за отношения. 

Изневярата обикновено води до проблеми с доверието и чувства на 

ревност, съперничество или сърдечна болка. 
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                              СРАМ 

Знайте, че не може да има срам да имаш срам. Всички на тази планета 

са опетнени със същата четка или - ако извините каламбурата - четката 

за срам. 

Една от най-дълбоките (и използваме тази дума внимателно и с 

достойнство) и емаскулиращи енергии, които намираме на планетата 

Земя, е енергията на срама. 

И мъжете, и жените имат мъжествени енергии. Имате нужда от тази 

мъжка енергия, за да се движите през живота тук, на Земята; да си 

подарите подаръците, радостта, свободата, от която вашата женска се 

нуждае, за да изрази своята женственост. 
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Срамът може да се оприличи с белезници или манипулации в живота 

ви. Те ви държат здраво и ви заключват, което води до липса на 

самоценност и самочувствие. Много родители може би са пожелали 

деца от противоположния пол, мислейки, че тези деца ще направят с 

живота си всичко, което пожелаят. Но родителите не могат да разчитат 

на дете, за да направи живота си по-добър, отколкото е. Само вие 
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можете да направите това - само вие имате силата да промените себе си 

и своята реалност във външния свят. 

Срамът не е съвсем като другите енергии - той е смес от всички тях. Това 

е девалвация на себе си. Той е почти невидим, но щом започнете да го 

гледате, го виждате. Както всяка друга енергия, след като се сблъскате 

с нея, можете да бъдете с нея и да я пуснете.  

Под срама си ще намерите шампанските мехурчета на живота си. Ще 

намерите любовта, радостта, свободата и екстаза. Тези чувства са 

Христово съзнание. Те са естественото състояние на човешкия живот, 

на човешкото достойнство. 

Молим ви да не хвърляте срама си обратно към онези, които са ви 

посрамили. Всичко, което отнема малкото дете да бъде засрамено, е 

майката и бащата на детето да спорят или да викат пред тях - дори пред 

неродено дете. Това е всичко, което е необходимо, за да създаде срам в 

друго човешко същество. Колкото по-малко е детето, толкова по-

впечатлително е това дете. Родителите на това дете са негови богове. 

  

                       ПРЕЛЪСТИТЕЛКАТА 

  

Прелъстяването е изкуството да получаваш онова, което всъщност не 

искаш. Спомняте ли си някога, когато бяхте съблазнени - или когато сте 

съблазнили някого - и сте се събудили на следващата сутрин в леглото, 

питайки се кой ще стане пръв - как мога да изляза от тази ситуация? 

Прелъстяването не се отнася само до секса - може да става дума за много 

неща, като да бъдеш съблазнен в раздаването на неща, които всъщност 

не искаш да раздаваш. 
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По-голямата част от човешката раса е съблазнена от материалния свят. 

Човечеството има постоянен фокус върху материалния свят - винаги 

трябва да представяте енергиите си на външния свят, вместо да ги 

давате на себе си. Това е грешно.  

Ние сме прелъстени от нашите лидери да станем роби на материалния 

свят. Те ни накараха да се съсредоточим и да насочим цялата си енергия 

към материалния свят, за да забравим вътрешния свят. Но вътрешният 

свят е най-важният от двата свята, защото всичко идва от вътрешния 

свят. 

Съблазнителят намира път в енергиите на воина и лесно може да 

наруши границите на воина. Съблазнителят подкопава воина. Чрез 

прелъстяването женската съблазнява мъжественото, за да получи това, 

което иска. Ако трябва да съблазните някого (или ситуация), за да 

получите това, което искате, това, което искате, всъщност не ви 
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принадлежи. След като човек „се събуди“ от факта, че е съблазнен, 

вероятно е много да се ядоса. Ето защо съблазнителката е в квадрата на 

гнева - тя намира път през границите. 

Прелъстяването може да е забавно в тийнейджърските и ранните 

години, но това не е чиста енергия, освен ако намеренията са абсолютно 

чисти. Когато разберете това - когато стигнете до това състояние на 

съзнание - ще поискате какво искате, вземете го и то ще бъде чисто и 

честно. Ще има абсолютна честност и почтеност. Ще бъдат достъпни 

най-дълбоките и задълбочени нива на любов. 

  

                          ЛЮБОВНИКЪТ 

  

Енергията на любовника е тактилна и изпълнена с усещане; чувствено 

движение на енергия, пълна с връзка. Това е истинската връзка с 

Майката Земя и Отца Небе. 

Мъжкият любовник ще има много нюанси на любовта, не само за 

жените и романтичната любов, но и за целия живот и хората, които са 

в състояние да се прегърнат без осъждане. 
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Той ще обича майка си и всички майки. Той ще обича баща си и всички 

бащи. Той ще има голяма страст в живота и във връзките си с всички 

неща на този свят. Можете да сте любител на изкуствата, природата, 

готвенето или персийските килими - изобщо всичко. 

Ние разграничаваме този архетип като усещане за пълна преданост - 

необуздана привързаност към някого или нещо, което се превръща в 

организиращ принцип на живота на любовника.  

Любовницата е добре настроена към царството на сетивата и обожава 

красотата. Физическият външен вид играе силна роля в самочувствието 

на този архетип. Той е музикант, поет и художник и любител на всички 

неща, както вътрешни, така и външни. Той е страстен и се радва на 

допир и докосване. Той иска винаги да остане свързан и да не признава 

граници. 

Той иска да изживее света като екстаз на сърцата, обединяващи се като 

едно цяло. Той е мистикът, който усеща всичко така, сякаш е самият 

той. Той е източникът на всяка интуиция. Чрез чувствителността си той 

е добре настроен към енергията на хората, способен да ги чете като 

отворена книга.  

Енергията на любовника прави живота да си струва да се живее. Това е 

нещо много специално, когато любовникът на мъжете може да изпита 

и оцени своето творение - семейството му, с което той обича да бъде. 

Когато тази енергия попадне в съзвездието, тя е като масло в двигателя 

на автомобила; нещата започват да вървят гладко. Вместо да има 

критики и преценки - нещата, обстоятелствата и членовете на 

семейството се приемат точно такива, каквито са. 

Поради желанието му за любов и свързаност, усещането към други хора 

и откриването на тъмни намерения е болезнено преживяване за него. 

Той е против всички структури, които поддържат раздяла, законност и 

ред, които поддържат сърцата самотни и изолирани. 

Влюбеният е от решаващо значение за поддържането на другите 

архетипи енергични, хуманни и във връзка с крайната цел на любовта. 

Влюбеният ги предпазва от потъмняване. 
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Ще забележите, че в тази лечебна система квадрантът на любовника се 

разглежда последно. Истинската любов идва, когато първите три 

квадранта - кралят, магьосникът и воинът, са цели и пълни. 

Четириъгълникът на любовника е най-женственият квадрант - той е 

единственият квадрант, където има три женски, включително майката.  

Любовта винаги е отговорът на всеки проблем. Когато проблемът бъде 

приет и решен по любящ и мъжествен начин, този проблем ще бъде 

удържан, а не гонен. 

Енергията на любовника, за един мъж, е черешата на тортата за живота 

му. Тази любов идва последна и когато дойде, означава цялост и 

завършеност. Любовта се влива в отношенията между краля и 

кралицата и има любов.  

Шлюза на енергията към любовника е през тъгата. Любовникът е в 

квадранта на военните, но във военните няма любов, освен ако не е там, 

за да защити родината. 

  

                             СКРЪБ 

  

„Когато се отчайвам, си спомням, че през цялата история пътищата на 

истината и любовта винаги са печелили. Имало е  тирани и убийци и 

за известно време те са могли да изглеждат непобедими, но в крайна 

сметка винаги са падали. Мислете за това винаги. ~ ~ Махатма Ганди. 

В квадранта на Любовницата военната енергия е основната рана, 

защото във военните няма любов. Когато нашите майки и бащи не се 

обичат, това създава дълбока тъга. Военните призовават към онези 

млади хора, които не са познавали любовта и търсят връзка (може би 

да заменят тази липсваща любов).  

Основната причина за тъгата е дълбоко откъсване, главно поради 

страха. Прекъсването започва между бебето и майката. Тъгата идва, 

когато не получите това, което искате. Нашата същност е в любовта и 
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връзката. Когато има прекъсване между бебето (или детето) и майката, 

има загуба на възприемчивост. Майката е тази възприемчивост - 

мекотата. 

Ако кръвната група на майката е A, B, AB или O и кръвната група на 

баща ви е резус, тялото на майката ще започне да отхвърля бебето. Резус 

кръвта е извън планетата, извънземна кръвна група, която не се смесва 

и е несъвместима с другите кръвни групи.  

Ако плодът оцелее, детето ще бъде пълно с отхвърляне. Винаги ще има 

конфликт между двете различни раси, които се събират заедно. Това 

създава голяма тъга у детето. 

Отговорите на този проблем са в лечебната част в края на тази книга.  

Когато се раждате, това, което трябва да се случи, е: раждането трябва 

да бъде естествено и бебето трябва да бъде поставено в ръцете на 

майката мигновено, където той или тя може да вижда право в очите на 

майка им. В този момент ще има отделяне на любовни хормони както в 

майката, така и в детето. Това трябва да се случи преди разрязването на 

пъпната връв. Прерязването на пъпната връв твърде скоро ще създаде 

шок у бебето. Любовта ще си отиде и тъгата ще дойде. Това е 

първопричината за цялата тъга. 

Скръбта е всеобхватна емоция - тя ще покрие душата ви като одеяло. Тя 

ще бъде надарена от срам и подкрепена от вина, объркване, 

неразбиране и още много неразбираеми начини на мислене. Този 

начин на мислене е напълно извън контекста с вашия Божествен ум. 

След като вашият Божествен ум е наистина свързан, този вид енергия 

не може да надделее в тялото ви, дори ако е дълбоко подтиснат. 

Позволете за енергично изчистване на мъката и сянката, която крие 

дарбата, която носите на Земята; специален подарък на любов, 

светлина, радост, свобода, игра и вълнение. Това ще бъде предимно 

любов, защото любовта е връзка с Божественото. Божественото е любов 

и любовта има много, много изрази. Любовта, която ще донесете е 

любовта на чувството, единството, завършеността и целостта на 

любовта - единството на любовта и Божествената връзка. 
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                        ВОЕННА ЕНЕРГИЯ 

„Войната е бягство на страхливеца от отговорностите на Мира.“ ~ Томас 

Ман.  

             

Във войната няма любов - няма и любов във военните. Не можете да 

имате свят, изпълнен с любов и да присъства военна енергия в същото 

време, защото военната енергия няма уважение към преговорите. Няма 

уважение във военната енергия. Това е контролираща енергия, която 

човек използва срещу друг човек. 
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Военната енергия не спира автоматично в рамките на първото 

поколение. Тази енергия ще тече през всяко поколение, докато не бъде 

разрешена. Наличието на военна енергия прави връзката със себе си и 

другите много трудна или дори невъзможна на любящо ниво.  

Ще има части от вашето Семейно съзвездие, които просто няма да  

знаят как се обича- аспекти на себе си и вашето семейно съзвездие във 

вас, които винаги са във война помежду си.  

Това ще ви накара да се почувствате стресирани, развълнувани и 

разтревожени. Военните енергии трябва да бъдат излекувани и 

освободени. Трябва да направите съзнателния избор да се освободите 

от тези енергии, защото те са енергиите на разединяване и раздяла. 

След като тези енергии се излекуват и освободят, веднага ще започнете 

да се чувствате различно. Ще се почувствате по-свързани помежду си и 

с Вселената - по-уравновесени и по-спокойни.  

Военната енергия е като зърнеста паста в маслото на вашия автомобил. 

Те са в основата на много от вашите проблеми.  

Това е свят на светлинни вибрации и енергия. Заблуден сте, ако 

мислите, че е нещо друго. Това е училище - цялата планета е училище. 

Един от най-големите житейски уроци тук е за преобразуването и 

трансцендиране на енергията на войната.  

Зад повечето проблеми на планетата Земя стои енергията на войната, 

движена от енергията на синята кръв; не само на глобална основа, но и 

на лична основа. Войната ви отвежда в много ниска вибрация. Войната 

е ниско съзнание; кражба, убиване и вземане. Тези, които са добри във 

войната, може да си мислят, че това работи за тях, но всъщност това не 

работи за никой. Земната равнина е паднала в дълбока дрямка - в 

дълбоко, дълбоко безсъзнание - тъй като поколение след поколение са 

били засегнати от това. 

Повечето от местните хора по света вече не съществуват. Десетки 

милиони коренни хора, които са били свързани с Божественото, са 

изтрити от лицето на Земята (което включва коренните европейци). 

Това, което командва земната равнина днес, е чиста мъжественост без 
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мъжка любов - чиста мъжественост и никаква любов. 

След като се почувствате обичан, вашият свят е перфектен. След като 

любовта тече през тялото ви, всичко е в ред. Във войната няма любов - 

няма и любов във военните. Това е само ниска част от съзнанието на 

правителството - правителство означава „да контролираш ума“.  

Но тази чисто мъжка, безлюдна военна енергия ще се разтвори в Новия 

свят и тези мъже (тези хора) ще трябва да намерят почетно занимание. 

В света има място за всички онези, които са станали в съзнание. 

Тези учения са за това да станете цялостни и завършени. Мотото на 

военните е да се разделяме и завладяваме, а това е обратното на това, 

което искаме. 

Когато бях на около десет години - всяка вечер по новините в шест часа, 

във Великобритания, наблюдавахме бомбардировачи B-52, 

бомбардиращи Виетнам. Нощ след нощ това бяха същите снимки. В 

крайна сметка като дете се разболях да гледам това. 

Сега съм на шестдесет години. През всяка година от живота ми от онези 

дни, от дните на Виетнам, е имало някакъв конфликт или друг. Винаги 

са едни и същи хора, винаги САЩ и Великобритания и винаги водят 

войни на чужда земя. Стигнах до извода, че тези две нации не са добре 

... или - поне - тези, които контролират тези две нации, не са добре. 

През миналия век в резултат на война са убити над 200 000 000 души. 

И мъртвите, и живите са проблем. Душите, които никога не са се 

върнали обратно в духовния свят, се страхуват да се върнат обратно към 

Светлината и така те притежават живите, създавайки много стрес и 

нещастие в рамките на живите. 

Тогава се появяват по-очевидните проблеми като мъжете, които са 

физически ранени и изпитват посттравматичен стрес. Независимо 

дали сте на печеливша или губеща страна, мъжете и жените са ранени 

- и всички тези енергии се вливат в нас. Това е нашата история. 

През миналия век кавказците (известни още като „белият човек“) са 

участвали във войни, обхванали почти цялата планета. Тези войни са 
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оставили незаличим белег в сърцата ни и в ума ни. Незаличимият 

отпечатък, направен върху всички онези мъже, които са воювали в 

онези войни, накара западния свят да страда дълбоко - повече, 

отколкото можете да си представите. Без тези войни вашето съзнание 

би било нещо съвсем различно от това, което е днес. 

В същото време са извлечени страхотни уроци. Нека да кажем, че тези 

видове войни никога повече не би трябвало да се случват на тази 

планета. И до днес синовете и дъщерите на оцелелите от тези войни и 

семействата на оцелелите все още са дълбоко засегнати от своето 

потекло. Тези енергии трябва да бъдат пречистени от тази планета. 

Военните енергии - този военен начин на живот - създал този велик 

Военен промишлен комплекс във Великобритания и Съединените 

щати, предизвиква ад на Земята тук за всички нас. Независимо дали 

сме въвлечени в конфликти или военни действия, всички ние сме 

дълбоко засегнати от този начин на живот. Избирайки по този начин 

да се справят с проблемите, САЩ се превърнаха в хегемония - нация, 

която иска да управлява света. И това става чрез Военнопромишлен 

комплекс и насилие.  

Едно е да защитите собствените си граници, но това не е каквото се 

случва днес. Всички войни са основно водени на чужда земя. 

Нахлуващите сили обикновено се подкрепят / спонсорират от 

Съединените щати, или нахлуването се извършва директно от САЩ. 

Всяка война е предизвикана от някой, който иска нещо, което не им 

принадлежи. От всички хора, които съм срещал през живота си, никога 

не съм срещал такъв, който с охота да започне война. Войната е в 

опозиция с човешката природа. Когато сте в съзнанието на Христос, вие 

сте силни, но сте и нежни, така че следвате друг път. Войната и военните 

енергии са унищожили цялата любов и много неща, които са добри на 

този свят. Войната е зло. Военният е зло. 

                          МОНАХИНЯТА 

 

Тя се покланя на мъжа в небето. Тя не се свързва с мъже тук и разбира 
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се, е в безбрачие. Всички нейни отговори идват от Бог. Тя предвижда 

Бог да направи всичко. Тя не може да разбере проститутката, Баба Яга 

и съблазнителката. Може би тя поглежда към тях от високото си 

положение, тя може да бъде осъдителна и самотна. 

Тя е в Квадранта на Любовника, но не познава любовта. Тя се бори да 

прояви любовта си - да я направи физическа. Може да има склонност 

към жестокост, тъй като тя никога не е научила съпричастност поради 

някаква форма на разединение със собствената си майка, като повечето 

от нас. 

 

                                

                      ПРОТОТИПНИ ЕНЕРГИИ 
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Архетипните енергии се вливат в нас от Вселената. Различните предци 

са свързани с различни архетипи. След като предците са цели и 

завършени, зрелите архетипи се вливат и ни подкрепят. 

В този свят има седем направления. Всеки човек в семейно съзвездие 

има седем посоки: нагоре, надолу, четирите кардинални посоки и 

отвътре. 

Енергията на бащата тече отгоре. Енергията на майката тече отдолу. 

Архетипните енергии, от които се интересуваме, текат през нас от 

четирите кардинални посоки. 

От север текат енергиите на краля и кралицата. От Запад текат 

енергиите на магьосника и магьосницата. От юг текат енергиите на 

воина и воина. От Изток текат енергиите на мъжкия и женския 

любовник. 
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По-горе е илюстрирано как ще изглеждат архетипните енергии в 

началото на вашето пътуване. Те не са в хармония, не се обичат и не са 

свързани с Бога. 

Ако енергиите на краля / кралицата, магьосника / магьосницата, воина 

/ женския воин и мъжкия / женския любовник не текат, отрицателните 

архетипни енергии ще се вливат във вас. 

Седмата посока е кой сте и вие сте сборът от всички тези енергии.  

Тези енергии също са дуалистични; мъжки или женски, цял и завършен 

или ранен. Това, че си ранен, означава, че винаги си по-малко от един.  

Вашият прадядо (FFF) и прабаба (FFM) от бащина страна са отговорни 

за енергията на вашия крал и кралица. Това е най-мъжествената от 

вашите семейни линии. Необходимо е да се уверите, че тези двама 

предци са цели и завършени, че те ви носят енергиите на крал и 

кралица. Ако не, енергията, изтичаща от този квадрант, ще бъде 

енергията на Раната на Краля Рибар и / или енергиите на Баба Яга.  

Същото важи и за останалите три квадранта. Ако магьосникът (прадядо 

- FMF)бащата на майката на баща ви или магьосницата (прабаба - 

FMM) майката на майката на баща ви е ранен, енергиите, които текат 

от запад, ще бъдат Тъмни Същества и / или Проститутката. 

Ако войнът (прадядо - MFF)бащата на бащата на майката или войнът 

(прабаба - MFM) майката на бащата на майка ви е ранен, енергиите, 

които текат от юг, ще бъдат сексуално насилие / кръвосмешение / 

изневяра / срам и / или съблазнител. 

Ако мъжът Любовник (прадядо - MMF)бащата на майката на майка ви 

или жената Любовник (прабаба - MMM)майката на майката на майка 

ви е ранен, енергиите, които текат от запад, ще бъдат военни енергии и 

/ или монахиня. 

По-долу е как ще изглеждат енергиите ви, когато сте цялостни и 

завършени. Архетипите са в хармония. Мъжкият и женският са също 

толкова важни, колкото един друг. Те имат различни роли за 

изпълнение и се обичат. 
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                        ВЪТРЕШНИЯ СВЯТ 

  

Има два свята; вътрешния и материалния свят. Средният човек е 

фокусиран изцяло върху материалния свят и няма основно разбиране 

за вътрешния свят. Ние сме съблазнени да вярваме, че материалният 

свят е важен. 

Но вашият вътрешен свят е далеч по-важният свят. 

Каквото и да се случи отвътре, създавате отвън. Вашият външен свят е 

огледало на вашето вътрешно Аз. Каквото и да се случва във вашия 

вътрешен свят, ще бъде възпроизведено във вашия външен свят. Това 

може да бъде много трудно понятие за разбиране. Мислете за това така 

- вашите емоции и енергии създават прожектор, проектирайки се във 

вашия външен свят. 

  

                  DVD, DVD УСТРОЙСТВО И ПРОЖЕКТОР 

  

Вътрешният свят е като DVD, пълен с информация за всичките ви 

минали животи и уроците, зароади които сте тук за да научите. Вашето 

семейно съзвездие също е написано вътре във вас. Всеки член на 

семейството е пълно отделно образувание във вас. Те имат собствена 

сила и ум и имат способността да създават реалност.  

Много е важно да разберете това, затова ще повторя - всеки член на 

семейството живее вътре във вас и те имат капацитета да създават 

реалност. 

Сякаш това не е достатъчно лошо - всеки член на семейството също има 

капацитет да създава блокове за захранване по почти същия начин, 

както се случва между нации тук на Земята. Добрите момчета ще се 

мотаят заедно, лошите ще се мотаят заедно, а тези със същия дневен ред 

ще сключват пактове помежду си. 



 
 

 
335 

Има и DVD плейър и прожектор, които съдържат това, за което сте се 

съгласили в духовния свят. Аспектите на самите вас се записват на 

вашето DVD, поставят се в DVD плейъра и след това се проектират във 

вашия материален свят. 

Ако някой се ядоса, ще се създаде гневна реалност. Ако някой е 

щастлив, ще се създаде щастлива реалност. 

Когато стигнете до двадесет и една годишна възраст, вие започвате да 

поглъщате енергиите на Марс. Тези енергии ще активират енергиите на 

Марс във вашето семейно съзвездие. Ще започнете да играете какво се 

случва в живота на всеки от вашите предци на възраст от двадесет и 

едно до двадесет и осем. 

Осемте основни архетипа - четири основни чувства и четири вида рани, 

с които работим в този лечебен метод, също се проектират във вашия 

материален свят. Но има и много повече архетипи, в зависимост от това 

какво сте дошли тук да преживеете. 

Не искам да усложнявам това, но - по принцип - това се случва вътре 

във вас. След това създавате това във външния свят. Всичко по-горе се 

проектира отвътре навън, а не обратното. 

И така, сега можете да видите защо отнема много време, за да въведете 

ред в живота си. Това е една от причините, поради която основната ни 

мантра тук е да се успокоим, охладим нервите и да се отпуснем. 
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На снимката по-горе обясняваме тази концепция, като показваме 

прожектор и филм в стар стил. Ние сме същества от Светлинни 

вибрации и енергия - живяли сме много, много животи и носим много 

енергии. 

Написани на DVD (или филм) са нашите минали животи, нашите 

връзки и всички уроци, които трябва да научим. Ние носим тази 

информация като напрежение вътре в телата си, а също така и в аурата 

си, която се излъчва от домашната ни звезда като Wi-Fi или Bluetooth. 

На тази снимка можете да видите млад мъж, проектиращ военни 

енергии в света. Той и неговите предци са прекарали много житейски 

пъти във военните. Тези военни папки с ципове се отвориха и можете 

да видите, че и той привлича военни енергии към себе си - войник на 

снимката го снима. 
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Това се случва с нас през цялото време. Всички нерешени уроци от 

нашите предци също са написани на DVD (или филм). Ето защо е 

необходимо да бъдем търпеливи към себе си и да намерим начин да 

работим с целия си стар багаж; да променим информацията на DVD-то 

и да стане цялостна и пълна, за да можем да създадем реалност от 

любов. 

 

                          ОГЛЕДАЛОТО 

  

Огледалото трябва да бъде едно от най-важните правила при работа по 

духовен път. 

Всичко е огледало - това е едно от най-мощните духовни учения, които 

можете да получите.  

Огледалото, за което говоря, не е стъклено огледало. Това е отражение 

на това, което сте създали, какво създавате и какво се случва в живота 

ви. Вашият материален свят просто отразява обратно това, което е 

вътре във вас. 

Ние живеем в електронна вселена. Всичко е прецизно и нищо, но нищо 

не е случайно. Всичко е огледало - Вселената е огледало и такива сме и 

ние. Нашата същност и маските, които ние носим се отразява чрез 

нашето семейно съзвездие, познанствата ни  живот след живот до 

безкрайност. 

Поради тези вътрешни DVD дискове, с вътрешното си съзнание като 

прожектор, получавате това, от което се нуждаете повече от това, което 

искате. Когато станете цялостни и завършени, това, от което се 

нуждаете, и това, което искате, започват все повече и повече да се 

приравняват едно към друго. 

Точно както магнитите се отблъскват, когато полюсите са еднакви и 

привличат, когато полюсите са противоположни, ние привличаме 

онова, което е вътре в нас, и отблъскваме това, което не е вътре в нас. 
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Вътре в нас е нашето семейно съзвездие. Огледалото отразява вашето 

вътрешно емоционално състояние и така вие отразявате майка си и 

баща си точно както майка ви и баща ви отразяват техните родители. 

Ще отразявате и вашето семейно съзвездие. Така е от самото начало на 

времето, през всичките ваши предци и вашите минали животи.  

Ние създаваме свят, базиран на нашето семейно съзвездие - огледалото 

отразява нашето семейно съзвездие в материалния свят. Това е една от 

трудностите с тази работа; наблюдавайки вашата реалност и се 

опитвате да разберете кой е кой във връзка с вашия вътрешен свят - 

вашето семейно съзвездие във връзка с външния свят - реалността, 

която създавате. 

Например, ако сте от щастливо семейство, ще имате щастливо 

семейство в себе си. Ще създадете щастливо семейство в материалния 

свят. Ако сте от нещастно семейство, вероятно ще имате нещастно 

семейство вътре в себе си и ще създадете нещастно семейство в 

материалния свят. Ето защо е толкова важно да се позволи на любовта 

да тече навсякъде, където трябва да тече.  

Който влезе в живота ни, е огледало по някакъв или друг начин. Това, 

което ви разстройва или ядосва за друг човек, е повече от вероятно да 

се случи вътре във вас. Ако имате разбито сърце, хората, които 

привличате в живота си, ще имат разбито сърце. Маската, която носите, 

ще отразява маската на другия човек във ваше присъствие.  

Например, ще влезете в контакт или ще срещнете хора с определени 

характеристики, подобни на вашите. Те ще създадат ситуации, които 

отразяват нещо, което трябва да научите, промените или подобрите в 

себе си. Може да се окажете в трудни ситуации, но част от лечението е 

да разпознаем тези ситуации или чувства, както се случват. Всичко това 

се създава отвътре; вашият вътрешен свят се проектира в материалния 

свят. 

Вашите емоции са вътре, а проблемите ви са в материалния свят. 

Вашите емоции са вашите проблеми, проявени. 

Така че, ако в майката на майка ви има разбито сърце, вие ще излезете 
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в света и ще създадете сценарий за разбито сърце. Ще разбиете сърцето 

си и ще продължите да разбивате сърцето си, докато не разпознаете 

това и зададете въпросите: „Защо това ми се случва, откъде идва?“ (За 

целта и целите на тези учения, тази енергия е дошла през четирите 

посоки, където седи всеки от бабите и дядовците ви).  

Ще има сладки и красиви отражения, но ще има и тъмни и болезнени 

отражения. Ние сме и тъмните, и светлините. Трябва да поставим 

светлината в тъмнината и да ставаме все повече светлина. 

От вас зависи да видите нещата в живота си, които не работят. След като 

видите какво не работи за вас, можете да го поправите. 

       

Да разберете наистина огледалото, което Вселената поставя пред вас, не 

е лесно изкуство за научаване. Ако искате да се трансформирате, ще 

трябва да се научите да приемате огледалото, което Вселената отразява 

за вас. Колкото повече тренирате, толкова по-лесно става. 

Огледалото е известно от началото на живота и винаги идва от 

абстрактното. 

Както можете да видите на горната снимка, дамата стои пред 



 
 

 
340 

огледалото си. Зад нея има и огледало - отражението й продължава в 

безкрайността през целия живот, който е живяла на този свят.  

Не забравяйте също, че вашето семейно съзвездие се отразява взаимно. 

Майката и бащата отразяват взаимно и детето и това продължава и 

отново и отново назад във времето и обратно през всички поколения. 

 

 

Когато търсите партньор, ще получите това, от което се нуждаете, а не 

непременно това, което искате - ще получите огледало, показващо 

точно какво има от вътрешната страна на вас. На горната снимка 

можете да видите, че двете сърца не са щастливи, не се харесват, но и 

двете са абсолютно еднакви - огледало едно с друго. Ето защо е много 

важно да бъдете нежни със себе си. В каквото и да обвинявате друг 

човек, вие със сигурност ще намерите същото вътре в себе си. 
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ЩАСТЛИВОТО СЕМЕЙНО СЪЗВЕЗДИЕ ПО ПОДОБИЕ НА 

СЛЪНЧЕВАТА СИСТЕМА 

 

Всички са на път да подражават на Слънчевата система. Ние сме тук, за 

да станем точно като Слънчевата система. Това пътуване зависи от 

вашата семейна система, вашато социална условност и колко близък е 

вашият вътрешен свят с този на слънчевата система.  

Вътрешно ставате точно като семейна единица. Колкото по-лесно и по-

обичащо е вашето детство, толкова по-голяма е вероятността да 

създадете своята реалност от любов. Колкото по-силен и по-просветлен 

е баща ви - колкото повече баща ви обичал майка ви и е могъл да я 

задържи - толкова по-лесно би било вашата майка да стъпи в нейната 

женска / майчинска реалност. Колкото повече се озовава в тази 

реалност, толкова по-женствена енергия би подавала към вътрешното 

ви дете, което от своя страна би преписало точно (до атома) как работи 

вътрешната ви семейна единица. 

Семейната единица е представена от Вселената и по-специално от 

Слънчевата система. Колкото повече баща ви е като слънцето, толкова 

повече слънцето ще свети в живота ви (трябва да помните, че това, за 

което говорим, е вашето отпечатване). 

Любовта е като река - тя винаги е там, за да тече. Там, където е наранен 

живота ви, това нараняване ще спре реката на любовта да тече. Въпреки 

това, колкото повече вътрешна работа вършите, толкова повече ще 

оставите тази река на любовта да тече отново. Така ще бъде - вие сте тук, 

за да бъдете онова вълшебно същество, което се разхожда между Небето 

и Земята. 

Има две важни отношения между майка ви и баща ви. Първият е като 

родители на детето. Вторият е като съпруг и съпруга. Начинът, по който 

те се обичат, е начинът, по който вие обичате в света. За хората няма 

нищо по-важно от любовта. Любовта е вашата природа; любовта е 

отговорът на всичките ви проблеми. Всички проблеми са отсъствие на 

любов. 
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           МЕДИТАЦИЯ ЗА КАНАЛИЗИРАНЕ НА ЛЮБОВ 

 

Оставете тялото си да се отпусне. Нека чувствата идват и да си отиват. 

Говорейки по този начин, ние внасяме много емоция в телата си. Тази 

емоция е за освобождаване и за трансформация. Оставете 

блокировките, за да можете да създавате все повече и повече от живота 

си, с любов, в следващото пространство.  

Скъпи, този свят принадлежи на вас - това е вашият свят. Чувствайте 

докато освобождавате тези блокажи. Почувствайте любовта, която 

започва да изпълва тялото ви. Ние сме тук, за да създадем обичащ свят, 

любящо общество; общество, което принадлежи на всички, общество, в 

което всяко човешко същество носи своето божествено същество; 

общество, основано на любов, а не на пари. Любовта е напълно 

универсална. Любовта е истинската енергия на този свят. Много скоро, 

скъпи, любовта ще стане начина на света. 

Това е новата енергия. Това е новият свят. 

 

                   

                  ЧОВЕКА КАТО СЕРИЯ ОТ БАТЕРИИ 

Човешките същества могат да бъдат описани като серия от батерии. 

Всяка батерия представлява аспект от семейното съзвездие и всяка 

планета ще бъде пряко отговорна за „зареждането“ на определен аспект 

от вашето семейно съзвездие. 

Например, Венера ще зарежда енергията на сестра, съпруга и дъщеря в 

човек. Меркурий ще зарежда енергията на брат, съпруг и син в човек. 

Планета Марс ще започне да зарежда батерията, която представлява 

вашето автентично себе си, на възраст около двадесет и една. 

Основните небесни същества, с които първоначално трябва да работим, 

са Слънцето (за бащата) и Земята (за майката). Колкото по-силно сме 
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заредени и изчистени в областта на майката и бащата, толкова по-добре 

можем да „сме майка и баща“  

Основната енергия, която спира батериите да бъдат напълно заредени, 

е „Дракон“ или енергия на синя кръв. 

Подреждането на енергията на майката и бащата, които преминават 

през цялото семейство, са пречки за преодоляване. За да решите 

проблемите на майката и бащата при вашите прабаби, баби и дядовци, 

родители и себе си, трябва да се позовете на енергиите на Слънцето и 

Земята на всички членове на семейното съзвездие (мъже и жени). По 

този начин те ще получат Божествените енергии на бащата и майката и 

след това могат да се свържат със слънцето, Земята и Вселената. 

Това упражнение ще започне да зарежда всички батерии във вашето 

семейно съзвездие, във връзка с майката и бащата. 

 

                   НЕЗАРЕДЕНИ БАТЕРИИ – ГРЯХ 

 

Грехът на английски език означава „аморален акт, считан за 

престъпление срещу Божествения закон“. 

Интересно е, че думата грях на испански означава „без“. 

Цялото трудно поведение - всяко лошо поведение (ако искаме да 

преценим поведението като добро и лошо) излиза от раняване. Раната 

не е грях. Всяко лошо поведение, всяко несъзнавано поведение идва в 

резултат на това, че батериите от вътрешната страна на нас са без заряд 

или недозаредени.  

Например, ако батерията, която захранва бащата вътре във вас, е без 

заряд, когато влезете в ролята на баща, няма да се държите добре. Няма 

да сте добър баща и ще действате неосъзнато в тази роля на баща. 

Слънцето е това, което ще зареди батериите, които мотивират бащата. 

Ако човек не е мотивиран, батериите му ще бъдат без зареждане - ще 
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имат плоска батерия. Не винаги е необходимо да намерите начини да 

мотивирате себе си. Отговорът е да се свържете с небесното същество, 

което представлява аспекта на себе си, който е без заряд. Ще спрете да 

бъдете така наречения „грешник“, когато всичките ви батерии са 

заредени, както е трябвало да бъдат, и вие ще създадете живота на 

мечтите си. 

  

                             ТРАВМА 

 

Травмата е един от начините да спрете зареждането на батериите. Там, 

където има травма, връзката е блокирана или прекъсната по някакъв 

начин. 

Военните ни травмират. Дали сме на печелившата или губещата страна, 

няма значение. Правителството играе заедно с военните, подкрепяйки 

военните с война след война, облагайки ненужно хората, поддържайки 

населението, живеещо в страх и преминавайки от една инженерна 

катастрофа в друга. 

Също така ситуацията с кръвосмешение и синя кръв се смесва и се 

забърква с всички връзки в семейното съзвездие, което води до лудост. 

                     

                МЪЖЕСТВЕНОСТ И ЖЕНСТВЕНОСТ 

 

Тази планета е в двойствеността. Или сте мъжествен и мъж, или 

женствена и жена. Не всички мъже са мъжествени и, а не всички жени 

са женствени. Вие обаче ще намерите най-голямата радост от това да 

бъдете мъж в свещената си мъжка енергия или жена в свещената ви 

женска енергия. 

Тези енергии трябва да са вашият избор за цял живот. Може да се 

почувствате по-безопасно да изживеете живота с енергията на 
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противоположния пол, доминираща вашата личност, но не е така - тази 

идея е по-скоро илюзия. 

Концепцията за мъжкото и женското ще се движи през тези учения и 

през живота ви, отново и отново. Много е важно да разберете това. 

Също така е важно да разберете какво правите, когато сте в мъжка роля 

и какво правите, когато сте в женската роля.  

Всичко е в двойствеността - мъжка или женска, мъжка и женска - и ще 

представлява определено количество мъжка енергия и женска енергия. 

Мъжественото и женското не представляват физическите тела на мъж 

или жена. Те се отнасят до естеството и изражението на по-

преобладаващата мъжка или женска енергия. 

Трябва да оставите вашите женски и мъжествени страни да се развиват 

и да растат, и след това да намерите перфектния баланс между тях. 

Това не означава да се опитвате да намерите равен 50/50 сплит, а по-

скоро да намерите и оптимизирате собствените си качества и силни 

страни както в мъжката, така и в женската страна на себе си. Важна част 

от самоприемането е познаването и приемането на вашите слабости и 

силни страни; знаейки къде и кога се изразяваш в женските или 

мъжките роли. Вие също трябва да осъзнаете, когато действате от 

почтеност. 

Женското се нуждае от структурата на мъжкия род, за да тече - женската 

трябва да бъде държана и ръководена от мъжкия род. Мъжкият се 

нуждае от женското, за да изследва, създава и вдъхновява - 

мъжественото е там, за да прояви женското. Женственото винаги е 

неизвестното - винаги изненадата. 

Женственото е извивки и вихри, а мъжественото е прави линии и 

логика. Мъжкият се държи и женственият се държи. Женствената е 

мека и нежна. Женственото е творене и любов, източник на 

вдъхновение. Мъжкият е силен и мощен, осигуряващ сигурност, 

мъдрост и посока.  

Когато мъжкият и женственият намерят онзи перфектен баланс 
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помежду си - сливат се и протичат хармонично заедно - се случва нещо 

магическо. 

Започвате да движите енергии в себе си. Започваш да лекуваш много, 

много бързо. Започвате да внасяте в живота си истинска безусловна 

любов, чиста любов, любов, която върви между състраданието и 

сексуалността.  

Ще ви позволи да сте чисти, да сте ясни. Това ще ви позволи да 

извървите своята Божествена разходка. Това ще ви позволи да стъпвате 

все повече и повече в самата истина за това кой сте. Това ще ви позволи 

да създадете по невероятен начин и ще ви отведе в един нов свят - нова 

фантастична гледна точка ... никой не може да ви каже „не“ или да 

кажеш, че само мечтаеш… защото ще почувстваш истината. 

В този сценарий женската е свободна да създава и вдъхновява, а 

мъжественото осигурява насока и подкрепа. Мъжкият се нуждае от 

женското, а женският се нуждае от мъжкия. единия 

без другия ще се почувства незавършен и няма да можете напълно да 

реализирате живота на мечтите си.  

Ето два примера за мъжкото и женското: 

  

                      ПЛУВНИЯТ БАСЕЙН 

 

Винаги изграждате басейна, преди да го напълните с вода защото 

басейнът държи водата. 

Басейнът е мъжкото, водата е женското някой трябва да скочи в 

басейна, водата ще задържи този човек. Това прави водата 

едновременно мъжествена и женствена; мъжествен към човека, плуващ 

в басейна, и женствена към самия бсейн.  

Ако разгледате тази консепция стпка по-напред - физическият басейн 

се държи от Майката Земя. Следователно Майката Земя ще бъде 
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мъжествена към басейна. Отвъд това, Майката Земя се държи от 

слънцето, така че Майката Земя ще бъде женствена към слънцето. 

Ако басейнът е счупен или напукан по някакъв начин, водата винаги ще 

намери изход от басейна - без значение колко фина е тази пукнатина. 

Когато приложим това към себе си, който и да е женствен за нас, ще 

открием тези пукнатини в нашата личност - в психиката ни. Ето защо в 

нашите взаимоотношения е толкова важно да не съдим, да го 

улесняваме, да се разхлаждаме и да се отпускаме. 

Приемете огледалото - не се борете с огледалото. Каквото е   

вътрешната страна на нас, ние проектираме в нашия материален свят. 

Ето защо първо лекуваме мъжкото, подреждаме басейна - второ, 

подреждаме водата - трето, подреждаме кой е във водата. 

С други думи, ние лекуваме в този ред: баща> майка> дете. 

Мъжките енергии в едно семейство са там, за да държат. Същото е и с 

женските енергии, само че те са там, за да държат и да се задържат. Това 

е женското, съвкупност от мъжко и женско, държащто и бивайки 

задържано. 

И така, докато (например) майката държи бебето, бащата трябва да 

държи майката. В перфектна семейна ситуация бащата обикновено е 

съпруг, а майката ще бъде съпруга. Съпругът би бил мъжкият поток от 

енергия, а съпругата ще бъде женският поток от енергия 

Много е важно да разберете това. Това не е лесно послание за 

разбиране. Има толкова много погрешни представи за мъжкото и 

женственото. Ние разбираме, че това е отчасти извън завесата, но ако 

се обърка в семейния ви живот, може да не излезете от живота това, 

което наистина търсите. 

Разглеждане на думата Fe-Male в латински езици; Fe означава „да се 

доверяваш или да имаш доверие в‟. Следователно, женското означава 

се доверяваш или да имаш доверие в мъжа“. 
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                          РЕЧНИЯ БРЯГ 

  

Често използваме аналогията на бреговете на река. Бреговете на река 

са мъжествени, а водата в реката е женствена. Ако бреговете на реката 

са слаби, те не могат да задържат и насочват водата към океана. Колкото 

по-силни са бреговете на вашата река, толкова повече любовта в реката 

може да тече между тези брегове. Поради историята на света, бреговете 

на вашата река ще бъдат естествено отслабени. 

И така, можете да видите, че това е друг начин да погледнете на мъжкия 

и женствения, защото бреговете на реката водят водата в реката 

обратно към океана.  

В една връзка, мъжкият род е като бреговете на река, а женският е като 

самата река. Мъжкият род съдържа реката, която би загубила форма без 

бреговете. Но в същото време женствената форма оформя и дори 

създава бреговете . Едното не би могло да съществува без другото. 

Мъжкият ръководи женското, но е женското, което изследва и носи 

информация. 

                      

 

                  МЪЖКИЯТ И ЖЕНСКИЯТ ПОТОК 

 

Единственото нещо, което ще ви накара да се почувствате цели, 

завършени и щастливи, е Любовта. Процесът на въплъщаване на 

Любовта е синоним на това да стане цялостна и завършена. Ако знаете, 

че сте на път да станете цялостни завършени ще  накара да се 

задоволите. Като цяло и цялостно, вие постоянно се задоволявате. 

Когато си цял и завършен, любовта винаги тече. Вашата вибрация става 

все по-висока и по-висока и се местите в пространство на разширение, 

в място на любов - радостта и свободата продължават да текат. 

Любовта е чувство. В своята женствена форма това е чувство - винаги да 
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се чувстваш добре ... да оставяш любовта винаги да тече. Тъй като 

толкова дълго сте били излъгани от любов, сте загубили пътя си - 

загубили сте се. Нещата са обърнати с главата надолу - нищо не е както 

изглежда. 

Любовта има и друг поток - от Майката Земя, през телата ви и обратно 

към отец Небе. Цветът е сребърен. 

Тогава има друг поток - от отец Небе, през вашата коронна чакра и 

всички останали чакри към Майката Земя. Цветът е златен. Когато 

станете много съзнателни, тези два „потока“ започват да се сливат и 

създават. Това е високо съзнание.  

Много лесно е да се блокира потока на любовта. Любовта отнема много 

разбиране. В същото време любовта е много проста - любовта е любов. 

Любовта е поток. 

Цялото творение, всичко, което се проявява на тази Земя, идва в 

резултат на мъжкото сливане с женското. Много е важно да свържете 

вътрешния си мъжествен и женски (и вътрешния си баща и майка), така 

че вътрешната страна на баща и майка ви да се отнася към детето, а 

също така да се свързва като съпруг и съпруга. 

След като вътрешният свят влезе в хармония, това може да очаквате - 

поток отляво надясно; дясното е мъжкото, а лявото е женското. Тези два 

потока текат през вас и те ще отразяват мъжкото и женското - съпругът 

и съпругата. 

Когато позволите сливането и протичането на мъжкото и женското - 

когато вътрешната ви майка и баща се обичат като съпруг и съпруга - 

това е като две красиви реки, които се сливат заедно. Този поток ще ви 

донесе високо-вибрационен, екстатичен тип любов. Водата винаги тече, 

никога не спира ... тя винаги тече и се слива, винаги тече и се слива ... 

понякога повече, понякога по-малко - но винаги, винаги, винаги 

тече.Това отнема много вътрешна работа. Но докато вършите работата, 

вътрешната майка и баща се обичат по-пълноценно като съпруг и 

съпруга и те развиват своите умения като майка и баща във вътрешния 

свят.Когато това се случи, цялото семейно съзвездие лекува. След като 
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цялото семейно съзвездие е в перфектна хармония помежду си, вие сте 

перфектното отражение на Слънчевата система. В този сценарий 

мъжкият ще стане по-силен и по-завършен, тъй като той постоянно 

проявява женственото.Мъжкият винаги трябва да постъпва правилно. 

Той трябва непрекъснато да се движи в мъжкия, който е дясната страна, 

правилния път - никога не се пати, освен ако не трябва!Потокът от Отец 

Небе, през коронната чакра и в основната чакра към Майката Земя, би 

бил бащин поток от златна светлина. Потокът от Майката Земя към 

Баща Небе би бил потока на Майката. Потокът от любов от майката е 

сребърна светлина.Това са много различни потоци с различни 

значения и различно съзнание. Колкото по-съзнателно се занимавате с 

майчинство и бащинство, толкова повече ще имате този поток. Ще ви 

накара да се чувствате много сигурни и много свързани. Ще ви накара 

да се почувствате като че имате добри родителски умения и ще живеете 

в изобилие. Истинското изобилие идва от потока на Майката 

Земя.Истинското творение винаги използва както мъжествената, така 

и женската енергия. Когато смесите мъжественото и женското с 

Божественото, започвате да движите енергии в себе си и започвате да 

лекувате много, много бързо. Започвате да внасяте истинска безусловна 

любов в живота си, чиста любов - любов, която върви между 

състраданието и сексуалността, която ще ви позволи да сте чисти и 

ясни.Това ще ви позволи да извървите своята Божествена разходка, да 

стъпвате все повече и повече в самата истина за това кой сте. Тя ще ви 

позволи да създадете по невероятен начин, като ви отведе в един 

изцяло нов свят, нова фантастична гледна точка. Когато това се случи, 

никой няма да може да ви каже не или да кажете, че само мечтаете, 

защото от сърце / душа ще разберете истината на вашето 

преживяване.Тъй като енергията ви вътре е конфигурирана все по-

силно с вашия Божествен вътрешен баща, заемащ трите най-горни 

чакри в тялото си, а вашата Божествена вътрешна майка заема долните 

три чакри, както и вътрешното дете в сърцето ви, това ще създаде 

повече поток между вашата вътрешна майка и баща; повече сигурност 

за детето и повече енергия за детето да изрази себе си - да живее живота, 

който наистина иска и за което мечтае; животът, за който сте мечтали 

за вашето дете. 
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   СПОРАЗУМЕНИЕ МЕЖДУ МЪЖЕСТВЕНОТО И ЖЕНСТВЕНОТО 

 

Трябва да има споразумение между мъжкото и женското.Свързвайки 

този въпрос за двойствеността обратно към Слънчевата система, там 

виждаме, че слънцето държи Земята. Слънцето осигурява цялата 

енергия, от която Земята се нуждае и непрекъснато раздава енергията 

си на Земята. Слънцето се съгласи да държи Земята, а Земята се съгласи 

да бъде държана от слънцето.В това състояние на съгласие няма 

напрежение, има приемане. Слънцето знае каква е работата му, а 

Земята знае каква е ролята й - двамата приемат това. Това е същото 

споразумение и опит, които Луната търси със Земята.И така, изглежда, 

че слънцето, луната и Земята са искали да имат опит. Те сключили 

споразумение, което никога не е било нарушено и те напълно приели 

своите роли. Напрежението, което изпитва слънцето, задържайки 

Земята, се приема от слънцето и Земята трябва да се довери, че тя ще 

бъде държана от слънцето всеки ден (интересно е да се отбележи, че фе 

в женски - на испански език - означава вяра, т.е. вяра, увереност или 

надежда. Майката Земя има вяра в слънцето, че тя ще бъде 

държана).Много напрежение между Слънцето и Земята е отнето, като 

има споразумение. Те знаят, че заедно засилват силните си страни; 

заедно те създават магия и приемат опита си заедно. Те могат да се 

насладят и да бъдат щастливи в своите роли.В резултат майката Земя 

може да достави изобилие. Навсякъде има живот; растенията, 

животните, птиците и морските същества ...Дори когато тя 

олицетворява своята женственост, Майката Земя също изразява аспект 

на мъжкия, като държи луната. Така че, Майката Земя не е просто 

женска или женска, тя също е мъжествена - защото държи Луната в 

орбитата си.Ето защо нашият Създател е сложил слънцето в небето и 

Земята под краката ни. Те са чудесни примери за това какво е да бъдеш 

мъж и жена, баща и майка. Защо иначе да преживеете толкова големи 

усилия?Тайните на нашия свят са пред самите ни очи. Нашият 

Създател иска да знаем истината, иска да станем цели и пълни и иска 

да подражаваме на връзката между Слънцето, Земята и останалите 

планети в Слънчевата система.Но първо трябва да стигнем до етапа на 
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подреждане на проблемите, свързани със слънцето и Земята; майка и 

баща - съпруг и съпруга. Това е най-близкото до дома - оттам идват по-

голямата част от проблемите ни.Слънцето и Земята са различни и 

предлагат различни аспекти на Божественото. Те имат различни 

отговорности и имат различен резонанс. Нуждаем се както от 

енергиите, така и от резонанса на Отца Слънце и Майката Земя, за да 

бъдем цялостни и пълни, напълно заредени с енергия. 

 

              БОЖЕСТВЕНОТО МЪЖКО И ЖЕНСКО 

 

Вие сте създадени по образа на Божественото. Божественото е 

едновременно мъжествено и женствено, мъжко и женско. За да 

приведете вътрешния си свят в единство, цялост и завършеност, вашият 

вътрешен свят трябва да отразява слънчевата система.  

Това не е лесно пътуване. Отнема време и търпение. Той предприема 

действия, а не реакция. Това отнема вашето действие без реактивност в 

материалния свят наблюдавате себе си, постоянно да взимате всичко 

навътре; винаги влиза навътре, винаги тече навътре. 

На Запад ни учат, като деца, че Бог е мъжествен - че Бог е старец с дълга 

сива брада. Но в тази Нова епоха ние знаем, че Бог е едновременно 

мъжествен, женствен и всичко, което е. 

И така, вътрешното дете трябва да бъде превъзпитано и отново 

свързано. Вътрешното дете трябва да знае, че Бог е едновременно 

женствен и мъжествен. Работата само с мъжественото или женственото 

Божествено не позволява истинско и мощно творение. Имате нужда от 

вътрешното дете, за да се свържете отново с Божественото мъжество и 

Божественото женско. 

Когато тези две енергии се слеят, те създават жизнена сила във вас, 

която ще ви даде енергия, за да създадете реалността по ваш избор - да 

дадете на себе си даровете, които искате за живота си - да можете да 

зареждате мечтите си. 
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Ние казваме, че един мъж ще намери радост в своята мъжественост, а 

жена ще намери радост в своята женственост. Оценяването и 

приемането на мъжкото и женственото Божествено е още една стъпка 

към мощно мъжко или женско състояние на битието. Това е част от 

удоволствието да си мъж или жена. Когато приемате както 

женственото, така и мъжкото Божествено, вашата психика се подсилва 

и привежда в баланс. 

Тайната за привеждане на мъжественото и женственото в хармония - в 

привличането на вътрешните енергии на Меркурий, Венера и Луната в 

съвършена хармония и баланс - е точно като това в Слънчевата система. 

Мъжественото и женственото трябва да бъдат приведени в баланс 

преди енергията на майката и бащата да се приведат в сила. Това трябва 

да започне с вътрешното мъжествено и женско влюбване, по същия 

начин, както мъжът и жената да се влюбят, преди да имат деца. 

Паралелът в Слънчевата система, сливането на мъжкото и женското 

там, е Меркурий и Венера в хармония и баланс. Това е, което създава 

любовта 

                       

                       ВАЗАТА НА ЛЮБОВТА 

 

Представете си, че вашата мъжественост е поредица от контейнери във 

вас. Когато сте били млади и уязвими, някои от тези контейнери може 

да са се счупили или да са се напукали. Ако тези контейнери са били 

като вази, може би ваза е паднала и е напълно разбита.Когато бяхте 

дете - може би (по някакъв или друг начин) някой от родителите ви 

заряза (нарани ви). Не са го направили нарочно, но част от вас все още  

е разбиТа. Всяка част от счупената ваза е аспект на раненото дете. 

Сега е време да възстановите своята мъжественост - вашата ваза 

отвътре.Не забравяйте, че всичко е огледало. Ако имате дете, което е 

ранено вътре във вас, от вътрешната страна на вашите родители те ще 

имат и ранено дете - и това ще бъде същото за техните родители и 
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родителите на техните родители. Това прави оздравяването  отнемащо 

време и сложно. Не е хубаво да отидете директно при вътрешното дете, 

за да лекувате това вътрешно дете. Ако първо не излекувате родителите, 

родителите ще изпуснат вазата (детето) отново.Детето е разпокъсано И 

е като ваза, паднала на пода, оставяйки фрагменти навсякъде. За да 

сглобите тази ваза, трябва да вземете всички парчета и да ги залепите 

отново. 

Да се излекува вътрешното дете не е по-различно. Това дете също е 

раздробено като счупената ваза.Всяко парче изисква правото да бъде 

чуто и правото на изразяване. Преди парчетата да бъдат поставени на 

правилното им място, трябва да им бъде позволено изразяване - 

изразяване на гняв, омраза, тъга, самота и болка - каквото и да е 

причинило проблема. 

Не забравяйте, че Вселената захранва фрагмента, за да може да 

проектира това, което чувства.Докато преминавате през лечебния 

процес, бавно, но сигурно ще възстановите аспектите на вътрешното 

дете. Счупената ваза бавно, но сигурно ще бъде изградена отново. 

Колкото повече се изгражда, толкова повече вазата може да задържа. 

Вазата винаги ще съдържа любов - женската - колкото по сглобена е 

вазата толкова по-изпълнени ще се почувствате. От тук ще дойде 

енергията и усещането за голяма пълнота. 

 

              РЕКОНСТРУКЦИЯ НА ЛЮБОВНАТА ВАЗА  

             СВЯТИЯ ГРААЛ, СЛЪНЦЕТО И ПЕПЕРУДАТА 

 

Докато вършите работата над себе си - изцелявайки своята вътрешна 

майка, вътрешен баща, вътрешно дете и цялото семейно съзвездие, вие 

ще ставате все по-цяло. Ще станете своя автентичен Аз. 

Ще се свържете с отец Небе и Майката Земя. Вие ще станете онова 

вълшебно дете, което върви по този вълшебен път в тази вселена и ще 

откриете своите много, много специални дарове. Докато тръгнете по 
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пътя си да лекувате себе си, тези много дарове ще се разкрият в 

тъмнината - в безсъзнанието. Докато осъзнавате това, което е в 

безсъзнание, ще разкриете своите дарове. Това е първият етап от 

пътуването ви в съзнанието. 

Научих тайната мистерия на светия граал. 

Образът на тази ваза ще ни служи и тук. Представете си, че имаме 

счупена ваза в сърцето си. Всяко счупено парче представлява рана и 

аспект на раненото вътрешно дете. Всеки път, когато лекуваме рана, 

парче от тази ваза намира идеалното си място и започва да 

възстановява тази ваза. 

Любовната ваза може да задържи любовта само дотолкова, доколкото 

тя е поправена чрез изцеление на фрагментите на раненото дете. 

Колкото и любов да се излива в сърцето ви, тя може да задържи само 

толкова, колкото е била поправена. Останалото ще се разлее през 

недовършените участъци на вазата. 

Изграждане на любовната ваза - на разгневеното дете е позволено да 

изрази своя гняв или отрицателна емоция. След това то е  изпълнено с 

любов, така че да може да намери идеалното си място във вазата - в 

сърцето. 

 

                             ПЕПЕРУДА 

 

Съответстващ на този опит, представете си пеперуда в пашкул. Всяка 

копринена нишка, която прави пашкула, отразява аспект на раняване в 

съзвездието на нашите родители / семейство. Всеки път, когато 

лекувате един аспект от семейното съзвездие, от пашкула се 

освобождава една копринена нишка. Последната копринена нишка, 

която трябва да бъде освободена, за да се освободите напълно, ще 

съвпадне с последния аспект на раняване при вътрешното дете. 

За да станете пеперуда, трябва да преминете през негативността на 
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трансформацията. От това, че сте гъсеница, което включва и 

необходимостта да се измъкнете от пашкула си, ще разперете крилата 

си и ще летите. Това е вашето пътуване - то е просто такова.Има 

специален начин да станете пеперуда. Понякога имаш чувството, че 

преминаваш от висока вибрация към ниска и отново се връщаш. Но, тук 

сме да кажем „свикнете!“ 

Напомнете си, че сте на път да станете пеперуда. Всеки път, когато се 

движите в тъмнината и отново, сякаш се освобождава една от 

копринените нишки в пашкула, увита около пеперудата. Колкото 

повече правите това, толкова по-удобно ще станете с процеса - толкова 

повече ще му се доверите и толкова повече можете да протичате с 

живота си.Знайте, че това е пътуване, вътрешно пътуване.Повечето от 

вас са били на този път от дълго време. Може би се питате „защо отнема 

толкова време“? 

Казваме „не ставай молец, летейки наоколо в мрака, търсейки 

светлина“. 

Определено да живеем в Светлината, да бъдем последователно 

ръководени от Божествената мъдрост, е най-важната цел за всички нас. 

Но на вашето пътешествие към божественната  цялостност, 

ориентирана към Бога, ще преминете през някои тъмни места и ще 

срещнете някои препятствия. Когато пътувате през тези тъмни 

пространства, доверете се на любовта и мъдростта на сърцето / душата 

си, знаейки, че светлината е от другата страна.  

Ако нямаш ясен път, ти ще имаш склонност да лети в кръгове, търсейки 

светлината, като молец, и няма да имате яснота, за да избегнете онези 

светлини, които всъщност са голи пламъци, които горят. 

След като е сглобена тази ваза, след като пеперудата се освободи, вазата 

ще се превърне в граала. Слънцето ще залезе върху граала, а пеперудата 

ще седне на ръба на граала. След като видите този образ в сърцето си, 

вие ще бъдете цялостни и завършени и ще имате Христово съзнание. 

Това е Тайната на Светия Граал. 
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                        ПАПКАТА С ЦИП 

 

Съхранени в нашите тела са поредица от папки с цип, компресирани по 

същия начин, както са и папките на компютъра. Тези файлове се 

съхраняват на различни места в тялото и съдържат уроци. Например 

уроците по любов ще се съхраняват в сърцето ви. 

Всяко блокиране е поредица отпапки цип. Всеки файл заема много 

малко място (виждате колко малки USB стикове са днес, но колко 

информация могат да съхраняват. Същият принцип е. 

Нищо, но абсолютно нищо не е случайно.Искам да повторя това - вие 

сте същество от енергия, светлина и вибрации.Вие сте напълно 

ръководени и никога не сте, никога не сте сами. Имате поредица от 

уроци. След като сте се научили да добавяте и изваждате, можете да се 

научите да умножавате и разделяте. Уроците в живота са абсолютно 

еднакви. Само когато стигнете до определено ниво на съзнание, сте 

готови да преминете на следващото ниво, точно като изкачване на  

стълби; преминавате от едно стъпало към следващото към следващото. 

Вашите духовни водачи и вашата душа решават кога да отворят z 

файловете в правилната последователност, така че да не сте затрупани 

от живота.Първоначално, когато се отвори  файл, може да си 

помислите: „Това е невъзможно положение - нямам идея как да се 

справя с това“.Първоначално ще се сковете със страх от необходимостта 

да научите нещо ново. Ще започнете да изпитвате някакъв вид страх 

или емоция, която ви държи в състояние на напрежение или 

компресия, точно както човекът в лилавия костюм отдолу. 
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Когато започне нов урок, обикновено нямаме идея как да се справим с 

всичко, което предстои. Това ще ни накара да преминем в някакъв ви 

страх, който кара енергиите ни да се свиват. В този момент на свиване 

вашето его ще иска да бърза да взема решения.Не слушайте отчаяното 

си его! 

Вместо това направете пауза и се охладете - вдишайте в сърдечната си 

чакра и се отпуснете. Когато се появи нещо, което изглежда чисто ново 

и страшно, отделете време, за да се съсредоточите и да се настроите във 

вашето Божествено ръководство. Тогава ще получите известна яснота и 

ще започнете да разбирате урока. 

Уроците стигат до нас във всички сфери и системи на нашето 

човечество; психически, физически, емоционално и духовно. 

Първоначално винаги ще видите номиналната стойност на проблема в 
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материалния свят. Но, колкото по-дълбоко копаете и работите с 

проблема, толкова повече ще откриете, че вътре има нещо, пряко 

свързано с вашето семейно съзвездие.След като този вътрешен проблем 

бъде решен, само тогава ще се разширите като човека от дясната страна 

на горната снимка. Ще научите урока си и никога повече няма да трябва 

да го научите. В резултат на това ще имате повече любов вътре в тялото 

си 

Отговорът на всеки проблем е да намерите мястото, където има любов 

към всички аспекти на вашето семейно съзвездие.В този отговор няма 

напрежение. В Любовта няма напрежение. Въпреки това, за да 

получите подходящия отговор, ще трябва да освободите и да работите с 

много напрежение и това може да се почувства доста неприятно. Ще 

знаете кога урокът е приключил, защото тялото ви ще се почувства 

пълно с любов.  

Това е до следващия урок, когато вашите водачи по душа и дух решат 

да отворят следващия ви файл с цип 

 

                        ДУХОВНИ ВОДАЧИ 

 

Всяка вечер, когато спите, се връщате към звездата, която прожектира 

вашата холограмата  върху тази Земя. 

Седите с духовното си семейство и обсъждате събитията от деня, 

планове за следващия ден, следващата седмица, следващия месец - 

също като всеки бизнес - непрекъснато правите стратегия. Но тази 

стратегия винаги е свързана със съзнанието, за научаването на уроците. 

Когато се събудите сутрин, вашите духовни водачи са до вас. Те са 

вашето истинско семейство. Те те обичат безпричинно. Просто сте 

обичани без никаква причина. Вашите водачи са в краката ви с 

благоговение и чест на пътуването, което вече сте направили. Те са тук, 

за да ви държат, обичат и ръководят. Те са тук, за да видят това, което 

не можете да видите, като перископ на подводница с телескоп - можете 
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да видите отвъд океана, а вашите духовни водачи могат да видят вашето 

пътуване пред вас. 

Водителите са винаги с вас и те ще ви отвеждат и връщат от вашите 

уроци - отново и отново - докато не го направите правилно. Осъзнай, че 

вървят до теб, държейки ръката ти. Винаги има поне един духовен 

водач до вас. След като се оправите, те ще ви преведат на следващия 

урок и ще отворят следващата серия от цип файлове. 

Духовите водачи са етерни същества. 

Понякога ги виждам в стаята си или когато провеждам семинар. 

Обикновено ги виждам като светли същества във фигурата на човек. 

Мисля - когато правя семинари, много от тези същества идват на помощ 

и подкрепа. Понякога в семинарите правим медитация и молим 

духовните водачи да гъделичкат бузата или носа на човека и това 

винаги се случва! Участниците винаги чувстват духовния водач около 

себе си, когато от тях се изисква присъствие. 

Свържете се с вашите духовни водачи. Те са тук, за да ви ръководят и 

подкрепят през живота ви. Те имат предвидливост и разбират тази 

Вселена на много различни нива. Един ден тяхното съзнание ще бъде 

вашето съзнание. Ще ходите в това човешко тяло със съзнанието на 

вашите духовни водачи и ще започнете да разбирате напълно живота 

си. Често се шегувам с хора, които посещават моите семинари - за 

връзката ми с духа. Това е любов / омраза, защото духът винаги ме 

вкарва в неприятности! Но тогава те също винаги ме измъкват от 

неприятности! По времето, когато съм изпаднал в неприятности, 

научих урока си и го научих добре. 

Когато съм в беда, съм ядосан от дух. Когато духът ме измъкне от 

неприятности, обичам духа. Сега, когато знам как работи този процес, 

животът е толкова по-гладък. Това е, което вашите духовни водачи ще 

направят с вас - те ще ви вкарат и след това изкарат от неприятности. 

Вие също ще научите добре уроците си. 

Непрекъснато ви казвам мантрата „успокой се, охлади се и се отпусни“. 
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Сега помислете за урока си, постулирайте урока си, медитирайте урока 

си, научете си урока по някакъв начин - точно както правят децата. Ако 

децата ви се държат на безопасно място, където има мир и спокойствие, 

те ще се научат лесно. Създайте такова пространство за себе си, където 

можете да научите уроците си. 

Вашите духовни водачи са вашите учители. Те са части от вашата 

душевна група и духовно семейство - тук в подкрепа на вас. Но има 

правила. Те не могат да живеят живота вместо вас. Те могат да ви 

напътстват само; не могат да направят това вместо вас .  

След като осъзнаете, че сте напътствани към уроците си и през 

проблемите си, животът може да стане само по-лесен.Понякога може 

да получите изкривени насоки от раненото си вътрешно дете, което 

обикновено е в опозиция с това, което наистина искате. Знайте каква е 

мечтата ви и направете това, което трябва да правите - по малко всеки 

ден - вървейки към вашата мечта. Продължавайте да вървите и 

останете ангажирани. 

         

                       МИТОВЕ И ПРИКАЗКИ 

От уста на уста нашите предци предадоха много истории, митове и 

приказки. Те носят израз на нашето раняване по начин, който при 

нормални обстоятелства наистина не би свързал историите с темата за 

раняването.Всеки мит и приказка е история от вътрешността на нас - 

истории от вътрешния свят. Те са обяснение от нашата психика за това, 

което се случва вътре в нас. 

„Съвременни приказки  като„ Пепеляшка “,„ Снежанка и седемте 

джуджета “,„ Червената шапчица “и„ Грозното пате “- те имат смисъл. 

Те също имат по-дълбок резонанс. Тези истории се разиграват в нашия 

живот, от нашата вътрешност навън. 

Да вземем например Грозното пате. Това е история за лебед, който по 

някакъв начин се озовава в гнездо, пълно с патици. Разбира се, той е 

различен от всички останали патета - не се вписва. Патетата не го 
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харесват много  а също и  майката патица. В края на историята той 

намира своята родна майка, която е лебед. Той намира семейството, 

към което принадлежи, знае, че най-накрая е обичан и ще живеят 

щастливо завинаги. 

Понякога се налага да правим това. Понякога не се вписваме; не е 

писано да бъдем там, според възприятията на другите. Ако откриете, че 

това ви се случва, ще трябва да го приемете. Но знайте, че един ден ще 

намерите новото си семейство. 

 

           МИТЪТ ЗА ПАРСИФАЛ (ПРИКАЗНИЯТ ЗАМЪК) 

 

Краят на мита за Парсифал се случва в приказен замък. Парсифал е на 

коня си и стига до вълшебна река, където вижда двама рибари в реката 

(символът за съзнанието на Христос). Той гледа през реката и в 

далечината вижда мистичен Замък на върха на хълма. 

Така Парсифал пресича реката. Преминавайки реката той се движи 

през различни състояния на съзнанието. Вървейки по криволичещата 

пътека към приказния замък, попивайки нежните лъчи на лятното 

слънчево греене, усещайки мекия вятър, който духа нежно по лицето 

му, той се чувства добре. Той е изминал дълъг път и е водил много битки 

през живота си и нещо се разклаща в сърцето му. Знае, че идва към края 

на пътешествието. 

Приветстван  на спуснатия мост към замъка от един от кралските 

съветници, който му помага да слязат и след това призовава слугите, 

които помагат на Парсифал с  бронята му, след което завеждат коня му 

до конюшнята.След това Парсифал преминава през моста. 

Преминавайки във второ ниво на мистично съзнание, той влиза в 

Замъка. Въведен в голяма зала, Кралския двор, където изглежда, че 

всички са изпълнени радост. Преминавайки през тази стая към краля, 

отдалеч вижда, че кралят не е щастлив. В Парсифал се смущава, нещо е 

на път да се случи. Когато Парсифал се приближава до краля, той 
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веднага го пита какво не е наред. В този момент кралят започва да се 

усмихва и да се смее - както всичките му поданици.Вътрешният цар в 

Парсифал в този момент се оправил. 

Всеки мит е история от самите нас. Парсифал трябвало да се движи през 

магически царства, за да стигне до нивото на съзнанието, от което се 

нуждае - да говори с краля. Той бил разговарял със собствения си цар - 

царят отвътре. След това Парсифал се върнал у дома при красивата си 

съпруга и красивия си замък и заживял щастливо занапред. 

 

                         СЪЗНАНИЕ 

 

Няма правилен или грешен начин да станете осъзнати. От всичките ви 

действия, които съдържат намерението да станете по-осъзнати, ще 

извлечете съзнание. Това, което означава съзнанието, става 

осъзнаването на това кой сте всъщност - не е нищо друго. Във всички 

начинания и  стъпки напред към мечтите си, вие ще ставате все по-

осъзнати кой сте и как да работите на тази Земя. 

Не е препоръчително да седите дълго на оградата и да размишлявате 

какво е правилно и кое не е наред. Обикновено е по-добре да скочите от 

оградата и да направите това, към което се чувствате привлечени. Ако 

изгорите пръстите си, скоро ще изтеглите пръстите си от пламъка и ще 

се пренасочите към по-удовлетворителен начин. 

Не позволявайте да изгорените ви пръсти да ви задържат да седите на 

оградата завинаги. Трябва един ден да скочите. Трябва да почувствате 

кое е правилно и какво ще работи за вас. Можете да откриете какво 

търсите и за какво копнее сърцето ви, като разберете за нещата, които 

не искате - тогава ще знаете какво искате. 

Докато всички ние идваме с едно и също фундаментално ядро, всички 

ние трябва да олицетворяваме Любовта. Всеки има някаква различна 

лична душевна мечта, която трябва да изпълни. Докато живеете 

мечтите си, ставате по-цялостни, ще донесете уникалност - себе си - на 
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Земята. Всички чакаме тук с притаен дъх да се срещнем с просветлените 

нас, истинските и автентични НАС, частта от нас, която носи със себе си 

нашите дарове! 

Всеки човек има много, много дарове, които да донесе на тази планета. 

Не само за себе си, но и за масовото съзнание, което се движи към ново 

разбиране и съзнание. Докато се разгънете и отворите като цъфтящо 

цвете, ще донесете ново ниво на съзнание на тази Земя. По някакъв 

начин вашата енергия е предназначена за вас да се свържете и да 

изследвате митовете за масовото съзнание. 

Тези, които в момента водят в структурите и системите на този 

материален свят, не са вашите истински водачи. Те ви водят по спирала 

надолу. В допълнение към собствената ви духовно ръководена душа и 

вашите духовни водачи, тези, които трябва да ви водят, са онези хора 

на техните седемдесет и осемдесет години, които са преследвали пътя 

на съзнанието през целия си живот и са станали завършени и цялостни. 

Те трябва да са тези, които ви водят, да ви учат от придобитата им 

мъдрост и опит, да повишават съзнанието ви. 

След като осъзнаете съществуването на съзнанието, то не може да бъде 

потиснато - то винаги ще се върне. Съзнанието е вашата същност - това 

е вашето пътуване; където сте се насочили. Да станеш напълно осъзнат 

е сбъдването на твоята мечта. 

На тази планета има много информация и има много погрешна 

информация. Каквото и да четете, прочетете го, но също така усетете 

какво четете. Дори някои от най-почитаните книги са написани от 

различни нива на съзнание. Дори някои от най-почитаните книги са 

имали намеса. 

Това, в което никога не е имало намеса, е вашето сърце. То може да бъде 

блокирано - в „затворническа килия“. Може да бъде защитено от много, 

много модели на поведение и емоционални енергии. Обаче, що се 

отнася до сърцето ви, е невъзможно някой да се намесва в мъдростта на 

сърцето ви. 
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Вашият ум е лесен за подправяне. Умът ви трябва да е женствен като 

луната. Луната винаги отразява слънцето. Сърцето ви е мъжествено към 

Луната - знанието на сърцето ви тече от Божественото. 

Но умът ви е станал мъжествен. Умът ви идва от това, което сте научили 

от родителите си, от това, което сте учили в училище - каквото сте 

научили на Земята. Умът стана твърде мощен, а умовете на хората 

контролират сърцата им. Не забравяйте, че правителството се е 

научило да завладява ума ви. 

Мисля, че най-добрият начин да погледнем на това е: Слънцето и 

другите планети се въртят около Луната на космическо ниво. Това се 

равнява на въртенето им около раненото им дете. Те са ранени  а също 

и много хора около тях. Трудно е да се види. 

Умът е станал твърде мощен в психиката на човека. Сега е моментът да 

преминете отвъд човешкия ум и да започнете да се свързвате с 

Божествения ум - да оставим човешкия ум и Божествения ум да се 

съберат като едно цяло. 

Има много възможности за тази земна равнина - много, много 

възможности. 

Но най-голямата от всички възможности идва при тези, които са 

свършили работата, които са в сърцетоси ; тези, които знаят за любовта, 

които са готови да предизвикат структурите, рамките, параметрите, 

които са създаденина тази Земя. Те знаят, че тези, направени от човека 

параметри на Земята не са истината. 

Повечето от вас едва ли знаят кои сте ... едва ли, едва ли, знаете кои сте. 

Вие ходите по земята, тази земна равнина, във вашите земни костюми 

с вашата божественост, пресирана в най-строгите цип папки. Досега 

просто си позволявахте по малко поглед върху вашата божественост от 

време на време. Това се дължи на потискането на вашето съзнание чрез 

семейно / генетично програмиране, травматични преживявания в 

детството / живота и системата; заедно с четирите основни 

отрицателни енергии: раната на краля на риболова, тъмните същества, 
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сексуалното насилие / кръвосмешение / изневяра / срам и военните 

енергии. 

Колкото повече обработвате емоциите си, толкова по-осъзнати ставате. 

Това е така, защото вашите емоционални реакции, по-често или не, 

произтичат от реактивни причини , базирани на детски преживявания. 

По този начин вашите емоции са аспект на това, което потиска 

съзнанието ви, поради което работата чрез тях ви помага да станете 

цялостни и пълноценни. 

Съзнанието е много специален подарък. На първо място, осъзнавате 

моделите, които не работят за вас. Второ, вие осъзнавате новите 

житейски умения, които подобряват енергийното ви поле, 

освобождават старите модели и поставят нови модели в живота ви. Това 

ще бъдат модели, които ви позволяват да се развивате, да обичате 

повече, да станете по-енергични; по-живи и по-свободни. Те са модели, 

които ви дават това, което решите да имате на този свят. 

Обърнете внимание на чувствата си. Щастието е чувство; любовта е 

чувство, радостта е чувство, а свободата е чувство. Всичко това са 

състояния, които трябва да се култивират в съзнанието и вашия 

житейски опит. Ако ги нямате в своята психология, в своята биология 

ще имате състояние на потискане. 

Всеки има избор да погледне къде е подтиснато съзнанието им и да 

направи нещо по въпроса. Този избор е умишлено скрит за хората от 

тези, които искат да отрекат хората от съзнанието. 

Свещениците на църквата казват, че тяхната църква е единственият 

начин, което просто не е вярно. Това, което църквата казва, е само от 

страх - а страхът е несъзнато поведение. 

Не е част от Божествения план да има потиснато съзнание на планетата 

Земя. Планът на духовния свят е да види тази планета изпълнена с 

любов и радост, да види сърцата на всички да вибрират с любов и 

свобода. 

Има много пътища към Божественото, много красиви пътища. 
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Потърсете начините, методите и ученията, които отговарят като 

истински за вас, и след това следвайте своето вътрешно ръководство - 

напътствията, които резонират от вашата сърдечна чакра по отношение 

на това кои действия да предприемете, които ще ви доведат до дома; 

„Дом“ по начин, който се чувства подходящ за сърцето и душата ви - 

вашата същност. 

Ако продължавате честно да търсите истинския си път, ще бъдете 

насочени към него. Ако е в сърцето ви да разберете истината, да 

разберете нещо, ще разберете тази истина. Това е същността на тази 

школа за житейски опит. Един от начините е през материалния свят, но 

това е много бавно и трудно. За някои хора това може да бъде нещастен 

процес. 

В идеалния случай, разширяването на едно съзнание трябва да започне 

от децата. Определени неща трябва да се учат  в училище. 

Първото би било уважение - уважение към себе си, към другите и към 

всичко останало - защото един ден ще предадем тази планета на 

следващото поколение. Това е  планета на заем и трябва да има голямо 

уважение към планетата от следващото поколение. 

Второто би било любов. Любовта принадлежи на всички - любовта е 

безплатна. Всички са обичани без абсолютно никаква причина. 

Третото би било връзката. Всички имат връзка с Майката Земя и Отца 

Небе. Без значение кои са или каква е станцията им в живота - всеки 

има тази връзка. 

Четвъртият биха били отношенията. Едно дете трябва да бъде научено 

как да се отнася към другите по добър начин. 

Петото ще бъде да се учат децата на седемте свободни изкуства във 

връзка и пропорция на Вселената. Седемте свободни изкуства ни учат 

кой е Бог. 

Следващата стъпка е да научите децата на метафизика. След като 

разберете метафизиката, ще знаете, че връзката ви със себе си е от 

първостепенно значение за създаването на вашия собствен живот. 
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Начинът, по който се отнасяте към себе си, ще проектира как се 

отнасяте към другите и какво създавате в своя житейски опит. 

Истинската радост се изразява само чрез отнасяне с други човешки 

същества. Когато наистина започнете да разбирате метафизиката, ще 

знаете, че всичко, което се случва извън вас, се случва вътре във вас. Ако 

децата се учат на това от ранна възраст, няма да има проблеми, които 

има на тази Земя днес. 

Има състояние на съзнание, при което можете да започнете да 

създавате свой собствен свят - свят на любов, радост и свобода. Това е 

онова състояние на съзнание, при което напълно сте оправили с майка 

си, баща си и вътрешно дете и ходите като Божествено човешко 

същество между Небето и Земята, с краката здраво стъпили на земята. 

Днес имаме различни технологии. Имаме интернет и медиите, които 

вибрират през Земята всеки ден, позволявайки на хората да бъдат 

информирани. За съжаление в момента много хора бяха много 

погрешно информирани. Те са като марионетки на струна, водена от 

програмите на системата, техните стари вътрешни програми и 

емоционални драми. 

Когато хората напълно се приведат в хармония със сърцата и душите си  

и живеят от техните подтици и напътствия, обич, мир и радост ще 

резонират. Когато световните системи се ръководят от това, ще има 

любов; ще има Христово съзнание и много, много повече. 

Земната равнина е на кръстопът. Всъщност имате избор да направите. 

Къде ще ходите и как ще стъпвате? Еволюцията винаги е била път, 

отворен и достъпен за човечеството; еволюция на човешкия дух. Всяко 

човешко същество има избор да направи своята Земя и своето съзнание. 

Ще изберат ли да бъдат осъзнати? 

Най-важните фундаментални блокове за човешките същества са, че 

техният Божествен вътрешен баща завладява коронната чакра, третото 

око и чакрата на гърлото, а тяхната Божествена вътрешна майка 

завладява слънчевия сплит, втората чакра и основната чакра. 
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Това е най-важното ниво на съзнание, което трябва да се случи на човек 

през живота му. След като получат енергията си в това състояние и 

съществува хармония между вътрешната майка и вътрешния баща, те 

ще трябва да включат Божественото мъжествено и женствено. Всичко 

останало се случва автоматично. Детето се чувства обичано, сигурно и 

спокойно и бавно, но сигурно може да порасне със своите 

основоположни блокове на място. Те ще могат да създадат свят и живот 

за себе си и тяхната общност - живот, който е ценностен, скъпоценен и 

оказва огромно въздействие върху тази Земя. 

Енергията е енергия е енергия. Цялата енергия има потенциал. Вашето 

ограничено мислене ограничава потенциала ви. Докато семействата са 

толкова нефункционални, децата никога не са истински доволни - те 

никога не са наистина защитени и сигурни. Те излизат в този свят и 

създават опасни, несигурни реалности. 

Например, ако баща ви отсъства и майка ви заема трите най-горни 

чакри в тялото ви, вие ще внесете в живота си партньор, който е 

абсолютно същия. Майката не може напълно да се свърже с отец Небе. 

Тя не може да внесе нивата на мъдрост и знания, които бащата би въвел. 

По същия начин бащата не може да отглежда и обича дете по същия 

начин, както може  майка. Това е просто нереалистично и невъзможно 

- не по начина, по който би трябвало да бъде. Някои неща на тази Земя 

са точно такива, каквито са и това е едно от тях. 

Каквото е вътре в нас ние създаваме отвън. Несъзнателното 

родителство може да създаде само деца в липса на съзнание. Ние в 

новата ера наистина разбираме болката от несъзнателното 

родителство. Родителството не е за младите непосветени неосъзнати, 

защото всички ние сме родени в липса на съзнание. 

Съзнанието идва с възрастта; като остарееш, ставаш по-мъдър. Това 

означава, че вътрешната ви мъжественост става по-силна, достатъчно 

силна, за да съдържа вътрешната женствена.Колкото повече вашите 

вътрешни мъжествени и женствени са в баланс, изпълнявайки 

естествените си роли, толкова по-мъдри и обичащи ще бъдете. Ще 

бъдете без страх, способни да живеете мечтите си, да живеете в мир във 
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връзка и да можете да говорите истината си и да чуете истината на друг 

човек. 

В една връзка трябва да говорите истината, а също така трябва да бъдете 

достатъчно силни, за да чуете истината на партньора си - дори когато 

не е това, което искате да чуете. Истинското пътуване в съзнанието идва 

чрез съзнателно родителство, през цели хора, които имат цели деца; 

чрез цяла жена, която среща цял мъж и създава цели деца. Това е 

съзнанието, което Новата ера носи. Това е съзнанието, което дойде с 

Христос. 

Трябва да е много очевидно да се види, че едно любящо съзнание не 

тече добре тук, на Земята. На тази планета има много наранявания, 

болка и тъга. Има ясно отсъствие на любов, отсъствие на „обединяване 

заедно“, в истински смисъл, на мъжкото и женското. Има липса на 

мъже и жени, изпитващи дълбока смислена любов, сексуална любов и 

безусловна любов, която е мъжка / женствена любов в най-чистия си 

вид. 

Това е най-големият предмет на Земята! За всички е най-голямата 

мечта - да познава дълбока, истинска любов - да намери някой, когото 

да обича и който също дълбоко да го обича и уважава. 

Какво означава това да обичаш някого и някой да те обича? Това 

означава почтеност, честност, искреност, слушане, държане, разбиране, 

грижа и това означава да се обичаме от все сърце. 

Да обичаш е това, което означава, а да живееш и да обичаш е това, което 

е. То е да задържиш пространство за себе си и един за друг, за да бъдеш 

точно такъв, какъвто е всеки от вас - да даваш от себе си открито и 

свободно. 

Всички сте скъпо, скъпо, обичани. Понякога това не се чувства по този 

начин, но именно вие, на индивидуално ниво, блокирате тази любов. 

Това гневно малко вътрешно дете, което е наранено, просто отблъсква 

любовта. Колкото по-силно сте родител на себе си -  по-съзнателно сте 

родител за себе си - толкова по-защитено, обичано и сигурно ще се 
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чувства това дете във вас. На свой ред ще се чувствате защитени, 

сигурни и обичани. 

Когато цялото семейно съзвездие бъде разрешено и завършено, вие ще 

бъдете напълно свързани с Отец Небе и Голямото Централно Слънце. 

Ще бъдете напълно свързани с Майката Земя. Именно това е 

пътуването - от безсъзнателност до съзнание, от прекъсване до връзка. 

Ще станете онова вълшебно същество, което върви по този вълшебен 

път между Небето и Земята. В християнски план вашата воля става 

Божия воля. Винаги сте в Божия поток, винаги удобно плувате надолу 

с течението. Животът просто става по-лесен и по-лесен. 

Колкото повече сте свързани с Отец Небе и Майката Земя, толкова 

повече ще създавате своята реалност от Любов и вашата оптимална 

реалност автоматично ще се случи. Енергията просто ще се влее през 

вас, във вашите мечти и ще прояви вашите мечти. 

Докато вършите работата върху себе си - изцелявайки вътрешната си 

майка, баща и дете - ще ставате все повече и повече като едно цяло. Ще 

станете вашето автентично аз. Ще се свържете с отец Небе и Майка 

Земя, и ще станете онова вълшебно дете, което върви по този вълшебен 

път в тази Вселена. 

Има много, много специални подаръци. Докато поемате да лекувате 

себе си, ще има много дарове, разкрити в тъмнината от вашето 

подсъзнание. Докато осъзнавате това, което е било в безсъзнание, 

разкривате дарбите си. Това е първият етап от пътуването ви в 

съзнателност. 

 

                     ХРИСТОВО СЪЗНАНИЕ 

 

Христовото съзнание е последователно да се учи чрез любов - 

използвайки любовта като отговор на проблема. Христовото съзнание 

означава връзка; когато мъжкото и женственото вътре в собственото ви 
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тяло се сливат и текат, изливат и текат свободно, с истинско приемане 

и от мъжкото и от женското. 

Христовото съзнание е най-дълбоката възможна любов на тази Земя. 

Но, за да може една тухла дасень постави над друга, трябва да има една 

под нея. Христовото съзнание е основен камък, необходим, преди 

човечеството да може да направи следващата стъпка към еволюиране в 

ново състояние на битие. Става въпрос за еволюцията на човешкия дух 

- става въпрос за любовта. 

Ако някога си отделите време за разглеждане на стара сграда от преди 

две до триста години, ще видите масивните фундаментни камъни, 

поставени под тези сгради. Христовото съзнание е като тези основи - 

трамплинът за следващата стъпка на еволюцията. 

Това съзнание вече не може да бъде потиснато на тази земна равнина и 

вече няма да бъде подтискано. 

Често е много, много трудно. Вие мислите за себе си като за слаб, че не 

се справяте със ситуация чрез любов. Христовото съзнание не е лесно 

да се овладее съзнанието, но ако се отнасяте към всички трудни 

ситуации с любов, ще бъдете добре. 

Знайте, че това, което се случва е, че вашето вътрешно дете създава 

своята реалност. Единственото нещо, което трябва да направите, е да 

оставите реалността да дойде и да си отиде, да останете напълно 

присъстващи и да обичате всеки момент. Без значение какво се случва, 

останете в същността на любовта и изпратете тази любов на всички, 

които срещнете. 

 

                       МАГИЧЕСКО ДЕТЕ 

 

Магическото дете е най-мекият, нежен и възприемчив аспект на себе 

си. Това е частта от вас, която мечтае; частта от вас, която е достатъчно 

мека, за да позволи на Вселената да се влива в нея. 
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Тази част от себе си е бебето - може би неродено, новородено или просто 

много малко.Ако тази част от вас е била отнета от майка ви при 

раждането или през първите три месеца, тази част нямаше да бъде 

отглеждана и обгрижвана с любов. Ако тази част от вас се нарани много 

рано в живота, би било все едно сте цвете без достатъчно вода; животът 

ви няма да ви се стори жив - ще имате проблеми да сте наясно какво 

искате от живота си и мечтите ви може да останат неизпълнени. Тази 

липса на яснота и изпълнение ще ви влуди. 

Всичко,което едно бебе знае на тази възраст е любов или омраза. Не 

забравяйте, че това дете не може да говори. Част от проявлението е да 

казвате какво искате, но най-вероятно ще се окажете без глас - 

страхувате се да кажете на света какво искате. 

Ще ви отведем на пътешествие, за да се запознаете с вашето вълшебно 

дете - онази част от себе си, която ще се завърне във вашето физическо 

тяло последна. 

Вълшебното дете има отговори на всичко. Това вълшебно дете е с 

висока вибрация и познава и разбира вас и вашите мечти. Така че, 

оставете вибрациите ви да се извисяват по-високо и по-високо, и нека 

душата ви се ръководи от вашето вълшебно дете.В средата на целия 

този терор ще намерите вашето вълшебно дете; детето, което седи в 

центъра на сърцето ви, детето, което знае всичко за любовта. 

Бъдете с това дете, което има много любов в сърцето си към вас. Това 

дете знае всичко за цялата Вселена и разбира, че сте на пътешествие. 

Но детето също е в пътешествие - в пътешествие на раздяла и връщане 

към целостта. Бъдете търпеливи към детето, слушайте как детето ви 

говори и оставете любовта от детето да се влива в сърцето ви. 

Това е животът, чрез който ще стъпвате в нови измерения, където 

напътствието идва от сърцето на това вълшебно дете. Това е част от 

древна традиция - излагането и разбиването на ядрото на терора. 

Магическото дете ще седне на трона в центъра на собственото ви сърце. 

Трябва да има силно родителство, за да може това дете да работи 

свободно, разширително и да реализира мечтите си. Това дете няма да 



 
 

 
374 

има само майка или баща, които да го обичат. Майката и бащата ще се 

обичат, ще посвещават живота си един на друг и ще отглеждат детето 

си по добър начин - разрешаване на конфликт и реализиране на 

мечтите им. 

До момента докато си възвърнете вълшебното дете, вие ще бъдете 

напълно свързани с Вселената и Майката Земя. Ще се почувствате 

абсолютно обичани, защитени и сигурни тук, на тази Земя. Ще бъдете 

сигурни в знанията, които сте намерили - по време на пътуването си - 

„Гнозис“ (знание за Божественото, съдържащо усещане за мистично 

просветление). 

 

                            ЧАКРИ 

 

Думата „чакра“ идва от санскритския език и означава колело или диск. 

В нашите учения се интересуваме от седемте основни чакри. Тези 

енергийни центрове привличат енергии от Вселената и Слънчевата 

система. 

Първата чакра, която ни интересува, е базовата чакра. Тя е разположена 

в основата на гръбначния стълб. Цветът на този енергиен център е 

червен. Той е отговорен за механизмите за борба или полет. Когато този 

енергиен център е чист и отворен, ще се чувствате сигурни, обичани и 

защитени. 

Втората чакра е оцветена в оранжево и е разположена над срамната 

кост, под пъпа. Известен е още като сакралната чакра. Това е центърът 

на творчеството. 

Третата чакра е оцветена в жълто и е известна като слънчевия сплит. 

Той се намира близо до горната част на V , която оформя долния център 

на гръдния кош. Това е центърът на личната сила. Обърнете внимание, 

че тези долни три чакри са оцветени в червено, оранжево и жълто - това 

са цветовете на огъня. Това е домейнът на майката - топлите и 
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грижовни енергии. Това е огнището и трябва да намерите начин да 

дадете тази енергия на себе си. 

Четвъртата чакра е разположена около сърцето ви и се нарича сърдечен 

център. В тези учения сърдечният център е мостът между майка и баща. 

Това е мястото на вътрешното дете и е източник на любов и 

свързаност.Петата чакра е позиционирана в гърлото. Цветът е индиго.  

Чакрата на гърлото има общо с комуникациите и способността ни да 

съобщаваме истината. 

Шестата чакра се нарича трето око и се позиционира между очите ви, 

по-близо до челото. Това има връзка с вашата интуиция. Тя е 

разположен между двете страни на мозъка. Когато това трето око е 

отворено, и двете страни на мозъка ви ще текат заедно. Цветът на тази 

чакра е син. 

Цветът на седмата чакра, известна още като коронната чакра, е 

виолетов. Той е разположен на върха на главата ви и е вашата връзка с 

отец Небе и Вселената - духовната връзка с вашето висше Аз. 

 

                  АКТИВИРАНЕ НА НОВА ЧАКРА  

 

Между сърцето и гърлото има и друга чакра, която се активира с тези 

нови енергии. Времето е точно сега, за откриването на тази нова чакра 

- Горното сърце или чакрата на новата ера. Тази чакра е с тюркоаз на 

цвят. Той е там, за да подкрепи вашия растеж и прочистването и 

пречистването на вашите енергии. 

Вашето сърце е новият ум на Новото време. Позволете на тази нова 

чакра да се отвори. 

Разположена е между сърцето и гърлото ви. Позволете на тимусната 

жлеза да се зареди с енергия и да се събуди - вижте красивата 

тюркоазена светлина на тази нова чакра.Тази наскоро събуждаща се 

горна сърдечна чакра, съчетана с вашата сърдечна чакра, е 
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подходящото място в тялото ви, за да фокусирате вниманието си, когато 

вземате големи житейски решения. 

Тази ново пробуждаща се чакра е „Седалището на душата“ - фокусът в 

тялото ви, където естествено пребивава мъжкият аспект на вашата 

душа. Сърдечната чакра вече имаше „Сърдечното пространство“ - 

мястото, където пребивава женственият аспект на вашата душа. Това 

Пространство на сърцето е дом на топлата, любяща, земно-приятелска, 

приобщаваща енергия на вас. Невинността на вашето вътрешно дете 

също живее там. Заедно сърдечната чакра и горната сърдечна чакра 

представляват най-доброто от онова, което ще въплътите, когато сте 

напълно събудени, цели и завършени. 

 

                      ВТОРА (САКРАЛНА) ЧАКРА 

 

Една от най-големите трудности за хората е сакралната чакра - зоната 

на творчеството. Това е и чакрата на творчеството и 

възпроизвеждането. Има такава липса на разбиране и истина около 

тази чакра, че ние смятаме, че е необходимо да внесем истинска яснота 

в тази област на тялото си. 

Често има голяма вина и срам в областта на тази чакра. Признайте 

вината и срама - осъзнаването и признанието само по себе си помага за 

освобождаването на сексуалната вина и срама. 

В действителност не трябва да има вина или срам около сексуалността, 

защото вашата сексуалност принадлежи на вас. Тя е толкова уникалена, 

колкото и вие. Тази област е буквално точката на създаване във 

физическото - източникът на нов живот тук, на Земята. Това е най-

присъщият естествен аспект на това да бъдеш човек. 

Не е случайно, че йерархията, която стои зад създаването и контрола на 

системата на Институцията, има тази област като една от най-големите 

им области на контрол. За да можем да работим свободно и ясно, 

нашето творчество трябва да бъде активно, а енергийната сила на 
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сексуалността трябва да бъде включена в процеса на творчество / 

проявление. 

Има двойно значение в сакралната чакра. На първо място, там е 

емоцията около сътворението и второ, има воля за създаване. Бог 

действа директно през втората чакра. Ако тази чакра е претъпкана с 

много вярвания, които не са верни, с много сексуални преживявания, 

за които имате срам ; или ако се ядосате на човек или родител от 

противоположния пол, това ще нанесе големи щети на вашата сакрална 

чакра. Това не е повреда, която не може да бъде отменена, но все пак е 

щета. 

В интерес на всеки е да изчисти сакралната чакра. Това има абсолютно 

значение за новата ера  и преминаването към четвъртото измерение, 

за да се случи това възможно най-бързо. Има много срамни неща и 

много срамно поведение около сексуалността, около едното чувство 

към противоположния пол и по някаква странна причина може да има 

срам около парите. 

В тази чакра може да откриете, че има чувства на недостойност - може 

би чувства, че сте лоши или нежелани тук, на Земята; ядосан към 

противоположния пол, бедност на съзнанието и / или срам около 

сексуалността. 

Интересно е да се отбележи и името „сакрално“, като сакрално означава 

„свързано със свещени места или символи“. „Сакрум‟ е също името, 

дадено на първия и втория прешлен. 

 

                     ЕЗОТЕРИЧЕН КОНЦЕПТ 

 

Повечето хора започват да признават, че в живота им има неща, които 

не работят. Любовта не тече и проблемът не сте вие като индивиди. Това 

е проблемът на системата на Институцията, в която живеете на тази 

Земя. 
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Има три специфични нива на съзнание. 

Единият е във формата на петоъгълника. Това е най-ниското ниво на 

съзнание. Това е съзнанието на военните и Матрицата на системата на 

установлението. Това е обикновено, просто, 3D триизмерно съзнание. 

Това е оцеляването - почти „влечуго“ - съзнанието на човека срещу 

човека; съзнание без любов; съзнание, при което няколко мъже искат 

да управляват и контролират света, а останалите хора да поставят в 

някаква затворническа килия. В това съзнание на петоъгълника 

малцината се хранят от множеството. 

Цялата тази Матрица на системата ще се разпадне много скоро. Бавно, 

но сигурно ще се разпадне и ще стане по-честна, отворена и свободна. 

Следващото ниво на съзнание се състои от онези хора, които са решили 

да подобрят живота си. Когато вземете това решение, енергийното поле 

около тялото ви започва да се трансформира и превръща във формата 

на додекаедър. Когато вземете това решение, ще получите своите 

велики духовни водачи и ще бъдете преведени през Тъмната нощ на 

душата на пътешествие в цялостност и завършеност. 

След като сте цялостни и завършени, ще достигнете третото ниво на 

съзнание. Тук енергийното поле около вас ще се промени във формата 

на Цветето на живота. Цветето на живота съдържа тайните на цялото 

творение. В рамките на цветето на живота ще откриете тринадесет 

сфери, наречени векторно равновесие. Това е структурата зад куба 

октаедър. И двете форми са в перфектен баланс и хармония и са 

описания на Божественото - всичко е равно - много различно е от 

системата на пирамида на влечугите, под която сме принудени да 

живеем понастоящем. 
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В съвременния век на  историята цялото човечество леко се измества 

през тези различни нива на съзнание и в това ново ниво на съзнание 

наречено Цвете на Живота. Богат и беден - еднакво за всички. 

 

                       ПЛАМЪЦИ БЛИЗНАЦИ 

 

Сега искаме да ви върнем назад във времето, обратно в самото начало 

на времето, във време, в което бяхте цели и нямаше двама от вас – само 

един от вас. 

В онези дни сте били близо до Бога; част от Бога. Божественото и вие 

знаехте, че сте част от същото и знаехте коя част сте. 

В самото начало, за да стигнете до тази дуалистична планета Земя, е 

трябвало да се разделите на две отделни половини. Това е началото на 

пътуването на всеки един човек. Това е причината да има пламъци 

близнаци- всеки един човек се разделя в самото начало на времето. 

Част от това пътуване е, че един ден тези две части ще се намерят тук, 
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на Земята. След като се намерят, пътуването им става c цел за съвместно 

създаване на Рая тук, на Земята. 

Почти невъзможно е единично човек да намери Рая на Земята. На 

първо място, във вашата физическа форма се раждате или мъж или 

жена, но вътрешно имате нерешени аспекти и на двата пола (както и на 

вътрешните си родители и на вътрешните си деца), за да лекувате и 

интегрирате. Като човешко въплъщение сте се съгласили да преминете 

през ритуалите за преминаване на освобождаването на вашата 

генетична майка и генетичния си баща, признавайки и прегръщайки 

вътрешните си майка и баща и излекувайки вътрешното си дете. 

Като част от това пътешествие в цялостност, вие се свързвате все повече 

и повече с Майката Земя и Отца Небе. Вие ставате архетипна майка и 

баща за себе си. Докато вашето вътрешно дете се разширява и прониква 

във всичките ви чакри, вие ставате онова вълшебно дете - просветлено 

Божие Дете, което обикаля тази Земя и преодолява пропастта между 

Небето и Земята. 

Когато два пламъка Близнаци се съберат, те създават съвсем различна 

реалност; съвсем различна динамика в земната равнина. Повече 

енергия ще тече, стига да можете постоянно да обработвате 

проблемите, които възникват между вас двамата. Не се засядайте и 

блокирайте. Докато можете да продължите да връщате светлината 

(енергията, която ви принадлежи) и да продължите да връщате 

духовната любов и свързаност, ще бъдете добре. 

От всеки отделен човек зависи как да достигне с тялото и енергията си 

до такова пространство, че да може да получи еднозначно огледало от 

себе си. Трябва да се озовете в пространство, в което всъщност обичате 

себе си, защото вашият близнак пламък е точно като вас. Те може да не 

изглеждат точно като вас, но енергийно те са (клетка за клетка) точно 

такива, каквито сте. 

Така че, ако част от вас мрази част от себе си, вашият пламък близнак 

ще отразява това обратно. Ще го видите един в друг и ще се мразите 

една друга понякога - връзката ще бъде много трудна. 
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Предстоят ви големи предизвикателства във връзка с вашата душа 

близнак. Те ще носят абсолютно същите проблеми като вас. Те напълно, 

а не отчасти, ще бъдат огледален образ на вас. Това е ключов аспект, 

защо е важно да отделите толкова време, работейки върху себе си. 

Много от проблемите, които сте избрали да работите през този живот, 

вероятно ще бъдат предизвикани, когато се отнасят към вашата душа 

близнак. Може да се наложи да се сблъскате с предизвикателства, като 

например да обичате някого чрез расови граници. 

Естествено е, че ще тръгнете да търсите душата си близнак, тъй като 

всички сте на ниво в живота си в момента, в който можете да влезете в 

такава връзка. Но трябва да сте в пълна честност със себе си и с 

партньора си - вземете нещата стъпка по стъпка. Бъдете отворени и 

ясни и обсъдете своите чувства, емоции и мисли на всяко ниво. 

Тази връзка ще бъде драстично по-лесна, ако се научите да се 

самопроцесирате, да сте в цялост и да поемате отговорност за всяко 

едно нещо, което мислите и чувствате; добро и лошо. За вас е да знаете, 

че каквото и да ви е на ум, каквото и да ви притеснява, вашият близнак 

пламък мисли нещо по същите линии - често по едно и също време като 

вас. Каквото и да почувствате, близнакът ви ще го почувства и ще ви го 

отрази обратно ,понякога едно и също нещо, но понякога в 

противоположната полярност. Можете да се отблъсквате един друг като 

магнити или да се слепите като магнити. 

Част от това пътешествие е, че ще се слепите и отблъсквате един друг 

едновременно. Нужно е интензивно количество емоционално 

изцеление, за да влезете в пространство, където дори можете да 

започнете да имате връзка или дори разговор с вашия близнак пламък. 

Ако тази връзка работи, ще трябва да станете майстори в изкуството на 

абсолютната почтеност и честност. Ще трябва да станете майстори на 

изкуството да се самолекувате и обработвате сами. Това ще ви отведе в 

нови сфери и нови реалности, които много малко човешки същества 

откакто съществува  Майката Земя,  някога са изпитвали. 

Ако сте във връзка с вашата душа близнак, сте избрали много труден 
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път. Но в същото време това е много полезен път; път, който ще ви 

отведе в нови измерения, в нови сфери на любов и екстаз, за които 

никога не сте мечтали и не сте си представяли, че може да ви се случи. 

Това е трябвало да стане по този начин. Вие и вашият партньор, вашият 

пламък близнак, сте били на дълго и невероятно пътешествие през 

мъглата на времето, очаквайки това събитие да се случи един ден. 

Вие сте оркестрирали този ход много отдавна; много преди дори да 

дойдете на тази планета - много, много отдавна. Това е като две части 

отмозайка, които се събират. Това ще има голямо значение. Ще имате 

нова интелигентност. Тази форма на взаимоотношения ще има нова 

интелигентност, ново състояние на битие, състояние на единство и 

състояние на истинско разбиране; две нива на телепатия. Ще разберете 

какво мислят един друг, ще знаете какво мислят един друг и ще 

разберете защо те го мислят. Това ще изисква големи нива на честност 

и почтеност. 

Магия. Когато използваме тази дума в тези учения, „магия“ означава 

Божествено - физическото проявление на Божествената воля. 

Божественото иска да имате магически живот с магически отношения. 

Божественото иска сърцето ви да бъде пълно с любов, радост и екстаз. 

Срещайки душата си близнак - своя пламък-близнак, ще почувствате 

как сърцата ви се сливат. Ще почувствате вибрацията (толкова 

необичайна, но толкова вълнуваща) на близнака ви. Само сърцето ви 

може да доведе до такава връзка. Така че, нека сърцето ви води по пътя 

към връзката на вашите мечти. 

 

            ЕВОЛЮЦИЯ, СРАВНЕНА С РЕВОЛЮЦИЯ 

 

Най-просто казано „революция“ означава да обикаляте в кръг. В 

политическо отношение това означава от един деспот (владетел) до 

следващия. Нашият свят е такъв - в крайна сметка революцията служи 

само на малцина и почти винаги те са на върха. 
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Еволюцията е това, което е необходимо тук, за да може тази планета да 

се промени. Трябва да се развием от свят, базиран на  страх   в свят, 

базиран на обич. 

Еволюцията не е в технологията, а в любовта. Ние сме тук, за да развием 

нашето съзнание и се нуждаем от любовта, която да тече през нашите 

тела и през всичките системи на нашите тела. 

Технологията не е съзнание. Технологиите ви отдалечават от 

съзнанието ви. Съзнанието е любов, но технологията отвлича 

вниманието от личните връзки на любовта. Технологиите са тук, за да 

ви помогнат в ежедневните задачи тук на Земята. Тук е да ви подкрепя, 

да ви дава допълнително време и да ви дава все повече и повече 

свобода. 

Но на тази планета има малка възможност да намерим истинска 

свобода. Много малко хора на планетата Земя намират истинска 

свобода. 
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Духът иска всяко човешко същество да бъде Божествено проникнато, да 

бъде изпълнено с Божествената любов и да знае, че те са обичани. 

Животът в световната фабрика, която наричаме „Системата“, не е 

Божествена любов. Божествената Любов е взаимоотношенията - среща 

с хора, разбиране на себе си и да се чустваме добре със себе си. 
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                         НАПРЕЖЕНИЕ 

 

Често напрежението се създава в резултат на нараняване и болка - 

трудни взаимоотношения между аспекти на семейно съзвездие. За да 

тече любовта, тези взаимоотношения трябва да се развиват нагоре и 

отвъд болката в състояние на Любов. 

Напрежението изисква намерение, а също и внимание, за да се 

разтвори напрежението.  

Когато 144 000 души получат това ниво на съзнание, където семейното 

съзвездие протича по абсолютно същия начин като нашата Слънчева 

система, цялата планета ще се развие от система, базирана на страх, към 

система базирана на любов. 

Тогава светът вече няма да бъде дуалистичен. Всичко ще бъде любов - 

свят без напрежение. Не мислите ли, че това би било красива и 

обединяваща цел за всички на планетата към която да се стремят? 

 

       ДУХОВНА ЕВОЛЮЦИЯ / ФИЗИЧЕСКА РЕВОЛЮЦИЯ 

 

Революцията е точно това, което звучи - обикаляйки  в кръг. 

В политически план това обикновено означава преминаване от един 

деспот на следващия. Това е, което се случва през последните 

няколкостотин години, отново и отново. Научаваме се, че това просто 

не работи. След като започне още насилие, опитите за сваляне на 

режима, който не служи на хората, изглежда никога не успяват. Никога 

не се получава за обикновения човек. 

Само трябва да погледнем  Либия. Либия притежава най-големите 

доказани запаси от нефт в Африка. Либия беше една от най-богатите 

нации в Африка.Ето една кратка статия, която намерих във вестник 

„Гардиън“. 
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НАТО премахна училищата, болниците и пътищата. Либия беше 

светлината за целия африкански континент на която да се подражава, 

затова трябваше да се потуши. Те преминаха от страна, която беше 

известна като „ Швейцария на Африка“, до беззаконни останки от 

маниакални ислямисти, изнасяйки оръжие за джихади навсякъде. 

Браво, НАТО и вашите болезнени медийни съучастници! 

Преди нахлуването в НАТО Либия имаше следното: 

• правителство, доставяйки електричество, вода и практически 

безплатен бензин 

 • безлихвени заеми от държавната банка на Либия  

• жилище като човешко право на всички • дарения от  50 000 долара 

за младоженци за първо жилище  за да помогнат за стартиране на 

семейния живот  

• безплатно образование и здравеопазване  

• грамотността се повиши от 25% през 1969 г. на 83% - по-висока 

отколкото в Америка. 

• дарения на земеделските производители с безплатна земя, 

оборудване, семена и добитък  

• държавни субсидии за обучение в чужбина и получаване на 

специализирано медицинско лечение, ако не се предлагат у дома • 

половината от разходите за покупка на нови автомобили 

 • бензин в размер на 0,14 долара на литър  

• без държавен дълг или професия на банкер  

• средно професионални заплати, изплащани на завършилите колежи, 

които не могат да намерят работа в своите области, докато не си 

намерят работа  

• споделяне на част от петролното богатство на Либия с всички, 

кредитирани по лични банкови сметки  
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• майки при раждане  5000 долара  

• субсидирана храна, включително 40 хляба за $ 0,15  

• една четвърт от либийците са завършили колежи  

• Речната система на Кадафи, създадена от човека, направи пустинята 

да цъфти, за да доставя вода за домакинствата и за селското стопанство. 

Благодарение на НАТО всичко е изчезнало. Либийците загубиха всичко 

- много от тях живота си - други загубиха близки.Средният човек е този, 

който страда отново и отново. След като всички тези бомби бяха 

хвърлени върху Либия, кой ще възстанови страната? Средният човек 

отново трябва да го направи. Също така, какво ще кажете за Кармата? 

Ами щетите за психиката на хората? Ами вибрациите на планетата? 

Ами съзнанието? 

Военна зона не е благоприятна за съзнанието. Това не се случва само в 

Либия - цял списък от други държави са изправени на колене от 

някаква форма на лудост или империализъм. Накараха ни да 

повярваме, че Кадафи е лош, но ми се струва, че той се отнасяше много 

добре с хората си. 

Никой не е виновен. Единият процент трябва да пусне силата си. 

Деветдесет и девет процента трябва да си върнат властта чрез 

Еволюцията - ние трябва да развием нашето съзнание. Съзнанието е да 

научи всеки човек как да се обича и да се грижи взаимно за друг, 

издигайки енергията на тази планета до нови нива на съзнание. 

Съзнанието е това, което трябва да накараме да се развива, но това не 

подхожда на онези, които контролират империите. Когато станете в 

съзнателност, ставате свободни. Ще се почувствате красиви и ще 

мислите спокойни и любящи мисли. 

Това, което искам да направя, е да ви помогна да развиете съзнанието 

си. За съжаление през последните няколко века тези, които са били в 

съзнание, са били унищожени. Трябва да го направим тихо. Съзнанието 

отнема фокусирано внимание и работа за постигане. Търпението е наш 

приятел и съюзник тук. 
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Съзнанието е любов - тя е грижовна. От тази грижа ще изберете 

доброта, разбиране и съпричастност. На свой ред ще  позовете  мир. 

Еволюцията означава, че нещата ще се променят постоянно и винаги 

към по-добро. Това се разглежда като обратното на революцията. 

Еволюцията не се опитва да се противопостави на нещо - тя просто 

повдига съзнанието ни и приканва все повече и повече любов. 

Съзнателната еволюция (съзнателно избирайки да засили и ускори 

нашата собствена еволюция като съзидатели с Божествената същност) 

резонира над и извън понятието конфликт. Тя се позовава на мир и 

любов; тя благославя и ръководи Божественото осъзнаване за цялото 

човечество. Тя насърчава щастието, свободата и изобилието за всички. 

Нанасянето на вреда на други човешки същества е чуждо за 

еволюцията. Еволюцията е въплъщение на любовта и ръководената от 

Бога мъдрост. Това е подхранващата, всеобхватна женска любов, която 

съчетава, хармонизира и интегрира с мъжествената всезнаеща мъдрост 

- радостната и сърдечна любов на енергията на Майката Земя, 

интегрирана с ръководната цел, изпълнена с мъдростта на Отец Бог. 

Технологията не е еволюция на човешкия дух. Съзнанието е еволюция 

на човешкия дух. Но съзнанието на тази планета е потиснато, като 

повечето от съзнателните „пътища” са били убити. То е било потиснато 

толкова дълго, че до съвсем скоро съзнанието на Земята всъщност 

упадаше. То е загубило вибрацията си през последните две хиляди 

години, вместо да увеличава вибрациите си. 

Технологията не е еволюция - любовта е еволюция. Еволюцията не се 

състои в използване на компютър. Не става въпрос за използване на 

пералня или за гледане на телевизия. Еволюцията е начинът, по който 

създавате вашата реалност. 

Да еволюирате към най-високата вибрация означава да се научите да 

обичате себе си. Става дума за внасяне на любов във вашия свят, 

обичане на другите и ставайки любов. Вие сте скъп, скъп, скъпо обичан 

без абсолютно никаква причина. 
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Любовта ви заобикаля. Любовта е с вас - винаги е там. 

Вие сте като гъба, потопена във вода. Но като гъба, не пускате водата да 

проникне - вие се борите срещу водата. Водата е аналогия на любовта и 

гъбата би била вас. Естественото състояние е гъбата да попие водата. 

Естественото състояние на това да бъдеш човек е да попиеш любовта, 

да попиеш съзнанието. 

Но вие се борите с любовта, рядко и позволявате да влезе. Вие 

изразходвате толкова много енергия, създавайки нова технология, но 

ако сте обичали себе си - ако сте станали гъбата и сте попили 

Божествената любов, ще има толкова много подаръци. Проявата ще 

стане толкова лесно - толкова много подаръци. Междупланетното 

пътуване например не би било проблем. 

Не можем да имаме несъзнателни същества да се движат из Вселената. 

Нуждаем се от съзнание във Вселената - имаме нужда от Любов. 

 

                      ВЪНШНИЯТ СВЯТ 

 

Посланието е да живеете живота си с простота. Не се подлъгвайте от 

материалния свят. Това е да се обичате един друг, да обичате духовете 

на дърветата и вашите гори. От своя страна тези духове ще ви обичат и 

ще донесат съзнание отвъд най-смелите ви мечти. Отново ще дойдете 

да обичате Земята. 

Знаем, че земната равнина се променя, но все пак е вашият дом. Не 

наранявайте дома си - обичайте дома си и обичайте всичко, което е в 

дома ви, под краката ви, което ви държи и ръководи. Нека краката ви 

да се свържат дълбоко в почвата.Това са понятията, които ни учат как 

да живеем във Външния свят, докато преминаваме през лечебния 

процес. 
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                  ЖИВОТ В МЕТАФИЗИЧЕСКИ СВЯТ 

 

Накарани сме да вярваме, че сме плът и кръв. Но отвъд плътта и кръвта, 

ние сме същества от светлинни вибрации и енергия. Планетата също е 

светлинни вибрации и енергия. Цялата Вселена е метафизична; ние сме 

метафизични същества в метафизичен свят. 

„Метафизично“ означава извън физическото. Мета означава отвъд, а 

физически означава материал. 

Вие сте холограма на тази Земя. Ако нещо не работи във вашия външен 

свят, погледнете навътре. Ако има аспекти на вашето вътрешно дете, 

които изпитват гняв, негодувание, отмъщение или омраза, това ще 

създаде тези реалности във вашия външен материален свят. 

След като признаете какво се случва във вашия външен свят, вие ще 

притежавате това, което се случва в живота ви. Не отричайте, не 

избягвайте или потискайте каквато и да е информация. По-скоро 

приемете ситуацията, знаейки, че тя може да бъде отстранена. Ако 

постоянно насочвате сляпо око или глухо ухо към случващото се, ще 

има малък шанс за разрешаване. 

Винаги има причина зад това, което е физическо. Проблемът никога не 

е проблемът - винаги има проблем извън проблема. Например, цялата 

болест започва в ума. Ако вашите мисловни модели са болни, тогава ще 

създадете болест. Толкова е просто като ABC (смешно - не е толкова 

просто за вашия лекар. Честно казано на вашия лекар, какво бихте му 

казали, ако ви попита какво мислихте за да създадете болестта си)? 

Когато действате, ще получите реакция - действие и реакция. Каквото 

си мислите,  ще създадете. Каквото и да кажете,  ще създадете. 

Каквото и да чувствате, ще създадете. Каквото и да проявите в живота 

си, добро или лошо, има причина за това. 

Областта на метафизиката, която ме интересува, е защо се държим по 

начина, по който се държим, защо създаваме света, който създаваме? 

Сигурен съм, че всички искаме да създадем свят, изпълнен с любов, в 



 
 

 
391 

който можем да бъдем свободни и в изобилие. В действителност това 

просто не се случва. Ние създаваме физическа реалност за себе си и това 

не е реалността, която наистина искаме. 

На индивидуална основа създаваме своя собствена реалност. В 

глобален план - това, което всички мислим заедно, създаваме. В 

световен мащаб, ако погледнете какво е създадено през миналия век, не 

сме мислили много ясно. Всъщност много от нас трябва да са много 

ядосани, че сме създали две световни войни. 

През последните шестдесет години от моя живот, винаги е имало 

някакъв конфликт. Много е необходимо ние като раса да приемем това 

и да разгледаме много добре ситуацията, в която се намираме. Ако 

можем да поемем отговорността за това като цяла раса, можем да 

разрешим проблема. 

Тези, които изпитват красиви чувства и мислят  мирни и любящи 

мисли, от своя страна ще създадат красива реалност, изпълнена с мир 

и любов. 

Част от метафизиката е, че избираме родителите си. Родителите ни 

доведоха там, където сме - родителите ни дадоха преживяванията, от 

които се нуждаем, за да работим чрез нашата карма. Има един лек 

проблем с всичко това и това е, че  продължава и отново и отново. 

Човек не може постоянно да използва това извинение за насилие над 

деца на планетата, защото злоупотребата създава повече злоупотреба; 

травмата създава повече травма, а гневът създава повече гняв. Когато 

има правилно разбиране за метафизиката и стъпване в пространството 

на собствената отговорност, тогава тази планета ще бъде много, много 

различно място, отколкото е днес. 

 

                            КИНОТО 

Като хора сме като прожектор. Какво има от вътрешната страна на нас, 

ние проектираме в материалния свят. Но обикновеният човек винаги се 

опитва да реши проблема в материалния свят. 
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Когато отидете на кино - ако има проблем в киното, никога не виждате 

прожекциониста да излиза от прожекционната стая и да започне да 

гледа екрана, за да открие проблема. Прожекционистът винаги решава 

проблема във вътрешността на прожекционната зала, отивайки до 

източника на проблема - или  прожектора или филма. 

 

 

Проблемите ни винаги идват от вътрешния свят към материалния. 

Няма смисъл да се коригира проблемът в материалния свят, докато 

проблемът не бъде решен във вътрешния свят. 

Ние като хора - докато не започнем да осъзнаваме - винаги искаме да 

пренаредим материалния свят. Винаги искаме да разрешим проблема 

в материалния свят. Това е почти невъзможно, просто не работи по този 

начин. Гледаме празния екран, чудим се какъв е проблемът, опитваме 

се да поправим екрана. Където трябва да отидем е в източника - гледане 
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на DVD, DVD плейъра или прожектора. Би трябвало да отидем във 

вътрешния свят, за да отстраним проблемите, проектирани във 

външния. 

Ако все пак успеете да разрешите проблем в материалния свят, можете 

ли да сте сигурни, че той е решен вътре във вас - че същият проблем 

няма да се върне отново и отново? Докато проблемът не бъде решен във 

вътрешния свят, той ще се повтори. Ако има пукнатина в обектива на 

прожектора,винаги ще виждате тази пукнатина, проектирана на екрана 

на вашия живот, докато пукнатината не бъде фиксирана или обективът 

не бъде сменен. 

 

                    СЪЗДАВАНЕ И ПРОЯВЛЕНИЕ 

 

Този свят е пълен с любов. Енергията на въздуха и жизнената сила, 

която ви заобикаля, е пълна с любов и тя е там, за да я проявите. В 

момента всички проявявате каквото пожелаете. 

Може би си казвате: „Но защо не получавам това, което искам - не 

разбирам?“ 

Истината е - мислите създават емоции, които създават реалност, а 

емоциите създават мисли, които създават реалност. Положителните 

мисли създават реалност, но също и  вашите негативни емоции и 

мисли. 

Всички ние сме създатели на собствената си реалност. Каквото и да 

усетите, че създавате. Ако се чувствате добре, създавате добре. Когато 

не се чувствате добре, творението никога не е толкова добро. Когато 

чувствате любов, ще създадете любяща реалност. Когато се чувствате 

ядосани, ще създадете гневна реалност. Когато се почувствате 

наранени, ще създадете вредна реалност. 

Затова е важно да се контролират емоциите . 

Но да се опиташ да контролираш нечии емоции или мисли не е 
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идеално. Използва се твърде много енергия за потискане на емоциите 

и мислите. За известно време може да насочите вниманието си към 

положителната страна на емоциите и / или мислите си - това е добра 

практика - но след известно време ще забравите и основните емоции 

все още ще бъдат погребани вътре във вас, в очакване да подканете 

други негативни мисли. 

Отрицателните мисли и емоции се равняват на ранено вътрешно дете и 

на нездравословни отношения между вътрешните ви родители. 

Реалностите ни са свързани с нашите вътрешни светове, но въпреки 

това обикновеният човек е склонен да обвинява другите и външните 

обстоятелства за своите проблеми. Той изобщо не се фокусират върху 

вътрешния свят. Те не осъзнават, че вътрешният свят причинява 

директно външния свят. 

Трябва да поемем отговорност за нашата реалност и за събитията, които 

се случват в живота ни. Вместо да харчите енергията си, опитвайки се 

да решите проблемите на външния свят и дори да се опитвате да 

контролирате някоя или друга външна ситуация, по-добре е да 

изразходвате тази енергия за вътрешна работа и да разрешите 

причината. Само тогава вашата реалност във външния свят наистина 

ще започне да се променя. 

Чакрата на гърлото и втората чакра са пряко свързани. Каквото и да 

кажете, ще създавате. Изговорената дума е част от творението. 

Всъщност трябва да кажете какво мислите и чувствате, а след това 

всъщност да го направите - в противен случай цялата енергия ще бъде 

изхабена. Няма какво да мечтаете за това, което не можете да 

направите. Всичко и всичко на тази планета е възможно. 

Тази планета иска да сте Едно. На тази планета има съзнание, което 

иска да си Едно - да бъдеш цяло. Това е скрито неизвестно съзнание, 

скрито далеч зад воала, но всеки човек на тази планета иска да стане 

цялостно и Едно - способно да създаде реалността на своите мечти. 

Създаването е свързано с визуализация и усещане. Отрицателните 

чувства в тялото ви, още от детството ви, са застанали на пътя на 
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създаването на реалностите, които сте избрали. 

 

НАБЛЮДЕНИЕ НА ВАШИТЕ ЧУСТВА, МИСЛИ И ЕМОЦИИ         

(Мислете - Чувствайте- създайте) 

 

Изцелението идва през царствата на чувствата. Всъщност целият живот 

идва през царствата на чувствата. Животът е чувство; това не е само 

интелектуален процес. 

Емоциите създават мисли, които създават вашата реалност, а мислите 

създават емоции, които създават вашата реалност. 

Вашите емоции творят двадесет и четири часа на ден, триста шестдесет 

и пет дни в годината. Каквото и да мислите и чувствате, ще създадете. 

Ако мислите ви са ядосани или отрицателни, те излъчват негативност 

навън в света, така че човек може само да очаква  да получи 

отрицателност. 

Отрицателната емоция създава толкова колкото положителната. Така 

че, когато се чувствате добре, вашата реалност е добра. Когато се 

чувствате зле, вашата реалност не изглежда толкова добра, въпреки че 

е същата физическа реалност, както когато сте се чувствали добре. 

Винаги наблюдавайте мислите си, наблюдавайте начина, по който се 

чувствате и бъдете в пространството на чувствата. 

Ако някой ви кара да се чувствате ядосани, просто знайте, че гневът е 

вътре във вас. Ако се ядосате на тях във външния свят, ще заредите онзи 

аспект на себе си, който е ядосан. Но ако се отстраните от това 

положение и откриете онзи аспект на себе си, който е ядосан, можете да 

използвате енергията си, за да излекувате този гняв, вместо да 

промените човека, който ви е ядосал. 

Когато направите това, никога повече няма да се сърдите по същата 

причина. Бихте използвали цялата си енергия, за да разрешите гнева и 

да се излекувате. Ако не направите това, този гневен аспект от вас ще 
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придобие все повече сила във вашия вътрешен свят. 

Ученето за чувства е много важно. Наблюдавайте ги във връзка с вашия 

външен свят и това, което създавате. 

Не забравяйте, че емоцията е аспект на непроявената мечта. Емоцията 

е вътре във вас и това, което искате да проявите, е отвън. Не забравяйте 

негативните емоции и чувства; трябва да сте там и да задържите тези 

чувства. Още веднъж, ако успеете да задържите усещането, всичко ще 

се освободи и отпусне. Когато изчистите и освободите негативните си 

емоции, ще имате повече енергия да проявите мечтите си. 

Разбирането как да лекувате емоциите си и поддържате в баланс - 

изберете любов. Любовта е навсякъде. Любовта е чистата енергия на 

творението - няма нищо друго, освен любовта. Любовта е голямата 

творческа сила на тази планета. Тези с любов в сърцето си създават 

любов, а тези, които нямат любов в сърцата си, унищожават любовта. 

Тези, които създават любов, наистина създават любов в живота си. 

Например вземете ковач, който обича да работи и да бъде с коне - 

обуване и чукане подковите на наковалнята пред горещата му пещ. Той 

върши работата си с любов. Ако работата се свърши с любов, много 

любов ще бъде върната. Ако работата се свърши с гняв и негодувание, 

много гняв и негодувание ще се върнат. Ето защо е толкова важно да 

превърнете призванието си във ваканция - вършете работа, която 

наистина обичате и истински се радвате, и я правете с хора, на които 

държите и обичате. 

Всеки индивид на тази планета е своя собствена Вселена. Каквото 

видите през собствените си очи, това е вашата собствена Вселена. Тя 

принадлежи на вас - вие сте Бог и Създател на вашата Вселена. От вас 

се иска да поемете пълна отговорност за всичко, което сте създали - 

добро или лошо. Но не трябва да се чуствате виновни ако сте създали 

негативна реалност. По-скоро освободете вината, срама и гнева и 

пристъпете към нов свят - свят на любов и истина, свят на радост и 

свобода. 
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              ТВОРЕНЕ С МЪЖКИ И ЖЕНСКИ ЕНЕРГИИ 

 

Искаме да сме наясно, че всичко това е вътре във вас. Каквото е вътре 

във вас, вие създавате отвън. Излекуването на вътрешните родители и 

цялостното и здравословно вътрешно дете ще доведе до цялостни и 

щастливи вътрешни мъжки и женски енергии. 

Както в нашата кариера, така и в любовния ни живот - ако сте човек, 

който няма изцелена и цялостна „мъжественост“ вътре в себе си - да 

държи това, което искате да създадете - дори ако се случи нещо добро, 

вероятно няма да продължи. Можете да мечтаете и мечтаете завинаги 

и дори да успеете да проявите мечтата си - но ако не може да се задържи, 

няма да продължи дълго. За жена с изцелено и цялостно вътрешно 

семейство и енергии, тя ще бъде в състояние да създаде своя собствена 

реалност и ще бъде много по-лесно да живее живота си в женските си 

енергии и да бъде държана от по-силен мъж в една връзка. 

В интимна връзка - за мъжете; мъжествеността ви ще бъде достатъчно 

силна, за да задържи по-силен женски поток. Това ще ви отведе в чиста 

форма на мъжественост, правейки ви едновременно силен и мек. Ще 

можете да задържите пространството за сбъдването на вашите мечти и 

ще създадете нов свят за себе си. Ако имате съпруга и семейство, те ще 

се чувстват по-закриляни и по-сигурни, колкото по-силна и по-мека е 

вашата мъжественост. 

Истинската проява идва чрез сливането на мъжката и женската 

енергия. 

Трябва да има сливане на мъжкото и женственото, за да получите това, 

което искате от живота. 

Детето трябва да бъде държано в абсолютно безопасно пространство. 

Детето е най-крехката магическа енергия и трябва да се съхранява в 

безопасно и сигурно пространство - във възглавница от любов. Детето 

ще знае че има правилните родители, които се обичат и се грижат един 

за друг. Тези родители са пламъци близнаци - те са сродни души. 
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Този тип отношения ще обединят мъжките и женските енергии и ще 

дадат на това вълшебно дете цялата творческа сила и енергия, от които 

се нуждаят. Докато се осъществява този преход и трансформация, 

бъдете наясно как се чувства сърцето ви. От една страна ще има болка, 

а от друга ще има любов. Бавно, но сигурно болката ще се предаде на 

любовта. Нека любовта се движи в болката, която е създадена от тази 

трансформация; оставете болката да се разтвори, да се освободи и да си 

отиде. 

 

         ПРОЦЕСЪТ НА ПРОЯВЯВАНЕ НА НАШАТА РЕАЛНОСТ 

 

Всичко, което искате да проявите, има своя собствена вибрация, 

собствено чувство. Колкото повече мислите и чувствате какво искате да 

проявите, толкова по-вероятно е - един ден - да се превърнете в онази 

вибрация или усещане на този обект или предмет, който искате да 

проявите. Всичко ще бъде на мястото си, за да получите своя дар от 

Вселената. Визуализацията и медитацията за създаване на вашата 

визия ще ускорят процеса на създаване. 

Решете каква е мечтата ви за живота ви. Какво наистина искате за себе 

си? Всеки ден правете крачка към мечтата си. Винаги, когато не сте 

сигурни каква трябва да бъде следващата стъпка - и всеки път, преди да 

предприемете друга наистина важна или отнемаща време стъпка - 

бъдете търпеливи, успокойте се, охладете се и се отпуснете. Когато 

имате правилната енергия да направите следващата стъпка, няма да 

има съпротива на вашите действия. Ще бъдете в потока и всичко ще се 

случи с лекота. 

Пътешествието на което ви повеждаме в тази книга, е път без действие 

в материалния свят. Причината за това е, че колкото по-малко енергия 

изразходвате в материалния свят, толкова повече енергия ще трябва да 

изразходвате за вашия вътрешен свят. Само когато вътрешният ви свят 

е цялостен и завършен, можете директно и ефективно да създадете 

реалност, която е точно това, за което мечтаете (или нещо дори отвъд 
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мечтата ви, ако Божественото има още по-добър резултат в ума). 

Това е пътуване за получаване и не вземане. 

Понякога трябва да предприемете действия в живота си, за да свършите 

нещата. Човек може да се чуди защо има определени трудности в 

живота; защо животът ни въвлича в определени ситуации. 

Реалността е, че това, което всеки от нас създава отвън, е просто 

отражение на това, което е отвътре. Ако някога сте се чудили защо се 

ядосвате на определени събития, знайте, че тези чувства са 

предизвикани от събития, които отразяват спомените от миналото. 

Отрицателните мисли и емоции показват ранено вътрешно дете и 

нездравословна връзка между вътрешните ви родители. Раните, които 

съществуват в рамките на вътрешното дете, съществуват и в други 

аспекти на Семейното съзвездие. Тези рани създават негативна 

реалност и те трябва да бъдат адресирани. 

Между това, което мечтаете за себе си, и проявлението на тези сънища 

е вашето ранено дете, саботирайки и изкривявайки начина, по който 

тези сънища се проявяват. Вашето ранено дете е пряк резултат от 

ранеността на вашите родители. Но проблемът не е само раненото 

вътрешно дете. Този проблем се усложнява и от нерешените въпроси на 

вашите предци. 

Раните и отрицателните енергии на вашите предци, които пристигат 

във вътрешното ви дете, всички идват от миналото - всички те започват 

с вашите предци. Вашите предци са част от вашето его и те имат голямо 

влияние върху вашето вътрешно дете. Вашите предци също са живи във 

вас. Те създават собствена реалност, както и вашите вътрешни родители 

и други вътрешни роднини. Нерешените аспекти на вашето вътрешно 

дете, на вашите вътрешни родители или на вашите предци ще създадат 

негативна реалност. 

Тези аспекти на вашето семейно съзвездие също се отнасят един към 

друг - връзката им помежду си също ще се отрази в живота ви. 

Например, ако бабите и дядовците ви не се разбират помежду си и са 
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ядосани един на друг, това ще се прояви и във вашата реалност. Това ще 

повлияе на хармонията на други аспекти на семейното съзвездие и ще 

предизвика липса на хармония, което от своя страна ще създаде същото 

в живота ви. 

Каквото и да става във вашия вътрешен свят, ще се прояви в 

материалния свят. Вашето его съдържа влиянията на вашето семейно 

съзвездие. Ако живеят в хармония и се движат и мечтаят в същата 

посока като вас, ще имате лесен живот. Ако вашите предци идват от 

трудни обстоятелства и никога не са се научили да се обичат, в живота 

ви ще има много трудности. 

Можете да се свържете отново с вашата Божественост, като 

освобождавате негативните енергии и блокажи, които ви пречат да 

знаете кой наистина сте. Не става въпрос обаче само за освобождаване 

на блокажи. Става въпрос за решаване на проблемите, които 

съществуват поради тези блокажи. Тези проблеми бяха причинени от 

липса или ограничение във вътрешните ви родители, вашите баби и 

прабаби. Тези ограничения трябва да бъдат разрешени. Ако освободите 

тези енергии, ще бъде много по-лесно да се свържете с Божественото. 

Колкото по-наясно сте емоционално, толкова по-лесно е да проявите 

собствената си реалност. 

Когато проявите вътрешно това, което искате, ще получите 

съобщението шумно и ясно вътре във вас. Ще ви каже, че сте готови да 

получите всичко, което се опитвате да проявите. Може да има някои 

действия, които трябва да предприемете - например да отидете до 

банката, за да получите заем или да отидете до магазина и да купите 

всичко, от което се нуждаете. 

Начинът, по който проявяваме реалността, е да мечтаем и след това да 

предприемем правилни действия, за да създадем тази мечта. 

Женственото е мечтата, мъжкото е действието, предприето за 

проявяване на мечтата. 

В този процес има намеса и тази намеса идва от ранените аспекти на 

нашето вътрешно дете и вътрешното семейно съзвездие. Поради факта, 
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че ранените аспекти на нашето семейно съзвездие пречат на мечтата, 

моето предложение е просто да го направите спокойно, да се разхладите 

и да се отпуснете за целия този процес. 

Спомнете си мечтите си, но в същото време ги поставете на заден план 

за малко; толкова дълго, колкото е необходимо да се премине през този 

процес. 

Може да не сте доволни от това предложение, но мечтите ви няма да се 

сбъднат, докато семейното ви съзвездие не е в мир и хармония. Просто 

няма да се случи. Можете да направите всичко позитивно мислене и 

каквито и да са други идеи, които съществуват там, за да проявите и 

създадете вашата реалност, но най-важното е, че тези ранени части от 

вас също ще създават част от тази реалност. За съжаление те имат 

думата във всичко това и докато всичко не бъде разрешено, мечтата ви 

просто няма да се сбъдне. 
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На първата снимка на изображението по-горе виждате щастлив човек, 

който е излекувал семейното си съзвездие и няма ранено вътрешно 

дете, което саботира мечтата му. Мечтае за кола и в крайна сметка 

същата кола се проявява в материалния свят. 

Втората снимка показва млад човек, който щастливо сънува мечтата си. 

Но той има ранено вътрешно дете и не е излекувал семейното си 

съзвездие. Мечтата му все още не се е сбъднала, но вярва, че един ден 

ще се сбъдне. 

На третата снимка се вижда младият човек много години по-късно. 

Мечтае за същото и все още има същия резултат - няма колата на 

мечтите си. Това се дължи на факта, че той никога не е излекувал 

семейното си съзвездие или раненото си вътрешно дете. 

Средностатистическият човек на тази планета не знае нищо за това. 

Всичко, което те знаят и са доведени да знаят, е за материалния свят - 

да фокусират всичките си енергии в материалния свят. 

Запомнете - емоциите създават мисли, които създават реалност, 

мислите създават емоции, които създават реалност. Част от нашите 

мисли и емоции са мислите и емоциите на раненото дете. 

В крайна сметка нашето пътуване е от несъзнато състояние в 

съзнателно същество. Духът ще донесе всички видове уроци и въпроси, 

за да можем да се обърнем към тях, да се поучим от тях и да станем 

съзнателни. 

Ако искате да станете цялостни и завършени, ще трябва да спрете да 

фокусирате всичките си енергии в материалния свят, докато не 

излекувате някои ключови вътрешни рани. След като сте цялостни и 

завършени, ще проявите живота на мечтите си, като любовта в сърцето 

ви и екстазът преминават през вените ви. 
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                     АНГАЖИРАНЕ, ОТДАВАНЕ 

 

Ще ви е нужно отдаване, за да решите всичките си проблеми и да 

станете цялостни и завършени. След като започнете това пътешествие, 

то няма да спре. След като свалите „капака от кутията с червеи“, трябва 

да преминете през това. Ще бъдете постоянно предизвиквани; ще 

трябва да се сблъскате с най-лошите си кошмари; ще трябва да се 

сблъскате с много неща, които вероятно дори сте забравили. 

Това ще изглежда като безкрайна история, но след като започнете, 

трябва да продължите. Няма да има връщане назад. Ако се забиете, ще 

трябва да намерите начин да се отлепите. Ако волята е там, ще се 

отлепите и ще започнете да се движите отново. 

Ще трябва да бъдете отдадени, търпеливи, много честни и в абсолютна 

цялост със себе си. Може да бъдете изваждани от целостта много пъти, 

но ще трябва да се ангажирате да се връщате в цялосност отново и 

отново. 

Когато енергиите се освобождават от тялото ви, понякога няма да се 

чувствате добре. Но всеки път, когато ограничаващата или нараняваща 

енергия се освобождава и след това си отиде, можете да се почувствате 

добре може би час или два - или, ако имате късмет, ден или два - до 

следващия енергиен заряд. След като проблемът бъде решен, 

следващият е зад кулисите и чака да излезе на сцената. 

Ще станете по-мъдри, като правите това и колкото повече го правите, 

толкова по-лесно става. Вашият ангажимент ще се превърне във форма 

на пристрастяване. Ще искате да направите това, тъй като можете да 

видите ползите от изцелението и решаването на всички тези различни 

проблеми. Това е начин на живот; ще трябва да се превърне в избор 

наживота ви. 
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             ОСВОБОЖДАВАЙКИ ЧУВСТВА И ЕМОЦИЯ 

 

Що се отнася до чувствата ви, когато се занимавате с тази работа - нищо 

не в наред и нищо не е погрешно; всичко просто е. 

Позволете каквото и да чуствате да идва и да си отива. Бъдете с това 

чувство - просто бъдете. По-малко удобните чувства и емоции вътре ще 

се разтворят, освободят и присъстват повече. Когато се карате, сте 

ядосани и изпълнени с емоции, не можете да получите това, което 

наистина искате от живота. 

Като станете по-меки и нежни, вие също ще станете силни и мощни. 

Колкото по-мек и нежен сте, толкова по-големи  духовни дарове ще 

получите. Трябва да сте силни за да задържите пространството на 

нежността. В това състояние имате детска невинност, която може да 

върши Божията работа с простота и лекота. 

Емоцията и „въпросът“ са почти едно и също нещо. „Емоцията“ е 

вътрешното чувство, а „въпросът“ е външното проявление на една 

емоция. 

 

                             МЕЧТИ 

 

Любовта е това, което плава на лодка за всеки. Без океани лодките няма 

къде да плават. Океанът е любов - водата е любов. След като започнете 

да получавате потока на любовта под контрол и си позволявате тя да ви 

движи в посока, в която наистина искате да я направлявате (в посока на 

мечтите си), тогава старият свят ще се свърши и ще започне нов. 

Често говорим за това, че животът е за чувства, а не за интелект. 

Спомнете си мечтите си, помнете за какво мечтаете и станете тази 

мечта. Колкото и да е вълшебна или невероятна тази мечта, позволете 

и да се случи. Станете тази мечта. Станете усещането на тази мечта и 

след като задържите енергията на тази мечта - да кажем - тридесет и 
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три секунди, тази мечтаще бъде на път към вас. 

Въпреки това трябва да се даде справедливо предупреждение. Трябва 

да сте в състояние постоянно да държите енергията и вибрациите на 

тази мечта. Докато вървите към нея, ще намерите блокажи в 

собственото си сърце и тяло. Ще има чувства, които не съвпадат с 

усещането на мечтата. 

Тайната е да се признае блокирането и да не оставате в състояние на 

отказ или избягване. Признайте блока - признайте съпротивата и 

позволете енергията на мечтата леко да разтвори всичко, което стои на 

пътя и. 

Лошите чувства създават лоши мечти. Където и да имате отрицателна 

емоция, позволете тази емоция да бъде освободена - не се борете с нея 

и не заставайте на пътя й. Не и позволявайте  да ви победи. Това е 

просто чувство, емоция - нещо от миналото. Така че, разширете 

енергията си и растете. Мечтата която душата ви има за вас, е много по-

голяма от мечтата, която някога бихте могли да си представите. 

Истината е - вашите мечти са част от вътрешната ви нагласа. Каквото 

мечтаете, можете да станете. Ако мечтаете да бъдете силни или 

влиятелни, предприемането на пътуването към тази мечта ще я 

осъществи. 

Мощните хора често живеят в изобилие. За да поддържате определени 

нива на изобилие, трябва да сте мощни. Силата е способността да 

действаме, а да действаме ефективно е мястото, където често се 

застояваме. За да станете силен, трябва да стъпите в неизвестното, да 

изискате силата си и да предприемете действия. Силата е там да се 

овладее. За да се прояви нещо на Земята, трябва да има някакво 

физическо взаимодействие. 

Конфронтиране не означава непременно да бъдеш агресивен. Да се 

сблъскаш означава да стоиш изправен и да искаш това, което ти 

принадлежи. Можем да поискаме това, което ни принадлежи по тих, 

сериозен, мъжествен начин. Именно мъжествеността се проявява. Ако 

не поискате, не можете да получите. 
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Това знание ви се носи не за да можете да претендирате за власт над 

другите, както се е случвало в миналото, а по-скоро, за да можете да 

използвате силата в собствения си живот, за да реализирате мечтите си. 

Каквато и да е вашата мечта - било то любов, романтика или изобилие 

- сбъднете я и това ще допринесе към вашето щастие. 

Вашите мечти ще се проявят и вие ще осъзнаете как се проявяват. Вече 

няма да е тайна. 

Докато лекувате вътрешното си дете и изчистите вътрешните си 

блокове, вие естествено ще разберете и използвате осъзнаването на 

творческия процес, като по този начин ще получите всичко, което 

наистина искате. Вие ще притежавате своя свят и ще станете великият 

творец на вашата собствена вселена. 

 

                       ДАВАНЕ И ПРИЕМАНЕ 

 

Каквото давате, ще получите обратно. Така че, винаги когато имате 

възможност да давате, дайте - защото в крайна сметка давате и на себе 

си. 

 

                        КАРМА (И УРОЦИ) 

 

Вашата Карма носи със себе си много уроци, а вие сте тук, за да си 

научите уроците. 

Карма е поредица от уроци, които трябва да научите - уроци от 

миналото, които все още не сте напълно интегрирали. Когато го 

направите правилно (от гледна точка на вашата душа), ще преминете 

към друг живот, друго измерение, каквото и да изберете - в границите 

на това, което Божествената воля одобрява. 
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Всички имаме уроци за научаване. Ако сега сте тук и четете това, вие сте 

избрали да научите някои много важни уроци. Трябва да станете 

студент; ученик на любовта, ученик от вашето семейно съзвездие. За вас 

е да видите частите от вашето семейно съзвездие, които могат да 

обичат, и частите от тях, които са наранени. За вас е да лекувате 

наранените части от семейното ви съзвездие. 

В този живот трябва да се учим от всички неща, които се случват с и 

около нас. Трябва да разрешим нашата карма, като се учим от 

родителите, които сме избрали, и да работим по всички въпроси, които 

те ни докарват. Не можете да избягате в минали животи и подобни 

неща - трябва да се изправите пред днешната реалност и реалността на 

вашето семейство. 

Ако проблемът в семейството не бъде решен, той ще бъде прехвърлен 

на следващото поколение. Той никога не спира, докато не се справим 

ранимостта. Това, което е нерешено в нашите предци, ще се влее в нас 

и ще бъде нашето предизвикателство - през целия ни живот - да 

разрешим тези енергии от миналото. 

Ако погледнете назад двадесет поколения, ще видите, че имате един 

милион предци. Погледнете по този начин; имате двама родители, 

четири баби и дядовци и осем прадядовци. Всеки път, когато се върнете 

поколение, броят на вашите предци се удвоява. Ето защо всички ние 

принадлежим един на друг. Всички носим едни и същи енергии; всички 

трябва да работим чрез един и същи опит - карма от нашите предци. 

Във всеки урок може да има отсъствие на любов. Има само проблеми, 

при които любовта отсъства. Но проблемите могат да се разрешат, ако 

любовта е фокусирана върху проблема и се остави да се влее в него. 

Ако има болка вътре в тялото ви, това ще забави или отклони потока на 

любовта. Позволете на любовта да разтвори всички блокажи, които 

може да са там. Позволете на любовта да се влее във всякакви детски 

наранявания, които може да е получил баща ви. 

Вие сте просто като огледало. Част от вашата енергия е точно същата 

като на баща ви; част от енергията ви е абсолютно същата като тази на 
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майка ви. Енергията на баща ви е сумата от енергията на майка му и 

баща му. 

Някои неща никога не се променят и това е начинът, по който се движи 

вашата карма. Това е начинът, по който се появяват уроците ви в живота 

ви. Вашето семейство съдържа вашите уроци. Каквото и да е 

неосъзнавано, ще стане осъзнато - чрез учене, разбиране и обич. Ще 

научите и разберете този урок и никога няма да го забравите, след като 

бъде правилно усвоен. Всичките ви уроци са в емоционалната сфера. 

Безсмислено е да се опитвате да решавате проблем след проблем, 

когато сърцевината на проблема е емоцията, която се крие във вас. 

Кармата, която носите със себе си от миналия си живот, се предава от 

майка на дете, като се започне с детето в утробата. Средно деветдесет 

процента от кармата се трансферира от майката и само десет процента 

от бащата. Докато детето преминава през първите седем години от 

живота си, седемдесет до осемдесет процента от тяхната карма ще бъде 

управлявана чрез отпечатване. Останалото се случва с остаряването. 

Всичко се трансферира чрез родителите ви. 

 

                           КАРМА И ВОЙНА 

 

През последните 3600 години на тази планета е имало страхотен урок 

и той е бил енергията на войната. Досега трябва да осъзнаете, че 

войната просто не работи; тя дори не работи за онези, които смятат, че 

работи. 

Живот след живот трябва да се връщате на тази Земя, за да работите 

през кармата, която идва в резултат на убийство и геноцид срещу 

народите на Христовото съзнание и коренните народи на този свят - 

всички те са достигнали състояние на мекота и нежност, за да бъдат 

свързани с любящия Бог. 

На тази Земя няма причина за насилие - всеки проблем може да бъде 
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решен без насилие. Цената на насилието във връзка с кармата е 

огромна. Трябва да се държим добре, като правим само добро, защото 

да има цена, която трябва да бъде платена за всяко неправомерно 

действие - или през този живот, или в следващия. 

 

                           ГРЕШКИ 

 

Понякога с възрастта идва страхът да не направим отново същата 

грешка. 

Грешката е подарък и урок - няма да направите отново същата грешка. 

Може да направите друга, но не същата. Отървете се от страха си да не 

правите грешки и позволете на грешките да се случат, докато не ги 

оправите; докато потокът на любовта продължава да тече непрекъснато 

през сърцето ви със сила и мощю 

 

               УПРЕЦИ, НЕДЪЗИ И ОТГОВОРНОСТ 

 

Твърде много вина ви прави куци. Обвиняването на някого за вашите 

проблеми е акт на безсилие. Принуждавайки енергиите си в 

материалния свят към друг човек, вие хвърляте енергията си на въздуха 

и това е последното нещо, което искате да направите. 

Вината изтласква енергията в материалния свят. Отговорността е 

връщането на енергията при вас, привличане на енергията в себе си. 

Трябва да се зареждате с енергия, за да живеете живота на мечтите си, 

а също така се нуждаете от вашата енергия, за да се лекувате. 

Ако сочите с пръст към друг човек за вашите проблеми, винаги има три 

пръста, насочени назад към вас. Цялата тази вселена е огледало; ако се 

ядосате на някой друг и ги обвинявате, във вас има нещо, което сте 

видяли в тях, с което не сте готови да се справите. 



 
 

 
411 

Когато започнете да поемате отговорност за това, за което обвинявате 

други хора, вие започвате да се грижите за собствения си живот и 

енергиите ви ще принадлежат на вас. Като поемате отговорност за 

вашите проблеми, Вселената ще ви даде всички отговори, от които се 

нуждаете, и способността да отговорите. 

Винаги, винаги, винаги първо решавайте проблема отвътре. Немската 

дума за „отговорност“ е verantwortung. Тази дума може да означава и 

„отговорът“. Когато поемете отговорност за вашите проблеми, 

отговорът винаги ще дойде. 

 

                           ВЯРА И ОПИТ 

 

Вярата не винаги е непременно истината. Това е просто вяра; нещо, 

което изобщо не е там. Вярата не е нищо, докато тази вяра не бъде 

предизвикана ,докато не разберете дали тази вяра е вярна или невярна. 

Дори тогава това вече не е вяра - всъщност става знание. 

На испански думите за „създавам“ и „вяра“ са различни. Но когато 

кажете „Създавам / вярвам“, това е точно същата дума „Крео“. Каквото 

вярвате вие създавате. Важно е да погледнете в какво вярвате със 

здравословен скептицизъм. 

Това, което трябва да се случи тук, е, че трябва да изпитате всяка вяра. 

Само тогава ще разберете, че вярата ви е вярна или невярна. Ако това, 

което вярвате, е невярно, това ще бъде знанието, което знаете, че не е 

вярно. Ако разберете, че това, в което вярвате, е истина, за пореден път 

това е знание. Това е част от процеса на Гноисис, което означава 

„специален вид знание“ - когато се свържем отново с Божественото. 

Енергията на знанието е като планина; силна, солидна, мощна и 

неподвижна. 

Всеки ден от вас се изисква да вярвате на различна информация. Но тя 

не трябва да се приема за ваша истина, докато не разберете дали тя 
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резонира като истина за вас и не сте я пробали за да видите как работи 

в живота ви. 

Има голяма разлика в енергията да вярваш в нещо и да знаеш нещо. 

Няма строги правила за това как трябва да живеете живота си, освен 

факта, че живота трябва да бъде преживян, за да получим знания. 

Не можете да седите на оградата през целия си живот и да придобиете 

знания. Единственото знание, което ще опознаете, като седнете на 

оградата е, че седенето на оградата е точно това. Няма преживяване на 

живота, когато се заглобиш в главата си, чудиш се, размишляваш и 

мислиш - в тези атрибути няма нищо физическо. 

Вашият живот трябва да се живее. Казвам, че това, което вярвате, 

трябва да стане знание. Когато живеете, вие обичате, а когато обичате, 

вие живеете. Обичането е женственото, а животът е мъжкото. 

Живеенето е правенето, а обичането е в същественото. 

Винаги съм вярвал, че майка ми не ме е обичала, без значение какво е 

правила  за мен. Тя направи много красиви неща за мен. Когато 

стигнах до края на писането на тази книга, истината ми дойде.Това е 

моята истина. Тя ме е обичала и ме е искала. Тялото на майка ми ме е 

отхвърлило поради проблема ми със синята кръв. Това е моят опит. 

Това от своя страна ме е спряло да се свържа с Майката Земя и Бащата 

Небе. Сега по странен начин се чувствам късметлия, че опитът ми със 

синя кръв е бил толкова силен, че е трябвало да направя нещо по 

въпроса. Повечето други хора ще имат много по-фин опит и или няма 

да считат това за проблем, или никога няма да намерят проблема - 

досега това е било така. 

Винаги е имало болка в тялото ми, приблизително шестдесет 

милиметра под гръдната ми кост, съвпадаща със слънчевия ми сплит и 

меридиана на съда за зачеване. Тук живее плодът на неродения мен и 

майката със синя кръв. Тези два аспекта на мен самия са се борили като 

котка и куче от моето зачеване. Слава Богу, че всичко вече приключи. 
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              ХОДЕЙКИ ПО СИЛНО ОПЪНАТО ВЪЖЕ 

 

Когато се чувствате много притеснени или се страхувате просто 

отделете време, за да се огледате добре около себе си. Ще видите, че 

това, което смятате за стегнато въже, всъщност е само линия, начертана 

на пода. Страхът се чувства много реален, но след като осъзнаете това, 

ще знаете, че всичко е наред. Всички сте държани в безопасност и 

сигурност. Вие сте обвити в Любов. 

 

Отворете очи - направете равносметка на вашия свят и се сложете в 

настоящия момент. Ще се оправите. Когато станете по-цялостни и 

завършени, ще видите стойността на житейския път, който всъщност 

сте избрали за този живот. Ще знаете какво да правите в следващия 

всеки момент и в по-голямата дългосрочна картина. 

Проблем с нас човешките същества е, че винаги позволяваме на ума ни 

да ни премести в миналото и в бъдещето. Когато останем в настоящето, 

ние започваме да виждаме истината и приемането на истината на 

нашите обстоятелства ще започне да ни освобождава. 

За да станем свободни, трябва да обработваме и лекуваме частите от 

семейното съзвездие, които не ни позволяват да присъстваме при 

определен набор от обстоятелства. Винаги е ранен аспект на семейното 

съзвездие, който няма да ни позволи да присъстваме. 
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     ОТПУСНЕТЕ СЕ, ПРИЕМЕТЕ С ЛЕКОТА И СЕ УСПРОКОЙТЕ 

 

Някои неща ще станат по-трудни, преди да станат по-лесни, но тук 

имаме мантра 
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.„Отпусни се, успокой се и приеми с лекота”. 

Вие сте тук, за да се научите и да си дадете ново съзнание. Вие сте тук, 

за да научите за живота и да станете цялостен и завършен- Едно със себе 

си и Вселената. Вие сте тук, за да освободите целия негатив и да 

създадете своя свят с любов и това ще се случи през живота ви. 

Успокойте се и се отпуснете. Ние казваме, че лекувате себе си и нека 

любовта започне да тече, защото тя ще тече. Тя ще приижда и ще се 

отдръпва като морето на морския бряг. 

 

                  ИЗКУСТВОТО НА ОТДРЪПВАНЕ 

 

Изкуството на отстраняването е да затворите очи и да стъпите извън 

себе си, да погледнете в себе си и да видите себе си от различна гледна 

точка. Вижте кой сте - трябва да се виждате, сякаш сте някой друг - 

предлагайте си съвет, сякаш го предлагате на някой друг, и лесно ще се 

върнете на правилния път. Става въпрос за задълбочаване на вашата 

любов и преминаване към друго ниво на интимност със себе си. Става 

въпрос за това да можете да погледнете на себе си от всички ъгли, от 

всички измерения, да видите истината за себе си, без да причинявате 

болка и осъждане. 

Много е важно да можем да виждаме и да разбираме напълно себе си, 

да познаваме силните и слабите си страни. Всички знаете как да се 

държите добре и с любов. Под поведението има чувства, които не 

допринасят за доброто поведение и именно там може да има 

разцепление в личността. 

Всяко предизвикателство, с което сте се сблъскали, не само ви засилва 

физически, но също така може да засили вашето доверие в 

Божественото и Духа. Може никога да не видите бъдещето си от 

настоящето, но ще имате дълбоко присъщо знание, че вашето бъдеще и 

вие в бъдещето сте в безопасност, обичани и дълбоко задържани в Духа 

на любовта. 
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                          ТРЪГНЕТЕ СИ 

 

Всеки път, когато попаднете в някакъв конфликт, това трябва да е 

отражение на случващото се във вътрешния свят. Конфликтът в 

материалния свят се равнява на конфликт във вътрешния свят. 

Необходимо е да се отдалечите и да разгледате вътрешния свят, за да 

разберете какво става. 

Какви са вътрешните аспекти или личности във вас, които са създали 

този конфликт? Не можете да решите проблемите си чрез кавга с друг 

човек - не можете да ги накарате да мислят по начина, по който 

мислите, или обратното. 

Като се отдръпнете, вие давате място, възможност и енергия да 

излекувате онова, което трябва да се излекува, за да разрешите 

конфликта. След като въпросът бъде решен отвътре, той може да бъде 

разрешен в материалния свят. Някои хора се променят, а други не. Ще 

трябва да направите някаква преценка около това. 

Не забравяйте, че изцелението отнема много време ... така че бъдете 

търпеливи. Може да се отбележи, че „пациент“ в английския език 

означава две неща; да чакаш без гняв и да бъдеш човек, който се лекува. 

                    

                  МАТЕРИАЛЕН СВЯТ И ПАРИ 

 

Проявлението е свързано с енергия. Изобилието е енергия, любовта е 

енергия и всичко на тази Земя е светлина и вибрации на енергия. 

Илюзията, че парите плащат за всичко, е толкова силна. Има илюзията, 

че хартиените пари ще ви купят това, което искате. Това не е така. Това 

може да изглежда че е така, но е заблуда. 

В момента централната банка, която контролира паричната система, е 

ваш господар - или така смятате - но това не е вярно. Хартиените пари 

са ценни само колкото самата хартията, на която са отпечатани, или 
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колкото стойността, която давате на тези пари. Ако си кажете: „Не съм 

достоен да разполагам с толкова много пари“, това е отражение на 

въпросите ви как оценявате себе си. 

За толкова дълго време по целия свят парите станаха почти като Бог. 

Чувството ви за самоценност се равнява на колко пари имате налице 

или текат през живота ви. Колко имате, колко чувствате, че трябва да 

имате. Това, което създавате в живота си, може да бъде създадено, без 

да имате физически пари в ръцете си. То може да бъде създадено по 

съвсем различен начин. Засега парите са средство за вас по пътя ви да 

създадете своя собствена реалност. 

Ще научите как да проявявате собствената си реалност, без да 

използвате пари. 

 

                         ЛЮБОВ И ПАРИ 

 

Парите могат да бъдат отражение на любовта, но това не е любов. 

Любовта е любов, а парите са пари. Парите няма да ви направят 

щастливи, но когато сте щастливи, има вероятност да получите пари, 

които биха могли да допринесат за вашето щастие. 

Любовта е любов и любовта е това, което кара света да обикаля. Не си 

позволявайте да се заблуждавате по този въпрос; не всеки има нужда от 

пари, за да живее, но всеки има нужда от любов. Любовта е далеч по-

важна от парите. Ако не получите любов, вашето енергично сърце 

изсъхва и част от вашата жизнена сила умира. 

 

                              ЕЗИК 

Езикът ви съдържа много тайни; вашите предци са поставяли тайни в 

рамките на вашия език. Разберете думите си и ще започнете да си 

припомняте скритите значения в тези думи. Това може да помогне за 

разширяване на съзнанието ви. 
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Голяма част от причината за пътуването ви през живота е да лекувате 

раните си. Ако погледнете наистина отблизо английския език, ще 

откриете, че основателите на английския език са разбрали пътуването 

в цялостност. Донесли са  ви език, който разбира пътуването в 

цялостност, пътуването в любовта; любовта и целостта са едно и също. 

Човек, който е цялостен, ще обича дълбоко себе си . Хората, които 

обичат дълбоко себе си, се озовават по пътя да станат цялостни. Тази 

енергия ще тече - любовта ще тече. 

 

               РАЗВИИ / РАЗВИВАЙКИ СЕ / РАЗВИТИЕ 

Всеки е на път и това пътешествие може да се нарече развивайте. 

Еволюирай е любовта, изписана назад и любовта изписана напред. 

Ето какво е еволюцията - това е аспект на любовта, пътуване в това да 

обичаш себе си все повече и повече. Любовта започва да тече назад и 

напред, в миналото и бъдещето;изцеление на миналото и 

възпламеняване на бъдещето с ново вас, отвеждайки ви в напълно нова 

реалност; напълно нов свят, в който създавате своята реалност така, 

както мислите реалността си. 

Това, което се случва в миналото е, че създадената от вас реалност е 

смесена с негативни емоции и мисловни модели. Бавно, но сигурно 

вашите негативни мисловни модели и емоции се освобождават. 

Колкото повече отрицателни мисли и емоции пускате, просто 

поставяйки любовта в тези емоции и мисли, толкова повече ще станете 

любов. 

Ти си любов - да се развиваш означава да станеш любов. Продължете 

да избирате да станете любов. 

Най-важният ключ за еволюцията на тази планета е майчинството и 

майчинството за децата на тази планета. За нас е много важно да се 

погрижим майките да имат пространство и време да дават любов и 

грижи за децата си. 

Децата са бъдещото поколение на тази планета. Количеството 
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качествено обгрижване, което нашите деца получават на Запад, страда 

много от индустриализацията на този свят. Изтокът вече следва 

примера. Светът на автомобила, високите сгради и съвременните 

технологии отдалечават хората все повече и повече от истината за това 

кои сме всъщност. В момента човешката раса е в ранено състояние. Тя 

е в раздробено състояние. 

 

                ГРИЖА ЗА ВАШЕТО ФИЗИЧЕСКО ТЯЛО  

Ние казваме, че за да цените тялото си, трябва да го храните и 

упражнявате добре. Ако го направите, то ще ви поддържа и подкрепя в 

този преход.Болестите се създават чрез емоции и лъжовни вярващи 

системи. Сериозното заболяване е комбинация от много проблеми, 

емоции и лъжовни вярващи системи. Всяка болест може да се излекува, 

ако започнете да работите върху нея само с фрагмент от убеждения и 

продължите да работите, работите, работите. 

Колкото повече работите върху себе си, толкова по-вещи ставате и по-

лесно ще видите проблемите си. Освобождаването е по-лесно 

постижимо, ако избягвате да съдите себе си за емоциите и 

негативността, които понякога възникват, докато работите по тези 

проблеми. Това, което един ден изглежда невъзможно, на следващия 

ден може да бъде много постижимо. 

 

             ПРЕЧИСТВАНЕ И ПОЧИСТВАНЕ НА ТЯЛОТО 

Обърнете внимание на начина, по който дишате. Вдишайте дълбоко в 

тялото си, внасяйки нови светлинни и любовни енергии, 

освобождавайки заседнали мисли и емоции с издишването. 

Божественото е във въздуха, който дишате. 

Вижте, че ядете храна с високо съдържание на прана или „жизнена 

сила“, като зеленчуци, сурови салати, пълнозърнести храни и пресни 

плодове. Молим ви да ограничите консумацията на месо . За пореден 

път страхът, който се създава при убийството на животни, намалява 
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вибрациите на планетата. Не забравяйте да наблюдавате количествата 

алкохол, които пиете. 

Наложете си да правите духовната си практика всеки ден - за да се 

вливате все повече и повече в Божественото. 

Просто легнете някъде удобно и повикайте Божественото. Станете като 

гъба; просто попийте Божествената любов. Просто попитайте и ще 

почувствате - позволете тази любов да проникне в тялото ви. 

От вас зависи да пречистите тялото си по всякакъв начин, по който 

можете. Знаем, че докато пречиствате тялото си, емоциите ще се 

освободят. Имайте предвид, че някои от тези освобождаващи се емоции 

може да са емоции, които ви карат да спрете да пречиствате тялото си. 

Обаче знанието, че една емоция иска да спрете да пречиствате тялото 

си, може да ви даде желание, енергия и сила да продължите. 

Например, почистете паразитите от тялото си, като вземете карамфил 

и черен орех. 

Ако имате паразити вътре в себе си, ще имате паразити отвън; ще имате 

хора, които стават паразитни спрямо вас. Ако имате паразити в червата 

си или някъде другаде вътре в тялото, метафизично трябва да създавате 

реалност, за да покажете, че в живота ви има паразити. 

За вас е да отворите очи и да видите „кой взема какво от мен, какво 

черпи цялата ми енергия?‟ Всеки ден имате толкова енергия, колкото 

искате, но ако се чувствате уморени и летаргични, тази енергия отива 

някъде където не бива да върви. Къде отива? 

Трябва да се чувствате живи и здрави, изпълнени с любов. Тази любов 

принадлежи на вас. Всеки ден, всяка минута на всеки час има 

Божествена любов, която ви заобикаля. Както щяхте да знаете, ако сте 

потопени във вода, така трябва да знаете, че сте потопени в 

Божествената любов. Ще знаете, че сте потопени в Божествената любов. 

Ще откриете, че вашето лично пътешествие ще се движи по-бързо, ако 

вашите органи са пречистени. Ето защо наблягаме на пречистването - 

за пречистване и почистване на органите; стомаха, червата, черния 
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дроб и бъбреците, като използвате с каквато техника разполагате. В 

книгата на д-р Хюлда Кларкс „Лек за всички болести“ тя изброи много 

методи за пречистване на тялото и неговите органи. 

На всеки няколко хиляди километра вашата кола получава смяна на 

масло и обслужване. Защо не вие или нас? Трябва да сме чисти отвътре, 

за да може светът ни да е чист отвън. 

Спомням си, един път ходих на хидротерапия на дебелото черво. 

Прибрах се и почистих къщата - чист отвътре, чист и подреден в дома! 

Докато обработвате и пречиствате тялото си, наблюдавайки себе си, 

бавно, но сигурно ще станете много наясни за собственото си тяло. Ще 

започнете да усещате колко е специално. Тъй като енергиите се 

освобождават от органите ви вътре, вие ще сте наясно със старите 

детски болки, които непрекъснато създават негативни реалности, 

правят ви зле или нефункционални. Ако всички органи се свързват 

както трябва, а кръвта е ясна и чиста, вие ще създадете реалност по свой 

собствен избор много по-лесно. 

 

                    МЕДИТАЦИЯ / МЕДИКАМЕНТИ 

 

Емоционалното здраве в крайна сметка се превръща във ваше 

физическо здраве. Отрицателните емоции и лошите модели на 

поведение причиняват разболяване и болест. Медитацията е вливане 

на Божествена любов, която ще донесе мир на сърцето ви, а също така 

ще създаде осъзнаване за това, което причинява всякакъв дискомфорт 

в тялото ви. 

Медитацията е истинското лекарство. Има много различни видове 

лекарства, които могат да подкрепят здравето ни, но ако бяхме 

започнали да медитираме в млада възраст, нямаше да се разболеем - 

особено ако реагираме на света по любящ начин.  

Медитацията носи успокояване и спокойно поведение и в такова 
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състояние  винаги вземате правилни решения. 

 

                    МОЛИТВА ИЛИ МЕДИТАЦИЯ 

 

Молитвата е да говорите с Бога. Медитацията е да слушате на Бог. И 

молитвата, и медитацията са мощни начини да си напомним да останем 

свързани в Любовта - Мъдростта на Божия Поток. 

 

 

Силно ви препоръчваме да правите и двете с акцент върху слушането и 

усещането за присъствието на Бог. Бог в този контекст е всичко, което 

смятате за Висша сила, която оживява целия живот и ни желае да бъдем 

щастливи, свободни и изпълнени. 
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Медитацията е и вливането на Божественото в тялото ви - енергизира 

ви, изпълва ви с Божествена любов и мъдрост, лекува рани и 

освобождава напрежение.Когато бях дете в училище в Англия, учеха ни 

само да се молим. Всяка сутрин на събрание казвахме Господната 

молитва. Никога не се споменаваше за медитация. Всъщност в онези 

дни имаше един вид стигма около медитацията. 

Системата на Институцията зависи от масите, които не са свързани с 

Божественото. След като сте напълно свързани с Божественото, вие 

ставате много различен човек. Ще правите много неща по много 

различни начини и ще видите много неща, които системата не иска да 

виждате. Ако масите бяха свързани с Божественото, щеше да 

съществува по-равнопоставено общество и утопия. 

 

                          ПРИЯТЕЛСТВО  

 

За много хора приятелството е лесно. Но за други ,някои аспекти на 

приятелството са по-предизвикателни. Може да бъде трудно да се 

поствят граници, да се отнасяте и разбирате помежду си и да си 

предлагаме подкрепа, грижи и напътствия. Когато имате дълбоки 

приятелства, вие вървите по света по специален начин, който ви кара 

да се чувствате комфортно и сигурно. 

Приятелството е всеотдайна връзка с някого на ниво, различно от това, 

което е интимно или с член на семейството. Ако искате да бъдете 

достоен съпруг или съпруга, трябва да имате успех в основните аспекти 

на приятелството, като чест и уважение един към друг, грижа за другия 

човек. 

Като се сприятелявате с друг, вие ставате все по-приятелски настроен 

със себе си. За да бъдете приятелски настроени със себе си, е много 

важно да сте в състояние да си докарате нещата, които наистина искате. 

Да сте приятел на себе си идва преди да се обичате. Това е стъпката, 

преди да обикнете себе си ... и много необходима стъпка 
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            ПРОЩАВАНЕ /  ПРИЯТЕЛСКА МЕДИТАЦИЯ 

 

Просто си позволете да се потопите в миналото и да наблюдавате стари 

приятелства ; приятелства, които са дошли, и приятелства, които са си 

отишли; приятелства, които също бяха съюзи в някакъв друг смисъл, и 

приятелства, които бяха просто приятелства. 

Където се изисква прошка към старите ви приятели, позволете 

енергията на прошката да се влива в тях - през вашето сърце и в сърцата 

на вашите стари приятели. 

Защо продължихте? Какво всъщност се случи? Успяхте ли да се 

разделите като приятели? Позволете си да бъдете задържани в това 

пространство - пространство на приятелство, любов, почит и уважение. 

Както при всичко, ако сте спорили с приятел в ранния си живот (или 

ако сте се наранили от някой, на когото имате доверие като приятел), 

това често оставя белег в сърцето ви и прави приятелството по-трудно 

за постигане в следващите години. 

Просто позволете на ума си даприижда и отлива като океана по 

морския бряг, спомняйки си приятелите, които имате, спомняйки си 

онези хора, за които сте се грижили. Може би човек от 

противоположния пол е искал вашето приятелство и вие сте искали 

нещо различно? Има голям брой трудности в приятелските отношения 

с хора от противоположния пол, защото ако веднъж преминете 

линията, приятелството се превръща в нещо друго. Когато сексът 

участва в приятелство с човек от противоположния пол, нещата стават 

много по-сложни. 

Много е важно да имате приятели от противоположния пол, да можете 

да се грижите и обичате някого от противоположния пол по 

платоничен начин. Ако никога в детството ви не са ви показвали 

граници с хора от противоположния пол, няма да имате граници и няма 

да знаете как да действате в тези граници. Но, както с всичко на тази 

планета, границите са енергични; ако нямате, Духът може да ви ги 

доведе, ако желаете. 
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Просто позволете на любовта да се влее в тялото ви, към онези части от 

вас, където любовта е необходимо да тече. 

Както винаги в тези учения, ние разлокираме блокажи, които са 

намерили път във вашето тяло и психика. Често може да се чудите защо 

не можете да получите това или да го имате друго. Наблюдавайте какво 

можете и не можете да имате в резултат на вашите проблеми около 

приятелството с хора от противоположния пол. 

Позволете си да преминете в ново измерение чрез силата на 

намерението. Позволете си да се преместите на това място, където 

можете да бъдете истински приятели със себе си - дълбоко и смислено 

пространство. Оставете енергията да тече и да се намества вътре в 

тялото ви. 

Всички, които четат това, работят върху Духа. Позволете на Духа да тече 

през тялото ви, отваряйки части от себе си, за да можете да получите 

енергията на приятелството. Разрешете  връзки със стари приятели от 

духовния свят и връзки със стари и нови приятели в този свят. 

Сега си позволете да се пренесете в нов свят. Нов свят идва на Земята и 

той идва бързо. Темпът на вашето собствено изцеление се ускорява, тъй 

като на тази Земя се извършват все повече магнитни смени, пренасяйки 

тази планета в ново измерение. 

Позволете на тази енергия да потече в сърцето ви, до мястото, където 

трябва да потече. Какъвто и Дух да ви показва в очите на ума ви - 

каквито и мисли и чувства да идват - позволявайте на любовта да тече 

към тези области. 

Всички вие имате дарове, които да донесете на тази земна равнина. От 

вас зависи да се развиете във вашите дарове и кой трябва да бъдете, за 

да проявите тези дарове. Често трябва да пускате неща, за да позволите 

нови неща да дойдат. 

Позволете на Духа да влезе в окото на ума ви (да обърне на вниманието 

ви) какво трябва да пуснете и какво трябва да допуснете . Просто бъдете 

в това пространство - задържащо пространство - и го оставете да 
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протича през тялото и сърцето ви. Това е енергията на прошката, 

любовта и предаването. 

Сега си позволете да се придвижите към каквото мечтаете да влезе в 

сърцето ви. Повикайте за изчистване каквото  е пречка, за да сте 

приятели със себе си. Енергиите на прошката, любовта и предаването 

ще ви позволят да изоставите всичко, което трябва да бъде пуснато. 

По някакъв начин прощавате на част от себе си и позволявате тази част 

да се приближи отново до вас. Вие пускате онова, което вече не е 

необходимо в живота ви. Внасяте любовта в собственото си сърце и 

разширявате енергията на любовта все повече и повече в сърцето си. 

Животът ви стъпва в един съвсем нов свят, свят, в който можете да 

изживеете мечтите на своя избор. 

Позволете на енергията около вас да се засили. Бъдете в тази нова 

мечта. Как ще изглежда животът ви година напред? Взимате себе си в 

един съвсем нов свят - светът, за който сте мечтали - свят, в който сте 

спокойни и в мир със себе си и където можете лесно да останете 

напълно центрирани, без значение какво се случва около вас. 

Когато сте истински центрирани без осъдителност или съпротива 

срещу други хора или обстоятелства, това създава силно стремеж да се 

развиват от там само добри неща. Вие създавате великолепна реалност 

за себе си. 

Сърцето ви е ясно и пълно с любов. Сега вашите енергии се разшириха, 

за да си позволят да преминете към тази нова реалност. Докато 

освобождавате заседналите емоции, към вас идва нов свят. 

 

                          ОТНОШЕНИЯ 

Когато сте двама ви с допълващи се мъжки / женски енергии, 

работейки заедно и вървейки в същите посоки с мечтите си, вие вървите 

напред с далеч по-голяма сила. Вие сте тук на тази планета с духовна 

цел. Ще откриете, че когато наистина обичате и подкрепяте партньора 
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си, всичко върви толкова по-гладко - толкова много по-лесно. Когато 

вървите напред към мечтата си с някой, който я споделя  е по-лесно - 

животът е толкова по-лесен. 

Разбира се, има много въпроси, свързани с това, но дори това е мечта. 

Да се свържеш е пътуване все по-дълбоко и по-дълбоко в себе си, където 

създаваш връзката, която работи в теб, за себе си, като откриваш самата 

истина на своето съществуване, разбирайки точно каква е целта на 

живота ти. Тя ви отвежда все по-дълбоко и по-дълбоко в истината и 

целостта, така че да можете да се свържете по-дълбоко с партньора си и 

да преминете в това състояние на единство, където едно и едно прави 

две (които също са допълващи аспекти на Единството). 

Има голяма разлика между това да сте на своя духовен път с 

физическото проявление на вашия Божествен партньор или да го 

вървите сами. Но не можете да направите това с разбито сърце. Трябва 

да присъствате напълно с онази част на сърцето си, която е била 

разбита, и да уведомите тази част от сърцето си, че всъщност е 

безопасно сега да се върнете в цялостност с останалата част от вас. 

      

     МЪЖЕСТВЕНО / ЖЕНСТВЕНО – ПЪРВО ИЗЛЕКУВАЙТЕ 

                            СЕБЕ СИ 

Една жена ще намери истинската си сила в женствеността, а мъжът в 

мъжествеността. Не се заблуждавайте, няма друг начин. Децата на света 

трябва да се раждат в отношения, където това се разбира; цялостен 

човек ще знае и разбира това. 

Когато има някаква реакция в тялото ви когато чуете тази мъдрост, 

признайте реакцията и позволете на целостта да влезе в тялото ви там, 

където се усеща реакцията. Това означава, че имате нещо с което да се 

справите, преди да намерите връзката, която наистина търсите. 

Божественото е поставено във всеки човек, дошъл на Земята, който 

мечтае за красива връзка. Красива връзка с друг е равна на красива 

връзка със себе си. И така, за вас е да откриете тази красива връзка в 
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себе си, преди да намерите истинския си партньор или преди тази 

връзка наистина да работи както трябва. 

В момента повечето взаимоотношения са основно преподаване - учене 

на човек как да се отнася със себе си. Колкото човек се отнася повече със 

себе си, обвързването с другите става много по-лесно и по-гладко - 

обхваща много повече любов, радост, свобода и вълнение. 

Въпреки че все още има затруднения във вашите семейни отношения 

вътрешно. 

Въпреки че все още има затруднения във вашите семейни отношения в 

себе си, ще трябва да влагате твърде много енергия в други аспекти на 

живота си. Когато това се случи, любовната ви връзка всъщност може 

да изтощи вашата енергия и нито работният ви живот, нито домашният 

ви живот ще бъдат изпълнени. 

Връзката отвътре се равнява на комбинация от домашен живот, бизнес 

живот и всеки друг живот, който ви засяга. Когато станете напълно 

цялостни в себе си, ще имате истинския свят, който искате. 

      

     ИСТИНСКА ВРЪЗКА - ЖИВЕЙТЕ СПОДЕЛЯЙКИ МЕЧТИТЕ 

                         СИ ЗАЕДНО 

 

Когато мъжът и жената са в една връзка заедно, а силните страни на 

жената и мъжа се обгръщат (непознатото прегръща познатото и 

познатото разплита и проявява непознатото), това се превръща в нежен 

заряд, леко раздвижване на отношенията. Тъй като мъжът и жената 

работят заедно в истинската връзка и наистина се прегръщат като мъж 

и жена, те ще намерят дълбока, истинска и смислена любов. 

Когато мъжът има тази любов в сърцето си, той няма да има нужда жена 

му да излиза на работа и съпругата му няма да има нужда да работи. 

Този човек ще създава толкова много енергия, че ще проявява 

изобилие. 
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Ние сме много внимателни с нашия език, защото знаем, че това е много 

чувствителна тема. Специално използваме думата „необходимо“ за 

жената, която е в своята Божествена връзка с мъжа си. Ако една жена 

иска да работи, тогава нека бъде така. Но на първо място трябва да 

бъдат задоволени нуждите. В отношенията мъжете трябва да отговарят 

на техните нужди, както и жените. Има централна линия - линия, в 

която само нуждите могат да се проявят в една връзка. 

Когато има истинско разбиране между мъжа и жената, мъжът може 

наистина да прегърне своята жена като своя равна и жената наистина 

може да прегърне мъжа си като своя равен. Жената разбира своите 

силни и слаби страни, както и мъжът. Мъжът и жената в отношенията 

разбират и приемат силните и слабите си страни и могат също да се 

откъснат от този сценарий. 

Под отстраняване имаме предвид истинското разбиране за силните и 

слабите страни на мъжа и жената, при които мъжът и жената са готови 

да поемат отговорност за своите роли в отношенията. Това ще генерира 

небивала енергия. 

Ако тази енергия във взаимоотношенията се употребява правилно, тя 

ще ви тласне към напълно различни нива на съзнание и разбиране. Ако 

живеехте истината си, бихте светили като електрическа крушка. 

Единствено в масово безсъзнание мъжете и жените не могат да живеят 

в хармония на Земята заедно. Време е да се научим и да разберем, че 

ако една жена подкрепи мъжа си, а той подкрепи жена си, енергията ще 

бъде налице и за съпруга, и за съпругата, за да изживеят мечтите си. 

По принцип мечтите се преживяват от индивида. Най-общо мъжете и 

жените ще намерят партньори с подобни мечти. Това не винаги е 

необходимо и често е предизвикателство за отношенията.Огледалото 

за връзката . 

 

   ОГЛЕДАЛОТО НА ВРЪЗКАТА И ОГЛЕДАЛОТО ВЪВ ВРЪЗКАТА 

От време на време партньорът ви ще ви причини голям гняв или мъка. 
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Внимавайте да не ги съдите, тъй като те могат да бъдат отражение на 

вашето вътрешно Аз. Вашата болка и нараняване принадлежат само на 

вас. 

Взаимоотношенията са бърз път към съзнателност, особено ако имате 

смелостта да вървите по този път, непрекъснато гледайки себе си, 

приемайки болката в сърцето и ранеността, вместо да го прожектирате 

към партньора си. 

Както винаги сме казвали, Вселената е огледало - абсолютно огледало. 

Тя не е огледало само когато ви изнася. Когато се сблъскате с тези 

грозни, тъмни части на психиката си, не е препоръчително за вас да 

прожектирате това върху партньора си. По-скоро трябва да погледнете 

отвътре и да намерите истината, която винаги ще ви насочи към 

детството ви. Не забравяйте, че ще станете отражение на отношенията 

на вашите родители. 

Там, където родителите ви са се провалили във връзката си, повече от 

често вие ще се проваляте. Така че, погледнете внимателно тези 

провали и ги разпознайте. Тези слаби точки могат да станат вашите 

силни страни. 

Човешките същества са предназначени да срещнат житейски 

партньори и да работят заедно детските си болки, оставяйки мъжките 

и женските енергии да се слеят и да станат едно цяло. Творческата сила 

на двама влюбени е феноменална в сравнение с тази на един човек. 

Може би в началото на една връзка една двойка е като мозайка, която 

се опитва да пасне - компенсираща слабостите на другия. Бавно, но 

сигурно, докато намерите трудни места в психиката си и  ги работите , 

старите трудни ситуации и слабости ще станат вашите силни страни. 

Ако можете да бъдете верни на себе си и на партньора си, ще бъдете по-

способни да създадете реалността по свой избор. Показвайки 

сдържаност, признавайки гнева си и признавайки, че партньорът ви се 

държи като вашето огледало, вие ще бъдете на път към красива, 

любяща и грижовна връзка. 
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  РОЛЯ НА МЪЖЕСТВЕНОТО И ЖЕНСТВЕНОТО В ОТНОШЕНИЯТА 

 

Справянето с  взаимоотношенията е веков проблем, който се връща 

назад през живота. След появата на християнството отношенията 

стават по-трудни и по-неразбрани. Между мъжете и жените има голяма 

разлика - те имат различна енергия и различни цели. 

Въпреки че една и съща енергия преминава през двамата, тя се 

превръща в напълно различна енергия при мъжете и жените. Тези 

енергии не са предназначени да бъдат еднакви - житейската цел на 

мъжете и жените не би трябвало да бъде една и съща. Мъжете имат 

особена роля в живота , а също и жените. Днес тези роли се сливат и 

стават същите, но това не е начинът, който би трябвало да бъде. 

 

                   ПРАВИЛНИ ЕНЕРГИИ И РОЛИ 

Едно от най-лошите неща, които можете да направите в една връзка е 

да се опитате да притежавате партньора си. Ако погледнете магнит, ще 

видите, че ако положителното и отрицателното се привлекат заедно, те 

ще се слепят и ще намагнетизират. Ако обаче еднаквите полюси са един 

срещу друг, те ще се отблъснат. Жената е тази, която да внесе женската 

си енергия, а мъжът да вкара своята мъжка енергия във връзката. 

Мъжете и жените имат както мъжка, така и женска енергия. При пряка 

връзка с мъж и жена, ако една жена доведе мъжественото лице в лице с 

мъжественото, може да има само отблъскване. Ако мъжът приведе 

женската си страна към жена, може да има само отвращение и чувство, 

че са „предадени“. 

Трябва мъжа да бъде в своята мъжка енергия в една връзка, а жената да 

бъде в своята женствена. Това ще генерира енергия - енергия с такава 

сила, че едва ли се знае на тази земна равнина (определено не на Запад 

по това време)! 

На Запад един мъж едвали познава мъжествеността си от 
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женствеността си, а жената едва ли познава женствеността си от 

мъжествеността си. Време е да научите къде се намира вашата сила. 

Силата на мъжа се крие в неговата мъжественост, а на жената - в 

женствеността. При много обстоятелства на една жена е позволено да 

действа със своята мъжка енергия и да се чувства добре в това. Но да се 

чувстваш добре и да се чувстваш комфортно са две различни неща. 

Упражнявването на мъжката енергия ще донесе добро усещане . Ако 

обаче продължи твърде дълго в една жена, тя ще започне да се чувства 

изтощена и ще загуби чувството си за идентичност. Поради социалната 

кондиция и безсилието на много мъже на запад, повечето жени 

действат чрез мъжественото през повечето време - както на работното 

място, така и в семейния дом. 

Ние не се застъпваме за това, че една жена трябва да е слаба. Ние се 

застъпваме, че тя трябва да бъде женствена, мощна и властна. Когато 

женската енергия поддържа мъжа и, той ще почувства тази енергия и 

ще се почувства зареден с енергия. 

Ние разбираме, че това ще създаде трудност на запад (тази 

информация е насочена на запад, но е универсална). Проблемът на 

запад е, че семейният дом се нуждае от двама души да печелят  пари за 

да разширяват  икономиката. Това също означава, че майката на 

децата е на работа, а не се грижи за следващото поколение от 

семейството. Това означава, че бащата е на работа, а не се грижи за 

емоционалните отговорности да бъде баща. 

Синовете в къщата не разбират какво е да имаш баща, не знаят как да 

се отнасят към други мъже, а на дъщерите в къщата им липсват 

майките, като не се обучават на женственост и майчинство. И синовете 

и дъщерите нямат референтни рамки за   за отношенията между мъже 

и жени. Като цяло и майките, и бащите са на работа, стресирани и 

прекалено заети, за да се свържат истински помежду си и да се включат 

в енергията, за която говорим - енергия, която може да тласне 

човечеството в съвсем ново ниво на съзнание. 
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                   РОЛИТЕ НА МЪЖА / ЖЕНАТА 

 

Досега отношенията на запад не са били каквито трябва да бъдат. 

Мъжете не са знаели какво е да са мъже, а жените не са знаели какво е 

да са жени. Западният свят се е погрижил да заличи древните култури, 

които са разбирали разликата между мъжете и жените (и техните 

знания), от лицето на Земята. 

Тези знания трябва да бъдат върнати и трябва да има истинско 

разбиране за ролята на мъжа и жената в света. 

Енергията би трябвало да стане достъпна, за да могат мъжете и жените 

да се обичат, уважават и уважават един друг в една връзка. Те се 

запазват и укрепват като индивиди и въпреки това се срещат в една 

връзка, за да внесат любов, честност и цялостност в тази връзка. 

Толкова често във взаимоотношенията се грижите за вътрешното дете 

на другия и това е напълно неприемливо. Още по-недопустимо е, когато 

децата се включат. 

Мъжете и жените са предназначени да бъдат заедно тук, на тази Земя. 

Позволено е да експериментирате във взаимоотношенията си по много 

различни начини, но границите трябва да се определят и спазват от 

всички страни - мъжественото към женското и женското към мъжкото. 

Колкото по-просветени ставате, толкова по-функционални ще станат 

семейните ви единици и по-толерантни към всеки пол. Това няма да е 

само за толерантност, а и за интриги. Ще има начини да изследвате 

много неща, които внасят дълбоко чувство за интимност във вашите 

отношения - дълбоко чувство на любов и благоговение. Когато сте в 

тази връзка, ще почувствате истинска любов, не само към партньора си, 

но и към себе си. 

Начинът, по който се справяте със собствената си връзка, е като си 

дадете партньор, който може да ви държи в едно пространство, като 

мъж или жена - пространство, което позволява истинската радост от 

една връзка в семейния живот по начин, подходящ за просветени хора 
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Ще има ефективен начин за разрешаване на конфликти, при който 

абсолютното уважение между мъжа и жената (или съпруга и съпругата) 

се поддържа и разбира. 

Има голяма разлика между мъжете и жените. Енергията на мъжете 

действа в хоризонтална равнина, а женската - във вертикална. Това са 

аналогии, които да ви покажат разликата. Колкото по-дълбоко сте 

свързани с Духа, толкова по-функциониращи ще стават вашите 

взаимоотношения и ще намерите начини да се разбирате един друг. 

Мъжете и жените говорят различни езици! Една жена е свързана с 

женското и следователно с неизвестното, а мъж с мъжкото или 

познатото. Тези енергии са междуличностни и между 

взаимоотношения. Колкото повече сте свързани с Духа, толкова повече 

тези енергии ще се съчетаят като красива мозайка и ще създадат 

красива връзка между мъж и жена. Това ще бъде като танц на Дух, 

където доверието, честността и лоялността са неразделна част от танца 

на отношенията им. 

 

                             МЕЧТИ 

Вашите мечти в такива отношения ще бъдат равни. И съпругът, и 

съпругата ще имат една и съща мечта, те ще искат едни и същи неща. 

Дух ще се погрижи тези сънища да са жизнеспособни и работещи. 

Колкото по-близо до Духа сте, толкова по-близо до проявяване на 

мечтите си сте. 

Енергията в новите взаимоотношения също е закотвена тук. За да се 

свържете наистина с тази нова енергия, Духът моли всички вас да 

отидете на по-дълбоки и по-дълбоки нива на интимност, доверие, 

разбиране, търпение и комуникация. 

Вашите мечти ще дойдат по-бързо и по-скоростно от всякога. 

Проявлението ще стане много по-лесно; отношенията ще станат 

разбираеми и ще има по-голямо разбиране и познаване на същността 

на интимните отношения. 
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Духът работи с масовото съзнание, за да промени отношенията тук на 

планетата Земя. Много липсва разбиране на отношенията; голяма 

липса на разбиране на мъжките и женските енергии, на мъжкото и 

женското, свързани помежду си; мъже и мъже, свързани помежду си, и 

жени и жени, свързани помежду си. Взето е решение за промяна на 

масовото съзнание, за да се даде на планетата дълбоко и смислено 

разбиране за това как хората се отнасят един към друг. 

 

             ВЪЗВРЪЩАНЕ НА СВЕЩЕНОТО МЪЖКО 

 

Когато мъжът не е в своята мъжка енергия с партньора си, това е много 

неудобно пространство. Също така е неудобно жената да се наложи да 

влезе в мъжествената роля. 

Тази ситуация се влоши през последните няколко години. И в първата, 

и във втората световна война много мъже са убити в битка. В резултат 

на това се загуби свещена мъжка енергия. Това важи и за останалата 

част от Европа. Свещената мъжка енергия има силата да поддържа 

семейство заедно в безопасност, сигурност и любов. 

Разбира се отношенията винаги са били проблематични, но тези две 

световни войни са направили проблема толкова по-голям. Видяхме 

много жени да влизат в мъжествената роля, причинявайки дисбаланс в 

отношенията. В някои случаи те нямат избор, тъй като съпругът не 

може да задържи пространството си срещу други мъже и следователно 

не може да получи от живота това, за което мечтае - не може да направи 

това, което реши да направи. 

Има пропаст в поколенията на дара на свещеното мъжество, преливащо 

от баща на син. 

Връзките не са лесни за мъжете, ако им липсва част от мъжката им 

енергия. Всяко човешко същество е като семе и вътре във всяко семе 

има всичко, което е необходимо, за да расте. Вътре във всеки мъж се 

крие свещеното мъжество - истината за самото му съществуване. 
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През много животи човекът е работил, за да бъде мъж. Всички отговори 

на неговата мъжка позиция ще събудят мъжествеността вътре. Колкото 

по-възрастен човек става толкова по-мъжествен става. Поне - ако 

фокусът му е да стане по-силен като мъж, това ще се случи. 

В истинската си мъжка енергия човек не е груб или агресивен. В 

истинската си мъжка енергия мъжът е целенасочен, съсредоточен, 

силен в убежденията си, обичащ и бдителен, но същевременно нежен в 

грижите за жените и децата. 

В други ситуации, когато трябва да отстоява своята мъжка енергия, той 

има силата да го направи, но, разбира се, по правилен и уважителен 

начин. Гневът, който би използвал, би бил контролиран и грижовен. Би 

бил насочен като стрела и използван като лъв с малките му. Например, 

когато лъвчето не е в ред, лъвът просто би потупал малчугана по 

главата. Автоматично лъвчето разбира и има яснота и посока. 

Потупването се използва, за да фокусира енергията му и да спре да е 

толкова палав! 

Този сценарий с лъв / лъвче би бил един и същ за мъжа в своята мъжка 

енергия. Той би помислил по темата и гневът му ще бъде под контрол. 

Всичко, което би трябвало да направи, е да говори от сърце. Но това 

вече не се случва на Запад. Мъжете са забравили какво е да си мъже. 

Толкова много синове растат с отсъстващи бащи. Те никога не знаят 

или разбират какво е да си мъж. Те не получават мъжките знания, които 

иначе баща би предавал на сина си. Също така в други традиции синът 

се предава на ментор, за да помогне в индустрията и бизнеса. 

Причината за това е, че често има твърде много емоции между баща и 

син, което затруднява сина да чуе ясно думите на баща си. 

Мъжете, които са стъпили в свещената си мъжка енергия, имат пълен 

контрол върху сетивата и действията си. Те разбират жените и могат да 

обичат и държат жена в свещено пространство. Тя се чувства защитена 

и сигурна в прегръдките на такъв мъж и би му се доверила с живота си. 
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                  ОТНОШЕНИЯ - ПЪРВО ВИЕ 

 

На първо място, отношенията започват вътре във вас. 

Позволете си да сканирате тялото си за аспекти от себе си, които не са 

своинствени за вас. Обърнете внимание, че дясната ви страна е вашата 

мъжка страна, а лявата страна е вашата женска. Колкото по-лесно тези 

два аспекта от вас са свързани помежду си, толкова по-лесни стават 

взаимоотношенията във вашия външен свят. 

Позволете си да изградите мостове от едната страна на тялото си към 

другата - позволете на енергията да тече от мъжкото към женското и от 

женското към мъжкото. Почувствайте колко лесна е интеграцията в 

тази енергия - как мъжественото се влива в женското, а женското в 

мъжкото. 

За мъжете позволете си да станете приятели с мъжката страна на тялото 

си. За жените позволете си да станете приятели с вашата женска страна 

и прегърнете своята женственост. Признайте себе си като мъж или жена 

и в рамките на това признание признайте силата, която се влива в 

тялото ви. 

Във всички мъже и жени съществува несигурност около техния пол. 

Позволете тази несигурност да изплува на повърхността - признайте 

усещането за несигурност вътре в себе си - пуснете енергията в тялото 

си, след това я признайте и освободете; пуснете я. Тази енергия ще идва 

на вълни, една след друга. Просто бъдете с енергията. С 

освобождаването на вашите несигурности гърбът ви ще стане по-силен 

и по-прав и повече енергия ще тече лесно през тялото ви. 

За много от вас съзнателното свързване и подпомагане на потока на 

мъжките и женските енергии в тялото ви е нещо, което никога не сте 

обмисляли. Просто седнете с него и бъдете нежни със себе си. Насладете 

се на себе си и кой сте - прегърнете се. Най-могъщите от мъжете 

наистина са прегърнали женствеността в себе си. Така станаха толкова 

мощни; връзката им с женското е лесна и плавна. 
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Женственото е всичко, което не се знае на тази планета, а мъжкото е 

всичко, което се знае. Вие ставате могъщи, като проявявате 

непрекъснато това, което не се знае, като преливате с женското и 

стъпвате във вашата сила. Колкото повече се оповестявате, толкова 

повече знания ще имате. 

Знанието в себе си е сила. Това е известно като Гностика, което само по 

себе си е пътешествие към Божественото, пътуване чрез знание. 

Колкото повече Божественост има вътре във вас, толкова по-мощни сте 

и толкова повече ви се вярва да вършите Божествената работа. 

За жените най-голямата ви сила ще бъде да носите неизвестното на 

планетата. Колкото повече можете да се насладите на неизвестното, 

толкова по-мощна като жена ще станете - толкова по-привлекателна 

също. Жена, която оперира в неизвестното или Божественото, ще има 

тайна аура, тайно разбиране за себе си и накъде се е насочила. Трябва 

да е тайна, защото е неизвестна. 

Това е като семето на едно дърво; когато е засадено, то ще расте, но 

никой няма да  знае как ще расте, как ще изглежда след тридесет, 

четиридесет или двеста години. Никой няма да знае. Колкото повече 

една жена действа в Божественото, в женските енергии, толкова по-

красива и привлекателна става. Но една жена винаги ще се нуждае от 

мъж, за да прояви непознатото. 

Най-общо казано, физическата сила на човека (неговата физическа 

конституция) е изградена да се проявява. Разбира се, една жена може 

да оперира в мъжките сфери, но действайки в мъжките сфери и 

проявявайки собствената си неизвестност, тя губи голяма част от 

енергията си. Същото важи и за мъжете; ако работят твърде много в 

женската сфера, енергията им се губи. Мъжът трябва да се съсредоточи 

в своята мъжка сфера и да има партньор, който се увлича от женската 

сфера. 

Когато има уважение, чест и достойнство за разликите между половете, 

идва голяма мъдрост - голямо разбиране и голямо богатство. Колкото 

повече мъж и жена работят заедно, отблизо, в хармония и в тоналност 
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един с друг, толкова повече могат да се проявят. 

Ако една жена е пълна с доверие и мъжът също и се доверява, вие ще се 

съберете и ще създадете единство - единство, което е Божествено 

вдъхновено. Вашата работа ще бъде Божествена - вашата Божествена 

работа ще бъде вашата мечта за това, което наистина искате за себе си. 

Когато сте в това състояние на единство, това е като два силни стълба, 

поддържащи красив храм, който е връзката. Колкото по-силни са 

стълбовете, толкова по-голям и красив може да бъде храмът. 

Докато една жена живее в своята женственост, а мъжът в неговата 

мъжественост, тези стълбове стават силни. Ако мъжът живее в своята 

женственост или жената в своята мъжественост, тези стълбове никога 

няма да бъдат силни; връзката, която те се надяват да имат, никога няма 

да бъде такава, каквато би трябвало да бъде. 

Един стълб за слънцето и един стълб за луната. Не забравяйте, че 

луната отразява слънцето; понякога повече, а понякога и по-малко, 

точно като фазите на Луната. Свикнете с това, мъже! 

 

                ОТНОШЕНИЯ И ВАШИТЕ РОДИТЕЛИ 

 

Можем още веднъж да кажем, че начинът, по който майка ви е обичала 

баща ви, а баща ви е обичал майка ви, е начинът, по който вие ще 

обичате в една връзка. Трябва да си позволите да наблюдавате начина, 

по който са се обичали родителите ви. Просто поставете родителите си 

в очите на съзнанието си и наблюдавайте начина, по който се обичат, 

начина, по който енергично се държат взаимно. 

Дали майка ви държи баща ви или баща ви държи майка ви? Как 

работеше връзката? От какво се нуждаят повече, за да могат да се 

обичат по-ефективно? 
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                   ОТНОШЕНИЯ - РОДИТЕЛСТВО 

 

Ако не можете да се отнасяте добре и да имате красиви отношения със 

себе си, как можете да имате красиви отношения с детето си и да 

очаквате детето ви да расте свободно, творително, обичащо, радостно и 

безстрашно? 

Това, за което става въпрос тук, е, че съзнанието носи любов, изцеление 

и цялостност и носи красива връзка със себе си. Вие създавате своя 

собствена реалност. С цялостно вътрешно съзнание ще създадете 

красив свят извън себе си и сигурно убежище за децата си. 

Хората, които са цели, не страдат от липса на изобилие. Изобилието 

тече лесно, нежно и в абсолютно правилна пропорция, за да изпълни 

вашите нужди - за да осъзнаете вашите желания и искания. Изобилието 

създава много неща. Всички сте като диаманти с много аспекти - страни 

на вашата личност, емоция, убеждения, разбирания и любов. 

Толкова много деца идват на този свят в отношения, които са извън 

баланс или не работят, където партньорите не са духовно свързани и 

цели. Всеки партньор се обляга на другия и се нуждае от другия, за да 

удоволетворят нуждите си. Тези партньорства са напълно 

неработоспособни и е много опасно за света, когато децата влизат в тези 

отношения. Винаги се казва, че детето получава родителите, от които се 

нуждае, за да изработи своята карма и това е така. 

Но идва нова енергия и Нов свят - нова енергия, при която тези връзки 

могат да станат като два силни стълба с храм, изграден на върха им. 

Този храм ще бъде красива връзка между един мъж и една жена. 

Колкото по-силни са стълбовете, толкова по-силен, по-голям и красив 

може да бъде храмът. От всеки отделен човек зависи как да стане по-

силен, по-мощен и да стои на собствените си два крака. 

Като част от тази енергия от Новия свят идва нова енергия на 

родителството. Преди всичко това е енергия, която е честна и се 

наслаждава на целостност. Добрите родители са като добри дъбови 



 
 

 
441 

дървета; стоят солидни и корените им са твърди и дълбоко в земята. Те 

стоят високи и стигат до небето. Животът им е пълен с изобилие. 

Всеки, който има деца с мисълта, че децата ще им донесат любов, живее 

в глупавия рай. Децата са взискателни и много работа! Трябва да се 

създаде пространство за връзка между майката и детето; трябва да се 

създаде семейна единица, като човекът създава задържаща енергия 

около цялото си семейство, по същия начин, както слънцето държи 

всички планети в космоса на тяхното перфектно място. 

Слънцето е мъжественото, а Земята - женственото. Луната също е 

женствена и може да се разглежда като детето. Детето се върти около 

майката, както Земята се върти около слънцето. Ето защо един баща 

трябва да задържа онова красиво пространство за жена си и 

семейството си - да се върти около него, за да може жената да изживее 

майчинството в безопасност - в сигурна среда, в която е в състояние да 

възпита децата, така че да се чувстват в безопасност на планетата 

Земята. 

Отвъд всички тези тъмни сенки на срам и вина има и златни сенки. В 

мрака има подаръци - всеки облак има сребърна подплата. Докато 

освободите тъмнината и имате смелостта да влезете в нея и от другата 

страна, ще продължите да ставате по-силни, по-мъдри, по-любящи и 

много по-малко страхливи. Колкото повече любов има в тялото ви, 

толкова по-малко страх има. 

Страх от интимност е присъщ на човечеството. Страхът от интимността 

е в масовото съзнание. Възприемането и изцелението на нашите ранени 

аспекти и (в процеса) да станем достатъчно цялостни, така че да сме 

готови за активно потапяне в съюз със сродна душа, е ключов аспект на 

нашето изцеление сега. 

Вашите сексуални нужди често се различават. На земната равнина има 

такава размирение за секса, но няма нужда да бъде така. Сексът се е 

превърнал в източник на голяма емоционална болка и манипулация на 

индивидуално и масово ниво. 

Поради отсъствие на смислена духовност в западния свят, отговорите, 
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които трябва да стигнат до отношенията, вече не пристигат. 

Взаимоотношенията често се дебатират и се основават на сексуално 

влечение - привличане, което не може да измине разстоянието - 

привличане въпреки това, което обединява двама души, често по 

правилните причини. Тези отношения често продължават много по-

дълго, отколкото би трябвало, което води до ненужна драма, болка и 

понякога добавена карма. 

 

                               

                          ЗАКЛЮЧЕНИЕ 

 

Вашето сърце е уникално за вас и сърцето на вашия партньор е 

уникално за тях. Ще разберете, когато срещнете правилния човек; 

двете сърца се събират заедно като две части от мозайка - завършени и 

цели. 

Каквито и проблеми да възникнат между вас двамата, вие ще бъдете в 

състояние да ги разрешите с всеотдайност към връзката, която сте 

създали заедно. Не само това - ще имате воля да изработите своите 

лични проблеми. Ще ставате все по-близки и по-близки, доверявайки 

се все повече и повече и ще станете точно такива, каквито сте 

предназначени да бъдете. 

Много е важно да позволите на любовта / любовта да тече - дълбока, 

смислена, страстна и отговорна любов - любов, която тече през сърцето 

ви и сърцето на партньора ви, свързвайки двамата катос панделка, 

която е вързана около подарък. Ще изглеждате толкова красиво, когато 

сте дълбоко влюбени. 

Това е работата, която сте дошли да свършите и това е причината да сте 

свършили толкова много работа. Това е да позволите на сърцето ви да 

диша, да живее и да обича и да допуснете вълнението и радостта от 

живота на тази Земя. 
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Тъй като тази любов, която тече през сърцето ви, се свързва с вашата 

сексуалност, тя ще ви отведе в царства на екстаз, досега нечуван на тази 

планета - за който някога само сте мечтали.бва да бъде изчистена. 

 

ИЗЦЕЛЕНИЕ - ТОВА Е НАЧАЛОТО НА БОРБА ЗА СОБСТВЕНИЯ ВИ 

ЖИВОТ И ЩЕ БЪДЕ БОРБА! 

Всички вие сте на мисия да промените тази планета и да я превърнете 

в нещо много специално - не че тя вече не е специална, а още по-

специална - да я превърнете в място на любовта, в място, където 

любовта е единственият отговор. 

Винаги е било истина на планетата Земя, че любовта завладява всички 

- любовта е отговорът на всеки проблем. Може да звучи малко глиб и 

малко надценявано, но любовта е отговорът на всеки проблем. Проблем 

е липсата на светлина; недоразумение или емоция не на място, връзка 

която не работи. 

Проблеми, проблеми, проблеми! Има абсолютно безброй проблеми, но 

всичко е създадено във вас. Следователно проблемът не е проблем, а 

отговор, който чака да се случи. Това е нещо вътре във вас, където 

връзката между определени аспекти на вас, където енергията не тече 

добре. И това е на път да се промени. 

Това е за любовта - тук става въпрос за ускорено изцеление. Това е 

начинът да живеете успешно живота си тук, на планетата Земя, да 

пренесете съзнание за любов, свобода, екстаз и радост. Тези донесени 

до вас учения са предназначени да направят точно това и ако се следват 

внимателно, това ще се случи. Ще ви запознаем с лечебен процес, който 

ще се превърне в стандартен процес за изцеление на хора. Това ще ги 

направи осведомени и осъзнати, ще позволи любовта да е в сърцата им, 

ще им позволи да станат солидни здрави граждани на този свят - 

граждани, които са силни за себе си, могат да видят лъжите на 

системата, да държат собственото си пространство и да живеят живота 

си в абсолютна истина. 
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Ето защо вие сте тук на тази планета, четете тази книга, 

преинсталирайте съзнанието на душата си като вземаща решение тук. 

Това е работата, съзнанието и разбирането - това е любовта. Това е 

осъзнаването на отсъствието на всички тези елементи на любов 

/елементи на  светло съзнание и извеждането на това на светлина. 

Вътре сте всезнаещи. Сега е време да внесете това всезнание в тялото и 

живота си и да го приложите в живота, който живеете. 

Ние сме тук, за да ви предложим процес, при който можете да имате 

изобилие и любов едновременно. Можете да имате добро усещане за 

това, че сте в изобилие и сте в абсолютно изобилие. Можете да имате 

любов в сърцата си и пари в джобовете. Става въпрос за създаването на 

това, което наистина искате в живота си. Каквото искате, можете да 

имате, защото вече принадлежи на вас. 

Проблемът досега е, че не сте се превърнали в същество, което може да 

задържи това, което искате, за какво мечтаете. Целта е да приведе 

вътрешния свят в единство, цялостност и завършеност, позволявайки 

на вътрешния свят да отразява слънчевата система. 

Това не е лесно пътуване. Нужна е любов, търпение, време и действия - 

не реакция. Отвежда ви да действате във вътрешния си свят за 

изцелението си, да наблюдавате себе си, постоянно да приемате всичко 

навътре, винаги да навлизате навътре, винаги да се влива навътре там, 

където са истинските отговори. Нашата вътрешна реалност е мястото, 

където се случва причинната работа, която трансформира външната 

реалност на ефекта. 

След като като вашата енергия е по-изцелена и цялостна, вие ставате 

все по-осъзнати, за да приведете съзнанието в безсъзнание, за да може 

тази Земя да бъде приведена все повече и повече в равновесие. 

Всички лоши метеорологични явления, всички парникови газове и 

всичко друго, което се случва около и на тази Земя, са пряко отражение 

на човешкото съзнание. Нищо трайно не може да се направи с тази 

„дестабилизация“ на планетата, освен ако несъзнателните хора не 

станат съзнателни. 



 
 

 
445 

Промяната идва, но цялата промяна, която идва е за по-добро. 

Промяната ще дойде с любов. Любовта е единственият отговор, 

единственият начин. 

С нарастването на населението на Земята се създават много, много 

проблеми. Начинът, по който Земята се управлява в момента, начинът 

на живот, вече не е устойчив. Идва нова смяна на енергията; изменение, 

на първо място, в съзнанието на Христос, а след това в съзнание без име, 

но това ще бъде съзнание, при което цялото творение се създава чрез 

любов. 

Докато преминавате през своите лечебни процеси и ставате наясно, 

вече няма да творите чрез негативна емоция. В лечението има логика - 

колкото повече се лекувате, толкова повече ще разберете. Ще разберете 

логиката зад изцелението, защото в любовта и изцелението има логика. 

Колкото по-квалифициран станете в самолечението си, толкова по-

лесно ще оздравеете. 

„Изцеление“ означава да оздравеем. По дефиниция всички сме 

разпокъсани. Това е стъпка по стъпка процес за изцеление на 

раздробеното вътрешно дете. Това изцеление може да се случи само 

чрез любов, чрез обич към себе си, чрез концентрация и разбиране; 

позволявайки на духа да тече през тялото ви. Духът ще регенерира 

тялото ви. Позволете на себе си и ДНК да тече. Любовта е единствения 

начин. Оставете Любовта да тече, свързвайки се взаимно и с 

Божественото. Нуждаете се от любовта на духа, за да се насладите на 

функционален живот. Винаги казваме в тези канали, че любовта е 

единственият начин, любовта е единственият отговор. Нека любовта 

тече като река Салцаг която тече през Залцбург - просто нека любовта 

тече. Нека чувствата идват и си отиват. Бъдете със себе си, отделете 

време  за да почувствате себе си - усетете какво е да бъдете вие - 

животът е чувство, а не интелектуален процес. 

Това, което чувствате, ще създадете. Това, което не чувствате, няма да 

създадете. Когато чувствате любов, ще създадете любяща реалност. 

Когато се чувствате ядосани, вие ще създадете гневна реалност, а когато 

се почувствате наранени, ще създадете наранена реалност. 
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Така че, отделете време да наблюдавате чувствата си и ги оставете да 

идват и си отиват. Казваме, за пореден път, животът е чувство, а не 

интелектуален процес.Тук сме, за да ви пренесем в нов свят, свят, в 

който тече любовта. Човешките същества често спират потока на своята 

любов и причината за това е вътрешното дете. Раздробеното ранено 

вътрешно дете е наранено или изпълнено със страх. 

Често страхът спира потока на любовта. Цялото раняване може и 

трябва да бъде заобиколено от лечебната енергия на любовта.Вие сте 

водени в свят на промяна. Но, първо, промяната трябва да се случи 

отвътре. Емоциите създават мисли, които създават вашата реалност. 

Мислите създават емоции, които създават вашата реалност. 

Още веднъж, нека чувствата идват и си отиват - нека любовта тече. 

Докато оставяте любовта да идва и заминава, повече ще идва и си отива 

и любовта ще се разширява в тялото ви. Пътят на живота е да създаваме 

от чиста любов и новата енергия на съзнанието, събуждайки се към 

нашата душевна самосъзнателност. 

Създавате последователно, двадесет и четири часа на ден. Вие създавате 

едновременно от любов и от негативна емоция. Позволете на любовта 

да тече и да се спуска все по-дълбоко и по-дълбоко в тялото ви. 

Където и да почувствате каквато и да е болка в тялото и / или навсякъде, 

където се появят някакви негативни емоции, просто поставете своята 

осведоменост там и поемете подхранващата, изцеляваща любов на 

Майката Земя нагоре през тялото си и на това място на болка или 

негативност. 

В основата на вашата болка или отрицателна емоция ще намерите 

ранен аспект на вашето вътрешно дете. Когато вкарате лечебната 

любовна енергия в болното място, можете да усетите усещане за 

облекчение, утеха и повече лекота. 

Дошло е  време да живеете живота си по различен начин. На Земята в 

момента се случва твърде много творение чрез гняв, нараняване и 

негодувание. Позволете на тази лечебна холистична енергия на Новия 

свят да тече през вашето тяло, чистейки, освобождавайки и 
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пречиствайки - позволявайки на любовта да тече. 

Това е Нов свят, в който ще сътворите живота си с дух и ще имате много 

повече енергия. Една от простите причини за това е, че толкова много 

от вашите енергии в миналото са били отрицателни; те са били против 

вашата мечта. Причината за това е раненото вътрешно дете. Това 

вътрешно дете трябва да бъде видяно и излекувано. 

Дори при целия негативен акцент от медиите и цялата болка, 

отзвучаваща от вътрешните ни рани, в този свят все още има много 

любов. Тя е нашата основна същност. 

Нашите умове могат да бъдат програмирани и чувствителните ни 

емоционални тела могат да бъдат ранени. Но духът ни е винаги цял и 

чака притаено времето си да излезе на централна сцена. Сега е времето! 

Животът е за интегриране на Божествената любов и мъдрост в нашата 

човешка любов и дейности. В този свят има много любов и много 

Божествена любов, в която протича. Системата за управление на 

контрол прави всичко възможно, за да потисне достъпа и изразяването 

на това, но дните на потискане почти свършват. 

Новият свят идва бързо. Свят, пълен с любов, радост и свобода и вие 

сами ще станете творци; създатели на реалността, която избирате, без 

отрицателни емоции и мисли. След време мислите ви ще приемат 

моментална реалност. 

Това сте вие - магически същества от тази Вселена. Когато използваме 

думата „магия“, имаме предвид способността да създаваме Божествена 

воля тук на Земята или физическото проявление на Божествената воля. 

Божествената воля става все по-силна и по-силна на тази планета и 

всички вие ставате все по-свързани с Божественото. В сърцата ви има 

много неканализирана любов. 

Този свят е пълен с любов - енергията на въздуха и жизнената сила, 

която ви заобикаля, е пълна с любов и тя е там, за да я проявите. В 

момента всички проявявате каквото искате. Може да си кажете: „Но как 

е възможно - това, което искам, не получавам.“ 
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Истината е, че мислите създават емоции, които създават реалност, а 

емоциите създават мисли, които създават реалност. Положителните 

мисли и емоции създават реалност, но също така вашите негативни 

емоции и мисли. 

Може би сте били на духовен път от известно време; може би дори 

няколко години, а някои от вас много години. Поглеждайки назад, 

винаги двадесет и двадесет визия и аз пиша това, за да ви помогна да 

избегнете много грешки, които направих аз. Знам, че това ще ви отнеме 

много време, за да постигнете, и искам да се поучите от моите грешки, 

така че да не ви отнеме двадесет години, както ми отне на мен. Ще 

напиша този раздел възможно най-ясно. 

Десет години имах производствен бизнес. От време на време някой от 

служителите ми идваше при мен и казваше: „Имам проблем с 

машината.“ При производството има специфичен набор от правила, 

така че бих казал на моя служител: „Моля, проверете височината на 

центъра на инструментите. ”Никога повече нямаше да ги видя, защото 

понякога те не спазваха правилата. След това трябваше да им напомня 

да спазват правилата.Ако не спазвате правилата, ще се озовете като 

котка, която гони опашката си. В тази работа има много ясни и 

конкретни правила. 

Вътре във вас има аспекти от вас, които не искат да спечелите. Не искат 

да станете цялостни и завършени. 

Това могат да бъдат аспекти на вашето семейно съзвездие или аспекти 

на енергията на Дракона, която притежавате. Когато получите това 

право, всички субекти ще изчезнат и вашето семейно съзвездие ще бъде 

приведено в Божествен ред.  

Замърсени сте с общата сума на всички проблеми във вашето семейно 

съзвездие. Колкото по-слабо е вашето семейно съзвездие, толкова по-

голяма е вероятността да имате проблеми с притежанието. 

Ако трябваше да премина отново през този лечебен процес, щях да го 

преживея по съвсем различен начин. След двадесет години борба със 

себе си, намерих начин за изцеление, който според мен работ 
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Това е древен път. Ето карта на пътя, който ще поемем . 

Това е карта на големия храм на Стоунхендж 

Ще забележите, че той се основава на триъгълника 12 x 5 x 13 и тези 

числа са много значими. 

В тази работа винаги работим „както горе, така и долу“. Ние като 

човешка раса сме по-нисши от небесните същества, а Вселената е 

отгоре. Нека сравним тази карта със семейното съзвездие. 

 

 

 



 
 

 
450 

Както можете да видите на изображението по-долу, има четири баби и 

дядовци и осем прародители. Това е равно на дванадесет. Така че, ние 

трябва да намерим нещо отгоре, което отговаря на дванадесет, така че 

да имаме дванадесет знака на Зодиака. 

 

Всеки знак на зодиака директно се отнася до някой от вашите баби и 

дядовци или прабаби и прадядовци. Ако погледнете зеления диамант в 
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чертежа на семейното съзвездие по-горе, ще откриете, че ядреното 

семейство е равно на пет и е разделено на две и три. 

Три е Троицата; майката, бащата и детето. Две представляват мъжкото 

и женското. 

В много древни традиции бащата е слънцето, майката е Земята, а 

Луната е детето. Една от мъжествените Богове ще бъде Меркурий, най-

близката до слънцето (бащата) планета и женският Бог, който е най-

близо до Земята (Майката), ще бъде Венера. Както горе, така и долу. 

Едва когато стигнах до края на лечебното си пътуване, разпознах тези 

числа и започнах да разбирам изпитания от времето древен път към 

цялостност и завършеност. Бях научен на този начин чрез дух, но 

получих (и все още получавам) истинска яснота и потвърждение, че 

това е правилният начин, като видях този велик храм на Стоунхендж, 

изложен по този начин. 

Можете също така да намерите този триъгълник или правоъгълник в 

Йерусалим, Лондон, Париж, Ню Йорк / Централен парк, Вашингтон, 

както и ще има много повече по целия свят. 

Разстоянието между Стоунхендж и остров Лунди е точно 108 египетски 

кралски мили. Точността на този триъгълник е 99,99%.108 Hz е 

честотата на любовта. Радиусът на Луната е 1080 мили. Разстоянието от 

остров Калди до Стоунхендж е в съотношение 12.369, което е точният 

брой на година когато Луната обикаля около Земята. 

В тази работа енергията на луната е енергията на майчиното мляко. 

Тези енергии започват от зачеването; всъщност много неща се случват 

при зачеването на човек. И така, енергията на Луната е много значима 

в нашия лечебен процес. Не забравяйте също, че детето не може да 

общува добре, докато не навърши три години. И така, всички онези 

области от живота ви, в които имате затруднения с комуникацията, 

вероятно са резултат от някакво прекъсване между вас и майка ви от 

зачеването нататък. 

Числото тринадесет представлява векторното равновесие, което са 
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тринадесетте сфери, които представляват Бог. С куба октаедър, който го 

заобикаля, ще забележите, че и квадратите, и равностранните 

триъгълници представляват квадривиум - аритметика, геометрия, 

музика, астрономия и Тривиум, реторика, логика, граматика - които се 

равняват на седемте свободни изкуства, които ще ни научат кой 

всъщност е Бог. 

                   

„Векторното равновесие е истинската нулева референция на 

енергийната математика. Нулевата пулсация във векторното 

равновесие е най-близкият подход, който някога ще познаем към 

вечността и бога: нулевата фаза на концептуалната цялост, присъща на 

положителните и отрицателните асиметрии, които размножават 

диференциалите на съзнанието. ”~ Р. Бъкминстър Фулер. 

Ребисът (от латински „res bina“, което означава двустранна или двойна 

материя) е крайният продукт на алхимичния магнум опус или „велико 

дело“. 
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По-горе е диаграма на това, как ще изглеждате символично, когато 

приключим пътуването. Вече можете да видите числата четири и три, 

равностранен триъгълник и квадратът на Земята. Това ще означава, че 

сте се научили да разбирате кой всъщност е Бог. 

Едно нещо, което трябва да спомена е, че всички тези седем различни 

предмета трябва да се изучават в пряка връзка с Вселената. Всичко е 

или в съотношение, или в пропорция. Едно красиво място да започнете 

да изучавате седемте свободни изкуства би било чрез документалния 

филм на YouTube Очевадните Тайни. Колкото повече го гледате, 

толкова повече ще разбирате. 

 

                      ЕНЕРГИЯ НА ДРАКОНА 

 

Можете да видите (на изображението по отношение на Ребис по-горе) 

човекът с две глави, стоящ върху Дракона.Не знаех наистина за 

Дракона и тези енергии до преди няколко месеца. Писах малко за това, 

но това беше най-големият ми проблем номер едно. Нямах представа 

какво всъщност означава Драконът, не знаех, че съществува и докато не 

разбрах, че съществува, не можех да се справя с него. 

Оттогава научих, че енергията на Дракона е същата като синьокръвна 

или резус-отрицателна кръв. Знам, че някои хора са резус-негативни и 

са наясно за това. Най-високите нива на нашето общество, например 

английската кралица носят тази кръв. Те винаги се женят в семейства 

със синя кръв. Това е извънземна кръвна линия. Произлиза от 

историите в древните текстове за паднали ангели, съвкуплявайки се с 

жени тук, на Земята, преди много хиляди години. 

Едно от най-новите неща, които научих е, че ние също трябва да 

лекуваме историята на света. Историята с падналите ангели е част от 

нашата история. 
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Всичко на тази планета е светлина, вибрации и енергия. Ние винаги 

носим енергията, но явно не е физическа. Това е ситуацията тук на 

Земята със синята кръв. 

Вътре в нас, енергично, се води война между светло и тъмно. 

Светлината е нашата природа. Тъмнината идва от паднали ангели и се 

тълкува като енергия на Дракон - енергия на влечуго. 

В тази кръв няма абсолютно никаква любов, няма състрадание; има и 

зла програма, която е написана в тази кръв, която носи 

преждевременна смърт на телата ни. Съществата, които идват със синя 

кръв, се хранят с негативността и те имат силата да създават 

негативност вътре в нас. Именно това правят през цялото време и ни 

разстройват, така че през цялото време да се чувстваме негативно. И ще 

направят всичко възможно, за да имитират истинската ви същност. 

От друга страна, има много специални дарби като по-високо от 

средното ниво на интелигентност, по-високи нива на E.S.P, по-

чувствително зрение и други сетива - много от тях са „емпати“ и с 

увеличавани психични / интуитивни способности. 

Всички тези положителни дарби на синя кръв ще се появят вътре в 

човешките същества, които нямат синя кръв, тъй като остаряват много 

по-възрастни. Но те ще се развият много по-бавно от човек, който се 

покланя на синьокръвни и паднали ангели. 

Тук има проблем. Човешкът може да живее много по-дълго, когато в 

кръвта му няма присъствие на синя кръв. Човешките същества в Стария 

Завет са живели  много повече от деветстотин години. Причината за 

това е, че в онези дни не е съществувала синя кръв. 

Синята кръв енергично се бори с любовта и светлината вътре в нас. Тя 

е много агресивна и доминираща. Тя доминира над това, което е вътре 

в нас, точно както и в материалния свят - има контрол над нас. 

Синята кръв живее от негативността и постоянно се стреми да ни държи 

в състояние на негативизъм. И върши фантастична работа! Вижте 

размера на болестите в Обединеното кралство; приблизително 
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половината от хората са депресирани и зависими от някакъв вид 

лекарства, отпускани по лекарско предписание. Всичко е резултат на 

това , телата ни да бъдат замърсени с енергиите на синята кръв, 

независимо дали е отрицателна или положителна. 

Това е метафизична планета. Какво е вътре в нас, ние създаваме. 

Всички ние имаме тази война вътре в нас. Има толкова много от нас с 

този проблем, че светът е постоянно във война. Точно както има война 

вътре в нас, като Вселената е отражение, така и в материалния свят 

извън нас винаги има война - както вътре така отвън. 

Ако трябваше да започна отначало,  бих започнал  от тук. Това е 

ядрото на всички наши проблеми. Мисля, че само излекуването на тази 

енергия ще реши деветдесет процента от всичките ви проблеми - 

вътрешната война ще спре. 

 

         ВЪЛШЕБНИТЕ КЛЮЧОВЕ ЗА НЕБЕСНОТО ЦАРСТВО 

 

Първото нещо, което щях да направя, след като разбрах и приех, че 

имам този проблем, ще бъде да помоля родителите си - един по един - 

за вълшебния ключ. Всеки родител има вълшебен ключ, който да ни 

даде. 

На първо място научих за това съвсем случайно. В деня, когато успях да 

простя на майка си, тя се обърна и ми даде ключ. Разбрах колко 

вълшебен е този ключ. Влезе в съзнанието ми, започна да отваря много 

врати между различните аспекти на ума ми, а също и много други 

красиви неща. Когато получите вашия ключ, той също ще направи 

много вълшебни неща. 

Разбрах няколко седмици по-късно че може би и баща ми е имал 

вълшебен ключ? Попитах баща ми за вълшебния ми ключ и той веднага 

ми го даде. По-късно открих, че това са ключовете за Царството 

Небесно. 
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Не само това, но открих, че двата ключа са част от герба на Римската 

католическата църква. 

Направих нещо много глупаво като млад (няма да ви кажа какво е - 

няма никакво значение). Озовах се в медитация. Виждах двата ключа 

или на камък или на книга пред портите на Царството Небесно. Аз 

скандирах на себе си „прости си, прости си, прости си“ и успях да си 

простя. 

Изведнъж ключовете скочиха нагоре и сами по себе си влязоха в 

ключалката на портите към Царството Небесно. Те отключиха 

ключалките и ето, вратите към Царството Небесно се отвориха! 

В същия миг моят духовен водач ми каза: „Чакай - не влизай още“ и  

поставиха в сърцето ми Ковчега на Завета. В този миг ми казаха, че не 

съм готов да отворя Ковчега на завета. 

 

 

Всичко това се е случило в Южното полукълбо между ширините 33 ° юг 

и 32 ° юг. Причината, че споменах тази позиция, е, че на американския 

печат на независимостта, Орелът има тридесет и три пера на едното 
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крило и тридесет и две на другото. 

 

 

Не само това, ами се случи на 27 юни 2015 г. (антитезата на Коледа), а в 

тази нощ имаше съчетание между Юпитер и Венера, светеща в небето. 

Беше много красиво изживяване. 

В крайна сметка по време на  медитацията влязох в Царството 

Небесно, където на главата ми беше поставена корона. Семейството ми 

дойде с мен в Царството Небесно. Имаше много, много лечебни легла - 
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по едно за всеки от членовете на моето семейство и едно за мен. От 

дясната ми страна - доколкото мога да кажа - имаше лечебни легла за 

всички различни аспекти на моето вътрешно дете. Много лечебни 

ангели слезнаха и започнаха да помагат с всички тези различни 

аспекти на себе си. 

Помогнал съм на много хора да получат тези вълшебни ключове. 

Понякога е много трудно, ако отношенията с някой от родителите не са 

добри. Но, колкото повече практикувах, толкова по-лесно ставаше за 

клиентите ми да получават своите ключове. 

Понякога, в зависимост от клиента, те ще получат корона при 

собствената си коронация. Това е символ на това да станете или краля, 

или кралицата на собствения си живот. Моля, не забравяйте, че това е 

само началото на пътешествието. Това ще бъде процес за вас да се 

превърнете в енергия на крал или кралица. 

Така че, когато попитате майка си във вашия вътрешен свят за ключа, 

трябва да звучи нещо подобно: „Майко, какво трябва да направя за теб, 

за да ми дадеш магическия ключ, който всяка майка има за своето дете? 

Може би тя се нуждае от прошка. Може би тя се нуждае от прегръдка в 

медитацията. Тя ще ви каже какво иска, а вие трябва да и дадете каквото 

иска в тази медитация. Понякога се налага да мислите извън кутията и 

да намерите начин да позволите на майка ви да даде ключа. Според моя 

опит майката - девет пъти от десет - е най-трудна. След това е 

необходимо да повторите процеса с баща си. 

След това можете да попитате своите духовни водачи за ключовете, 

които ще ви заведат до портите на Царството Небесно. Можете да 

видите - от моята история - че трябваше да си простя. Каквото би 

трябвало да направите, за да получите ключовете, за да отворите 

портите, направете го в медитацията. 

Когато в крайна сметка пристигнете в Царството Небесно, ще срещнете 

своя духовен водач, който ще се грижи за вас. Разкажете на духовния си 

водач за енергията на Дракона. Той ще започне да ви освобождават от 

тази енергия. Каквото искате, или когато имате нужда от нещо, 
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говорете с духовните си водачи. 

Тази енергия на Дракона е толкова болезнена и трудна, че ще трябва да 

продължавате да се връщате към Царството Небесно, докато не бъде 

напълно освободена. Първоначално останете фокусирани върху 

изцелението на тази енергия. Не се подлъгвайте и не попадайте в капан 

в опита си да проявите нещо в материалния свят. Ще имате нужда от 

цялата си енергия, за да разрешите този проблем, не само вътре в себе 

си, но и в цялото семейно съзвездие. Това не е започнало с вас - 

започнало е  с вашите предци. 

Не знам дали ще успеете да влезете сами в Царството Небесно, но 

можете да помолите своя терапевт / водач да ви помогне с медитация 

(или вътрешно пътуване), за да получите ключовете за отваряне на 

портите . 

Моят опит да вляза и да бъда в Царството Небесно  е много фин. От 

както това ми се случи, получих много ясни насоки по пътя и се случиха 

много различни неща. Приведен бях в състояние на битие, което може 

да се опише само като апотеоза или обожествяване. Всичко в живота ми 

беше излекувано. Сега мога да създам живота на мечтите си. 

И същото ще се случи и за вас.Мисля, че е много важно да влезете в 

Царството Небесно. То е вътре във вас и извън вас. 

Евангелието на Тома цитира Христос: 

Исус каза: „Ако вашите водачи ви кажат:„ Вижте, (царството на бащата 

е на небето “, небесните птици ще ви предшестват. Ако ви кажат: „В 

морето е“, рибата ще ви предшества. По-скоро царството (бащата) е 

вътре във вас и е извън вас. Когато познаете себе си, ще бъдете известни 

и ще разберете, че сте деца на живия Отец. Но ако не знаете себе си, 

живеете в бедност и сте в бедност.‖ 

След като постигнете това, Небесното Царство ще бъде както вътре, 

така и извън вас - рай отвътре и рай отвън. 

Това е само началото на Нов свят. Ще бъдете поведени на пътешествие 

през живота си, докато станете цялостни и завършени. Царството 
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Небесно ще ви напътства и ще ви помогне, но ще трябва да намерите 

духовна практика, която ще предпази негативните енергии да ви 

контролират, а също така ще трябва да освободите тези отрицателни 

енергии. 

Направете всичко възможно, за да предадете себе си и своите проблеми 

на Бог. Направете всичко възможно да се доверите на Бог и в крайна 

сметка ще станете достатъчно уверени, за да живеете живота на мечтите 

си. Като се  изпразните, вие ще станете изпълнени с Бог и любов. 

 

        ИЗЦЕЛЕНИЕТО ЗАПОЧВА ВЪВ ВЪТРЕШНИЯ СВЯТ 

 

Вие сте водени към свят на промяна. Но, първо, промяната трябва да се 

случи отвътре. Емоциите създават мисли, които създават вашата 

реалност. Мислите създават емоции, които създават вашата реалност. 

Каквото ви липсва в живота ви, можете да видите в света на мислите и 

емоциите. Всяка емоция има положителна и отрицателна страна и 

целта е тези емоции да се приведат в баланс, като се помни, че всяка 

мисъл има съответна емоция. В тези техники ще работите през 

емоционалните сфери и ще прекъснете циклите, които не работят в 

тази област. Същото важи и за умствената сфера. 

Трябва да спрем да мислим мисли, които не са верни. 

Докато вършите работата, вашата вътрешна работа, вие ще започнете 

да се освобождавате. Макар да изглежда, че имаме много неща, за които 

си струва да се тревожим, струва си да изпитваме страх, цитатът на 

Уинстън Чърчил: „Няма от какво да се страхуваме, освен от самия 

страх“, всъщност е съвсем верен. Самият страх поражда всички 

останали отрицателни емоции и увековечава всички физически 

проблеми между хората. 

Ще бъдете предизвикани да излезете от реалност, основана на страх и 

да стъпите в реалност, основана на любов. Може да не е лесно. Тайната 
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е да останете в момента и да знаете, че в момента всичко е наред. 

Поради тази основна промяна от реалност, основана на страх в 

реалност, основана на любовта на Новия свят, в света се случват 

фундаментални промени в момента. Това е положително и е добре. 

Когато почистите и преорганизирате килер, бъркотията изглежда 

много по-лоша по време на процеса, отколкото преди или след това. 

Един от важните фактори за изцеление е мъжествеността. 

Мъжествеността означава да можеш да задържаш. Ако успеете да 

задържите раненото дете, този аспект от вас ще оздравее. Когато 

разпознаете, че имате проблем, на първо място ще го видите в 

материалния свят. Второ, ще трябва да го свържете с вътрешния свят. В 

центъра на проблема винаги има аспект на раненото дете, а раненото 

дете винаги е отражение на аспект от семейното съзвездие. 

Новият свят идва, скъпи. Ние казваме, бъдете нежни със себе си. Ние 

казваме да се обърнете към вътрешния си свят и да забравите 

материалния свят за малко. Знаем, че трябва да оцелеете - направете 

това, което трябва да направите, за да оцелеете и използвайте 

останалата част от енергията си за да разрешите работата на вътрешния 

си свят. 

Тръгваме на път от режим на оцеляване до място на чиста любов и 

божественост. Ще трябва да пуснете много неща. Всичко, което ще 

пуснете, е тъмнината. Любовта и светлината ще се увеличат и няма да 

можете да пуснете това, което ви принадлежи. Обещавам ви, че 

тъмнината определено не сте вие. 

Ако искате да се излекувате и да направите себе си цялостни и 

завършени, ще трябва да постигнете Христовото съзнание. Това 

означава, че ще спрете да създавате живота си от негативни енергии и 

ще намерите зоната без напрежение, което е чиста любов. 

За да намерите любов, ще трябва да научите безброй уроци. За да бъдеш 

добър ученик, ще трябва да направиш избор и този избор ще означава, 

че трябва да се откажеш за малко от фокуса си върху материалния свят. 
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Трябва да използвате материалния свят като огледало. Винаги ще има 

отражение. Докато това отражение не ви хареса, изцелението ви няма 

да е свършило; докато не почувствате, че тялото ви е пълно с любов и 

екстаз, лечебният процес не е приключил. Изцелението ще свърши 

тогава когато свърши и ще трябва да приемете това. 

Докато предприемате този процес, основната мантра отново ще бъде 

„премай с лекота се, успокой се и се отпусни“. Целта е да разрешите 

проблемите във вътрешния свят, а енергията трябва да е насочена към 

вашия вътрешен свят. Ако имате големи стремежи към себе си във 

външния свят, ще трябва да сложите тези на задната горелка за 

известно време, в противен случай нещата ще се объркат и ще се случат 

по грешен начин. 

Целта на този процес е да се освободи всичко, което не е любов, да се 

освободи цялото напрежение и да се намери тази зона между 

напрежението, където няма напрежение. В английския език имаме 

внимание, намерение и напрежение. Действията, които трябва да 

предприемете, ще бъдат със себе си, върху вътрешния свят, във 

вътрешните светове на вашата психика. Това ще направите, като 

зададете намерението да обърнете внимание на напрежението, за да 

разрешите проблема. 

Така че, където и да поставите намерението си; ако има проблем там, 

този проблем ще получи внимание и в резултат на получаване на 

вниманието напрежението ще се разтвори или разреши. 

Човешката психика е много сложна. Така че, трябва да сте много 

търпеливи към себе си. Ако не сте търпелив човек, ще е необходимо да 

помолите любящия Бог за дар на търпение. Един ден вашият подарък 

ще пристигне, когато сте готови и ще бъдете подготвени за 

пристигането на вашия подарък. 
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             ПРЕМАХВАНЕ НА ЕНЕРГИЯТА НА ДРАКОНА 

В началото първата енергия, с която ще работите, са Божествените 

енергии на Луната. Божествените енергии на Луната се равняват на 

майчиното мляко, майката и женствеността. 

 

 

 

Можете да направите това сами. Все пак е много по-добре с терапевт 

или водач. Ако не можете да си позволите такъв, мисля, че трябва да 
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научите едно от лечебните изкуства, което ще ви научи как да поемете 

вътрешното пътуване. Сигурен съм, че ще намерите изучаването на 

такова изкуство за много интересно. 

След като научите това, може да успеете да намерите приятел, с който 

да работите, докато вършите тази вътрешна работа. От тогава можете 

да правите това толкова често, колкото искате и трябва. Ако го правите 

с приятел, ще бъде безплатно. Прекрасно изживяване е да свикнете с 

психиката и как работи, а след това да можете да работите с нея. 

Първо, трябва да започнете в квадранта на краля - това е дядото баща 

ви - прапрадядо ви по бащина линия. Винаги преминавайте от 

мъжествен към женствен. 

В тази работа винаги има противоречия. Ако във вашето семейство 

мъжествеността е подкопана от женското, ще е необходимо да се обърне 

внимание на женското. В този случай обаче първо работете с пра 

прадядото и освободете енергията на Дракона от него. 

Използвайки моя метод на изцеление, легнал  директно пред другия 

човек. Лечителят би заел позицията на мъжкото. Клиентът би бил 

женското. Лечителят държи женското (клиентът ще бъде държан от 

лечителя) като мъжествено средство за задържане, а женското означава 

да бъде държано. 

И така, човекът, който е лечителят, би държал клиента в утробата на 

енергията, създавайки безопасност да продължат на това пътуване. 

Отговорност на лечителя е да задържи клиента така, че той да може да 

изпита в този случай енергията на Дракона. Колкото по-способен и по-

често лечителят е практикувал това и лекувал това в себе си, толкова 

по-лесен става този метод. 

Винаги гледам тялото на човек. Виждам чакрите. Държа погледа си 

върху чакрата на гърлото, като внимавам гърлената чакра да върви по 

посока на часовниковата стрелка. Това означава, че човекът е в 

цялостност с процеса. Когато видите чакрата да върви обратно на 

часовниковата стрелка, вероятно клиентът не е в цялостност с процеса. 
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Ако видя, че клиентът е извън цялостност, това, което обикновено 

правя, е да кажа на човека: „Върни се към тялото си, продължи да 

дишаш и дишай до основната си чакра.“ Продължавайте така, докато 

ги видите отново в цялостност и след това продължете с процеса.Ако 

искате да практикувате да гледате хора, които са извън целостта, 

гледайте CNN.  Новините са обикновено несвоинствени! 

Ако нямате психически способности, използвайте махало, за да 

гарантирате, че човек е в цялостност по време на процеса - в противен 

случай ще губите времето си, тъй като нищо няма да се случи. Искам да 

знаете, че ситуацията с влизане и излизане от цялостност е съвсем 

нормална. Никой няма от какво да се срамува, въпреки че понякога 

клиентът може да се нервира. 

Не забравяйте, че повеждате този човек на пътуване до място, на което 

той се ужасява да отиде. Винаги бъдете нежни, но твърди с клиента си, 

като помните, че вие сте този, който отговаря. 

Бих накарал човека да се свърже с Майката Земя и Баща Небе и да диша 

за няколко мига (минута или малко). Тогава бих им казал: „Стани пра 

прадядо си - дядо на баща ти.“ Тогава бих казал: „Стани Драконовата 

енергия на пра прадядо си, дядото на баща ти.“ 

След това бих им дал минута-две да влязат в тази енергия. Вземете 

толкова време, колкото ви е необходимо. Ако човекът е много труден, 

задръжте го спокойно, тихо и чувствено. Първият път, когато правите 

това - освен ако не сте много опитни - все още се учите. Така че, вие също 

трябва да останете спокойни и отпуснати. 

Когато не се чувствате спокойни и отпуснати, отделете малко време, за 

да усетите какво се случва вътре във вас. Винаги продължавайте да 

проверявате себе си; какво чувствам? Нищо, но нищо не е случайно. 

Всичко е огледало в тази вселена и вашият клиент дойде при вас, 

защото те са огледало на вас самите. Следователно човекът, който 

прави изцелението, също може да очаква да премине през много 

емоции, много чувства и някои изцеления. 

Когато вашият клиент е в енергията на пра прадядо и неговата енергия 
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на Дракон, това ще е моментът да се позове на Божествените енергии 

на Луната. Драконите не обичат мекота, любов или висока вибрация. 

Ще откриете, че Божествените енергии на Луната са от най-високите и 

меки енергии, които наистина познаваме. 

Когато получите това право, клиентът ви ще започне да вижда видения 

на пра прадядо си. Той  също така вероятно ще започне да виждат 

змии, крокодили и други влечуги. Ваша отговорност е да продължите. 

задържайки клиента си, докато призовава Божествените енергии на 

Луната. Намерете начин да им помогнете да освободят тази енергия на 

Дракон. 

Всеки клиент е различен в тази енергия на Дракон. Не става въпрос 

само за влечуги. Те могат да бъдат обладани от извънземни или демони 

- неща от този характер - и те трябва да бъдат изгонени от тялото на 

клиента, върнати обратно към светлината. Този процес трябва да се 

повтаря  докато пра прадядото не се освободи напълно от тази енергия 

на Дракон. 

Този тип процес може да бъде включен, докато правите Рейки, 

акупунктура или друга подходяща форма на енергично изцеление. И 

двата вида изцеление ще бъдат засилени. 

Сигурен съм, че сега вече започвате да виждате проблема. 

Прапрадядото ви е един прародител, но имате седем други пра 

прредци, четири баби и дядовци и пет аспекта на ядреното семейство. 

Това е ужасно много обработка и отнема много време. 

На всичкото отгоре - не споменах за работа с архетипите, което също ще 

изисква много обработка. Така че можете да започнете да виждате 

колко сложна е човешката психика и тази ситуация. Как може да се 

очаква от човек да избере живот, кариера и партньор с всичко това, 

което се случва вътре в тях, на този етап е непосилно. 

Когато разбрах какво става, колко сложна е всъщност ситуацията, 

разбрах, че има нещо друго, което може да помогне.Практикувах 

изкуството на живееща дишаща медитация в продължение на много 
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години и трябва да кажа, че наистина ми помогна. Изкарах курса за 

напреднали повече от двадесет пъти. Имаше един учител, който идваше 

три пъти; тя разказваше същата история всеки път, когато дойде - 

„Когато беше време принцът да стане крал в Индия, свещениците взеха 

принца в джунглата и го подготвиха да стане крал.“ 

Тя никога не ни каза как са го подготвили, но тя каза, че отнело по-

малко от година. Не забравяйте, че един цар идва от линия царе, а те 

имат съвсем различно съзнание от обикновения човек. Енергиите, 

които се вливат в него, ще бъдат много по-меки и по-лесни за работа. 

Предците на принца ще бъдат просветлени, така че няма да е 

необходимо да им помагате и да ги лекувате. 

 

                     РАСТЕНИЯТА УЧИТЕЛИ 

 

              АЯХУАСКА, ИБОГА И МАГИЧЕСКИ ГЪБИ 

 

Преди около четири години бях в Бразилия. Координаторът Филипе ми 

каза: „Защо не вземеш чая?“- Какво?Той отговори: „Защо не вземеш 

чая?“ Тогава той обясни, че чаят е Аяуаска!В крайна сметка той ме убеди 

да го взема. Трябва да ви кажа, че това беше най-невероятното и 

красиво преживяване в моя живот.  

Оттогава съм вземал Аяуаска около десет пъти.След това опитах 

вълшебни гъби около дванадесет пъти и ибога три пъти. Мисля, че с 

приемането на тези растения учители, е най-големият дар, който 

някога съм си самоподарил(през всичките си шестдесет години) и 

изцелението, което получих от тях. Това е напълно несравнимо. 

Няма как да нарека тези медикаменти „лекарства“. Тези учителски 

растения имат дух и душа. Никога не съм имал лошо пътешествие, но 

бях раздрусан няколко пъти! 

Когато погледна назад към живота си, виждам, че съм бил готов да 



 
 

 
470 

приемам тези лекарства. По някакъв начин пътешествието по което 

продължавате, е много подобно на описаното по-горе, само че се 

умножава по интензивност и изцеление. Чувах, че се казва много пъти, 

че една сесия с вълшебни гъби, например, може да бъде като десет 

години психотерапия. Напълно съм съгласен с това. 

Тези лекарства правят неща, които нормалните лечебни процеси не 

могат да направят. Не знам как работят - мога да ви кажа само, че 

работят. Не мисля, че е добра идея тези неща да се правят повече от 

веднъж или два пъти в месеца. Те са толкова мощни - не е нужно да ги 

приемате често. Понякога, два или три месеца по-късно ще се окажете 

все още в някакъв процес, който е бил започнат с приемането на тези 

растения учители. 

Сега осъзнавам, поглеждайки назад към моята история, че учителските 

растения лекуват както моя ум, така и емоционалното ми състояние. 

Всеки път, когато приемах тези лекарства, ми трябваше между една 

седмица и десет дни, за да превъзмогна физически преживяното. 

Винаги имах разстроен стомах два или три дни след това.Имаше 

проблем в стомаха ми. Стомахът ни е емоционалният ни център. Имах 

толкова много травми и разстройства в живота си, емоциите ми просто 

бяха заседнали - напълно заседнали! Именно тези учителски растения 

подтикнаха емоциите ми да се раздвижат отново. 

Не знам колко пъти ходих на лекар с оплакване, че имам разстроен 

стомах. Разказах ви историята за баща ми и неговото лекарство - това 

не направи нищо за него; лекарите не направиха нищо за мен. 

Тези учителски растения знаят какво правят - повярвайте ми! Всъщност 

обичам да ги вземам. Ибогата е много специална. Това е от дърво в 

северозападната част на Африка. Много е горчива; горчивите неща 

лекуват горчивината. Ибогата ми помогна да простя на майка ми. Ибога 

също ще излекува зависимостта от хероин. Всеки път, когато вземах 

едно от тези растения учители, емоциите в стомаха ми започваха да се 

освобождават.  

Поглеждайки назад към пътешествието си, стомахът ми е бил разстроен 
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по някаква причина. Цялата травма в стомаха ми е задържала тази 

негативна мъртва емоция. 

Открих основната причина за тази негативна и мъртва емоция в 

стомаха ми. Причината беше, че цялото ми семейство беше обладано от 

енергията на синята кръв. Тъй като в тази кръв няма любов и няма Бог, 

цялото семейно съзвездие е било ядосано един на друг и се изолирало 

един от друг. И тогава на всичкото отгоре, имаше един аспект от мен 

,който се е  хранил с цялата тази негативност, ставайки все по-силен. 

Сега ми кажете - как магнезиевото мляко ще реши тези проблеми? 

Не само това, когато отидете на лекар, те ще ви попитат какъв е 

проблемът. След това той ще ви предпише лекарства, каквито 

лекарствените компании искат да вземете - може би, преди да ви 

предпише някакво лекарство, той също ще ви препоръча кръвни 

тестове за няколкостотин долара. Той отново ще предпише 

лекарството, от което той и лекарствените компании печелят най-

много. Това лекарство може винаги да лекува физическото, което е 

симптом на проблема, а не проблема. 

Освен това дядото на баща ми е имал същия проблем. И така, три 

поколения мъже имат един и същ проблем - да се опитват да излекуват 

същия проблем със същия резултат; неуспех! Това е определението за 

безумие; правиш едно и също нещо отново и отново и очакваш 

различен резултат. Резултатът беше един и същ за дядо ми, за баща ми 

и за мене - провал! 

Системата е безумна. 

Аяуаска, ибога и вълшебни гъби в индустриалните държави по света са 

незаконни. Има само една причина, че те са нелегални и това е, защото 

работят. Сега стомахът ми е наред, не благодарение на Националната 

здравна служба или алопатична медицина. 

Моля, обърнете внимание, че това са естествени лекарства. Това, което 

е естествено, ще ви върне към вашата природа и те не струват почти 

нищо за производство.Моля, обърнете внимание, че винаги съм 

приемал тези лекарства с шаман в групова среда, така че винаги съм 
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бил под грижи. Понякога хората могат да изпитват трудности и да се 

нуждаят от помощ по време на тези сесии. Моят съвет към вас е никога 

не приемайте нито едно от тези три лекарства самостоятелно, винаги ги 

приемайте с някой, който ви подкрепя. 

Представям си, че вълшебните гъби имат малко лоша репутация, 

защото някои глупаци приемат погрешни гъби и се озовават в болница 

за изпомпване на стомаха , или може би дори по-лошо от това. Винаги 

работете с хора, които знаят какво правят. 

 

                          КАНАБИС 

Това лекарство трябва да бъде най-големият дар, който Бог е дарил 

някога на тази планета. Канабисът е вибрацията на Бог. Никога не съм 

обичал да пуша канабис; Не ми харесваше усещането в задната част на 

гърлото или остатъка от малки парченца канабис в устата ми. 

Няколко години винаги исках да опитам канабисово олио, но така и не 

успях да го намеря до преди около осемнадесет месеца. Говорех с мой 

приятел за това; той ми каза, че приятелката му го е направила затова 

го опитах. В началото не ми хареса усещането да съм под влиянието, но 

продължих да го взимам упорито и започнах да разбирам и да се 

наслаждавам на канабисовото масло. 

Канабисовото масло започна да ме отвежда на много пътешествия. 

Понеже съм толкова зрителен, видях толкова много различни неща и 

започнах да виждам колко луд съм! Много луди мисли идваха и си 

отиваха, докато в крайна сметка не спряха. 

Видях, че умът ми е разделен на две. Имаше и нещо друго - беше като 

махало, което се люлее между двете части на ума ми. В крайна сметка и 

това спря след няколко нощи приемане на канабис.След това канабисът 

вложи по-голямата част от усилията и енергията си в стомаха ми. 

Започна да лекува всички емоционални проблеми в стомаха ми. Беше 

много интересно - да бъда честен, беше много повече от интересно ... 

беше невероятно! 
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Сега виждам, че целият ми стомах е бил напълно блокиран. В центъра 

на това запушване беше много малка част от мен, която ми създаваше 

толкова много проблеми.Виждам рана, сякаш бих видял перла. Когато 

една стрида получи зърно пясък от вътре в себе си, пясъчното зърно ще 

накара стридите да получат сърбеж. Когато стридата почувства този 

дискомфорт, тя секретира около пясъчното зърно, вид слюнка. Всеки 

път, когато получи сърбеж, слой слюнка заобикаля  пясъчното зърно, 

докато се получи напълно пораснала перла. 

Човешко същество преминава през подобен процес. Проблемът, който 

съм имал е дошъл със зачеването. Произхождал е  от проблем, който 

семейството ми така и не е успяло да разреши. Канабисът първоначално 

изглежда премахва целия мрак около проблема. Ако можем да 

използваме аналогията на стридите - ще отнеме всеки слой около 

перлата, докато достигне генезиса на проблема. В случай на стрида това 

би било зърното пясък. 

Това, което видях във всеки слой, беше радикално; дракони, змии,  

извънземни от всички различни видове; Сиви, BB-8, R2-D2, C-3P0 от 

филма "Междузвездни войни" - сигурен съм, че психиката ми се опита 

да обясни нещата по начин, който мога да разбера. Видях гайки, 

болтове и всякакви механични рамки и конструкции - това почти не 

свършваше. 

В моя случай видях, че цялото ми семейно съзвездие има проблем със 

синя кръв и цялото това „прекъсване на връзката“. Докато лекувах този 

проблем, всеки слой около проблема ми разкри различни събития в 

живота ми, които бях създал заради тази рана. Повярвайте ми, от тази 

рана е трябвало да се създава шестдесет години - затова тези неща 

отнемат толкова много време. 

Когато стигнах до центъра на този проблем, баба и дядо, прадядо и 

прабаба ,баща -всички те изскочиха от тази рана. Изглеждаха толкова 

щастливи - беше невероятно! Все пак оставена отвътре обаче беше 

майка ми, сестра ми и аз. 

Какво се случи след това е доста интересно. Когато майка ми оздравя, 
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раненото ми дете започна да оздравява. Аспектът на моето ранено дете, 

което започна да се лекува, беше този, който беше засегнат от синята 

кръв при зачеването. 

Доста години (според мен пет години) имах този аспект на раненото 

дете. Опитвах се и опитах (знам, че повтарям себе си - опитвам се да 

изразя колко усилия съм вложил за излекуване на този аспект от себе 

си). Нищо, но нищо не би помогнало на това. Отчасти канабисът реши 

този проблем. 

Но не само канабисът реши този проблем. Осемнадесет месеца имах 

акупунктура два пъти седмично. Плюс това, веднъж седмично правех 

тип пътешествия с лечител, който живее в Коста Рика. Също така 

работех с един от координаторите веднъж седмично по Skype. Знаех 

какво правя - следвах правилата за изцеление, които излагам в тази 

книга. 

Коранът казва: „Под краката на майка ви лежи небето тук, на Земята“. 

Това е което се случва, майка ми ме освободи! Леле, накрая, какво 

усещане - като песента „Искам да танцувам на тавана“! 

В тази книга аз предлагам, че първото нещо, което трябва да лекувате и 

освобождавате, е енергията на Дракона. Убеден съм, че тази енергия 

блокира потока на изцелението ми. Бих си помислил, че това също го 

забави до извесна степен. Но, ако сега трябва да направя своето 

изцеление отново, ще ми отнеме четири или пет години, вместо 

двадесет. 

Убеден съм също, че това е генетично модифицирана болест. Някой или 

група хора, която е много интелигентна - чужда на нашия Бог и нашата 

Слънчева система, без любов в сърцата им - е създала тази програма \ 

болест, която да управлява над нас. 

Ако бях на ваше място, бих поставил намерението да освободя тази 

енергия на Дракон. Бих отделил всичко възможно, което е необходимо, 

за да се реши този проблем и да се освободи цялото напрежение, което 

тази енергия създава вътре в нас. 
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Друга причина да избера да работя с канабис е, че докато изследвах 

медицинския канабис, започнах да виждам, че всички болести в моето 

семейство могат да бъдат излекувани или подпомогнати от канабис. 

Например, майка ми имаше жълтеница и псориазис като дете. Тя също 

почина от рак на гърдата. Баба ми по майчина линия имаше артрит. 

Разказах ви за стомашните проблеми на баща ми - той също имаше 

сърдечни проблеми и глаукома. 

Друго нещо, което преживях с употребата на канабис, е, че когато бях 

дете, претърпях различни травми. Когато детето се травмира, то много 

прилича на електрическа верига; трябва да изгори предпазител. Така 

че, когато електрическа верига получи твърде много мощност, 

преминаваща през нея, предпазителят ще се нагрее и ще се стопи. 

Същото е и в нервната ни система. Когато се случи някаква травма или 

нараняване, нервите ще се стопят и вече няма да бъдат свързани. Това, 

което се случва, когато приемате канабис е, че тези нерви започват да 

се свързват отново. В моя вътрешен свят видях и изпитах  

излекуването и свързването на нервната система отново. 

Друго много интересно нещо, което преживях с тази синя кръв е, че тя 

предизвиква късо съединение между ума и слънчевия сплит. Трябва да 

осъзнаете, че синята кръв се основава на мед, където нормалната кръв 

е на въглеродна основа. И така, енергиите се движат много по-бързо 

през синьокръвната група, отколкото чрез въглерода, защото медта е 

много по-добър проводник на електричество. 

И така, това, което се случва, когато възникне проблем при вас, е, че 

синята кръв прави късо съединение;влизате в режим на битка или 

полет, преди да успеете да разгадаете проблема. Канабисът реши и този 

проблем. 

Тази книга не е за канабиса. Става дума за изцеление - развиващо се 

извън матрицата. Надявам се, че представих случая с тези растения 

учители, включително канабис, по такъв начин, че няма да се 

страхувате да ги използвате - за да видите ползите от тези лекарства. 

След моя опит с тези лекарства и нещата, които тези лекарства ми 
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показаха и ме научиха, знам, че и вие можете да имате добър опит с тях, 

лекувайки се от нещо много сериозно, което унищожава нашия свят. 

 

                         АКУПУНКТУРА 

 

Както обясних по-рано в този раздел на книгата, използвах 

акупунктурата като комплимент към канабиса. Ето описание,  дадено 

ми от моята акупунктуристка, Елена. 

„Акупунктурата е много стара китайска терапия. Тя се основава на 

четиринадесет меридиана. Всички меридиани съответстват на 

дванадесет органи. Един меридиан е на гръбначния стълб, а един е на 

централната линия в предната част на тялото. Акупунктуристът работи 

със специални игли, които се поставят в специални точки. На 

меридианите има 365 точки. Акупунктурата лекува всеки вид 

физически проблем чрез активиране на имунната система, 

кръвообращението, храносмилателната система, жлезите и много 

други биохимични реакции в организма. 

Акупунктурата балансира потока на електромагнитната енергия в 

тялото, като прави органите да функционират в оптимално. 

Органите са винаги по двойки -Черен дроб - жлъчен мехур >> Гняв 

стомах - Далак - Панкреас >> Тревоги  

бели дробове - дебели черва >> Тъга  

Сърце - Тънки черва >> Радост  

бъбреци - Пикочен мехур >> Страх 

 

Далакът и панкреасът се считат за едно. Функцията на човешкия ум се 

основава на знанията, образованието и балансиращите системи на 

всеки човек и култура.‖ 
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Тя също така казва: „Мислите създават емоции.“ 

Така че акупунктурата помага да се лекуват както емоционални, така и 

психически проблеми. Елена също казва, че в това преживяване с мен 

съществуваше още нещо.„Той дойде при мен с някои физически 

проблеми в същото време, когато правеше семейна терапия. Чудното 

беше, че акупунктурата му помага да освободи силни емоционални 

проблеми, свързани с предците си. И така, наблюдавах как тялото пази 

и съхранява емоциите на майката, бащата, сестрата, братята, бабите и 

дядовците и т.н.  

“Акупунктурата също освободи субекти, за голямо учудване на Елена! 

„Резултатът от терапия за година и половина е, че Дейвид се чувства 

пълен с любяща енергия; съзнателна, духовна енергия на доброто. 

Виждам я да свети в сините му очи! ‖ 

Трябва да кажа колко съм изумен след всяка акупунктурна сесия; колко 

красиви изглеждат очите ми и колко балансирани са. Намирам го 

невероятно. Щом синята кръв изчезне, аз съм убеден, че изцелението 

ще стане много по-лесно.ки (Ин и Ян) и те се свързват с една конкретна 

емоция. 

Аз лично смятам, че акупунктурата допълва канабиса. Изглежда, че 

работи така; акупунктурата ще задвижи енергия в меридианите и 

докато енергията се движеше, изглеждаше, че е по-лесно на канабисът 

да разтвори тъмнината. 

Също така, Елена ми каза, че докато иглите са в меридианите 

(тръбопроводът за любовта или божествените енергии), тялото ви е 

изпълнено с любов. Чувства се красиво, до следващия ден, когато 

тъмнината от лошите енергии започне да се освобождава отново. 
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               ЛЕКУВАНЕ НА СЕМЕЙНОТО СЪЗВЕЗДИЕ 

 

Трябва да следваме същия модел, който сме следвали през цялото 

изцеление на енергията на Дракона. 

На първо място, започвайки в квадранта на краля, ние трябва да 

приведем тези двама баби  и дядовци от бащина страна към 

Божествената енергия на свещения брак, довеждайки всеки индивид до 

съзнанието на Христос. 

След като това се случи, енергията на любовта може да се влее от онази 

двойка (прабаба и дядо) в тяхното дете, вашия дядо по бащина линия. 

На свой ред той става дете на любовта. За съжаление, щетите са 

нанесени и той също ще трябва да бъде въведен в съзнанието на 

Христос, за да може да получи свещения брак с бабата по бащина 

линия. Това може да се случи само след като квадрантът на магьосника 

е разрешен, когато двойката също бъде доведена до нивото на съзнание, 

където могат да се насладят на свещения брак. 

За да може една двойка да стигне до Божествените енергии на свещения 

брак, е необходимо да извадите всички отрицателни енергии или поне 

достатъчно от отрицателната енергия, така че тези два индивида да се 

обичат и да започнат да се самолекуват. 

Това означава, че всички отрицателни архетипи трябва да бъдат 

превърнати в Божествени архетипи. Мъжът в двойката трябва да може 

да устои своята мъжка сила, а жената в двойката трябва да му се 

доверява за да направи това. Това би трябвало да стане  по-лесно, след 

като енергията на Дракона си отиде. 

Така че, нека покажем контролен списък за това какво трябва да се 

случи. 

Прадядото (по бащина линия) трябва първо да се излекува и да се 

освободи от всички изброени различни архетипи. Това, което трябва да 

се случи е, че прадядо ви трябва да стане крал на вашата психика. 

Правим това, като го освобождаваме от: 
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1 - Рана на Рибния Крал  

2 - Баба Яга  

3 - Тъмни субекти  

4 - Проститутката  

5 - Сексуално насилие, кръвосмешение и изневяра  

6 - Съблазнителят  

7 - Военните енергии  

8 - Монахинята 

 

След като постигнете това, трябва да можете да погледнете своя 

прадядо по бащина линия и да се надяваме, той ще се превърне в мощен 

крал. Ако не, ще трябва да повторите процеса, защото нещо не е 

завършено. 

След това трябва да работите с бащината си прабаба и да я освободите 

от тези субекти. Когато се превърне в красива кралица, тя ще бъде 

готова за свещения брак. 

И така, за вас е да видите краля и кралицата заедно и да повикате 

Божествените енергии на свещения брак чрез визуализация. След като 

постигнете това, можете да решите какво искате да направите след това. 

Бихте могли да работите с дядо си по бащина линия - освободете го от 

всички тези различни архетипи и ще видите как изглежда, когато е 

цялостен и завършен. 

След това можете да се преместите в квадранта на магьосника и да 

повторите процеса, освобождавайки всички тези различни архетипи от 

прабаби и прадядовци на майката по бащина линия, като отново ги 

привеждате към енергиите на свещения брак. 
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След това можете да се насочите към баба си по бащина линия, 

освобождавайки архетипните енергии от нея. Когато е готова, можете 

да съберете дядо си и баба си заедно в процеса на визуализация и да се 

възползвате от Божествените енергии на свещения брак.Не можете да 

прибързвате или да насилватетози процес. 

Това трябва да се повтори с предците ви по майчина линия и след това 

- както демонстрира диаграмата по-долу - можете да направите същото 

с майка си и баща си. След това можете да работите с вътрешното дете. 

Според моя опит - когато лекуваш нещо вътре в предците си, енергиите 

винаги намаляват натиска върху потомците на предците. Доста често, 

когато работя с човек  в процеса  на лечение някой аспект на 

вътрешното дете  си показва лицето. Именно тогава вътрешното дете е 

готово за изцеление. 

Ще трябва да намерите начин да работите с вътрешното дете. 

Обикновено всичко, което е необходимо, е, че те трябва да бъдат 

държани и обичани, за предпочитане в Божествените енергии на 

Луната - това винаги върши чудеса. 

Дума на предпазливост; ако започнете първо да работите с вътрешното 

дете, ще е необходимо да се върнете назад във времето, за да разберете 

кой от предците е донесъл тази отрицателна енергия на вътрешното 

дете. Ако не го направите - поради факта, че психиката е динамична, 

бихте могли да поемете същия проблем. 

Първата половина на лечението на човек трябва да работи с Троицата; 

майката, бащата и детето. Поради тази причина ще ви трябва много 

лунна енергия, когато нещата се объркат по време на бременност, 

зачеване или в първите години от живота на детето. За да се развият 

вътрешната майка и баща, също ще е нужна Божествената енергия на 

Луната. 

Ако майка ви или баща ви не са били правилно отгледани през 

формиращите години, този проблем ще се влее във вас. Родителите им 

ще бъдат в абсолютно същото положение, тъй като този проблем се 

връща назад във времето. 



 
 

 
481 

 

               РАБОТЕЙКИ ЗАЕДНО КАТО ГРУПА 

 

Едно много просто, но мощно упражнение, което можете да направите 

като група, е да работите с Божествените енергии на Луната. Това ще е 

добре за хора, които не се свързват добре с майките си или им е трудно 

да се свържат с майките си и следователно с майката в себе си. 

Водачът на групата трябва да избере човек с проблеми, свързани с 

майката. Този човек чрез намерение може да се превърне в енергията 

на онова, което искат да лекуват, т.е. синьокръвната. Членовете на 

групата могат да стоят около този човек и да излъчват към тях 

Божествените енергии на Луната. 

Трябва да осъзнаете, че един човек получава цялото внимание. 

Останалата част от групата обаче насочва Божествените енергии на 

Луната, позволявайки на тези енергии да се вливат през тях и в човека, 

който е избран. Всички се възползват от това. 

Божествените енергии на Луната ще изпълнят всички, които насочват 

тези енергии. Избраният човек получава Божествените енергии на 

Луната и част от енергията на синята кръв ще бъде освободена. 

Водачът трябва винаги да наблюдава емоциите. Ще можете да усетите, 

когато синята кръв се освободи и човекът се изпълни с Божествените 

енергии на Луната. 

Когато за пръв път започнах да правя това с хора, в началото не можех 

да задържам правилно тази енергия (както би трябвало). Няколко пъти 

хората се сриваха заради тази енергия. Беше им толкова болезнено, но 

след като свикнах с енергията, нещата работеха по-лесно и гладко. Ако 

човек изпитва твърде много болка, веднага ги помолете да се отдалечат 

от кръга и да седнат някъде тихо, за да се възстановят. 

Този метод може да се използва за всеки проблем. Можете да 

използвате всички различни енергии на всички планети. Много 
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полезно е да имате астролог наоколо, тъй като те винаги знаят 

действията на планетите и какви енергии носят. 

Можете също да промените това , за да използвате Божествените 

енергии на някой от различните аспекти на вашето семейно съзвездие. 

Например, за бащата на вашия баща бихте използвали Божествените 

енергии на прадядото. 

В този случай човекът, който е избран за работа, ще стане енергията на 

прадядото. Останалата част от групата би излъчвала Божествените 

енергии на прадядото, превръщайки прадядото от ранен човек в 

Божествените енергии на прадядото. 

Мисля, че това е добро упражнение за вас, за да научите как да работите 

с енергии. Толкова пъти съм виждал човек да преобразува нещо много 

болезнено, като само е излекувал един от своите предци. Очевидно това 

трябва да е прародител, който изпитва огромно количество болка. По 

някаква причина това се случва по-често, отколкото съм сигурен, че 

човешката раса би искала да признае. 

Работейки по този начин ще ви помогне  да се чуствате удобно когато 

работите с енергия. Това е много, много просто. Това може да ви 

помогне да станете достатъчно вещи за да работите със съзведна 

терапия. 

 

               КОНСТЕЛАЦИОННА ТЕРАПИЯ 

 

Това е доста сложно, затова искам да представя обяснението си по прост 

начин. 
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           Отгоре е диаграма на семейното съзвездие. 
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На първо място, всеки, който ще води този процес, трябва да бъде в 

интегриран със себе си. Трябва постоянно да сте наясно какви емоции, 

какви чувства и какви мисли се случват.Трябва да се озовете в 

пространство, където можете да бъдете интуитивни.  

Част от отговорността на водача е да запази целостта на процеса и да се 

погрижи всички участници да са в цялостност със себе си. Това само по 

себе си не е лесна задача. 

Можете да използвате махалото, за да гарантирате, че помощниците ви 

са напълно в телата си. Ще трябва да се погрижите специално за 

човекът, който сте избрали да работите (клиентът ви например) да бъде 

изцяло в тялото си. Тъй като завеждате клиента си на място, на което 

той се страхува да отиде сам, той трябва да бъде задържан (задържането 

е мъжествено). Лицето, което контролира процеса, трябва да влезе в 

мъжката роля. 

Следващото нещо ще бъде да попитате клиента какъв е проблемът. Тъй 

като те описват проблема, задачата на водача е да поддържа клиента в 

цялостност и да гарантира, че той не избягва истинския проблем. Това 

ще видите, като гледате чакрата на гърлото или работите с махалото, 

задавайки въпроса „В цялостност ли е този човек?“ 

Следващата стъпка е да напишете въпроса или проблема спретнато на 

лист хартия А4. Дайте го на клиента и след това го сложете  в средата 

на стаята, като листа се държи близо до сърцето на клиента. 

Клиентът трябва постоянно да изпитва проблема и трябва да се движи 

в кръг, докато остава в центъра на избраното пространство. Листът на 

хартия А4 с проблема, изписан върху него, също има посока. 

Обикновено горната част (ширината) на хартията е начинът, по който е 

изправена. Така че, когато клиентът интуитивно усеща, че е изправен в 

правилната посока, трябва да сложи листа насочен в посоката в която 

клиента гледа. 

Следващата стъпка ще бъде да помолите клиента да стъпи върчу 

хартията в същата посока. След това клиентът трябва да опише 

чувствата, които изпитва. Добра идея е да записвате чувствата , като по-
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късно ще разберете откъде идват тези чувства. Именно тези чувства 

създават проблема. 

Водачът ще трябва да разгледа горната диаграма на семейното 

съзвездие, за да провери (интуитивно или с махалото) откъде идва тази 

енергия, която причинява проблема. Идва ли от квадранта на краля, 

магьосника, воина или любовника? 

Ако разберях, че енергията идва от квадранта на краля, щях да изпиша 

три карти; прадядо, прабаба и дядото. Знам, че бащата по бащина 

линия не е част от този род, но всичко е огледало. И така, бих изписал 

карта и за бащата по бащина линия. Просветляващо и важно е да се 

разбере връзката между бабите и дядовците. Това ще помогне на 

процеса. 

Бих изписал и карта за ядреното семейство - всички членове на 

семейството присъстват в зеления диамант. 

Тогава бих дал на клиента една по една карта като ги помоля да спазват 

посоката на картата. След това бих поставил картата на гърдите на 

клиента премествайки се в енергийното пространство около проблема, 

като решавам интуитивно къде да бъде поставена картата. След това 

клиентът трябва да постави картата на пода в посоката, в която е 

обърната. Клиентът трябва да повтори този процес с всички карти. 

След това водачът може да погледне как клиентът е поставил картите и 

интуитивно да прочете, опитвайки се да разбере какво се случва. 

В рамките на това оформление има три двойки; прародителите, бабите 

и дядовците и родителите. Ако тези двойки не са заедно и се движат в 

една и съща посока, можете да приемете, че има проблеми между 

мъжкото и женското. Също така добър показател е, че мъжете в 

съзвездието трябва да са от дясната страна на жената. Това е така с цел 

жената да не е в мъжка роля. 

Понякога в подредбата някой от членовете на семейството ще гледа 

директно проблема. Това обикновено дава добра индикация, че този 

човек е заинтересован да получи отговора на проблема или е част от 
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проблема. Както при всеки проблем, колкото повече го гледате, толкова 

повече го разбирате. Колкото повече работите с този метод, толкова 

повече ще започнете да разбирате как работи психиката. И колкото 

повече тренирате, толкова по-добре ставате в този вид работа. 

Четенето на проблема не е решение на проблема. Ако работите с група 

хора, водачът би трябвало интуитивно да реши кой човек трябва да стои 

на коя карта. Нищо не е случайно - винаги ще се оправите. Постоянно 

се доверявайте на интуицията си. Първоначално клиентът може да 

застане на проблема, а останалата част от групата може да даде обратно 

мнение за това какво чувстват различните предци. 

Ако няма група - само вие и вашият клиент - клиентът ви трябва да стои 

на всички предци, за да разбере какво се случва, в какво емоционално 

състояние са предците. 

От този обратен отзив лидерът може да вземе решение относно това 

къде ще започнете работата си. През повечето време ще започнете с 

прабабите и дядовците. Проблемът винаги започва в миналото. Ето 

защо е необходимо да се работи от миналото до настоящето, за да се 

разреши енергията в прародителите, бабите и дядовците, родителите и 

след това детето. 

Отрицателните енергии трябва да бъдат освободени и заменени с 

положителните енергии, които липсват в който и да е човек, с когото 

работите в семейното съзвездие. 

Следвайте инструкциите, написани по-горе в раздела „Работа като 

група“. Този един човек, с който работите в семейното съзвездие, ще 

започне да се лекува. Обикновено нашите проблеми започват от 

зачеването; следователно е необходимо да се започне с Божествените 

енергии на Луната. 

Докато изучавате този процес, ще е необходимо да „поиграете“ малко, 

да намерите краката си и да узнаете какво могат да направят 

различните енергии. 

Друго приятно упражнение, което можете да направите, докато правите 
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този процес, е да поставите трима души в права линия зад човека, с 

когото работите. В случая с прадядото - искаш да излекуваш 

мъжествената му линия. След това бихте поставили (зад прадядото) 

неговия баща, дядо и прадядо на ред. Можете да попитате тези три 

различни личности за отзив - как се чувстват, какво е тяхното 

емоционално и психическо състояние? 

След като разполагате с тази информация, знаейки какво се случва в 

тази мъжка линия, можете да превключите тези три личности от 

първоначалното състояние на съществуване в Божествено състояние.  

Ако направите това правилно, гарантирам, че веднага ще почувствате 

промяната на енергията и ще забележите, че мощна поддържана от 

мъжественост енергия се влива във вашия клиент от тримата мъже по 

линията на прадядото. 

Трябва да позволите това да продължи, докато клиентът не се напълни 

с тази енергия. Вероятно ще видите усмивка на лицето на клиента ви. 

Това ще отнеме десет или петнадесет минути. 

Така че, тук има избор. Можете да работите с Божествените енергии на 

семейното съзвездие или можете да изберете да работите с 

Божествените енергии на планетите. 

Нашето истинско семейно съзвездие се базира на съзвездието на 

слънцето, луната, планетите, звездите и разбира се Майката Земя. На 

определен етап е необходимо да се работи с планетите. Когато 

погледнете снимката на Ребис, ще видите, че той контролира 

планетите. Той е решил всички проблеми около различните планети и 

сега планетите го предпочитат. Това искам за вас, да станете като Ребис 

                  

                 В СЛУЧАЙ НА КРЪВОСМЕШЕНИЕ 

 

Необходимо е да се използва горната техника. Вътре във всяко човешко 

същество има кръвосмешение. Започнало е с Адам и Ева. Ако не сте 

съгласни с това, можете да кажете, че кръвосмешението е започнало с 
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Изида и Озирис. Тези две истории са митове, които са ни изписани от 

вътре. 

В нашите семейства, ако има кръвосмешение, обикновено се пази в 

тайна. То има подобен ефект върху човешката психика, каквато има 

енергията на синята кръв - изключва ни от семейството ни поради 

моралния код, под който живеем. Гледаме на кръвосмешението срам и 

отвращение. 

Например, ако баща прави секс с дъщеря си и те имат дете, това прави 

бащата и баща и дядо на детето. Това прави майката на детето 

едновременно майка и сестра. Когато свържете това обратно с Космоса, 

майката би станала едновременно Майка Земя и Венера - бащата ще 

стане както слънцето, така и един от знаците на зодиака. А останалата 

част от семейното съзвездие също ще бъде извадена от хармония. 

Обикновено бебето не е искано - отгоре на всички останали 

несправедливости. Съпругата на бащата на детето също ще бъде майка 

на дъщерята. Тя също няма да бъде много щастлива нито със съпруга 

си, нито с дъщеря си. Това ще предизвика спирала на злото и омразата 

в цялото семейно съзвездие.Това е много трудно да се излекува. 

Начинът, по който би се пристъпило - ще ви трябват минимум петима 

души, за да изпълняват ролите на различните членове на семейството 

участващи в акта на кръвосмешение. Имате нужда и от добър водител 

и още няколко души, които да станат поддържащите лечебни енергии, 

необходими за този процес. Ще трябва да работите с луната и 

Божествените енергии на извинение, приемане и прошка. Ще трябва да 

направите малко странично обмисляне, за да започнете и завършите 

този лечебен процес. 

Един от триковете при извършването на тази работа е да се обменят 

ролите на различните участници, така че те да разберат какво се случва 

с другия човек. Коренните американци казват нещо като „Никога не 

трябва да съдите друг човек, докато не извървите няколко мили в 

мокасините им.‟ Когато започнете да научавате как се чувства другият 

човек, това започва да развива състрадание. Състраданието е 



 
 

 
489 

необходимо, за да позволи приемането, извинението и прошката. 

Възможно е също така да помолите човек да стане Божествените 

енергии на прошка, приемане или каквото и да било по този въпрос. От 

моя опит тези, които се нуждаят най-много от енергия, винаги ще 

получат прошката за ролята - например, ако някой не може да прости 

на съпруга за изневяра, ще откриете, че този човек получава ролята на 

прошка докато  се научи да прощава в собствения си живот. 

Всички сме светлинни вибрации и енергия. 

Исус каза: „Тези, които търсят, не трябва да спират да търсят, докато не 

намерят. Когато намерят, те ще бъдат обезпокоени. Когато бъдат 

обезпокоени, те ще се удивят и ще царуват над всички. И след като 

царуват, те ще си починат. 

С минали животи, в които сме били лоши, също сме били добри. В този 

живот ще трябва да лекувате цялата си болка. Вътре в болката са вашите 

уроци, уроците, които трябва да научите, преди да можете да бъдете 

свободни. Под свободен имам предвид да приличате на Ребис. Вие сте 

напълно празни. Празни наистина означава пълни - вие сте се 

изпразнили от всички уроци и сега сте станали изпълнени с Бог. 

Вътре във вас няма повече енергия на Дракон. Няма повече прекъсване 

между мъжкото и женското. Сърцето ви се е разширило в горната и 

долните три чакри, съзнанието ви е най-чисто - доколкото може да бъде 

най -красива вашата енергия. 

Няма страх вътре в тялото ви. Вие сте станали Бог. Бог не е 

монотеистичен; станахте тринадесетте сфери, заобиколени от 

октаедъра на куба. Но освен това различните богове живеят в хармония 

вътре във вас. Наречете ги полубогове, ако желаете. 

Сега слънцето грее красиво в сърцето ви. Земята се върти около 

слънцето. На свой ред Луната се върти около Земята. Меркурий и 

Венера са върнати в предишната си слава. Сега можете да мислите и да 

обичате изцяло без страх. Планетите са на ваша страна; Марс, Сатурн и 

Юпитер, Уран, Нептун и Плутон - всички те носят своите подаръци за 
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вас и даровете са винаги положителни. 

Станахте едно. По думите на Боб Марли, „Един свят, една любов.“ Вие 

сте станали онова вълшебно същество, което може да извърви този 

вълшебен път между Небето и Земята - напълно подкрепено от 

Вселената. Вие сте проявили Небето тук на Земята. 

 

                       ВЪНШНИЯТ СВЯТ 

 

        ПРОЦЕСЪТ НА ПРОЯВЯВАНЕ НА НАШАТА РЕАЛНОСТ 

 

Решете каква е мечтата ви за живота ви. Какво наистина искате за себе 

си? Всеки ден правете крачка към тази мечта, направете правилното 

нещо и действайте само когато сте сто процента сигурни в себе си и 

какъвто и проблем да работите, е напълно решен. 

Пътешествието, на което ще ви поведа, е път без действие. Причината 

за това е, че колкото по-малко енергия изразходвате в материалния 

свят, толкова повече енергия ще трябва да изразходвате за своя 

вътрешен свят. Само когато вътрешният свят е цялостен и завършен, 

можете да създадете реалност с елегантност - точно това, за което 

мечтаете. Това е пътешествие към получаване, а не грабене. За да се 

случи това, трябва да сте цялостни и завършени, трябва да сте 

намерили любовта и любовта винаги е в място без напрежение. 

Понякога трябва да предприемете действия в живота си, за да свършите 

нещата. Човек може да се чуди защо има определени трудности в 

живота, защо животът ни включва в определени ситуации. Реалността 

е, че това, което човек създава отвън, е просто отражение на това, което 

е отвътре. Раните, които съществуват вътре в детето, съществуват и в 

други аспекти на семейното съзвездие. Тези рани създават негативна 

реалност и те трябва да бъдат адресирани. 

Колкото по-цялостен и завършен сте, толкова по-лесно е да проявите 
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собствената си реалност - това понякога може да ви се стори като 

невъзможен сън, но можете да изживеете невъзможната мечта. 

Между това, което мечтаете за себе си и проявлението на тези мечти са 

всички ранени деца, които саботират и изкривяват начина, по който 

тези мечти се проявяват. Проблемът е не само раненото вътрешно дете. 

Този проблем е сложен и от нерешените въпроси на вашите предци - те 

също живеят вътре в нас и са част от егото. 

 

Използвах тази аналогия по-рано в книгата, но отново я подчертавам 

тук. На първото изображение на снимката по-горе виждате щастлив 

човек, който е излекувал семейното си съзвездие и няма ранено 

вътрешно дете, което саботира мечтата му. Мечтае за кола и в крайна 

сметка същата кола се проявява в материалния свят. 

Във второто изображение има млад човек, който щастливо си мечтае. 

Но той има ранено вътрешно дете и не е излекувал семейното си 

съзвездие. Мечтата му все още не се е сбъднала, но вярва, че един ден 

ще се сбъдне. 

На третото изображение виждате младия човек много години по-късно. 

Мечтае за същото и все още има същия резултат; няма колата на 

мечтите си. Това се дължи на факта, че той никога не е излекувал 

семейното си съзвездие или раненото си вътрешно дете. 
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Средностатистическият човек на тази планета не знае нищо за това. 

Всичко, което знае и придобитите познания, е за материалния свят; да 

съсредоточава цялата си енергия в материалния свят. 

 

                       ЗАКЛЮЧЕНИЕ 

 

Преди много години, когато бях дете, гледах филма с Чарлз Бронсън, 

наречен „Телефон“, където Съветският съюз по някакъв начин беше 

промил мозъка на американски оперативни работници, и ги събудил 

със специален код в телефонно обаждане. Чувствам, че това ми се е 

случило и на мен. Нещо ме събуди. След като се събудих, не можех да 

не следвам определен аспект от вътрешното си аз. Постоянно ме 

подтикваше към съзнанието. 

Иска ми се да ви кажа, че открих всичко това случайно, но това не е 

вярно. Имало е един аспект от мен, който винаги е знаел това. 

Името му е Мистичен бял орел. Той е индиански дух и е бил възходящ 

господар през много животи. Мистичният бял орел искаше да разбере 

какво се случваше с белите европейци. Защо европейците отидоха в 

Америка? Защо те - вместо да научат нов начин на живот, устойчив 

начин на живот на два красиви континента - донесоха своя зъл начин 

на живот? Защо нараниха толкова много красиви хора? 

Коренните американци от Северна или Южна Америка са сянка на 

предишната си слава. Техният начин на живот е разрушен, техните 

земи са завзети от тях със сила. Земята им е била тяхната духовност. 

Имаше любов между всички народи и всички нации. Имаше уважение 

между всички народи и всички нации. Търгуваше от Аляска на север до 

Тиера дел Фуего на юг. Имаше методи, използвани за разрешаване на 

конфликти, които бяха на чест и уважавани - това бяха мирни начини. 

Може би нещата не са били перфектни, но не са хвърляли ядрени бомби 

една върху друг. 
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Ако в племето е имало проблем или дилема, старейшините биха 

обсъждали този проблем, докато не се стигне до стопроцентово 

съгласие между всички старейшини. Това би гарантирало 

призоваването на любящия Бог през цялото им племе. 

Белият човек и неговото правителство не се споразумяват за нищо. 

Никога няма стопроцентово съгласие за нищо - това поражда 

двойственост. В момента (докато пиша тази книга) САЩ бомбардира 

седем държави и заобикалят Русия и Китай с осемстотин военни бази, 

причинявайки хегемония чрез насилие върху народите по света. 

Съединените щати са марионетки на британците, а британците са 

марионетки на германското и европейското благородство - еврейският 

клас свещеници, предали собствения си народ. 

Мойсей и Абрахам бяха агенти на фараоните. Те доставиха зъл набор от 

обстоятелства и правила на хората, които им се довериха. Ситуацията с 

обрязването например кара детето да изпитва ужас. 

В резултат на обрязването на осемдневно дете, душата му влиза  в 

главата и евакуира тялото му. Следователно тялото е отворено за 

всякакъв вид притежание. Субектите обладават тези хора, което дава 

сили на тъмни субекти да управляват и контролират умовете на онези, 

които те обладават. Днес евреите се оказват в ситуация, в която 

контролират Израел - нация на чужда земя, предоставена на еврейския 

народ за заслуги към Британската империя; най-коварната империя, 

позната някога на човечеството. 

Малка група евреи контролират САЩ, Западна Европа и Римско 

католическата църква чрез тази власт. Те влияят върху и колонизират 

останалия свят, създавайки това, което прилича на хегемония за САЩ. 

Това е хегемония на европейското благородство в сговор със 

свещеническата класа на евреите. 

Познавам много евреи.  

Обикновеният човек не е проблемът. Ние обаче живеем във 

метафизична вселена. Поради тази система на обрязване, еврейските 

мъже ще излъчват терор в света. Поради факта, че това продължава с 
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хиляди години, еврейските жени също излъчват терор в света. 

Светът на езичниците не е по-добър. Както обясних, в системата на 

Институцията ме бяха отнели от майка ми при раждането за двадесет и 

четири часа. Това има същия ефект върху човек, както обрязването на 

младите бебета. Бебето се изпълва с ужас и излъчва ужас в света. Когато 

детето не е обгрижвано правилно, то ще бъде обладано. 

Имам очи да видя. Люспите са паднали от очите ми. Ще забележите 

думата „люспи“ - тя от влечуги. Мога да ви кажа, съвсем ясно и честно, 

че английският министър-председател Тереза Мей (и всички 

министър-председатели на Англия, които познавам) са били обладани. 

Кралицата на Англия и нейното семейство очевидно са обладани. А 

също нямам по-щастливо послание за германския народ, тъй като 

Анджела Меркел е очевидно обладана. Това е същото послание и за 

римско католическия народ - папа Франциск 266-ти, папа на Римско 

католическата църква, също е обладан. Южноафриканският народ има 

същия проблем с президента Зума. 

Сякаш тук се случва страхотна схема на Понци, само че тази схема на 

Понци е свързана с отрицателна енергия и пари. 

Човек е едновременно предавател и приемник на енергия, подобно на 

телевизор. Телевизорът получава съобщението от определен източник 

и след това го предава, за да можете да го видите. Открих механизъм 

вътре в нас, който е като Bluetooth или Wi-Fi. Отрицателната енергия се 

изпраща от нашите тела, чрез системата, към това, което трябва да бъде 

мафиотски защитен ракет за тези субекти. Може да си мислите, че съм 

луд, но аз не мисля, че съм. 

Синята кръв носи със себе си програма, която е напълно 

противоположна на любящия Бог. Тя е като влечуго. Хората, които 

управляват на най-високите нива на обществото, са изцяло със синя 

кръв. Те ще се женят за други хора, които имат синя кръв и поддържат 

линия съвместима със синята кръв. 

Бих си представял, че обикновено няма несъвместимост, тъй като тези 
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хора са се смесвали помежду си от хиляди години. Това кръстосване има 

и своя недостатък. Когато нещо се прави без любов, това създава 

негативност. И така, това синьокръвно благородство играе много 

опасна игра със своят здрав разум и този на света. 

Средностатистическият човек няма тези знания или разбиране за 

различните кръвни групи и затова постоянно се кръстосва с хора, които 

са несъвместими с него. Няма как да се измери това. Несъвместимостта 

не е непременно физическа; тя е енергична. И така, енергично тези 

различни енергии се борят вътре в нас и създават много негативизъм 

вътрешно. 

Забелязах това при себе си. Цялото ми ядрено семейство, което 

живееше в стомаха ми, енергично винаги се бореше помежду си - не се 

чуствах добре. Също така е необходимо да се припомни, че вашите баби 

и дядовци, прародители също са аспект на вашата психика. 

Синята кръв ви прави податливи на обладание. Тези благородни 

семейства се занимават с това от стотици, ако не и хиляди години, така 

че те знаят всички тънкости за това как да останат в цяло и завършено 

състояние. 

Те ще получат своите заповеди от субектите, от които са обладани. Не 

забравяйте, че тези хора имат по-голямата част от силата в света. 

Забележете как всички различни системи са толкова чужди на 

човешката раса. Това, което ги е обладало, управлява техния свят и 

нашия. 

Тук има система, чрез която обладанието ви взаимодейства със синята 

кръв, а програмата постоянно ви държи в негативизъм. 

Камъните на върха на пирамидите в Гиза липсват. Може би някой ги 

използва като приемници за отрицателната енергия, която се излъчва 

от негативността от всеки отделен човек. 

Хората, които са потомци на фараоните, ще бъдат европейското 

благородство. Те са пълни със синя кръв. Когато погледнете в миналото 

от настоящето, ще видите, че всичко е объркано. Има много различни 
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истории за създанието, написани от което би трябвало да бъдат 

уважавани организации като католическата ц ърква, розенкрусерите и 

масоните. Всяка история за създанието е различна. 

Истината е умишлено замъглена, за да ви държи вас и масите объркани. 

Когато говоря за езически хора, нямам предвид езичеството извън 

Египет. Езичеството е религията на всички коренни народи. Те се 

покланят на Слънцето и Луната, Земята, планетите и звездите. 

Причината е ,че те са аспекти на Бога. Те също биха се покланяли на 

единствения Бог, любящия Бог, който обхващаше всички богове 

(необходимо е да се въплъщават различните богове, защото всички те 

имат различни качества). 

Дошло е  времето всички империи да паднат, да излязат от ниско 

съзнание. Те са създадени от насилие и зло. Британската империя би 

трябвало да се срине първо. Дванадесет хиляди семейства притежават 

седемдесет и пет процента от земята във Великобритания. Това е 

напълно несправедливо спрямо британския народ. Тази земя е взета от 

британския народ по този синьокръвен начин на лъжа, измама и зло. 

Шестдесет и шест милиона британци трябва да проведат разговор с 

дванадесетте хиляди владетели. Те трябва да решат този проблем не 

само за себе си, но и за останалите хора, които окупират различни 

страни по света. 

Британският народ помага и подкрепя дванадесетте хиляди, които от 

своя страна са унищожили всички коренни британци. Те са 

продължили да унищожават коренното население на Северна Америка, 

Австралия и Нова Зеландия - имаше твърде много африканци, за пълно 

унищожение, но също са унищожили доста. Опиумни войни в Китай, 

завладяването на Индия, геополитическите войни в Европа - това са 

хората, финансирали Хитлер. 

Банката на Англия беше замесена и както винаги злият господин 

Ротшилд. Това ни води до друга дискусия; как британският народ може 

да позволи на човек като Ротшилд и бизнеса му да остане във 

Великобритания, след като той, семейството му и неговите колеги, 
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финансираха разбитата и фалирала Германия и финансираха Хитлер 

да атакува Русия? Колко британски мъже трябваше да умрат, за да 

могат да задоволят финансовите нужди на най-богатия човек в света? 

Този човек е напълно ненаситен и това е така, защото е изпълнен със 

синя кръв и всички същности, които тя носи. 

Един от начините за справяне с всичко това би било да засаждате 

канабис в обширни пластове по всички континенти, за да повишите 

вибрациите на планетата - поради факта, че канабисът вибрира на 

Божествена вибрация. 

Има много начини за употреба на канабис. Цялата човешка раса трябва 

да бъде научена на това, което ви казвам. Имаме интернет и средства за 

масово осведомяване, за да обучаваме хората и всеки може да използва 

канабис, за да изгони тези субекти от телата си. 

Това е нашият свят - това са нашите тела и те трябва да бъдат чисти и 

ясни - изпълнени с Бога. Това продължава вече шест хиляди години и е 

време да спрем. Именно тези субекти предизвикват безкрайни войни, 

всички болести и всички наши проблеми - те са резултат от 

обладаването ни. 

В тази книга ви представих метафоричните ключове към новата 

Атлантида. 

Излизаме от Риби, епохата на измамата и влизаме в  Епохата на  

любовта и разширяването Водолея. И двете са доста различни. 

Измамните влияния, които живеят на планетата, няма да могат да 

живеят във вибрацията на любовта.Всички ние се връщаме обратно в 

обятията на любящия Бог, обратно към единството, където знаем само 

любов. Полубоговете също ще бъдат върнати. 

Слънцето, Земята, Луната, Меркурий, Венера, Марс, Сатурн, Уран, 

Юпитер, Плутон и всички останали звезди в Космоса - всички ние сме 

звезди и всички звезди сме ние. Ние отново ще станем едно с Вселената. 

Всичко това ще започне да се случва на 23 септември 2017 г. 
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                    ЗАКЛЮЧИТЕЛНА ДУМА 

                   АРХОНИТЕ СА НАШИ ВРАГОВЕ 

 

Вече шест хиляди години те са се опитвали да ни управляват и са 

свършили добра работа, ставайки все по-силни и по-мощни с всеки 

изминал ден. Трябва да направим нещо по въпроса. 

Правителството е обладано от архонтите. Институцията също е 

обладана от архонтите и те правят своите наддавания. Ние използваме 

технологията Archon тук на тази Земя, която е различна от 

технологията, която ни предоставя нашия Създател. Това е различна 

технология и начин на живот и тя не принадлежи тук на тази Земя. 

Това е начин на живот без любов. Всички знаем, че системата е 

пирамида и само няколко души се възползват от присъствието на 

архонтите. 

Прекарах дълго време в работа върху себе си. Дълги години никога не 

разбирах какво става с мен, но разбрах, че вътре в мен има нещо, което 

е против мен, което не искаше да имам живота, за който мечтая. 

Често се чудех дали не съм обладан и помолих няколко различни 

лечители да ми помогнат с този проблем. Това, което направиха 

проработи, но просто не беше достатъчно мощно, за да ме освободи от 

обладанието на тези архонти. 

Трябваше да продължа да работя върху себе си и да се самоанализирам. 

Започнах да виждам снимки на Архонтите - виждах ги да живеят вътре 

в мен. Ето видео от Дейвид Ике, което обяснява какво представляват 

архонтите и какво правят. Не мога да предложа по-добро обяснение от 

това: https://youtu.be/IxP86-T8jBo 

Това, което той казва, е точната интерпретация на онова, което ставаше 

с мен. Това са субектите, които видях през последните няколко месеца. 

Водих личната си битка с тези архонти. Всъщност минаха повече от 

няколко месеца; вероятно са минали четири или пет години, откакто 

https://youtu.be/IxP86-T8jBo
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започнах да забелязвам тези същества. 

В края на историята трябваше да се изправя в упор с краля на архонтите 

в своите медитации. Обясних на царя на Архонтите, че моят Бог и 

неговият Бог са две различни неща. Моят Бог ме създаде в неговата 

светлина - Бог, който е създал човешката раса, е различен Бог от този, 

който е създал Архонтите.Не можем да живеем заедно тук, на тази 

Земя.  

Човешката форма и нашето съществуване са напълно различни от тази 

на архонтите. Ние сме светлинни същества - трябва да сме светещи. 

Архонтите ни поддържат при толкова ниска вибрация, както и 

Системата, нашето правителство - всички различни системи са много 

ниски вибрационни форми. Тази ниска вибрация играе в ръцете на 

архонтите и други същества. Те процъфтяват в целия този мрак и 

негативни емоции. 

Човек може да бъде радостен само при висока вибрация. При висока 

вибрация архонтите не могат да живеят. Висока вибрационна емоция 

би била любов, радост, свобода, екстаз - и това е, за което всички 

мечтаем. За да се чувстваме щастливи, трябва да сме подложени на 

висока вибрация. Архонтите предотвратяват всичко това. 

Време е да променим това. Ако искаме Нов свят - Новото царство на 

Атлантида - трябва да намерим този свят без архонти. И ще намерим 

този Нов свят под слънцето. Това е състоянието, в което живеем при 

много висока вибрация, изпълнени с любов и радост; пълна връзка с 

Бога. Това не е само Бог Отец, но и Бог Майка. Това би било вибрацията 

на Майката Земя плюс Божественото мъжко и женско - всички тези 

Божествени енергии трябва да се приведат в ред вътре в нас, за да се 

постигне такава цел. 

Знам, че пуританите няма да одобрят това, което съм правил 

(приемайки канабис, вълшебни гъби, Ибога и аяхуаска). Аз виждам 

човешките същества като много сложни. Трябва непрекъснато да 

търсим баланс. Ние живеем в „коктейл от енергии“, идващ отгоре. В 

зависимост от нашето развитие тези енергии идват при нас и ни 
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засягат. Ако сме цялостни и завършени, те ще ни повлияят по добър 

начин. Където сме ранени, те ще имат отрицателно влияние върху нас. 

Направих толкова много вътрешна работа, без да използвам тези 

лекарства и нищо не би прогонило тези архонти. Убеден съм, че светът 

е компрометиран. Трябва да стоим заедно и да стоим обединени - 

войната трябва да е срещу архонтите. 

САЩ, Великобритания, Израел и НАТО обграждат Русия и Китай със 

стотици военни бази. НАТО е архонтска операция. Знам, че и Русия, и 

Китай не са свободни от Архонти, но всяка държава трябва да има 

своето място в света, всеки нация трябва да бъде суверена. 

Има причина за съществуването на всяка нация, но ви предупреждавам 

предварително: ако Русия падне, този свят ще се превърне в архонтски 

свят. Мястото на Русия в този свят е като „Майката на всички нации“. 

Тя трябва да решава собствените си проблеми вътрешно. Русия е точно 

като запад по начина, по който тя никога не е излекувала войниците си 

след Първата и Втората световна война. Това е проблем. Точно както 

съм се заразил с архонтите на баща си, същото се е случило с 

обикновения руснак, участвал във Втората световна война. 

Ако трябва да има война, тогава да се бием с врага, а не един с друг. 

Врагът е вътре в нас. Врагът е Институцията, която е донесла 

технологията Archon да властва над нас. 

Сега работните класи трябва да потеглят отново на война, защото 

Институцията не може да притежава или да признае тази голяма лъжа, 

която е съобщила на света. Е, бавно, но сигурно се разкрива. Не казах 

тази лъжа, те го направиха. Те ще трябва да са отговорни за лъжите си, 

за създаването на толкова много коварност на този свят. 

 

                    ЕНЕРГИЯТА НА СМЪРТТА 

 

При зачеването ми видях толкова много смърт, идваща в мен от баща 
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ми. В държавата откъдето идвам,  Англия също имаше много детска 

смъртност. Мисля, че това се отрази и на семейството ми. Видях 

енергията на смъртта изцяло да забули светлината, която съм аз. 

Докато изследвах енергията на смъртта, започнах да се чудя. Сутринта 

на 4 юли 1996 г. се събудих и си помислих, че всичко в живота ми е било 

счупено или изгубено, изхвърлено или унищожено. Разбрах, че това се 

дължи на енергията на смъртта, работеща заедно с архонтите. 

Наблюдавах енергията на смъртта, бореща се с енергията на живота - 

енергията на моята жизнена сила - и това е ставало вътре в мен от 

зачеването. Това казва Исус в Евангелието на Томас, в първия стих; 

„Който открие тълкуването на тези поговорки, няма да опита смъртта.“ 

Имам силно чувство, че трябва да можем да избираме деня, в който ще 

умрем. Разбира се, че не мога да го докажа, но реших да спра енергията 

на смъртта да се влива в мен. Първо открих клапаните, които са 

отворени и позволяват на тази енергия да потече в мен - тези клапани 

вече са се затворили. Второ, намерих кабелите внасящи енергията на 

смъртта в мен - те бяха срязани и счупени. И така, сега енергията на 

смъртта вече не се влива в мен. 

 

                           МЕЧЪТ 

 

Ще забележите, че Мистичният бял орел отпред на тази книга има меч 

в десния си талон. Този меч е моят меч. Името му е Ескалибър. 

Ескалибър е мечът, който винаги се бие на страната на любовта и 

истината. Занимавам се с тази вътрешна работа вече двадесет години и 

мисля, че една от грешките, които допуснах в процеса беше, че никога 

не съм извадил меча си. Сега аспектите в мен, които са твърде 

корумпирани, за да се излекуват, са поставени под меча. Едва когато 

извадих меча си и заплаших архонтите, те започнаха да ме приемат на 

сериозно. Мечът е вълшебен - той също е разпознаващ и ще унищожи 

само онова, което трябва да бъде унищожено. 
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Мистичният бял орел има тринадесет пера на всяко крило, 

символизиращи тринадесетте сфери на векторното равновесие. 

Дясното крило е мъжествено, а лявото крило е женствено. Има седем 

пера в опашката, които представляват седемте небесни същества, които 

можем да видим - Слънцето, Земята, Луната, Меркурий, Венера, Марс, 

Сатурн и Юпитер. 

Бог е такъв; 13 + 13 + 7 = 33; 33 е числото на Толтеките за свобода. 

Причината за двете глави на орела е, че съм освободил както мъжката 

си, така и женската си душа - те сега работят в хармония. Има и звезда 

с шестнадесет върха - тази звезда е енергията, която се използва за 

разбиване на обладаването и контрола, които синята кръв упражнява 

над човечеството. 

За пореден път виждате седемте звезди около главата на орела - 

енергията на седемте звезди е поставена под контрол. Също така, 

можете да видите под орела - мечът е насочен към Дракона. Драконът е 

символ на енергиите на Съединените американски щати, Британската 

империя и ционистките евреи. Драконът също е приведен под контрол. 

На снимката можете да видите вълшебни гъби, канабис, Ибога и 

аяхуаска. Това са лекарствата, които ми помогнаха да се излекувам, не 

само физически, но и психически и емоционално. 

Това пътешествие не се осъществява само посредством  растенията 

учители, нито се осъществява без тях. Когато погълнете тези растения, 

те ще ви научат на това, което трябва да знаете. Опитал съм много 

лечебни начини. Бих казал, че всички те работят, но някои са по-мощни 

от други. Чувал съм да се казва, че сесията с вълшебни гъби е 

равностойна на  

десет години психотерапия. 

Но не можем да омаловажаваме необходимостта да изследваме и да 

говорим за проблемите си, за да намерим разбиране. Разбирането ще 

донесе състрадание, а състраданието ще донесе прошка, изцеление и 

приемане. 



 
 

 
504 

Сега, когато архонтите са си отишли, тялото ми се чувства много 

различно. Изцелението продължава без съпротива - всичко се 

освобождава. Чувствам, че сега влизам в хармония с Вселената. Знаех, 

че това ще се случи, когато завърших тази книга! Знаех, че тогава моето 

собствено изцеление ще бъде пълно. 

Струва ми се, че имаме избор който да направим. Изборът е или Раят 

или Ада. Можем да живеем тук, на Земята в ада с архонтите в сегашната 

система, или можем да направим избор и да променим системата в 

друга, базирана на нашата вселена. Можем да обучаваме децата да 

разбират Вселената и да станат едно цяло с Вселената 

Преди няколко месеца Бог започна да се влива в тялото ми.Под „Бог“, 

имам предвид невижданата енергия, която държи всичко заедно. 

Необходимо е да изпълните тялото си с енергията на невидимия Бог. 

Това преживяване беше невероятно. Имах чувството, че съм в екстаз. 

След това енергиите на Аполон, Марс, Юпитер Венера, Луната, 

Меркурий и Сатурн започнаха да протичат в мен носейки серия от 

подаръци предназначени за нас. 
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